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ҚАТЕРЛІ ЕРІКТІҢ ЕМІ: РИК СИМПСОН ПРОТОКОЛЫ

Рик Симпсон хаттамасы

«Адамдарды  құрғақ  қысқа  дәнді  күріштің  жартысы  мөлшерінде  аз  мөлшерде  қабылдаңыз.  Майдың
зиянсыз екеніне қарамастан, емделуді бастаған адамдарға қарағанда жақсы. Бастапқыда әр сегіз сағат
сайын  осы  таңғажайып  заттың  кішкене  бөлігін  алыңыз,  содан  кейін  дозаны  әр  төрт  күн  сайын
көбейтіңіз, сонда сіздің төзімділігіңіз артады. Егер адам оның әсерін сезбедім немесе олар шамалы ғана
сезді десе, мен бұл жаңадан бастаушы үшін жақсы доза деп есептеймін. Сіз олардың жүйесінде дәрі -
дәрмектің аз мөлшерін алғыңыз келеді, сонда олар оған үйрене бастайды.

Сіз бұл адамның қалай жауап беретінін ешқашан білмейсіз, сондықтан пациент әр 24 сағат сайын бір
грамм ішкенше баяу жүріңіз және дозаны әр төрт күн сайын арттырыңыз. Мұны істеудің ең жақсы тәсілі
-  оларды әр сегіз  сағат  сайын грамның үштен біріне  тең дозаны қабылдауға  үйрету.  Дегенмен,  мен
қиындықтарға тап болғандарға олардың дозасын баяу көтеруге болатынын еске салғым келеді,  бірақ
жақсы нәтижеге жету үшін оны мүмкіндігінше тез қабылдау керек.

Егер  пациент  төзімділікті  тез  қалыптастыра  алса,  бұл  Рик  ұсынған  дозалау  нұсқаулары.  Егер  бұл
хаттама сақталса,  көптеген пациенттер үш апта ішінде грамның үштен бір бөлігін  әр 8 сағат  сайын
қабылдай алатын дәрежеге жетеді. Орташа алғанда, пациенттердің көпшілігіне бұл дозаны қабылдауға
төрт -бес апта кетеді, содан кейін олар емделмейінше немесе олардың жағдайы бақылауға алынғанша
күніне бір грамм қабылдауды жалғастыра алады.

Рик  бұл  дәрі  -дәрмекті  инелері  жоқ  пластикалық  шприцтермен  жеткізгенді  ұнатады,  оның  орнына
майды сығуға болатын кішкене тесік бар. Оның айтуынша, майды осылайша беру науқастың дозасын
өлшеуді жеңілдетеді және бұл бөгде заттардың дәрілік заттармен ластануын тоқтатады.

Көпшілігінің жеуге болатын мөлшерін түсінудің ең оңай жолы-оны қысқа түйіршікті құрғақ күрішпен
салыстыру.  Жаңадан  бастаушылардың  дозасы  күріш  дәндерінің  біреуінің  жартысына  тең  немесе
ұзындығы шамамен сегізден бір дюймге тең болуы керек, бұл мөлшер тамшының төрттен бір бөлігіне
тең болады. Кейбір жағдайларда толеранттылығы төмен адамдар, бұл бастапқыда оларға ыңғайлы болу
үшін тым көп болуы мүмкін, сондықтан қажет болған жағдайда, олар одан да аз басталуы мүмкін.

Мұндай мөлшердегі  дозаларды күніне үш рет,  таңертең,  түстен кейін және науқас ұйықтар алдында
шамамен бір сағат ішінде ішу керек. Жаңадан бастаушы пластикалық шприцтен құрғақ күріштің жарты
дәнінің эквивалентін сығып алу керек, бұл олардың дозасы. Біз өте аз мөлшер туралы айтатын болсақ та,
ол пациентке зиян тигізбесе де, оның потенциалдылығына байланысты бұл затты құрметпен қолдану
керек.

Осы дозада  төрт  күн  өткеннен  кейін,  ол  күріш дәнінің  мөлшеріне  тең  мөлшерде  немесе  шприцтен
сығылған кезде ұзындығы шамамен төрттен бір дюймге дейін екі еселенеді. Содан кейін, төрт күннен
кейін, доза қайтадан екі есеге артады және бұл әр төрт күнде, пациент бір дозаға он алты күріш дәніне
баламалы жұтылғанша жалғасады. Бұл мөлшер бір граммға шамамен сегіз -тоғыз тамшы майға тең, бұл
грамның үштен бір бөлігін құрайды.

Бір  мл салмағы бойынша бір  грамнан сәл  асады,  сондықтан  пациенттер  қаласа,  олар бұл мөлшерді
олардың дозасын анықтауға қолдана алады. Бұл жағдайда пациенттер, әдетте, медициналық жағдайынан
қажетті әсерге жеткенше, осы дозаны жалғастырады. Дозаны тез көбейте алмайтын науқастар болады,
бірақ  Рик  оларды  мүмкіндігінше  тез  қабылдауға  шақырады,  сондықтан  май  олардың  азабын
жеңілдетеді. Сонымен қатар, бұл дәрі -дәрмекті тез қабылдай алатындар болады, ал Риктің бұл мәселеде
еш қиындығы жоқ, егер пациент оны тезірек қабылдауға ыңғайлы болса, бұл олардың тезірек сауығып
кететінін білдіреді.

Шындығында, Рик бұл дәрі -дәрмекті қолдану кезінде пациенттер өздерінің жайлылық аймағында қалуы
керек деп санайды. Бірақ ол әлі де ауыр ауруы бар кез келген адам бұл затпен ойын ойнамауы керек деп
ойлайды, өйткені егер ол дұрыс қабылданбаса, ол емдеуге арналған жағдайды жеңе алмауы мүмкін.
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Бұл дәрі -дәрмекті  қолдану өте қауіпсіз  болғандықтан,  біз  әдетте дозаны дәл өлшемейміз,  бірақ дәл
өлшеуді ұнататындар мен жеткілікті дәлдік шкаласын ұнататындар үшін шамамен 0,01 г (10 мг) немесе
күніне үш реттен кем емес мөлшерде басталады. төрт күн. Содан кейін, егер мүмкін болса, оны төрт
күнге 0,02 г (20 мг) дейін екі есе көбейтіңіз, содан кейін төрт күн ішінде 0,04 г (40 мг), төрт күнге 0,08 г
(80  мг),  төрт  күнге  0,16  г  (160 мг)  ,  содан  кейін  граммның 0,32  (320 мг).  Бұл затты тез  қабылдай
алатындар  үшін  дозалаудың  тамаша  кестесі  болар  еді.  Сондай-ақ,  1-5  мг  доза  әдетте  симптомсыз
көтерілетінін білу жақсы.

Индика бүршігінің жоғары сортты штаммдарымен жұмыс істей алатын болсаңыз, өндірілетін май өте
тыныштандырады.  Егер  сіз  нағыз  «Рик  Симпсон  Ойлын»  шығарған  болсаңыз  және  бұл  туралы
алаңдамайтын  болсаңыз,  майдың әсері  болады.  Науқастар  ұйықтап  қалады,  ақырында  олар  оянады.
Кейбіреулер  басында  аздап  тасты  сезінуі  мүмкін,  бірақ  олар  зардап  шекпейді,  және  әдетте  олар
оянғаннан кейін бір сағат ішінде ұйқышыл сезім жоғалады. Егер май қарасораның сатива сорттарынан
өндірілсе, қиындықтар мен ұзақ уақыт бойы қуат беретін сатива күтіңіз. Сіз қатерлі ісік сияқты ауыр
аурулары  бар  адамдардың  осы  әсерлермен  май  қабылдауға  тырысқанын  қаламайсыз  және  пациент
жақсы  индикаторлар  бере  алатын  дәрілік  артықшылықтарды  алмайды.  Барлығы  жоғары  болуды
ұнатпайды және бұл затқа тым қатты тас жағу дәрілік емес.

Дәрі -дәрмекті науқасқа күніне үш рет енгізу маңызды. Науқас оны саусаққа киіп, содан кейін тістеріне
қырып  тастай  алады.  Содан  кейін,  суық  су  немесе  шай  ішіңіз,  олар  жұтуға  оңай  болады.  Кейбір
штаммдар жағымды дәмі жоқ сығынды шығарады, бірақ онымен күресу оңай. Науқастардың дозасын
кішкене нанға салыңыз да, бүктеңіз, содан кейін аузына салып, оларға су ішіңіз. Дәл осылай банандарды
немесе басқа жемістерді  қолдану арқылы да жасауға  болады. Идея -  науқасқа  майды мүмкіндігінше
тезірек енгізу, бірақ Рик олардың жайлылық аймағында қалғанын ұнатады.

Әркім әр түрлі  және бұл дәріге  біздің  төзімділігіміз  әр адамда әр түрлі  болады, сондықтан пациент
ішкен мөлшеріне ыңғайлы екеніне көз жеткізіңіз. Көптеген ауыр жағдайларда пациенттерге бұл дәрі -
дәрмекті тез қабылдау маңызды, сондықтан олардың аман қалу мүмкіндігі жоғары болады. Жоғарыда
айтқанымдай,  май  зиянсыз  болса  да,  егер  көп  мөлшерде  қабылданса,  пациенттерге  бұл  тәжірибе
ұнамайды.  Сондықтан  олардың  дозасын  біртіндеп  арттырыңыз;  осылайша  олар  оны  пайдалануға
ыңғайлы болады.

Дегенмен, біз айтқымыз келгендей, агрессивті ауруларды агрессивті түрде емдеу керек, сондықтан егер
менде өмірге қауіп төндіретін нәрсе болса, мен мүмкіндігінше қысқа уақыт ішінде мүмкіндігінше көп
сығынды жұтар едім. Менің ойымша, дайындықтың пайдасы бар, сондықтан майдың әсеріне тезірек
үйрене бастағандар, егер олар үлкен дозаларды қабылдаса, не күтетінін білетін болады.

Денені сау күйге қайтарудың стандартты әдісі-үш ай ішінде 60 грамм жоғары сапалы май. Химия мен
радиация қабылдағандар үшін 120-180 грамм майды тезірек ішкен дұрыс. Әдетте,  60 г ауыр қатерлі
ісікті  емдей  алады,  бірақ  медициналық  жүйеден  зақымданған  адамдар  үшін  қатерлі  ісіктің  қайтып
келуіне жол бермеу және осы емдеуден қалған залалды жою үшін жиі қажет.

Науқас сау болғаннан кейін,  сіз дозаны айына бір немесе екі граммға дейін немесе пациент ішкенді
ұнататын мөлшерге  дейін төмендете  аласыз;  біздің  көзқарасымыз бойынша,  соғұрлым жақсы.  Күтім
дозаларын өткізіп алмаңыз, себебі олар денсаулықты сақтау үшін маңызды. Кешке жұмыстан кейін бір
айда немесе бір күнде бір грамм естілмейді, бірақ Риктің айтуынша, бұл сіздің денеңіздің сау болуы
үшін жеткілікті болуы керек.

Сонымен қатар, ол емделушілерге алма тұқымы мен бидай шөбі сияқты басқа да табиғи заттарды майлы
еммен бірге қолданғанды ұнатады. Мен өз тәжірибем бойынша пациенттерге қарасора тұқымын жегім
келеді, өйткені олардың құрамындағы май қоректік және ағзаға пайдалы.
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Рик сонымен қатар пациенттер қарбыз немесе лимон шырыны сияқты заттарды ішу арқылы өз денесінің
рН -ын мүмкіндігінше тез көтеруге тырысуы керек деп санайды. Оның айтуынша,  бұл өте маңызды
және бұл пациентке аман қалу үшін әлдеқайда жақсы мүмкіндік береді.

Науқастар жеміс -жидектер мен көкөністерді көбірек жеуге кірісуі керек, ал еті аз болуы керек, әсіресе
құрамында улы заттар бар өңделген сорттар. Рик шырын сыққыш машиналарды қолдануға қатты сенеді
және ол С витаминінің үлкен дозалары да үлкен пайда әкелетінін сезеді.

Бұл Рик Симпсонның хаттамасы, сондықтан оның есімі мәңгілікке белгілі болады. Мүмкін, бұл барлық
уақыттағы ең маңызды жаңалық және бұл адамның бізге берген пайдалы әсерін асыра бағалау мүмкін
емес. Қазіргі медицина мен технология жұмыс істемегеннен не пайда? Егер сіз нәтижені көргіңіз келсе,
Риктің емделу әдісін қолданып көріңіз.

Бізді бұл майды ем деп атағаны үшін сынға алды, бірақ сіз көптеген медициналық мәселелерді сәтті
емдеуге болатын затты басқа қалай атай аласыз? Кейбіреулер емдейді деген сөз бұл майдың мәңгілік
өмірді қамтамасыз ететінін білдіреді деп ойлайды, бірақ бұл Риктің мақсаты емес еді. Әрине, бұл дәрі
сіздің  өміріңізді  ұзарта  алады  және  сіз  оны  қолданған  кезде  ұзақ  өмір  сүре  аласыз,  бұл  күмән
тудырмайды. Дегенмен, бұл мәңгілік өмірді қамтамасыз етеді дегенді білдірмейді.

Бұл  мұнай  әлі  де  заңды  түрде  көпшілікке  қол  жетімді  емес,  сондықтан  оған  қанша  жыл  қосуға
болатынын анықтау өте ұзақ уақытты алады. Әзірге біз бұл дәрі-дәрмекті өлместіктің эликсирі ретінде
қарастырмаймыз және ол сізді оқ өткізбейтініне сенімдіміз. Десе де, Рик айтқандай, егер біз өлместіктің
кілтін тапсақ, ол қарасора негізгі ингредиент болатынына сенімді.

Сіз оны қолданған кезде вирус жұқтыра алмаймын деп ойламаңыз. Сіз әлі де тұмау сияқты ауруларды
жұқтырып алуыңыз мүмкін, бірақ оның әсерін едәуір азайтуға болады және сіз тезірек сауығып кетесіз.
Егер пандемия немесе басқа да жағдай орын алса, егер сіз осы өсімдік беретін керемет майды жұтып
қойсаңыз немесе ішіп қойсаңыз, сіздің тірі қалу мүмкіндігіңіз айтарлықтай артады ». Джиндрих Байер,
Феникс көз жасы: Рик Симпсон тарихы

Доза туралы ақпарат

Емдеу хаттамасы бар ма?

«Протокол бар және емнің тиімді болуын қамтамасыз ету үшін оны сақтау керек. Майдың аз мөлшерін
тері қатерлі ісігін және басқа жағдайларды жергілікті түрде емдеуге қолдануға болады немесе өкпенің
жағдайын емдеуге  көмектесу  үшін  буландырып,  деммен жұтуға  болады.  Май суппозиторий  түрінде
қолданылған  жағдайда  да  ағзаға  сіңуі  мүмкін  немесе,  әрине,  оны тікелей  ауыз  арқылы  қабылдауға
болады.  Ішкі  қатерлі  ісікті  емдеу үшін  пациент  майды мүмкіндігінше тез  қабылдауы керек.  Жалпы
алғанда, сіз әрқашан бұл дәрі -дәрмекті проблеманы тудыратын аймаққа жеткізгіңіз келеді. Мысалы,
егер сіз ішек қатерлі ісігін емдеген болсаңыз, емдеудің ең тиімді құралы - майды суппозиторий түрінде
қабылдау.

Орташа науқас 90 грамм қатерлі ісікке қарсы толық емді 90 күн ішінде қабылдай алады. Сәулелену мен
химиотерапиядан  зардап  шеккен  адамдар,  немесе  ұзақ  жылдар  бойы  МС  және  басқа  да  ауыр
жағдайлардан  зардап  шеккен  науқастар  кейбір  жағдайларда  олардың  медициналық  проблемаларын
емдеуге біраз уақыт кететінін біледі.

Медициналық жүйеден қатты зақымданған және емделуді енді бастаған адамдар бұл табиғи майдың тез
емделмейтінін түсінуі керек. Көбінесе мұндай пациенттерге май көбірек қажет болады және оны ұзақ
уақыт қабылдау қажет болады. Мұндай науқастар барлық химия мен радиацияның зияндылығын жою
үшін және басқа да ұзақ мерзімді аурулар мен оларды емдеуге қолданылған зиянды жою үшін алты ай
ішінде  120-дан  180  грамға  дейін  қабылдауға  тырысуы  керек.  Науқас  емделіп,  барлық  зақым

7



ҚАТЕРЛІ ЕРІКТІҢ ЕМІ: РИК СИМПСОН ПРОТОКОЛЫ

жойылғаннан кейін немесе жағдай бақылауға алынғаннан кейін, мен оларға денсаулықты сақтау үшін
айына 1-2 грамм май мөлшерін қабылдауды жалғастыруды ұсынамын. Ересек адам үшін бұл тәулігіне
шамамен бір тамшыға тең болады, және олар оны қолдануға үйренгеннен кейін оның әсерін сезбейді,
сондықтан  мен  бұл  денсаулықты  сақтау  үшін  тым  жоғары  баға  екенін  елестете  алмаймын  ».  Рик
Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Неліктен техникалық қызмет көрсету дозалары соншалықты 
маңызды?

«Әр адам денесін  детоксикациялау  және денсаулығының жақсы күйде болуы үшін күтім дозаларын
қабылдауы керек. Мұның бәрі айына 1-2 грамм май қажет, ұйқыға бір сағат қалғанда түнде тамшысын
ішіңіз. Бұл сізге жақсы ұйықтауға мүмкіндік береді, тіпті Жапониядан және басқа жерлерден шығатын
радиациядан біршама қорғаныс береді.

Май сіздің денсаулығыңыз үшін және денсаулығыңыздың көптеген мәселелерінен қорғауды қамтамасыз
ету үшін сіздің денеңізбен жұмыс істейді. Мен тіпті менің балама Билл Гейтс сияқты адамдар біздің
көмейімізді  түсіруге  тырысатын осы қорқынышты вакциналар  мен вакциналарды қабылдауға  рұқсат
бермес едім. Егер мен балаларымды тұмау сияқты аурулардан қорғағым келсе, мен дұрыс өндірілген
қарасора майына сенемін, өйткені мен оның тиімді екенін білемін және ешқандай зиян келтірмеймін.

Мен  пациенттерге  құрғақ  қысқа  дәнді  күріштің  жартысы  мөлшерінде  күніне  үш  дозадан  бастауды
ұсынамын. Мұндай мөлшер шамамен ¼ тамшыға тең болады, сондықтан көріп отырғаныңыздай, көп
жағдайда жаңадан бастаушылар өте кішкентай дозалардан бастау керек.

Мен пациенттерге үлкен дозадан бастауды ұсынар едім, оларды тәуелді және қауіпті ауруға қарсы дәрі -
дәрмектерден  тез  арада  босату  немесе  егер  олар  өлім  есігінде  тұрса.  Мұндай  дәрі  -дәрмектерді
қолданатын  адамдар  майды емдеуге  кіріскенде,  олар  әдетте  ауруды басатын  дәрілерді  екіге  бөледі.
Мақсаты  -  ауруды  емдеуге  және  науқастың  осы  қауіпті  тәуелді  фармацевтикалық  препараттарды
қолданудан арылуына көмектесу үшін жеткілікті мөлшерде май жұту. Майды қабылдау науқастың бұл
тапсырманы орындауын жеңілдетеді және олар одан бас тарту проблемаларын азайтатын болады, себебі
май тәуелділіктен арылуға керемет әсер етеді.

Мұндай жағдайға  тап болғандар үшін,  менің ойымша,  олардың алғашқы дозасы орташа бастаушыға
қарағанда екі есе көп болуы керек. Содан кейін олар ауырсынуды басатын басқа дәрі -дәрмектерді қажет
етпейтін жерге жеткенше дозаны мүмкіндігінше тез көтеруі керек. Адамдарды морфин сияқты заттарды
алып  тастағанда,  сіз  кейбір  мәселелерге  тап  болуыңыз  мүмкін.  Кейде  сіз  май  мен  морфинді
араластырғанда,  бұл морфиннің әсерін  одан да айқын көрсетуі  мүмкін және науқас  галлюцинацияға
түсуі мүмкін.

Бұл  қысқа  мерзімді  жетіспеушілік,  өйткені  науқастың  морфинді  қабылдауы  азайған  сайын,
галлюцинация олар жойылмайынша азаяды. Көптеген жағдайларда пациенттерді бұл заттардан шығару
аздаған  қиындықтар  туғызады,  сондықтан  көп  қиындықтар  болады  деп  күтпеңіз.  Олар  дозаны
жоғарылатуды  жалғастыра  бергенде,  пациент  жоғары  төзімділікке  ие  болады  және  жақында  олар
майдың әсерін сезбейді.  Бұл орын алғаннан кейін олар сауығып кеткенше қажет майдың кез келген
мөлшерін тез қабылдай алады.

Жаңадан  бастағандардың  дозасын  қабылдағаннан  кейін  төрт  күн  өткен  соң,  адамдардың  көпшілігі
ішетін  мөлшерін  көбейте  алады.  Мен  мұны  әр  төрт  күнде  бір  рет  жасауды  ұсынамын,  себебі  бұл
пациентке осы затқа төзімділігін арттыруға мүмкіндік береді. Орташа адамға тәулігіне бір грамм ішуге
болатын деңгейге жету үшін төрт -бес апта қажет. Бұл пациент әр сегіз сағат сайын 8 -ден 9 тамшыға
дейін жоғары сапалы май қабылдайтынын білдіреді. Бұл дозаға жеткенде, пациент жағдай жоғалғанша
немесе бақылауда болғанша осы қарқынмен жалғастыра алады.
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Көптеген науқастар бұл препаратқа төзімділікті тез дамытады және майды тезірек қабылдай алады. Егер
сіз осы адамдардың бірі болсаңыз, бұл затты қалағаныңызша тезірек қабылдауға тырысыңыз, өйткені
нәтижесі  сіз  тезірек  сауығып  кетесіз.  Мен  пациенттерге  бұл  дәрі  -дәрмекті  қолдану  арқылы  өз
жайлылық аймағында  болуды ескертемін,  бірақ  егер  майды тезірек  қабылдауға  болатын  болса,  бұл
науқастың аман қалуына жақсы мүмкіндік береді.

Бұл  әдіс  ағзаға  төзімділікті  баяу  қалыптастыруға  мүмкіндік  береді  және  төрт  -бес  аптадан  кейін
адамдардың көпшілігінде тәулігіне бір грамм немесе одан да көп мөлшерде жұту қиын болмайды. Әр
төрт  күнде  дозасын  арттыратын  орташа  адам  үшін  әдетте  бірнеше  проблемалар  кездеседі.
Шындығында,  менде  майды  қабылдаған  адамдардан  есептер  бар,  олар  емделу  кезінде  тіпті
көтерілмегенін айтқан. Бізде кез келген дәріге әр түрлі төзімділік бар, сондықтан пациентке осы заттың
қандай мөлшерін қабылдауға ыңғайлы екенін анықтауға мүмкіндік берген дұрыс деп ойлаймын.

Сіздің  мөлшеріңіз  бен  дене  салмағыңыз  қарасора  майына  төзімділігіңізге  байланысты  емес.  Мен
жаңадан бастаушыларды көрдім, олар өте үлкен ер адамдар бұл майдың бір тамшысын алып, бір сағат
ішінде  тіпті  честерфилдтен  түсе  алмады.  Әйелдері  әлдеқайда  кіші  болса  да,  олар  бірдей  дозаны
қабылдап, ештеңе сезбеді. Көріп отырғаныңыздай, пациенттің қанша қабылдауға болатынын анықтауда
өлшем маңызды фактор емес, бұл пациенттің өзі туралы.

Бұл  препаратпен  емдеуді  бастағанда  оның  қан  қысымын  төмендететінін  біліңіз.  Егер  сіз  қазір  қан
қысымын  төмендететін  дәрі  қабылдайтын  болсаңыз,  қысымды  жиі  тексеріп  отырыңыз,  себебі  сізге
қысымды  бақылау  үшін  майдан  басқа  ештеңе  қажет  болмайды.  Сонымен  қатар,  егер  науқас  қант
диабетімен ауыратын болса, онда олар қандағы қантты бақылап отыруы керек. Көп жағдайда олардың
инсулинге деген қажеттілігі төмендейді, ал кейбіреулері бұл затты мүлде қажет етпейді.

Адамдар  майды  алып  жатқанда,  мен  олардың  жайлылық  аймағында  қалуын  көргім  келеді,  бірақ
шындық - олар неғұрлым тез қабылдаса, аман қалу мүмкіндігі соғұрлым жоғары болады.

Менде төзімділігі өте төмен бір адам 60 г емдеуге жеті ай кетеді. Бұл оның терминальды лимфомасын
емдеді, бірақ егер ол барлық емді тезірек қабылдай алса, мен оны жақсы көрер едім.

Бақытымызға орай, мен емделуге ұзақ уақыт кететін науқастармен сирек кездесемін, бірақ бұл болады.
Мен тіпті  емделушілерді  көрдім,  олар бір  айдың ішінде  толық ем қабылдап,  олардың қатерлі  ісігін
емдей алды. Сондықтан, майды қабылдау жылдамдығы пациенттердің өзіне және олардың төзімділігін
қаншалықты тез қалыптастыратынына байланысты.

Емдеу аяқталғаннан кейін,  адамдардың көпшілігі  майды қабылдауды жалғастырады, бірақ өте төмен
мөлшерде. Жоғарыда айтқанымдай, айына шамамен бір -екі грамм, бұл әр түнде ұйықтар алдында бір
тамшы майға тең болса, жақсы күтім дозасы болар еді.

Майды шамадан тыс қабылдаған адамдарды көргенді ұнатпаймын, бірақ артық дозаланудың еш зияны
жоқ, сондықтан егер бұл орын алса, дүрбелең болмаңыз. Бұл дәрі -дәрмектің негізгі жанама әсері - бұл
ұйқы мен демалу, ол емдеу процесінде маңызды рөл атқарады. Әдетте, дозаны қабылдағаннан кейін бір
сағат  ішінде  май сізге  жатуға  және демалуға  кеңес  береді.  Ұйықтау  сезімімен  күреспеңіз,  жай ғана
өзіңізге ыңғайлы болыңыз және май сізге қажет демалысты береді. Көп жағдайда, бір ай ішінде бұл
емделуге байланысты күндізгі шаршау жоғалады, бірақ науқас түнде өте жақсы ұйықтай береді.

Мен қатерлі  ісік  ауруынан қайтыс болған науқастарға  айтамын, май екі  нәрсенің бірін жасайды:  ол
олардың қатерлі ісігін емдейді және олар өмір сүруді жалғастырады, немесе егер емдеуге әсер ету үшін
тым кеш болса, май жеңілдейді. олардың шығу жолдары және олар, ең болмағанда, көп қиналмай өліп,
абыройын сақтай алады.

Қарасора майы қатерлі ісікті емдеуде өте жоғары табысқа жетеді және көпшілігі аман қалады. Өкінішке
орай,  маған  келген  көптеген  адамдар  химия  мен  сәулеленуімен  медициналық  жүйеден  қатты
зақымдалған. Мұндай емнің зақымдануы ұзақ әсер етеді және осы емделуден зардап шеккен адамдарға
емделу қиын. Үміт үзбеңіз, өйткені сіз қатты зақымданған болсаңыз да, бұл май 70-80% табысқа жетеді.
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Егер қарасора медицинасы өндіріліп, дұрыс қолданылса, бұл планетадағы ең үлкен табиғи емші. Адам
қандай азап шегіп жатса да, олар майды сынап көруі керек және бұл оларға көмектесетінін көруі керек.
Егер сіз шынымен де қайғы -қасіреттен шаршасаңыз, демалыңыз және шынымен жұмыс істейтін нәрсені
көріңіз.  Сіз бұл дәрі-дәрмектің не істей алатынын білгеннен кейін,  сіз тарихтың да, мен де қарасора
медицинасын ем деп атайтынын түсінесіз ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Сіз жасай алатын басқа табиғи заттар

«Пациенттер  маған  қатерлі  ісігін  емдеуге  май  алу  үшін  келгенде,  мен  оларға  бірінші  айтатыным -
диетаны өзгерту. Мүмкіндігінше жануарлар ақуызынан аулақ болуға тырысыңыз, өйткені ақуыздың бұл
түрі қатерлі ісіктің өсуіне ықпал етеді. Шырын сыққыш машинаны алыңыз және мүмкіндігінше шикі
жемістер  мен  көкөністерді  жей  бастаңыз,  себебі  өсімдік  протеині  қатерлі  ісіктің  өсуімен  күреседі.
Қантты  пайдалануды  тоқтатыңыз  және  оны  шикі  бал  сияқты  табиғи  тәттілендіргіштермен
алмастырыңыз.

Қарбыз  мен  лимон  шырыны  сияқты  заттарды  ішу  арқылы  науқастың  рН  -ын  мүмкіндігінше  тез
көтеріңіз.  Рак  қышқыл  ортаны  жақсы  көреді  және  дененің  рН  деңгейін  жоғарылатқанда  рак
клеткаларының тіршілік етуін қиындатады.

Бірнеше ондаған жылдар бұрын зерттеушілер қатерлі ісікті емдеуде С дәруменінің мега дозаларымен
емдеді, ол науқастың қанына дәрігерлер химиотерапияны енгізгендей, бірақ науқастың өліміне әкелетін
жанама әсерлерсіз енгізілді. Сондықтан, менің ойымша, витаминдердің үлкен дозасы қатерлі ісік сияқты
ауыр аурумен ауыратын науқастарға үлкен пайда әкелуі мүмкін.

Сондай -ақ, пациентке күн сайын екі алмадан тұқым жеуге рұқсат етіңіз, бұл оларға летрил деп аталатын
В17 күнделікті жақсы мөлшерін береді. Бірнеше жыл бұрын бұл емнің қауіпсіз еместігі туралы көптеген
үгіт -насихат жүргізілді,  бірақ бұл айыптаулар жалған болып шықты. Шын мәнінде, B17 дербес ісік
ауруларын емдеуде жақсы тәжірибеге ие. Бидай шөбі мен көк жасыл балдырлар сияқты басқа да табиғи
заттар бар, олар сізге пайда әкеледі. Бірнеше жыл бұрын Италияда дәрігер сода қолдана отырып, қатерлі
ісіктің кейбір түрлерін емдейтін болды, сондықтан біз барлық мүмкіндіктерге ашық болуымыз керек.

Қатерлі  ісікті  емдеу үшін майды қолданған көптеген  адамдар ештеңені  өзгертпеді,  бірақ май әлі  де
өзінің сиқырын жасады және олар сауығып кетті. Десе де, егер сізде қатерлі ісік сияқты ауыр жағдай
болса,  мұнайға  қатерлі  ісікті  жоюға  көмектесетін  басқа  да  табиғи  заттарды  қабылдаған  дұрыс  деп
ойлаймын.

Ең бастысы, адамдар медициналық жүйенің көп бөлігі жақсылықтан гөрі зиянды екенін түсінуі керек.
Мен  хабарласатын  адамдарға  айтарым,  егер  олар  аман  қалғысы  келсе,  медициналық  жүйеден
мүмкіндігінше алыс болған жөн.

Міне,  қазіргі  кездегі  медициналық  жүйенің  қайғылы  жағдайы  және  осы  жүйеде  жұмыс  жасайтын
адамдар  химиялық  заттар  мен  улану  емделмейтінін  түсінгенше  өзгермейді.  Менің  ойымша,  қазіргі
дәрігерлердің көпшілігін медицина деп санауға болмайды. Оны шын есімімен,  ақылсыздық деп атау
әлдеқайда дұрыс болар еді.

Менің ойымша, қатерлі ісікпен ауыратын кез келген адам өмір сүру мүмкіндігін оңтайландыру үшін
қолдан келгеннің бәрін жасауы керек. Сондықтан, қатерлі ісігіңізді емдеу үшін қарасора майын алыңыз,
бірақ менің ойымша, басқа табиғи пайдалы емдерді қосқан дұрыс болар еді ». Рик Симпсон, қарасора:
Ең дәрілік өсімдік

Өкпенің қатерлі ісігі бар науқастарға арналған қосымша 
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кеңестер

Q. Бұл май біраз уақыт болды және әлі де ауырсынуды басатын дәрілерді қолдануға мәжбүр болды,
сондықтан біз науқасқа көмектесудің басқа жолдарын іздедік. 

A.1)  Майдың  басқа  партиясын  жасаңыз  және  оны  өзіңіздегі  маймен  араластыруға  тырысыңыз,
мүмкіндігінше тыныштандыратын майды іздеңіз, сіз науқасқа қуат бергіңіз келмейді.

2) Бір уақытта бірнеше штаммнан майды шығаруға тырысыңыз, егер мүмкін болса, бұл әдетте кілемнің
жақсы әсерін береді. Тағы да, бастапқы материал мен майдың ең қатал және тыныштандыратын күшін
іздеңіз.

3) Егер ол майды капсулада қолдануды доғарса жақсы болар еді. Сіз оның аузында қосымша тіл астына
сіңіруді қалайсыз (бұл ауруды басатын жақсы әсерге ие)

4) Какао майы бар 0,3-0,5 г суппозиторийлер жасаңыз және оларды күніне кемінде екі рет қолданыңыз,
ол анальды түрде де, басқа жолмен де қолдана алады. 

5) Майды күніне бірнеше рет буландырыңыз - жөтел қажет, оған өкпесінде жоқ нәрсені, соның ішінде
ісіктерді жөтелу керек (олар жай ғана кішірейеді, содан кейін бөлініп кетеді және ол оларды жөтеледі).

6) Алкогольмен май тұнбасын жасаңыз (қанша майдың болуына байланысты 20-30-50%; 4 мл 96-99%
спиртте  1-2  мл  май)  және  оны  операция  жасалған  жерге  жағыңыз.  тамшылатқышпен  немесе
тамшылатқышпен - әдетте бір немесе екі тамшы жасайды, осылайша сіз майды көп үнемдей аласыз.
Әрине, сіз аздап майды тікелей жерге жағып, оны бинтпен жауып, әр үш күнде немесе таңғыш түскен
кезде қайталай аласыз.

7) Ши майымен тұздық жасаңыз немесе қарасора тұқымының майына немесе жоғары сапалы зәйтүн
майына  аздап  май  ерітіңіз  және  оны  күніне  бірнеше  рет  сүртіңіз.  Бұл  оның  қабырғасындағы
ауырсынуды жоюға көмектеседі, сонымен қатар оны төсек жарасына және терісінің кез келген жеріне
қолдануға болады.

8)  Қарасораның  тұқымын,  қарасора  жүрегін  және  қарасора  тұқымының  майын  оның  рационына
қосыңыз - кем дегенде бір уыс тұқым/жүрек немесе 1-3 ас қасық қарасора тұқымы майы. 

9) Қарбыз мен лимон шырынын қолдана отырып, оның денесінің рН деңгейін жоғарылатыңыз, оған күн
сайын екі алмадан тұқым жеуге рұқсат етіңіз (B17). 

10)  Ауырсынуды  басатын  дәрілерді  тез  арада  маймен  алмастыруға  тырысыңыз.  Егер  сіз  майды
жергілікті түрде қолдануды бастасаңыз, бұл сізге көп көмектеседі. Суппозиторийлер өкпе ауруларына
да керемет әсер етеді. Ол неғұрлым көп май жұтады және оны тезірек жасайды, соғұрлым жақсы. Ол
ауруды жеңгенше күніне бір грамм немесе одан да көп болуы керек, содан кейін айына 1-2 г демеуші
дозада  болуы  керек.  Біздің  сайттағы  барлық  басқа  нұсқауларды  оқыңыз  және  орындаңыз.  Жақсы
тілектер, JB және RS

Әкімшілік бағыттар

Сіз майды енгізудің қандай жолдарын ұсынасыз және олардың қандай артықшылықтары бар?

«Мен пациенттерге майды ішкі жағдайға байланысты ауыз арқылы жұтуды немесе денелерін сау күйіне
қайтаруды  ұсынамын.  Біздің  күнделікті  өмірімізде  токсиндердің  әсерінен  бірнеше  онжылдықтар
өткеннен кейін, тіпті өздерін саумын деп ойлайтындар да, бұл заттардың денсаулығына зиян келтірмес
бұрын денесін детоксикациялау үшін толық 60 г ем қабылдауды қарастыруы керек.
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Геморрой  немесе  ішек  ісігі  сияқты  көптеген  ауруларды  емдеу  үшін  майды  суппозиторий  түрінде
қолданған  дұрыс.  Көптеген  адамдар  мұны  түсінбейді,  бірақ  майды  денеге  осылайша  алу  -  бұл
тапсырманы орындаудың ең тиімді әдістерінің бірі.

Менің ойымша, науқасқа майды ісікке немесе емделуге мүмкіндігінше жақынырақ жағу пайдалы. Егер
сізде  ішек  проблемалары болса,  суппозиторийлер  жақсы жұмыс істейді,  бірақ  егер  сізде  тамақ  ісігі
сияқты ауру болса, мен майды ауыз арқылы жұтар едім.

Көптеген  жылдар  бойы  дәрігерлер  мен  зерттеушілер  зертханалық  жануарларға  THC  -мен  ісіктерді
енгізді және олар жақсы нәтижеге қол жеткізді. Өкінішке орай, олар қатерлі ісікпен ауыратын науқасқа
дәл  осылай  жасамайды,  сондықтан  бұл  біздің  медициналық  жүйенің  науқасқа  дұрыс  нәрсені  жасай
алмайтынын тағы бір рет көрсетеді. Егер дәрігерлер бұл таңғажайып дәрі -дәрмектің не екенін біліп, осы
затпен дұрыс жұмыс жасай бастаса, қазір өліп жатқан көптеген адамдарды құтқаруға болар еді.

Көбінесе  пациенттер  маған  өкпенің  қатерлі  ісігімен  және  басқа  өкпе  ауруларымен  келеді.  Мұндай
адамдар  үшін  майды  жұтудан  басқа,  буландырғышты  қолдануды  ұсынамын.  Бұл  дәрі  -дәрмектің
булануы  оны  ішке  қабылдаумен  бірге  өкпенің  қатерлі  ісігімен  немесе  басқа  өкпе  ауруларымен
ауыратындарға өте пайдалы әсер етуі мүмкін. Емделушіге олардың қалыпты дозасын ішу керек, содан
кейін буландырғышты жылытып, өкпеге буланған каннабиноидтарды жұту керек. Мұны әр сегіз сағат
сайын,  олар  өздерінің  тұрақты  дозаларын  қабылдаған  кезде  жасауға  болады  және  бұл  пациенттен
буланған каннабиноидтарды әр жағдайда бірнеше рет деммен жұтуды талап етеді. Бұл әдісті қолдану
өкпенің қатерлі ісігіне екі жақтан шабуыл жасайды және бұл емнің тиімділігін едәуір арттырады.

Көптеген  жағдайларда ісіктер жай жоғалады, бірақ мен естідім,  кейбір  науқастар ісік  ауруының өлі
бөліктерін жөтелді. Бұл тәжірибе ешкімге ұнамайтынына сенімдімін, бірақ бұл біздің өкпеміз болмауы
керек нәрселерден арылудың табиғи әдісі.

Сонымен қатар, мен дәрет кезінде ісіктерден өткен науқастарды білемін, бірақ, әрине, бұл табиғи нәрсе.
Кейбір  жағдайларда  бұл өлі  капсулаланған  ісіктерді  хирургиялық жолмен алып тастау  қажет  болуы
мүмкін, егер олар табиғи жолмен өтуге тым үлкен болса, сондықтан мұндай жағдайда дәрігер қажет
болады.

Мен майды әр түрлі ісік ауруымен ауыратындарға бергеніме қарағанда, мен бұл майдың емдеуге тиімсіз
болатынын  білемін.  Менің  ойымша,  қатерлі  ісіктің  барлық  түрлері  қай  жерде  болса  да  емделеді.
Емделуші медициналық жүйеден қаншалықты аз зақым алса, оның қалпына келу мүмкіндігі соғұрлым
жоғары болады, сондықтан менің ойымша,  қатерлі  ісігін  емдейтіндер осы дәлелденген табиғи әдісті
қолдануы керек ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Жергілікті қолдану

«Жергілікті  қолдану  үшін  майды  терінің  кремдерімен,  күн  сәулесінен  қорғайтын  лосьондармен
араластыруға болады. Алайда, егер ауыр тері аурулары болса, мен оны тек таза күйінде қолдануға кеңес
беремін.  Майды  кез  келген  затпен  араластыру  бұл  дәрінің  әсерін  төмендетеді.  Дегенмен,  қарасора
медицинасының әлсіреген көптеген түрлері тері проблемаларын емдеуге өте тиімді болуы мүмкін.

Көбінесе денесінің үлкен аймақтарына таралған өте нашар тері аурулары бар адамдарға мен каннабистің
тұнбасын ұсынамын. Тұнбалар - бұл спиртпен немесе осындай тасымалдағышпен араласқан май. Тері
жағдайына  тұнбаны  жағу  үшін  тамшыны  қолданғанда,  алкоголь  бір  тамшының  үлкен  аумаққа
таралуына әкеледі. Алкоголь бірнеше секунд ішінде буланып кетеді, нәтижесінде май жұқа қабықпен
жабылады.

Тұнбалар - бұл майды үлкен аумақтарға енгізудің тиімді әдісі, ал пациенттердің өздері мұндай тұнбаның
беріктігін олардың қажеттіліктеріне сәйкес реттей алады. Егер біреу тұнбаның күшті болуын қаласа,
жай ғана май қосыңыз; егер олар оны әлсіреткісі келсе, алкогольді көбірек қосыңыз.
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Қарасора тұнбалары сіздің қарасора майы сияқты күшті болуы мүмкін деп ойлайсыз ба?

Көлемі  бойынша  қарасора  тұнбасының  таза  май  сияқты  күшті  болуы  мүмкін  емес  еді.  Пациент
алкогольмен араласқан дозаларын қабылдауы мүмкін, бірақ бұл дәрі -дәрмекті алкогольмен ішкеннен
науқастың  қандай  пайдасы  бар?  Май  -  бұл  дәрі  және  оны  алкогольмен  немесе  басқа
тасымалдаушылармен араластыру, менің ойымша, ішкі қолдану үшін ешқандай пайда әкелмейді.

Қазіргі  уақытта есірткі сататын канабис негізіндегі  Sativex деп аталатын тұнбаны сатады, ол ауруды
басу үшін тіл астына шашыратылады. Мен бұл затты қолданған пациенттерге май бердім, ал майдың
әсерін сезінгеннен кейін олар Sativex сатып алу қажет, себебі  олар мен берген майды тиімдірек деп
тапты.  Жергілікті  жағдайлар үшін,  тұнбаны майды одан әрі жылжыту үшін қолдануға болады, бірақ
терінің ауыр ауруы немесе инфекциясы үшін мен оны емдеуге таза майды қолданған жөн.

Жергілікті қолдануға арналған негізгі мақсаттар қандай және сіз майға аллергиялық 
реакциялардың куәсі болдыңыз ба?

Мен тұнбалардың көптеген тері ауруларын емдеуге тиімді екенін білдім және майды осылайша қолдану
әлдеқайда  аз  шығынға  әкелуі  мүмкін.  Бет  әлпетіне  алаңдайтын  адамдар  үшін  майды  сүйікті  бет
кремімен араластырып, өзіне жақсы бет күтімі беру керемет нәтижеге әкелуі мүмкін.

Герпес,  тері  қатерлі  ісігі,  сүйел,  мең  мен  басқа  да  тері  ауруларын  мен  білетін  аллергиялық
реакцияларсыз таза маймен емдеуге болады. Шын мәнінде, майды жергілікті қолданған кезде мен куә
болған жалғыз реакция оны жабу үшін қолданылатын бинттер болды. Егер сіз таңғышты ұзақ уақыт
қолдансаңыз, бұл таңғыштың жабысқақ бөлігімен жабылған аймақтың тітіркенуіне әкелуі мүмкін. Бір -
екі күн ішінде таңғышты қолдануды тоқтату керек, содан кейін жағдай жоғалады.

Тағы бір айта кететін жайт, май емделіп жатқан жараға немесе инфекцияға таңғыштардың жабысуына
жол бермейді.  Бұл өте маңызды болып көрінбеуі  мүмкін,  бірақ егер сіз  бір кездері  жараға жабысып
қалған таңғышты алып тастаудың ауыртпалығын бастан өткерген болсаңыз, менің не айтқым келгенін
түсінесіз.

Мен Канадада болған кезде, мен әр түрлі сорттардың майларын жиі араластыратынмын, себебі олардың
емдік қасиеттері әр түрлі болуы мүмкін. Осылай жасай отырып, мен бұл араласқан майлардың көптеген
жағдайларда  емдік  әсері  жақсы екенін  байқадым,  сондықтан егер сіз  үлкен көлемде мұнай өндіруді
жоспарлап отырсаңыз, сіз де солай істей аласыз ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Сіз майды басқарудың әр түрлі түрлерін біріктіре аласыз ба?

«Майды енгізудің  әр  түрлі  әдістерін  зиянды  жанама  әсерлерсіз  біріктіруге  болады және  бұл  кейбір
жағдайларда үлкен пайда әкеледі.  Мысалы, егер мен өкпенің қатерлі  ісігімен ауыратын болсам,  мен
майды  жұтуды  суппозиторийлермен  біріктіре  аламын,  сонымен  қатар  майды  буға  айналдырамын,
сондықтан оны тікелей өкпеге жұту үшін. Ауызша қабылдау да, суппозиторийлер де өкпенің қатерлі
ісігін емдеуге жақсы әсер етеді және майды булау да осы аурудан зардап шегетіндерге пайдалы болуы
мүмкін.

Ғылыми әдебиеттерде денеде THC өңделмейтіні айтылады, егер ол жануар майында ерімесе. 
Мұнайды осылай пайдалану тиімдірек емес пе?

Мен ғылыми әдебиеттерде не айтылатыны туралы алаңдамаймын, мен жануарлар майы онкологиялық
аурулармен ауыратын науқастар үшін жақсы деп ойламаймын. Менің тәжірибем бойынша, тиімді болу
үшін майды ештеңемен араластырудың қажеті жоқ. Мен оны бірнеше рет тамақсыз қабылдадым және
оның әсерін әлі де сезіп жүргендіктен, бізге айтылғанның дұрыс емес екендігіне жақсы мүмкіндік бар
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деп ойлаймын. Егер дене жануарлар майымен араласпай THC өңдей алмаса, мен неге майдың әсерін әлі
де сезе алар едім? Сонымен қатар, каннабис ысталған кезде, буында жануар майы болмайды, сондықтан
адамдар қалай көтеріледі?

THC -ны жануарлар майына, майға, шошқа майына ерітетін процестерді қолдана отырып, мен дәрі -
дәрмектің күшін төмендететінін сеземін. Бұл май немесе емдік май емес, емдейтін май, сондықтан менің
ойымша, бұл препарат максималды тиімділікке жету үшін таза түрде қолданылуы керек. Егер мен екі
тері  қатерлі  ісігі  бар адамды алсам, біреуін таза маймен, екіншісін жануарлар майының қоспасымен
емдеген болсам, таза маймен өңделген қатерлі ісік тезірек және тиімді емделетініне күмәнім жоқ ». Рик
Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Темекі шегу каннабисі

Шылым шегу мен қарасора жеудің медициналық құндылығын салыстыра аласыз ба?

«Адам  буын  шегетін  кезде  өсімдік  материалының  дәрілік  жақтарының  90%  -дан  астамы  түтінге
айналады.  Мен  химиотерапияны  қабылдаған  пациенттердің  жүрек  айнуын  азайту  үшін  қарасора
шегетінін көру мен үшін күлкілі, өйткені олар дұрыс қабылдаса, емдеуге болатын затты шегеді.

Менің  ойымша,  каннабисті  темекі  шегу  мен  ауруды  емдеу  үшін  осы  өсімдіктің  эфир  майын  ішуді
салыстыруға келмейді. Егер сіз жай ғана сіздің жағдайыңыздан жеңілдік іздесеңіз, каннабисті шегудің
пайдасы болуы мүмкін. Бірақ егер сіз ауруды дұрыс емдегіңіз келсе, майды жұту - мұны істеудің ең
жақсы әдісі. Каннабистің темекі шегудің де кейбір емдік қасиеттері бар екендігіне ешқандай күмән жоқ,
бірақ бұл жағдайда ауыр жағдайды емдеймін деп ойламаңыз.

Медициналық тұрғыдан ысталған марихуана не үшін пайдалы?

Медициналық тұрғыдан қарасора каннабисінің майды жұтумен салыстырғанда емдік маңызы шектеулі.
Шылым шегуге арналған ыдыс қант диабетімен ауыратындардың қандағы қант деңгейіне жиі әсер етуі
мүмкін,  сонымен  қатар  глаукомамен  ауыратындардың  көз  қысымын  төмендетуге  көмектеседі.  Біз
қарасораның жүрек айнуы мен темекі шегуді азайту қабілеті туралы білеміз, бұл көптеген аурулармен
байланысты аурумен күресуге көмектеседі.

Индиканың жақсы штаммын темекі шегудің өзі адамды босаңсытады, бұл өте пайдалы. Шылым шегуге
арналған  ыдыс  MS  сияқты  көптеген  жағдайлардың  белгілерін  азайтуға  көмектеседі  және  көбінесе
спазмодикалық аурулары бар адамдарға өте пайдалы. Дүние жүзіндегі сансыз адамдардың әл-ауқатын
жақсарту үшін қарасораның да көп пайдасы тиетінін  айғақтайтын дәлелдер жетіспейді.  Бірақ,  менің
көзқарасым  бойынша,  егер  дәрі  -дәрмек  май  түрінде  дұрыс  қабылданса,  емделу  немесе  мәселені
жақсырақ бақылау мүмкін болғанда симптомдарды неге азайту керек?

Темекі  шегу  мен  қарасора  майын  жұтуды  салыстыруға  келмейді.  Шылым  шегу  -  қарасораны  дәрі
ретінде қолданудың ең аз тиімді әдісі. Қарасораның емдік күші қарасора өсімдігінің концентрлі эфир
майы шығарылған кезде бірнеше есе ұлғаяды. Егер сіз осы өсімдіктен нағыз емдік сиқырды көргіңіз
келсе,  жоғары  сортты  қарасора  майын  ішуді  бастаңыз.  Шикі,  күйдірілмеген  THC  мен  онымен
байланысты каннабиноидтарды ішуге кіріскенде, медициналық ғажайыптар жиі нәтиже береді ». Рик
Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Зерттеуде неге назар аудару керек?

«Жақын  арада,  ең  маңызды  дәрілік  штаммдарды  өсіру  керек,  сондықтан  біз  олардың  шынайы
медициналық  қасиеттерін  анықтай  аламыз.  Бұл  дәрі  -дәрмек  зиянсыз  болғандықтан,  біз  адамдарды
сауықтыру кезінде кез келген зерттеуді жасай аламыз.
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Қарасораның  кейбір  штамдары  әртүрлі  медициналық  жағдайларда  басқаларға  қарағанда  әлдеқайда
тиімді. Қысқа уақыт ішінде біз кез келген жағдайды емдеуге арналған ең жақсы штамдарды анықтай
білуіміз  керек  және  бұл  бұл  бұзылуларды тиімдірек  емдеуге  мүмкіндік  береді.  Сонымен  қатар,  біз
сапаны  бақылаудың  қандай  да  бір  түрін  мүмкіндігінше  тезірек  енгізіп,  жеткізушілер  ұстануға  тиіс
стандарттарды  әзірлеуіміз  керек.  Қазіргі  уақытта  пациенттер  басқалардан  сатып  алатын  майлардың
сапасы мен тиімділігі туралы білмейді. Шынында да, бұл өсімдіктің емдік қасиеттері туралы әлі де көп
зерттеулер жүргізілмейді, бірақ егер біз оны дұрыс жүргізетін болсақ, қысқа мерзімде біз көп нәрсені
үйренеміз деп ойлаймын ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

«Менің 28 жастағы ескі досыма бүгін сүт безі қатерлі ісігіне ота жасалды, олар қатерлі ісік жойылғанын
айтады, бірақ оған химия жасағысы келеді. Біз бұған дейін сөйлестік, мен оған химиотерапиядан бас
тартыңыз, тек RSO қабылдаңыз дедім. Мен бұл туралы дұрыс айтамын ба? Мен Phoenix Tears туралы
оқығанымнан бұл дұрыс деп ойлайтын едім, бірақ оған жауап беру үшін сізден көмек сұраймын. Рахмет
» Джастин

- Жарайсың, Джастин. Химия немесе сканерлеу жоқ. Операция қажет емес болды. Келесі алты айда оған
120-180 г май жеп, біздің сайттағы нұсқауларды орындаңыз. JB

«Адамдарға  шалбар  киюді  үйретемін  деп  ойлап  көріңізші  ...  Бұл  оңай  сияқты.  Егер  адамдар  сізге
шалбарды қалай кию керектігін сұрап күн сайын смс жазса ше? (ауырлатады) Бұл шошқа күні сияқты!
Егер мен шалбарымды киіп алсам және ол дұрыс жасалса,  мен басқаларға  осылай көрсетемін.  Мен
шалбарын артқа киіп көргісі келетін адамдарға күле алар едім: «Ей, олар жақсы жарасады, бірақ бұл
олардың артта екендіктерін өзгертпейді! (Бұл Крис Кросс үшін жұмыс істеді).

JB бізге тек не жұмыс істейтінін айтады және басқа жолмен айтпайды, өйткені басқа әдістер қажет емес.
Нұсқауларды орындаңыз немесе шалбарыңызды артқа қарай серуендеңіз, бірақ ол сізге мұның дұрыс
жолын көрсеткенін түсінген кезде JB -ге ашуланбаңыз! Біз кітаптағы мәтінді өзгертуге тырыспаймыз,
тек басқа кітаптарды зерттейміз! » Чад

- Рахмет, Чад, бұл керемет түсініктеме болды, иә, дұрыс айтасың. RSO медицинасының бұл мәселесі
соншалықты  қарапайым,  бұл  оны  күрделендіреді.  Адамдарға  бұған  сену  тым  қарапайым,  дәлірек
айтқанда, егер олар дәрі -дәрмекті өздері қолданып көре алмаса және бұл туралы тек оқу керек болса.

Ал  мұның  бәрі  адамдардың  өміріне  қауіп  төндіруде.  Мен  олармен  жеке  сөйлесемін,  мен  олардың
жүздеріндегі  ауыртпалықты көремін,  бұл жылдар бойы маған  не  істегенін  сұрама.  Мен үшін  мұнда
импровизацияға көп орын жоқ, ұзақ бебоп -солоға немесе тегін джазға уақыт жоқ. Бұл ескі таймердің
блюзі  және  ұзындығы  он  екі  штанга.  Рик  бізге  ұстануға  нұсқау  берді,  бірақ  бәрі  де  кейбір  эго
проблемаларына байланысты немесе дөңгелекті қайта ойлап тапқысы келеді.

Бұл туралы айтатыным: «Алдымен күріш пісіргіш пен желдеткішті меңгеріңіз.  Алдымен RSO, содан
кейін  каннабисті  емдеуге  арналған  барлық  басқа  (әлсіз)  формалар.  Өйткені  потенциал  маңызды.
Неғұрлым күшті  және  тыныштандыратын  май  науқас  үшін  жақсы.  Сізге  ішкі  жағдайды  тексерудің
қажеті жоқ, алдымен оны тері жағдайында сынап көріңіз және ол 95-98% THC бар нағыз өте күшті және
седативті RSO-мен тез емделетінін көріңіз, бұл сізге жауап береді. Содан кейін біліңіз, бұл препаратты
қабылдаған кезде сіздің денеңізде де дәл солай болады.

Сіз  мұны  істегеннен  кейін,  каннабисті  емдеуге  әсер  етпейтін  дәрілерге  деген  қызығушылығыңыз
жоғалады. Кейбір жағдайларда олар көмектесе алмайтындығынан емес, сол ақшаға бірінші класты ұша
алатын және өміріңізді бір мезгілде тез әрі сенімді түрде сақтай алатын кезде неге екінші немесе үшінші
класты ұша аласыз?

RSO - бұл премиум медицина,  мен оған қалай қараймын, қалғандары премиум медицина емес.  Мен
премиум медицинаны қалаймын,  неге  мен шынайы заттың орнына сұйылтылған дәрі  алғым келеді?
Неғұрлым қатал  седативті  және  күшті  май  болса,  ол  дәрі  ретінде  жақсы жұмыс істейді  -  және  бұл
ешқашан өзгермейді. »JB
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«Ең  жақсы  RSO-95-98%  THC  және  өте  күшті  және  седативті.  Одан  басқа  нәрсе  (шикі  каннабис,
шырындар,  тағамдар,  жоғары CBD майлары, декарбоксилденбеген BHO, тұнбалар,  тұздар,  қоспалар,
макераттар,  сіз  оны  атайсыз)-бұл  каннабиске  қарсы  дәрі-дәрмектің  әлдеқайда  күшті  түрі.  Әрине,
каннабистің барлық түрлері белгілі дәрежеде пайдалы, бірақ каннабисті емдеуге әсер етпейтін дәрілерге
өз өміріңізді қатерге салмаңыз ». JB

Рик Симпсонның қарасора майын өндіру процесі

«Мен әдетте  бір  фунт немесе  одан да көп бүршіктермен жұмыс жасаймын, бұл өте  жоғары сапалы
индикаторлардан немесе индикадан басым сативалық кресттерден. Жақсы бүршіктің бір унциясы әдетте
3-тен 4 граммға дейін жоғары сапалы май шығарады, ал өндірілетін мұнай мөлшері штаммнан штаммға
дейін  өзгереді.  Сіз  жұмыс  жасайтын  материалды  өңдемейінше,  сіз  қанша  май  алатындығыңызға
ешқашан сенімді бола алмайсыз. Орташа алғанда, бір фунт жақсы бүршіктен әдетте шамамен 60 грамм
жоғары сапалы май алынады, ал кейде сіз кейбір сорттардан едәуір көп өнім ала аласыз.

Көптеген адамдар май кәріптас болуы керек және сіз оны көруіңіз керек деп сенетін сияқты. Көбінесе
мен шығарған майлар осы қасиеттерді көрсетті, бірақ әрқашан емес. Сіз шығаратын майдың түсі мен
құрылымы  майды  алу  үшін  қолданылатын  штаммға,  әдіске  және  еріткішке  байланысты.  Егер  сіз
шығаратын  майдың  түсі  күңгірт  болса,  алаңдамаңыз,  бұл  мұндай  май  күшті  дәрі  емес  дегенді
білдірмейді.  Шынында да,  мен өндірген ең мықты майлардың түсі  күңгірт болды, бірақ олар әлі  де
қажетті емдік әсерге ие болды.

Менің  ойымша,  бұл  нұсқаулар  кез  келген  адамға  бұл  майды  өндіруді  жеңілдетуі  керек,  бірақ  оны
бастамас  бұрын,  оны  дұрыс  жасау  үшін  сізге  қажет  нәрсенің  бар  екеніне  көз  жеткізіңіз.  Бастапқы
материал, еріткіш, ағаш ұзындығы, екі пластикалық шелек, воронка мен кофе сүзгісі бар бірнеше шағын
контейнер,  күріштің  электр  пеші,  желдеткіш,  тот  баспайтын  болаттан  жасалған  шыныаяқ,  кофе
жылытқыш және шприц қажет.

Мен сипаттайтын процесс өсімдік материалынан қолда бар шайырды кетіру үшін бастапқы материалды
екі  рет  таза  жеңіл  алифатты нафта  немесе  99% изопропил  спирті  сияқты жақсы еріткішпен  жууды
қамтиды. Жеңіл нафта майды өндіру үшін өте жақсы еріткіш болып шықты, сонымен қатар оны басқа
еріткіштердің құнымен салыстырғанда арзанға сатып алуға болады. Ол әр түрлі формада және әр түрлі
атаулармен келеді, бірақ мен қолданған еріткішті Канадада жеңіл нафта деп атайды, ал Еуропада оны
бензин  (е)  деп  атайды.  Ол  көптеген  атаулармен  сатылады,  бірақ  егер  сіз  жанармай  жеткізушіге
барсаңыз,  қайнау  температурасы  40  -тан  жоғары  емес  гидравликалық  тазартылған  алфатты  еріткіш
нафта/мұнай  эфирі/бензин/көмірсутегі  еріткішін  сұрасаңыз,  кейбір  мәселелерді  бақылау  қиын
болмайды. 100 ° C (140-212 ° F), CAS нөмірі 64742-49-0.

Жеңіл нафта көптеген өнеркәсіптік мақсаттарда қолданылады және көбінесе қозғалтқыш бөлшектерін
немесе жұқа бояуларды майлау үшін қолданылады, сондықтан сізге қажет нәрсені табу қиын болмайды.
Сізге оның көптеген қолданылуы туралы түсінік беру үшін, бұл Колеман шамдары мен пештерін жағуға
арналған зат. Бірақ, өкінішке орай, Колман отынына тот ингибиторлары қосылады, сондықтан мен бұл
отынды  май  өндіруге  қолдануға  кеңес  бермеймін.  Дүниежүзінің  көптеген  елдерінде  медициналық
дәрежедегі нафтан (гексан) бар, бірақ оны алу біршама қымбат және әдетте қиын, сондықтан мен таза
жеңіл нафта мен оның медициналық нұсқасы арасында айтарлықтай айырмашылық таппадым. .

Бутан  май  шығара  алады,  бірақ  мен  оны  бұл  препаратты  өндіру  үшін  еріткіш  ретінде  қолдануды
ұсынбаймын,  себебі  ол  өте  ұшпа  және қауіпті  бейтараптандыру  үшін  қымбат жабдықты қолдануды
қажет  етеді.  Сонымен  қатар,  майды  өндіру  үшін  бутанды  қолдану  дайын  өнімді
декарбоксилдендірмейді,  сондықтан оларды дұрыс декарбоксилдендіру үшін қосымша уақыт кетпесе,
осылай шығарылған майлардың дәрілік мақсаттарда тиімділігі төмен болар еді.
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Менде тікелей тәжірибесі бар жалғыз еріткіштер - эфир, жеңіл алифатты нафта және 99% изопропил
спирті. Эфир - бұл менің жеке сүйіктім және бұл өте тиімді еріткіш, бірақ ол қымбат және оны алу өте
қиын болуы мүмкін.  Менің  ойымша,  эфирді  қолдану  жабық дистилляциялық қондырғыларға  жақсы
сәйкес келеді, өйткені ол өте ұшпа және оның түтіндері онымен жұмыс істеуді қауіпті етеді.

Эфир де, жеңіл нафта да табиғатта неғұрлым селективті еріткіштер болып табылады, яғни спирт еріткіш
сияқты  тиімді  емес,  бірақ  ол  жақсы  жұмыс  істейді.  Алкоголь  бастапқы  материалдан  хлорофиллді
көбірек ерітеді, сондықтан алкогольмен өндірілген майлар әдетте қара түсті болады.

Еріткіш тиімді болу үшін ол 100% таза болуы керек және 100% таза алкоголь қымбат және оны табу өте
қиын болуы мүмкін. Екінші жағынан, жеңіл нафтаны алу өте арзан және оны табу қиын емес. Эфирді
қолданудың жанында таза жеңіл алифатты нафта - менің таңдау еріткішім.

Барлық осы еріткіштер, соның ішінде алкоголь улы болып табылады, бірақ егер сіз осы нұсқауларды
орындасаңыз,  дайын  майдағы  еріткіш  қалдықтары  алаңдаушылық  туғызбайды.  Дайын  өнім  бөлме
температурасына дейін салқындатылғаннан кейін, ол май емес, май тәрізді қалың зат болып табылады
және ол улануға қарсы. Тіпті еріткіш қалдықтарының шамалы ізі қалса да, майдың өзі кез келген зиянды
улы  әсерді  бейтараптандыру  үшін  әрекет  етеді.  Шын  мәнінде,  сіз  тек  дәрілік  шайырларды  бүршік
материалынан жуып жатырсыз. Содан кейін, еріткіш май қоспасы сүзгіленіп, еріткіш қайнатылғаннан
кейін, сіз шайырларды ең дәрілік түрінде қалдырасыз.

Жақсы нәтиже алу үшін бастапқы материал мүмкіндігінше құрғақ болуы керек. Сіз жұмыс жасайтын
жер жақсы желдетілетініне көз жеткізіңіз және бұл жерде ұшқын, ашық жалын немесе қызып кететін
элементтер жоқ.

Майды еріткіш қоспасы жуу процесінде шашылып кетпес үшін бастапқы материалды тереңдігі жақсы
контейнерге  салыңыз.  Содан  кейін  бүршікті  еріткішпен  сулаңыз,  содан  кейін  бүріккіш  материал
ұзындығы 2 × 2 болатын ағаштың көмегімен ұсақталады.

Ұнтақталғаннан  кейін,  материал  еріткішке  толығымен  батқанша  еріткішті  қосыңыз.  Бүршікті
материалды үш минутқа дейін өңдеген ағаштың ұзындығымен өңдеңіз. Содан кейін ақырын еріткіш май
қоспасын  басқа  таза  контейнерге  құйыңыз,  бастапқы  материалды  бастапқы  ыдыста  қалдырыңыз,
осылайша оны екінші рет жууға болады.

Бастапқы материалға тағы да жаңа еріткіш қосыңыз, ол қайтадан еріткішке батырылады, содан кейін
оны ағаштың ұзындығымен тағы үш минут өңдеңіз.  Содан кейін,  еріткіш май қоспасын бірінші рет
жасағаннан бастап еріткіш май қоспасы бар контейнерге құйыңыз.

Өсімдік материалын үшінші рет жууға тырысқанда, май өте аз мөлшерде шығарылады және оның дәрі
ретінде пайдасы аз болар еді. Алғашқы жуу бастапқы материалдан 70-80% шайырды ерітеді; екінші жуу
содан кейін пайда болатын шайырды кетіреді.

Бірінші жуудан алынған майлар дәрілік мақсатта ең күшті болып табылады, бірақ егер жоғары сапалы
бастапқы материал қолданылса, екінші жуу майының да пайдасы бар. Егер қандай да бір себептермен
сізге  күші  жетпейтін  материалмен жұмыс істеу қажет болса,  майды бірінші  жуудан бастап тек  ішкі
қолдануға ғана қолданған дұрыс, содан кейін өсе бастаған немесе бастапқы материалды іздеген дұрыс.
сапасы  жақсы.  Есіңізде  болсын,  санға  қарағанда  сапа  маңызды  және  бастапқы  материал  неғұрлым
жақсы болса, соғұрлым жақсы дәрі.

Жоғарғы  жағында  кішкене  саңылауы  бар  таза  су  ыдыстары  сияқты  заттарды  қолданыңыз  және
тесіктерге  воронкаларды  салыңыз,  содан  кейін  шұңқырларға  үлкен  кофе  сүзгілерін  салыңыз.  Кофе
сүзгілеріне  бірінші  және  екінші  жуудан  еріткіш  май  қоспасын  құйыңыз  және  қажет  емес  өсімдік
материалын  кетіру  үшін  еріткіш  май  қоспасы  сүзгілер  арқылы  ағып  кетуіне  мүмкіндік  беріңіз.
Шұңқырлар  мен  контейнерлер  неғұрлым көп  пайдаланылса,  соғұрлым ол  тез  сүзіледі.  Еріткіш  май
қоспасы сүзілгеннен кейін, ол еріткішті қайнатуға дайын.
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Егер сізде әлі жоқ болса, сіз майды еріткішті қайнату үшін жоғары және төмен жылу параметрлері бар,
үстіңгі  жағы ашық, қымбат емес күріш пешін сатып ала аласыз. Күріш пісіргіш жақсы желдетілетін
жерде  орнатылғанына  көз  жеткізіңіз  және  еріткіш қайнаған  кезде  түтінді  шығару  үшін  желдеткішті
жақын жерге қойыңыз. Бұл түтіннің конденсациялануына және қауіп төндіруіне жол бермейді. Күріш
пештері күріш пісіп жатқанда оны күйдірмеуге арналған. Кіріктірілген температура сенсорлары пештің
температурасы тым жоғары бола бастаса, пешті автоматты түрде төмен температура режиміне қосады.

Мұнай өндіру кезінде, егер температура 148 ° С -тан сәл жоғары болса, ол каннабиноидтерді майдан
булай бастайды, және, әрине, сіз оның болғанын қаламайсыз. Егер күріш пісіргіш дұрыс жұмыс істесе,
ол автоматты түрде жоғары температура режимінен шамамен 230 ° F (110 ° C) температурада шығады,
бұл  декарбоксилдену  жүретін  температурадан  жоғары  және  әлі  де  THC  деңгейінен  төмен.
каннабиноидтер  буланып  кетеді.  Сондықтан  мен  бұрын  ешқашан  мұнай  өндірмегендерге  күріш
пісіргішті қолдануды қатаң түрде ұсынамын, себебі бұл аталған мұнайға зиян келтіру қаупін жояды.
Плюс нәтижесінде алынған май декарбоксилденген, бұл да маңызды, сондықтан ол өзінің толық емдік
әсеріне қол жеткізе алады.

Мен адамдарға майды өндіру үшін ыдыс-аяқтар мен соған ұқсас құралдарды қолдануға тырыспауды
ұсынамын.  Мен  алғаш  рет  майды  өндіруге  тырысқанда,  мен  ыдысты  қолдандым,  және  бұл
құрылғылардың қанша жылу шығара алатынын білмегендіктен, май қатты қызып кетті. Менің ойымша,
жаңадан бастаушы күріш пешін пайдаланып, біздің нұсқауларды мұқият орындауы керек. Бұл оларды
көп қайғыдан құтқарады.

Бұл  дәрі  -дәрмекті  өндіру  және  қолданылатын  еріткішті  қайтару  үшін  дистилляциялық  құрылғыны
қолдануға  болады.  Бұл  әдіс  күріш пісіргішті  қолданудан  гөрі  мағыналы  болады,  бірақ  еріткіштерді
қауіпсіз  қайнатуға  арналған  фототүсірулер  қымбат  тұрады  және  адамдардың  көпшілігі  бұл
құрылғылардың  бірін  қалай  дұрыс  басқаруды  білмейді.  Егер  біреу  бар  болса,  мен  фото  суретті
қолданғанды  жөн көремін, бірақ кейбір елдерде фотосуретке ие болу заңға қайшы келеді. Егер біреу
байыпты болса және көп мөлшерде мұнай өндіргісі  келсе, дистилляцияға назар аударыңыз және осы
жабдықты дұрыс пайдалануға үйретіңіз.

Күріш пешін толтыру кезінде немесе еріткішті қайнату кезінде бұл жерде ұшқын, ашық жалын немесе
қызыл элементтер жоқ екеніне көз жеткізіңіз,  себебі  еріткіштерден шығатын түтін өте тез тұтанғыш
және улы. Мен дәл осы процесті мыңдаған рет қолдандым және ешқашан сәтсіздікке ұшыраған емеспін,
бірақ  сіздің  қауіпсіздігіңіз  үшін  нұсқауларды  орындаңыз  және  бұл  жер  жақсы  желдетілетініне  көз
жеткізіңіз. Мен сонымен қатар, еріткіштер шығаратын түтінмен тыныс алудан аулақ болуды ескертемін,
себебі олар жақын маңдағы адамдарға жағымсыз әсер етуі мүмкін.

Желдеткіш жұмыс істеп тұрғанына және түтінді шығару үшін жеткілікті ауа ағыны шығаратынына көз
жеткізіңіз,  содан  кейін  күріш пешін  төрттен  үшке  дейін  толтырыңыз.  Бұл  еріткіш май  қоспасының
төгілместен  қайнауына  мүмкіндік  береді.  Күріш  пісіргішті  жоғары  температураға  қойып,  еріткішті
қайната бастаңыз. Ешқашан желдеткішсіз мұны істеуге тырыспаңыз, өйткені түтін тығыздалуы мүмкін
және егер олар қыздыру элементіне тиіп кетсе, өрт шығуы мүмкін.

Күріш  пісіргіштегі  деңгей  төмендеген  кезде,  сізде  қалған  еріткіш  май  қоспасын  мұқият  қосуды
жалғастырыңыз, сізде ештеңе қалмады. Күріш пісіргіштегі деңгей соңғы рет төмендегенде және еріткіш
май қоспасының шамамен екі дюйміне дейін төмендетілгенде, қалған еріткіш май қоспасына шамамен
10-12  тамшы  су  қосыңыз.  Бұл  аз  мөлшердегі  су  қалған  еріткіштің  пеште  қалған  майды  тезірек
қайнатуына мүмкіндік береді.

Пеште  аз  қалған  кезде  мен  әдетте  қолғап  киемін,  содан  кейін  пешті  алып,  ішіндегісін  айналдыра
бастаймын.  Бұл  желдеткіштен  шыққан  ауа  ағыны түтінді  алып тастағанда  жасалады және  ол  әрлеу
процесін  сәл  жылдамдатады.  Қысқа  уақыт  ішінде  пеш  жоғары  температураны  автоматты  түрде
бастайды,  содан  кейін  төмен  температураға  өтеді.  Соңғы  еріткіш  қайнатылып  жатқанда,  сіз  пеште
қалған майдан сықырлаған дыбысты естисіз және қалған майдың ішінде көпіршіктердің пайда болғанын
көресіз. Сонымен қатар, сіз күріш пісіргіштегі майдан аз мөлшерде түтін немесе бу шығып жатқанын
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байқайсыз, бірақ алаңдамаңыз, себебі бұл көбіне сіз қосқан бірнеше тамшы судан алынған бу. Күріш
пісіргіш төмен температуралық режимге автоматты түрде ауысқаннан кейін, Мен әдетте оны қайтадан
жоғары қызу режиміне ауыстырғанша суытып қоямын. Пісіргіш екінші рет автоматты түрде төмен қызу
режиміне ауысқаннан кейін,  мен ішкі ыдысты пештен шығарып, ішіндегісін тот баспайтын болаттан
жасалған шыныаяққа құямын.

Кәстрөлде  аз  мөлшерде  май  қалады,  егер  сіз  оны  май  сіңіру  үшін  құрғақ  нан  сияқты  нәрсені
пайдаланбасаңыз, оны шығару мүмкін емес. Содан кейін, бұл нанның аз мөлшерін дәрі ретінде жеуге
болады, бірақ есіңізде болсын, оның әсерін сезінгенге дейін кейде бір сағат немесе одан да көп уақыт
кетуі мүмкін. Мұндай нанды қаншалықты көп тұтынатындығыңызға мұқият болыңыз, өйткені өте аз
мөлшерде  сізді  шикі  майдың  өзі  жасайтындай  бірнеше  сағат  ұйықтатуы  мүмкін.  Кәстрөлде  қалған
майды тазартудың тағы бір жақсы әдісі - қарасора майының тұнбасын алу үшін кастрөлді аз мөлшерде
спиртпен жуу.

Мұндай тұнбалар тері ауруларын емдеуде өте тиімді болуы мүмкін және аз ғана уақытты алады, бұл
сізге ақша үнемдеуге мүмкіндік береді. Мен бірнеше штамнан майды араластыруды ұнататындықтан,
әдетте қалған майды қазанға келесі  жолы қалдырамын. Әр түрлі штамдардағы майларды араластыра
отырып,  сіз  майдың  барлық  түрлерінен  дәрілік  артықшылықтарға  ие  боласыз  және  мен  мұндай
майлардың бәрін емдеуге тиімді  екенін таптым. Егер сіздің  қолыңызда жақсы қарасораның әр түрлі
сорттары болса,  менің ойымша,  майларды араластыру жақсы идея,  бірақ егер  олай етпесеңіз,  менің
ойымша, бір штаммнан алынған май сіздің қажеттіліктеріңізді қанағаттандырады.

Тот баспайтын болаттан жасалған өлшеуіш шыныаяққа құйылған майды алыңыз да, оны майға қалған
суды буландыру  үшін  жұмсақ  жылыту  құрылғысына  қойыңыз,  мысалы,  кофе  жылытқыш.  Көбінесе
қалған суды буландыруға аз ғана уақыт кетеді, сонымен қатар кейбір штаммдар басқаларына қарағанда
табиғи  терпендер  шығарады.  Бұл  терпендер  сіздің  кофе  жылытқышыңыздағы  майдың  көпке  дейін
көпіршуіне әкелуі мүмкін және мұндай майлардың бұл әрекетті тоқтатуына біраз уақыт кетуі мүмкін.
Кофе жылытқыштағы май көбіктенуді  тоқтатқан кезде  және белсенділік  аз  немесе  мүлде көрінбесе,
майды кофе жылытқыштан алыңыз да,  сәл салқындатыңыз.  Майды кофе жылытқышты пайдаланбай
аяқтаудың тағы бір әдісі - майды 130 ° C температурада орнатылған пешке бір сағаттай қою. Бұл дайын
майды декарбоксилдендіреді және еріткіш қалдықтары мәселе болмауы керек.

Содан кейін,  жергілікті  дәріханада  жоқ инелерсіз  пластикалық аппликаторларды немесе  шприцтерді
қолданып,  поршеньді  қолданып,  жылы  майды  шприцтерге  баяу  шығарып,  суытыңыз.  Қысқа  уақыт
ішінде шайыр қалың май тәрізді затқа айналады.

Кейде шайырдың қалыңдығы соншалықты, салқындаған кезде оны шприцтерден шығару қиын болады.
Егер  мұндай  жағдай  орын алса,  қысқа  мерзімде  шприцті  бір  стақан  ыстық суға  салыңыз,  сонда  сіз
дозаны оңай шығарып аласыз. Кейде пациент майды көп мөлшерде шығарады, бірақ егер бұл орын алса,
шприцтің  поршенін  артқа  қарай  тартыңыз,  ал  артық  майды  әдетте  шприцке  еш қиындықсыз  қайта
салуға болады.

Орташа алғанда, құрғақ фунт материалға екі жууды орындау үшін шамамен 2 галлон (8-9 литр) еріткіш
қажет болады. Егер сіз майды аз немесе аз бастапқы материалдан шығаруды жоспарласаңыз, сізге қанша
еріткіш қажет болатынын анықтау үшін математиканы орындаңыз. Басынан аяғына дейін әдетте бүкіл
процесті аяқтауға үш -төрт сағат кетеді, содан кейін дәрі қолдануға дайын.

Сондай -ақ, бұл майдың жарамдылық мерзімі өте жоғары екенін атап өткен жөн. Бірақ ұзақ сақтау үшін
мен оны қақпағы тығыз немесе тот баспайтын болаттан жасалған қараңғы бөтелкеге салатын едім. Егер
сақтау кезінде қараңғы салқын жерде сақталса, ол өзінің емдік күшін жылдар бойы сақтай алады.

Бастапқыда кейбіреулерге өздерінің дәрі -дәрмектерін шығаруға тырысу қиын сияқты көрінуі мүмкін,
бірақ іс жүзінде бұл процесс өте қарапайым. Нұсқауларды мұқият орындау жеткілікті, және сіз бұл дәрі
-дәрмекті бірнеше рет жасағаннан кейін, бір шыныаяқ кофеден гөрі жасау қиын емес екенін көресіз. Сіз
өзіңіздің дәрі -дәрмектеріңізді шығарғаннан кейін, бұл барлық құпияны дәрі -дәрмектен алып тастайды
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және сізге көп жағдайда дәрігерлерге сенудің қажеті жоқ, әзірше сіз өзіңіздің дәрігеріңіз болдыңыз ».
Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік
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Q. Неліктен құрғақ материалдарды ұнтақтау THC жоғалуына әкеледі? Бұл үшін түсініктеме бар ма?

A.  Сізде  шынымен де  күшті  бүршік  пайда  болды ма?  Егер  сіз  мұны істеген  болсаңыз,  неге  екенін
білуіңіз керек. Ақ ұнтақ - ұнтақталғаннан кейін үстелдің айналасында, бұл THC (немесе трихомалар)
және ол майда қалуы керек. Сонымен қатар, ұнтақталған кезде, ол өте жақсы болады және сіз майға
тазартқыңыз келмеген көп нәрсені алып тастайсыз.

Сүйектің  құрғақ  бүршіктерін  нафтамен  немесе  өзіңіз  таңдаған  еріткішпен ылғалдандырғаннан  кейін
өңдеңіз, бірақ оны өңдегенге дейін көп ұстамаңыз, себебі әр ұстаған сайын сіз біраз жоғалтып аласыз.
Ұнтақталған  материалдан  алынған  майлар  ылғалдандырылғаннан  кейін  ұсақталған  бүршіктерден
алынған майға қарағанда әлдеқайда күшті.

Бірінші жылдам жуу - ең тиімді және 70% THC, екінші жолақтар шамамен 20%, үшіншісі шамамен 5%.
Сіз  оны  ұнтақтаған  кезде,  сіз  үш  жууды  (шын  мәнінде  төртеуін)  майға  аласыз  және  сіз  мұны
қаламайсыз. Санға қарағанда сапа. JB

«Сәлем JB. Егер сізге шұғыл түрде қажет болса, бүршікті кептіруге болатын ең қысқа уақыт қандай?
Рахмет » Присцилла

- сүйек құрғағанша.  Мен тек 5-7г бүршікті  тез кептіретін едім, бұл сізге бір грамм май береді,  оны
бастау үшін жеткілікті, содан кейін оны дұрыс кептірілгеннен кейін бір аптадан кейін аяқтауға болады.
Өңдеу алдында бастапқы материалды неғұрлым аз ұстасаңыз, шайыр соғұрлым аз жұмсалады. Бастапқы
материалды декарбоксилден тазартпаған дұрыс (GW сияқты, себепсіз де, майды қыздыру арқылы оны
декарбоксилден  шығаруға  болады,  оны  бәрібір  еріткіш  қалдықтарын  кетіру  үшін  жасау  керек).  Ең
жақсысы - бұтақты мүмкіндігінше кептіру бөлмесінде өңдеуге арналған шелекке салу, мүмкіндігінше
қосымша өңдеусіз. Бүршікті неғұрлым аз ұстасаңыз, соғұрлым жақсы. JB

1.)  Мен сүйектен құрғақ бүршіктерді  тек  қолыммен ұсақтадым, тегістеуіш қолданылмады. Бастапқы
материал шамамен кішкентай бүршіктерге ұқсайды. Диаметрі 5-10 мм, сондықтан ұнтақ жоқ. Менде
қазірдің  өзінде  «пісіру»  тәжірибесі  болғандықтан,  мен  сізбен  келісемін,  С  нүктесінен  басқа.  Мен
алкогольмен жасалған майларды көрдім, олар алкогольдегі су хлорофиллдерді ерітетіндіктен әлдеқайда
қараңғы. Мен майды лабораториялық таза мұнай эфирімен жасадым. Бұл майдың түсі әлдеқайда ашық
(алтын-қоңыр)  және  керемет  дәмі  бар,  алко-маймен  салыстырғанда  менде  сынап  көруге  мүмкіндік
болды.  Менің  ойымша,  Нафта  алкоголь  сияқты  терпендер  мен  хлорофиллдердің  көп  бөлігін  алып
тастамайды  деп  ойлаймын.  Ол  сонымен  қатар  алкоголь  сияқты  басқарылатын  және  басқарылатын
болады. Сондықтан менің сұрағым мынада:

- Алдымен материалды ұсақтамаңыз. Бүршікті құрғақ материалмен кез келген өңдеу сізге THC және
басқа каннабиноидтерді босатуға әкеледі (үстелдегі ұсақ шаң шелекте қалуы керек). Иә, ұнтақтау мен
нафта  ұнтақтау  мен  алкогольге  қарағанда  «жақсы»  болар  еді  -  бұл  комбинацияның  кепілдігі  бар
сәтсіздік, сондықтан сіз мұнайды жақсы дайындай алмайсыз.

Бүршікті  шелекке  салыңыз,  нафтамен  сулаңыз,  таяқшамен  екі-үш  минутқа  ұсақтаңыз,  шелекке  май
еріткіш  қоспасын  құйыңыз.  Егер  сіз  жақсы  сапалы  материалмен  жұмыс  жасасаңыз,  екінші  жууды
жасаңыз  және  екінші  қоспаны  бірінші  жуумен  шелекке  құйыңыз.  Егер  сіз  жақсы  материалды
пайдаланбайтын  болсаңыз,  бірінші  жууды  тек  ішкі  мақсаттарға  қолданыңыз  (және  жақсы  материал
іздеуді жалғастырыңыз).

Эфир керемет майлар шығарады (біз кәріптас майларды қараңғы майларға қарағанда жақсы көреміз,
бірақ есіңізде болсын, кейбір штаммдар басқаларға қарағанда қою түсті майлар шығарады). Біз сондай -
ақ  практикалық  себептермен  кәріптас  майларын  ұнатамыз  -  хлорофилл  іздері  бар  қара  тістерді  кім
қалайды? Бірақ біз қазір оны көп ұсынбаймыз, себебі эфирмен жұмыс істеу өте қауіпті, әлемнің көп
бөлігінде  оны  алу  қиын,  және  біз  мұнай  өндірушілердің  қауіпсіздігіне  қатты  алаңдаймыз.  Ол
салыстырмалы түрде төмен температурада өте  оңай дами алады. Осылайша,  көптеген адамдар үшін
жеңіл алифатикалық нафта жақсы жұмыс істейді. Біз әдетте нафта қолданамыз, бірақ эфир біз таңдаған
еріткіш болар еді.
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Біз қолданатын еріткіштердің қазіргі тізімі: 1. эфир, 2. таза жеңіл нафта, 3. 99% изопропил спирті, 4.
тағамдық алкоголь - жақсырақ 99%, бірақ бұл әдетте қиын және өте қымбат. Егер сіз 96% алкогольмен
жұмыс жасасаңыз, қалған 4% әдетте судан тұрады. 10 литрдің 4% - 4dcl, сіз шамамен бір стақан суды
қайнатуға тура келеді - және сізге ақылға қонымды жұмсауға уақыт қажет.

2.)  Мен еріткіштің  барлық қалдықтарын толығымен алып тастау  үшін  60 °  C жылы майды вакуум
астында  1,5  сағатқа  қоямын.  Мен  сізге  жазғанымдай,  мен  35  грамм  жеген  майды  декарбоксилден
шығардым  ...  Майдың  дәмі  декарбоксилденгенге  дейін  әлдеқайда  дәмді  болды,  мен  нашар  деп
айтпаймын, бірақ сіз жарылыс туралы дұрыс айтасыз.

-  Өткенде  айтқанымдай,  жарылу судан  қалды.  Ал су  сіз  қолданған  «ғылыми» төмен температураға
байланысты болды. Майды декарбоксилден тазарту қажет,  сондықтан 110 ° C температурада өшетін
күріш пеші жақсы жұмыс істейді. Немесе, әрине, пайдаланудың ең жақсы түрі - бұл фото, бірақ тағы да,
көптеген адамдар оларды иеленбейді және оларды қалай пайдалану керектігін білмейді, және жарылыс
қаупі әрқашан болады. Жарылыс кезінде ол әдетте бүкіл үйді бұзады. Күріш пешінің мазмұны жарылған
кезде, ол биіктігі екі -үш метр болатын жалын шығарады, оны жеңуге болады.

Вакуумға келетін болсақ - әрине, неге болмасқа. Егер сізде жабдық болса және оны қалай дұрыс қолдану
керектігін  білсеңіз,  онда майды аяқтау  жаман емес,  егер  сіз  еріткіш қалдықтары жоқ  екеніне  100%
сенімді болғыңыз келсе немесе аузыңызды жабыңыз. мұнай -химиялық еріткіштерге қарсы болғандар.
Кейбір адамдар оны үлкен жетістікпен қолданады, мен қарсы емеспін. Өздеріңіз білетіндей, адамдардың
көпшілігінде  бұл қондырғы жоқ,  ал  біздің  пациенттердің  көпшілігі  күріш пісіргіш пен  желдеткішті
сатып ала алмайды немесе алмайды, сондықтан біз вакуумды қажеттілік ретінде ұсынбаймыз.

Қараңызшы, Риктің әдісі қаншалықты оңай және қарапайым және біз әлі де қанша сұрақтарға жауап
беруіміз керек. Енді мұнай өндірудің басқа әдістері туралы ақпарат қосқанда не болатынын елестетіп
көріңіз. Бұл шатасуды тудырады, мен бірнеше күн мен апталарды «шатасқан» адамдардың сұрақтарына
жауап беруге тырысуға тура келеді, мен онша ұзақ істемеймін.

3.) Түсіндіріңізші, сіз не себепті майды түтіктен, тікелей аузына, капсуласыз жұтуды ұсынасыз? Кейбір
сіңіру мәселесі? Мен майдың көп бөлігін темекі қағазында жеймін, бірақ егер мен бірнеше сағат бойы
үйден  кетуге  мәжбүр  болсам,  кейбір  капсулаларды  сирек  қолданамын.  Сонымен  қатар,  мен  оны
тістерімнің бәрінде ұстағанды ұнатпаймын, өйткені түсіру өте қиын ...

- Бірнеше себептерге байланысты. Ең бастысы - бұл жұту әдісі пациенттер үшін ең тиімді және пайдалы
болып шықты. Бұл ауыз қуысының гигиенасын жақсартады, себебі ол аузын дезинфекциялайды, сосын
ас қорыту жолындағы немесе тамағыңыздағы кез келген ауруларға көмектеседі т.с.с. тамағым ауырғанда
мен  майды  аузымның  артына  жағуға  тырысамын.  Мен  шыдай  алатынша  аузымда.  Көптеген
жағдайларда тұмау немесе тамақ ауруы (немесе оның белгілері) бір түнде емделеді.

Сіз айтқандай, кейбір майлар сіздің тістеріңізде және тіліңіздің астында қалады, сондықтан ішке енгізу
әдісі майды сублингвальді өңдеуді (ala Sativex және адамдар қолданатын басқа тіл астындағы спрейлер
мен тұнбалар) және асқазанда өңдеуді біріктіреді. ішектер. Ең бастысы - асқазандағы майды алу. Егер
сізде дәмі нашар май болса, сіз нан немесе бананның бір бөлігін салып қоюға болады (немесе темекі
қағазын, егер сіз оған химиялық заттарды жегіңіз келсе), бүктеп, жұтып қойыңыз. таблетка және оны
сумен  немесе  шаймен  немесе  қалағаныңызша  шайыңыз.  Он  минуттан  кейін  тістеріңізді  маймен
тазалаңыз,  бұл ауыз  қуысының гигиенасына  да  көмектеседі.  Көптеген  майлардың керемет  дәмі  бар
(әсіресе  бастапқы  материал  ұнтақталмаған  кезде  және  майды  өндіру  үшін  алкоголь  қолданылмаған
кезде).

Капсулалар - а) сіз оларды Big Pharma -дан сатып алуыңыз керек, сол арқылы сіз оларды ақшаңызбен
қолдайсыз, б) кейбір адамдарда аллергия бар, в) кейбірі асқазанда емес, ішекте ериді, г) дилерлер жиі
қояды. капсуладағы май аз болуы керек, д) олар көптеген жағдайларда жақсы жұмыс істемейді, f) буын
жасағыңыз  немесе  өкпенің  жағдайына  майды буландырғыңыз келсе,  олардан  май  алу  қиын.  немесе
майды жергілікті қолданғыңыз келгенде. Мен сіз капсулаларды қолдана алмайсыз деп айтпаймын, тек
майды түтіктен тікелей қолдануды үйрену керек.  Сіз  көп тәжірибе алғаннан кейін,  майды ешқандай
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ыңғайсыздықсыз  қолдануға  үйренесіз.  Мен  майды  күріш  пісіргіштен  жегенді  ұнатамын,  мен
саусағымды батырып,  мен  ойлағанымды аламын.  Сізге  қарсы,  Бұл өте  «майды тұтынады» және  сіз
әдетте шприцтен гөрі көп нәрсені аласыз. Май жақсы болған кезде, «артық дозалану» сізді ұйықтатады,
бұл үлкен мәселе. Бірақ, әрине, мен мұны тәжірибем мен төзімділігімнің арқасында жасай аламын, мен
жаңадан  бастаушыларға  немесе  тәжірибесі  жоқ  адамдарға  ұсынбаймын және  ұсынбаймын.  Сізге  де
барлық жақсылық, Стефан. Циндрих »

«Егер  сіз  шығынға  алаңдайтын  болсаңыз,  бұл  қатерлі  ісікке  қарсы  дәрі-дәрмектердің  көпшілігіне
төлеуге  қарағанда әлдеқайда арзан,  ал егер сіз  қатерлі  ісікке  қарсы үйде қабылдаған дәрі-дәрмектер
сақтандыруға жатпаса. Егер менің отбасымда біреуге қатерлі ісікке қарсы май қажет болса, мен оның
жолын табар едім. Іске сәт!!!!» Лиза

- «Мен келісемін, Лиза, егер мұнай басқа шығындар мен шығындарды ескерсе, бұл әлдеқайда арзан ем.
Сонымен қатар, бұл медициналық жүйе ұсынатыннан гөрі қауіпсіз, ол әлдеқайда тиімді және сенімді
жұмыс жасайтынын айтпағанның өзінде, уланудан немесе сәулеленуден гөрі, оны қабылдаған әлдеқайда
қызықты ».

Q. Мен сіз RSO -ны өзіңіз жасауды ұсынатындығыңызды білемін, бірақ диспансерде жергілікті жер бар,
мен оған әділ баға қандай болуы керек деп ойладым. 

A. Бір грамм май алу үшін 4-7 г жоғары сапалы бүршік қажет, сондықтан бұл «дұрыс баға» болуы керек.
Қарасораның күлкілі бағасын талқыламайық, маған 60г дозаның дұрыс бағасы 50-100USD (немесе одан
да аз, егер ол ашық ауада заңды түрде өсірілген болса). Мен оны дәл қазір сол бағамен қайдан алуға
болатынын білемін деп айтпаймын, жоғары сапалы мұнай сіз тұратын жерде жоғары сапалы материалға
қанша тұрады. JB

Шығарудың басқа түрлері

Сіз майды дайындаудың басқа әдістерін таптыңыз ба?

«Мұнай өндірудің көптеген жолдары бар, мен өз әдісімді  міндетті  түрде үздік деп айтпаймын, бірақ
менің білуімше, бұл мыңдаған жағдайларда сәтті болған жалғыз әдіс.

Шынында да, біз әлемге көрсеткен әдіс, ең жақсысы, шикі болып саналады, бірақ бұл дәрі -дәрмектің
өте таза түрін осылайша шығаруға болады. Менің мақсатым - қол жетімді құрал -жабдықтармен майды
өндіру әдісін ұсыну болды, сондықтан қажет болған жағдайда әркім өз дәрі -дәрмегін қарапайым түрде
шығара алады.

Мен  2005  жылы  рейдке  шыққанға  дейін  мен  дәрі  -дәрмектерді  өндіру  және  еріткіштерді  қалпына
келтіру үшін айдау процестерін қолдандым. Бұл әдіс әлдеқайда қауіпті емес және «топыраққа қолайлы»,
өйткені  еріткіш босқа кетпейді.  Бірақ полиция менің құрал -жабдықтарымды тартып алды, бұл мені
тапсырманы орындау үшін күріш пештерін қолдануға мәжбүр етті.

Ол кезде экстракцияның басқа қандай формаларын қолдануға болады?

Тағы да,  экстракциялаудың бірнеше әдістері  бар,  мен мұндай нәрселердің маманы емеспін.  Ғылыми
әдістердің асыл газды алу сияқты проблемасы - адамдардың көпшілігінде мұндай өндіруді жүзеге асыру
үшін  жабдықтар  мен  білімнің  болмауы.  Сондықтан  біз  жұртшылыққа  бұл  дәрі  -дәрмекті  өзіміз
шығарудың ең қарапайым әдісін көрсеттік.

Сондай-ақ, шайырларды алу үшін қолданылатын суық суды алу әдістері бар. Мен экстракцияның бұл
түрін бірнеше рет жасауға тырыстым, бірақ нәтиже күткендей жақсы болмады. Дегенмен, мен жоғары
сапалы мұнай өндірдім деп айтатын адамдарды білемін. Әлбетте, суық судың тұтануы немесе жарылуы
мүмкін емес, сондықтан суық суды алу әдістері, әрине, мүмкін, бірақ науқасқа берер алдында майдың
декарбоксилденгеніне көз жеткізу керек.
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Декарбоксилдену дегеніміз не?

Декарбоксилдену  мұнай  құрамындағы  молекулалар  жылуды қолдана  отырып дельта  9  позициясына
бұрылғанда  пайда  болады,  сондықтан  олар дәрілік  белсенділікке  ие  болады.  Бұл жағдайда  болатын
температура  даулы,  өйткені  мен  осы  тақырып  бойынша  қараған  көптеген  есептер  келіспейді.  Мен
ұсынған нәрсені жасай отырып, май декарбоксилдену температурасынан жоғары температураға дейін
қызады. Карбоксил тобы жойылады, бұл молекулалардың біздің эндоканнабиноидты жүйенің CB1 және
CB2 рецепторларына енуіне мүмкіндік береді және олардың ми тосқауылынан өтуіне мүмкіндік береді.

Мұнайды күшті етудің жолы бар ма?

Мұнайдың потенциалын жоғарылатудың бірнеше жолы бар,  бірақ тағы да,  бұл әдістердің  көпшілігі
қарапайым  адамда  жоқ  арнайы  жабдық  пен  білімді  қажет  етеді.  Бұрын  мен  мұндай  майларды
шығардым, мен оларды әлдеқайда қуатты және дәрілік деп санаймын, бірақ қолданыстағы заңдар мен
қажетті құрал -жабдықтармен маған ешқандай мөлшерде өндіру мүмкін болмады.

Мен өндірген немесе сатып алған мұнай жеткілікті күшті болмаған кезде мен жасай алатын 
нәрсе бар ма?

Егер майды өндіру үшін жақсы бастапқы материал пайдаланылса, онда бұл проблеманы кездестіруге
болмайды, бірақ мен ойлаймын, оны жасайтындар болады. Ауыр ауруды емдегенде, ең жақсысы ғана
жасайды, сондықтан егер  сіздің  майыңыз сіздің  тапсырмаңызға  сәйкес  келмесе,  мен тағы да бүршік
материалын алып, оны дұрыс шығаратын едім. Біреудің өмірі тепе -теңдікте болса, бұл сапасыз маймен
ойнауға уақыт емес.  Егер сіз зардап шегуші болсаңыз, ең жақсы дәрі -дәрмекті  алғыңыз келмей ме?
Сондықтан басқаларға да солай жасауға тырысыңыз ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Мүмкіндігінше жоғары сапалы май өндіру

«Қарапайым адамға мүмкіндігінше жоғары сапалы және емдік майларды шығаруға мүмкіндік беру үшін
мен бәріне бұрын дәрілік құндылығы бұрынғыларға көрсеткеннен де тиімді дәрілік майлар шығаруға
мүмкіндік  беретін  қарапайым  әдісті  таптым.  .  Сіз  көрсеткен  процеске  тағы  бірнеше  қадам  қосу
жеткілікті, бірақ сіз мұнайды осылай өндіргеннен кейін сіз оның үлкен айырмашылықты жасайтынына
келісесіз деп ойлаймын.

Егер сізде жұмыс істейтін жоғары сапалы дәрілік бүршігі бар болса, сіз өте жақсы еріткіш пен күріш
пешін қолдана отырып, каннабиноид деңгейі өте жоғары майды шығара аласыз. Мен осылай өндірген
майлар THC деңгейін 95% немесе одан да көп көрсетеді,  сонымен қатар басқа  каннабиноидтер мен
өсімдік  балауыздарының  әр  түрлі  деңгейлерін  көрсетеді.  Бұл  сияқты  майлардың  емдік  күші  -  бұл
каннабис зауытына лайықты медициналық тану берді, бірақ мен әлі де бұл заттың емдік күшін жаңа
қиындықсыз жаңа деңгейге көтеруге болатынын білдім.

Мұнайды алып, оны каннабиноиды ұстай алатын жылыту қондырғысына салу жеткілікті, себебі олар
буланып  кетеді,  бұл  жоғары  сапалы  және  таза  майларды  шығарады.  Кәдімгі  буландырғыш  бұл
тапсырманы  орындай  алатынына  қарамастан,  олар  бұл  рөлді  дұрыс  орындамаған,  өйткені  дәрі  -
дәрмектің кез келген мөлшерін шығаруға көп уақыт кетеді, ал қолда бар буландырғыштардың көпшілігі
ағып кетеді.

Мұнайды үлкен көлемде өндіру үшін ауа өткізбейтін әлдеқайда үлкен буландырғыш қондырғы қажет
болады, сонымен қатар бұрышқа орнатылған әлдеқайда үлкен жинау күмбезін пайдалану қажет болады,
сондықтан каннабиноидтер жинала бастағаннан кейін олар бастайды. Күмбездің ең төменгі нүктесіне
қарай жүгіріңіз,  онда оларды жоғары тазартылған  май түрінде  кішкене  ағызу саңылауынан жинауға
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болады. Механикалық бейім кез келген адам бұл тапсырманы орындау үшін агрегатты жинауда көп
қиындық көрмеуі керек, бірақ құрылғыны жинау үшін аз уақыт пен күш қажет.

Буланғаннан  кейін  жиналатын  майдың  мөлшері  бастапқы  бастапқы  майдың  қанша  каннабиноид
пайызына байланысты. Егер сіз қолданатын майдың салмағы 99% каннабиноиды болса, онда сіз оны
буланған соң шамамен сол мөлшерді қайтаруыңыз керек.

Сондай -ақ, бұл қоспалары көп емес төменгі сортты майлардың сапасын жақсартудың тамаша тәсілі
екенін айта кету керек, сондықтан оларды неғұрлым қуатты және тиімді дәрі ретінде қолдануға болады.
Каннабиноидтер  әлдеқайда  төмен бастапқы май да,  егер каннабиноидтер буланып,  қоспалар ыдыста
қалса, лайықты дәрі шығара алады. Сіз енгізгендей көп шыға алмауыңыз мүмкін, бірақ, ең болмағанда,
сіз  бастаған  майға  қарағанда  әлдеқайда  дәрілік  майға  ие  боласыз.  Емдеуге  келетін  болсақ,  дәрі  -
дәрмектің тазалығы мен тиімділігі пациент үшін бәрін білдіреді, сондықтан егер сіз мүмкіндігінше емдік
майлар шығарғыңыз келсе, менің айтқандарыма мұқият қарау керек деп ойлаймын.

Әзірге мен түсіндіре алмаймын, осылайша өндірілген майлар басқа әдістермен шығарылған ең жақсы
майларға қарағанда емдік белсенділігі жоғары. Мен буландырған майлар буландырғышқа кірмес бұрын
декарбоксилденгендіктен,  бұл  олардың  дәрілік  белсенділігі  жоғары  болғанын  білдіреді,  сондықтан
мұнай  буландырғыштан  май  жиналғаннан  кейін  потенциалдың  шамалы  айырмашылығын  байқауға
болады.  Каннабиноидтер  жоғары сапалы  майдан  буланып кеткенде,  буландырғыштың тостағанында
қажетсіз өсімдік балауызы мен басқа ластаушы заттар қалады. Бұл қажет емес заттарды ыдыста қалдыра
отырып, сіз жинайтын май әлдеқайда таза болады, бірақ бұл майларды буландырғышқа салғанға дейін
қоспалары  аз  болғандықтан,  бұл  мұнайдың  неліктен  әлдеқайда  күшті  екенін  түсіндірудің  қажеті
шамалы. .

Каннабиноидтер  майды  300  -ден  400  градусқа  дейін  буландырады  және  бұл  температуралар
декарбоксилдену үшін бізге қажет температурадан әлдеқайда жоғары. Декарбоксилдену туралы біз әлі
түсінбейтін  нәрсе  бар,  бұл  потенциалдың  таңғажайып  ұлғаюына  әкеледі,  немесе  каннабиноидтерді
буландыру  үшін  қажет  болатын  барлық  қосымша  жылу біз  бұрын  білмеген  мұнайға  бірдеңе  істеуі
мүмкін. .

Мен бұл жаңа процесс туралы соңғы бірнеше аптада сұхбат бергенде айттым, ал қазір кейбір адамдар
осылай  май  өндіре  бастады  және  маған  айтқандарынан  олар  потенциалдың  айырмашылығына  таң
қалды.  Менің  тәжірибем  бойынша,  дистилляциялық  қондырғыларды  немесе  күріш  пешін  қолдана
отырып шығарылатын ең жоғары сапалы майларды каннабиноидтер буланған соң жиналған майлармен
салыстыруға болмайды. Олар біркелкі көрінуі мүмкін, бірақ менің ойымша, буланған майлар бірнеше
есе күшті, және бұл оларды ауыр жағдайлары бар адамдарды емдеуге жарамды етеді.

Кейбір  адамдар  өсімдік  материалын  буландырғышқа  салады,  содан  кейін  өсімдік  материалын
қыздырғаннан  кейін  каннабиноидтерді  буландырғыш  күмбезінен  май  түрінде  жинайды.  Өсімдік
шикізатын қолдану арқылы лайықты май алуға болады, бірақ тестілеу көрсеткендей, бұл майлар күріш
пісіргіште шығарылатын майдың күшіне сәйкес келмейді,  сондықтан мен адамдарға өз әдістеріммен
майды  өндіруге  нұсқау  беремін.  Егер  сіз  жоғары  сапалы  майды  буландырғышқа  салсаңыз,
каннабиноидтер  буланғаннан  кейін  алынатын  май  жоғары  сапалы  бүршікті  материалдан  булануы
мүмкін ең жақсы майларға қарағанда әлдеқайда күшті болады. Егер сіз керемет нәтижеге қол жеткізгіңіз
келсе, оларға ең жақсы майды буландыру арқылы қол жеткізуге болады, және бұл сізге дәрі береді, мен
оны салыстыруға келмейді деп ойлаймын.

Үкіметтер  ұнатса  да,  қаламаса  да,  жақын  арада  көпшілігіміз  өз  дәрі  -дәрмектерімізді  шығаратын
боламыз, және бұл майлар көптеген медициналық мәселелерге тиімді болғандықтан, мен бұл қарапайым
халық медицинасын барлық жерде шығарылатынын күтемін. есірткі компанияларымен ойын ойнауға
ақшасы  жоқтар.  Болашақта  мен  дәрі  -дәрмек  шығаратын  компаниялар  бұл дәрі  -дәрмекті  шығаруға
білікті деп айтуға тырысатынына сенімдімін, бірақ біз қылмыскерлер беруге дайын кез келген нәрсе өте
жоғары бағамен болатынын білеміз; және кез келген адам бұл затты шығара алатындықтан, мен дәрі -
дәрмекпен айналысатын компаниялардың рөл ойнауының қажеті жоқ деп ойлаймын.
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Біз  қажет  қарапайым  зерттеулерді  жүргізгеннен  кейін,  біз  әр  түрлі  табиғи  каннабиноидтерді
араластырып,  әр  түрлі  ауруларды емдеуге  арналған  арнайы майлар  шығара  аламыз,  бірақ  бұл жаңа
майлардың таңғажайып емдік қасиеттері  болса да,  біз  өзіміз  жасай алатын майлар әрқашан болады.
біздің дәріханаларда өз орындары бар. Мен өзім ашқан әдістердің ешқайсысын патенттеуге тырысқан
емеспін, өйткені мен бұл білімді қолдануды қалайтын кез келген адамға қол жетімді болуы керек деп
ойлаймын және ешкімнің өмірін сақтап қалатын нәрсені ұстауға ешкімнің құқығы жоқ. шын мәнінде,
егер бізде патент жоқ болса, бұл әлдеқайда жақсы әлем болар еді деп ойлаймын.

Бұл дәрі -дәрмектерді қолдануға тыйым салғысы келетіндер, есірткі компаниялары сияқты, бұрын бізді
өздері  шығарған  қоқыспен  улантып,  өлтіруге  қуанышты  екендіктерін  дәлелдегенімен,  олар  бізге
олардың бұл туралы айтуға тырысатынына сенімдімін. бұл дәрі -дәрмекті дұрыс шығара алатын жалғыз
адамдар.  Мен айтқан  жаңа  әдісті  қолдана  отырып,  кез  келген  адам  дәрі  -дәрмек  шығаратын  дәрі  -
дәрмектер сияқты таза дәрі -дәрмектер шығара алады. Сонымен қатар, менің ойымша, біз өндіре алатын
дәрі  -дәрмектер  дәрі  -дәрмек  шығаратын  компаниядан  гөрі  тиімдірек  болады,  өйткені  олардан
айырмашылығы біз ақша үшін емеспіз және біздің мақсат - өзімізді сауықтыру.

Неліктен  біз  өз  дәрі  -дәрмектерімізді  шығара  алмайтындығымызға  ешқандай  дәлелді  себеп  жоқ,  ал
біздің  сатып  алатын  және  төлейтін  үкіметтер  бізге  бұған  жол  бермеуге  тырысқанда,  бұл  олардың
жемқорлықтан арылуымыздың тағы бір мысалы болады. бәріне,  адамзатты олардың қолынан босату.
Дәрі-дәрмекпен  айналысатын  компаниялар  мен  біздің  үкіметтер  біздің  денсаулығымыз  бен
денсаулығымызға ешнәрсе қарамайтыны анық, сондықтан ақыл мен табиғатқа біздің денсаулығымызды
жақсарту үшін не істей алатынын көруге мүмкіндік берейік. біз мұны істейміз, біз бұдан былай өткенді
қабылдамайтынымызға сенімдімін ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Қарасора немесе марихуана?

«Тарих бойы каннабисті  оны қарасора ретінде мыңдаған жылдар бойы егін  ретінде өсірген адамдар
біледі.  Үлкен  ақшалы  концерндер  мен  олар  басқаратын  үкіметтер  тарапынан  айла-шарғы
жасалғандықтан, құрамында шайыры бар қарасора штаммдары марихуана деп аталды және көпшілікке
зұлымдық жасады. Бұл болған кезде, көпшілік қауым марихуананың не екенін білмеді. Оларға тек қана
марихуана  қауіпті  тәуелділік  пен  өлімге  әкелетін  есірткі  екенін  айтты.  Біз  бәріміз  буын  шегу-бұл
өзімізге зиян келтіретін ең зиянды және зиянды нәрсе екеніне сендік. Әрине, мұның бәрі жай ғана өтірік
болды, бірақ ол кезде жұртшылықтың басқаша білуге мүмкіндігі болмады.

Егер  олардың  үкіметтері  бұл  зауытты  АҚШ  -тың  көптеген  негізін  қалаушылар  мен  бұрынғы
президенттері  мансап  кезінде  кендірді  көп  мөлшерде  шегетінін  заңсыз  деп  тапқысы  келгенін
жұртшылық  білсе,  олар  өздеріне  мәжбүр  болған  жаңа  шектеулерді  жұтып  қоймаған  болар  еді.  .
Көптеген  әйгілі  мемлекет  қайраткерлерінің  темекі  шегу  тәжірибесін,  тіпті  Авраам Линкольн  сияқты
президенттердің  верандасында  қарасораны  темекі  шегу  кезінде  өткізген  уақытын  қалай  жақсы
өткізетінін сипаттайтын көптеген құжатталған есептер бар.

Кейбір  құжаттарға  қарағанда,  сол  кездегі  тәуелсіздік  декларациясы  мен  Конституция  сияқты  саяси
көшбасшылар пайда болды, менің ойымша, олар шын мәнінде өте айқын ойшылдар болды. Олар темекі
шегетін марихуананың қорқынышты әсері жұртшылыққа соншалықты зиянды болып көрінеді, мұндай
адамдарға  немесе олардың ұтымды ойлау қабілетіне ешқандай әсер етпеді.  Алайда,  ондаған жылдар
өткен  соң,  қарасораны  қолдануды  шектейтін  заңдар  1900  жылдардың  басында  қабылданған  кезде,
мұндай нәрселер туралы білетіндер аз болды.

Қарасораның тарих бойында қолданылуы аңызға айналған. Ол ауру мен жарақаттың барлық түрлерін
емдеуге қолданылды. Тек соңғы бірнеше онжылдықта қарасораның дәрілік қолданылуы көпшілікке бас
тартылды. Қарасора зауытын шынымен тану үшін бізге тек фантастикадан бөлек факт керек.
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Жүйе қарасораны марихуана деп қайта атау арқылы көпшілікке зұлым етті. Біздің ата -аналарымыз бен
әжелерімізге жаңалықтар мен кинематографиялық БАҚ марихуана және/ немесе қарасора зауыты өлімге
әкелетін,  қауіпті  және тәуелді  есірткі  екенін айтты. Ақиқаттан басқа ештеңе болуы мүмкін емес еді,
бірақ сол дәуірде жұртшылықтың өздері үшін фактілерді білуі мүмкін емес еді.

Бұл күлкілі үгіт -насихат жасағандар бұрыннан қайтыс болды, сондықтан қарасора туралы өтірік пен
алдау  неге  созылады?  Жауап  қарапайым  -  ақша.  Біз  азап  шегіп,  өліп  жатырмыз,  себебі  есірткі
компаниялары мен басқа да үлкен ақша мүдделері өздерінің пайда мөлшерін жақсартқысы келеді. Олар
мұны  жалғастыру  үшін  қарасораны  заңсыз  және  халықтан  алыс,  дәрілік  және  басқа  мақсаттарда
сақталуын қамтамасыз етуі керек.

Егер біз осының барлығының тарихына үңілетін болсақ, онда дәл қазіргі кездегі медициналық жүйені
бізге  берген  Джон  Д.Рокфеллер  мен  оның  бай  достары,  сол  дәуірдегі  үкіметтердің  сыбайлас
жемқорлықпен  бірге  болғанын  көреміз.  Байлар  мен  күштілер  қаржыландыратын  медициналық  оқу
орындарында  дәрігерлерге  аллопатиялық  медицина,  яғни  химиялық  заттар  мен  улардан  жасалған
дәрілер  үйретілді.  Уақыт өте  келе  олардың өтірігі  мен  алдауының арқасында  дәрігерлер  ғана  емес,
жалпы жұртшылық химиялық заттар мен улардың медициналық жағдайға пайдалы екеніне көз жеткізді.
Басқаша айтқанда, бұл медициналық мектептер деп аталатындар дәрігерлердің де, жалпы халықтың да
миын жуып, ақты қара деп санайды ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Майды дайындау үшін қандай штаммды немесе штаммдарды 
қолдану керек?

«Бұл  сұраққа  жауап  беру  өте  қиын,  өйткені  шын  мәнінде  біз  бәріміз  тұқым  саудагерлерінің
мейірімділігіндеміз, өйткені олар біз өсіріп отырған нәрсені шешетін адамдар.

Мәселе мынада, егер сіз бес түрлі тұқым жеткізушіден Ақ жесір сияқты штаммға тапсырыс берсеңіз, сіз
өсімдіктің бес түрлі түрін өсіруіңіз мүмкін. Мен Канадада өскен Ақ жесірдің түрі жақсы Indica сорты
сияқты  өте  ауыр  седативті  әсерге  ие  болды  және  бұл  мен  кездестірген  ең  жақсы  ауруды  басатын
құралдардың  бірі  болды.  Егер  мен  сол  тұқымдарды  бастапқыда  сатып  алған  компанияға  тапсырыс
беруге тырыссам, бүгін олар маған мүлдем басқа дәрілік құндылығы бар тұқымдарды жіберер еді.

Мен Еуропада  көрген Ақ жесір Канадада  өсіргеніме  қарағанда  әлдеқайда жігерлендіреді,  сондықтан
мұнда тұқымдар сатива басым болуы керек сияқты. Өкінішке орай, менде Канадада өсіп келе жатқан Ақ
жесір сияқты ауыр ұйқысыз әсер ететін дәрілік құндылықтар болмады.

Кейбір штамдар ауруды басу үшін жақсы, ал басқалары қант диабетімен ауыратындардың қандағы қант
деңгейін  бақылауға  немесе  глаукомамен  ауыратындарға  арналған  көз  қысымын  төмендетуге  тиімді
болады.  Бізге  дәрілік  құндылығы  бар  тұқымдардың  үздіксіз  үздіксіз  жеткізілуі  қажет,  сондықтан
қарапайым адам олардың өсіп келе жатқанын біледі. Бізге жердегі ең емдік штаммдарды өсіру еркіндігі
қажет,  содан  кейін  жоюдың қарапайым әдісін  қолдана  отырып,  біз  әр  түрлі  ауруларды емдеуге  қай
штаммдардың ең жақсы май шығаратынын анықтай аламыз.

Осыдан кейін бұл тұқымдардың тұрақты жеткізілімі көпшілікке қол жетімді болуы мүмкін, содан кейін
олар  өздерінің  медициналық  қажеттіліктеріне  сәйкес  штаммдарды  өсіре  алады.  Бірақ  сол  күн
келмейінше,  мен  нақты  бір  штаммды  немесе  тұқым  сатушыны  ұсына  алмаймын  және  «бұл  сізге
арналған» және «кепілдік әсері» бар деп айта алмаймын.

Кейбір  тұқым  өндірушілерде  сатылатын  штаммдардың  емдік  құндылығы  туралы  ақпарат  бар.
Сондықтан сатып алуды бастамас бұрын бұл ақпаратты мұқият қарау жақсы болар еді.

27



ҚАТЕРЛІ ЕРІКТІҢ ЕМІ: РИК СИМПСОН ПРОТОКОЛЫ

Науқастар қандай штамдарды іздеуі керек?

Бұл кезде мен жасай алатын нәрсе - жұртшылыққа майды өндіру үшін THC 20% немесе одан жоғары
күшті  және  өте  тыныштандыратын  индикаторларға  немесе  индукта  басым  сативалық  кресттерге
тапсырыс беруді айту. Сонымен қатар, адамдар үнемі тұқымдарды қайдан алуға болатынын сұрайды
және  бұл  оларды сатуға  рұқсат  бермейтін  кейбір  елдерде  тұратындар  үшін  нақты  проблема  болуы
мүмкін. Егер сіз Интернетке кірсеңіз, сіз бүкіл әлем бойынша каннабистің тұқымын жеткізетін көптеген
тұқымдық компанияларды таба аласыз. (Кеңес: бүкіл әлем бойынша марихуана тұқымы деген сөздерді
Google -ден табыңыз және сіз өзіңіздің қажеттіліктеріңізді қанағаттандыратын интернет -дүкендердің
таңдауын көресіз).

Мұнай өндіретін зауыттарды таңдау немесе сатып алу кезінде нені ескеру қажет?

Қарасорадан  тәжірибесі  жоқ  адамдар  үшін  олар  абай  болу  керек,  өйткені  көптеген  өсірушілер  мен
дилерлер сізге бар нәрсені сатуға тырысады. Ешқашан қарасора шекпегендерге, мен сатып алу кезінде
тәжірибесі бар адамды алып жүруді ұсынамын.

Қарасораның күшін анықтау үшін сіз әрқашан сыртқы түрі мен иісімен жүре алмайсыз. Мен шайырмен
жарқыраған және хош иісті бүршіктерді көрдім, бірақ оларда жақсы дәрі -дәрмектер шығаратын күш
жоқ. Сондықтан көп мөлшерде сатып алмас бұрын материалдың қаншалықты күшті екенін білу керек.

Біреу  дәрі  -дәрмек  шығару  үшін  бір  фунт  әкелсе,  мен алдымен оның әсерін  өзіме  тексеремін.  Мен
кішкене бүршікті  кесіп,  онымен түйін орамын. Егер қарасора жақсы болса,  мен буынның жартысын
ыстаған кезде оның әсерін сезінемін. Мен іздейтін нәрсе - ұйықтайтын сезім. Егер мен жақсы индика
немесе индика басым сатива крестін шегетін болсам, әдетте мұндай сорттар осы әсерді көрсетеді.

Мен бұл ауыр, ұйқысыз сезім тудыратын қарасораның барлық түрлері өте емдік екенін білдім. Бұл мен
қатерлі ісік пен басқа ішкі ауыр проблемаларды емдеуге арналған майлар шығаруда үлкен табысқа қол
жеткізген сорттар ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Қандай бастапқы материалды сатып алу керектігін қалай 
анықтауға болады?

«Бүршік материалының қандай қасиеттері  бар екенін анықтаудың ең оңай жолы - темекі  шегу және
оның сізге қалай әсер ететінін көру. Адамдар маған осы дәрі -дәрмекті өндіру үшін қарасора әкелгенде,
мен буын орамын. Мен жартысын темекі шегіп болған кезде, мен іздейтін седативті әсері бар -жоғын
білемін, мен сол материалды таңдаймын.

Егер  сіз  дәрі  өндіру  үшін  қарасора  сатып  алғыңыз  келсе  және  оны  өзіңіз  тартпайтын  болсаңыз,
тәжірибелі  темекі  шегушіні  ертіп  алып,  сатып алуды жоспарлап отырған материалды сынап көріңіз.
Айтыңызшы, сіз тыныштандыратын әсер іздеп жүрсіз және көңіл көтеретін немесе күш беретін нәрсе
сатып алғыңыз келмейді.

Қалталы  үлкейткішті  өзімен  бірге  алып келу  де  жаман емес,  сондықтан  сіз  сатып  алғыңыз  келетін
бүршіктің шайырын тексере аласыз. Жақсы бүршік аязбен жабылғанға ұқсайды, оны көбіне жалаңаш
көзбен көруге болады. Сіз майды өндіруге үйреніп алғаннан кейін, үлкейткішпен бүршікті материалға
қарап, штаммның бір фунтқа қанша май шығара алатынын жиі түсінуге болады. Сіз бақылап отырған
шайыр - бұл дәрі және әдетте бүршік материалында неғұрлым көп болса, соғұрлым майдың мөлшері
соғұрлым көп болады.
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Неліктен адамдарға майды бір фунт немесе одан да көп бастапқы материалдан жасауға кеңес 
бересіз? Олар оны бір унция құрғақ кендірден өндіре алар ма еді?

Иә, әрине, мұнайды аз мөлшерде де өндіруге болады. Жақсы құрғақ қарасора бүршігі 3-тен 4 граммға
дейін жоғары сапалы май шығаруы керек және екі жуу үшін тек 16 сұйық унция еріткіш қажет болады.

Мен  пациенттерге  майды  мүмкіндігінше  бір  фунттан  өндіретінін  айтатын  себептер  бар  және  олар
пациентті  оны  қолдануды  жеңілдетуді  талап  етеді.  Менің  ойымша,  дені  сау  адамдар  да  денесін
детоксикациялау  және  оларды  сау  күйіне  қайтару  үшін  60  граммдық  толық  ем  қабылдауы  керек.
Мұнайды көп мөлшерде өндіру үшін әдетте бір фунт бүйрек қажет, ал менің ойымша, егер олар әр түрлі
сорттардан май шығаруға тырыспаса, пациентке біршама жеңіл болады.

Әр штамм әр түрлі әсер ететін майлар шығарады, сондықтан егер пациент бір штаммнан екіншісіне
ауысса,  олар не күтетінін ешқашан білмейді.  Бұл дәрі  -дәрмекті  қолданғысы келетіндер үшін майды
ауыстыру  ешқандай  қиындық  туғызбайды.  Бірақ  оның  әсерін  бірінші  рет  бастан  өткеріп  жүрген
науқастар үшін, егер олар тек майдың бір түрін ішсе жақсы деп ойлаймын.

Сіз майды дайындау үшін қолданатын өсімдіктер қаншалықты күшті және күшті?

Мен дәрі -дәрмекті әрқашан ең берік және тыныштандыратын материалдан жасаймын, және мен жұмыс
істейтін штаммдар да эйфориялық әсер береді. Осы қасиеттері бар штаммдардан алынған майлар өте
жағымды әсер етеді және пациенттер оларды қабылдаудан ләззат алады.

Жергілікті  жерде  көптеген  темекі  шегушілер  мен  қарасораны  дәріге  сатып  алып,  темекі  тартқысы
келетіндерге  ештеңе  қалдырмаймын деп  шағымданады.  Мен бұған  көп мән  бермеймін,  өйткені  мен
өмірді құтқаруды науқастың сауықтыру қажеттілігінен әлдеқайда маңызды деп санаймын.

Мен үнемі  шайырдың құрамы мен емдік  құндылығы бар штаммдарды іздеймін.  Мен дәрі  -дәрмекті
өндіру үшін қолданатын материалдың көп бөлігі 20% THC диапазонында болатын сорттардан алынады.
Әрине, егер бұл штаммдарда THC соншалықты көп болса, онда бір фунт 90-100 грамм май шығарады.
Кейбіреулер  шынымен  де  осындай  қарасораны  өсіреді,  бірақ  оны  меннен  ал,  мұндай  қарасора  өте
қымбат және оны табу қиын болуы мүмкін.

Маған  қол  жетімді  бүршіктің  көп  бөлігі  құрғақ  фунт  үшін  шамамен  60  грамм жоғары сапалы  май
шығарады;  сондықтан  сапасы  жақсы  болуы  мүмкін  екеніне  күмән  жоқ.  Шындығында  менде  бұл
мәселеде  таңдау  өте  аз  болды.  Егер  мен  науқастардың  өмірін  сақтап  қалатын болсам,  қолда  барды
қолдануға  тура  келді.  Адамдар  білуі  керек  нәрсе  -  әр  штамм өндірілетін  майдың  мөлшеріне  қарай
өзгереді және бұл майлар емдік құндылығымен де өзгереді.

Сонымен  қатар,  қарасораны  өсірудің  әдістері  құрғақ  бүршік  материалында  THC  мөлшерінің  көп
болуына  байланысты.  Өсірілетін  штамм  құрамында  THC  20%  немесе  одан  да  көп  болуы  мүмкін
бүршіктер  шығара  алады,  бірақ  көптеген  өсірушілерде  бұған  жету  үшін  қажетті  дағдылар  мен
жабдықтар  жоқ.  Мен бір  фунт бүршіктен  90 грамм май шығаратын штаммдармен жұмыс жасадым,
кейде одан да көп. Өкінішке орай, мұндай қарасора өте сирек кездеседі, сондықтан егер сіз қарасораның
құрғақ фунтынан 60 грамм жақсы май алсаңыз,  бақытты болыңыз.  Бастапқы материалды сатып алу
кезінде әрқашан мүмкін болатын ең күшті қарасораны іздеңіз; біреудің өмірі соған байланысты болуы
мүмкін ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Cannabis Sativa және Cannabis Indica қарсы

Каннабис сатива мен каннабис индикасының емделудегі негізгі айырмашылығы неде?

«Мен қатерлі ісік пен басқа да ауыр жағдайларды емдеуге тырысатын сатива майын жұтқан адамды
көргенді  ұнатпаймын.  Жақсы сативадан жасалған май қатерлі  ісікті  емдей алады деген болжам бар,
бірақ  бұл  майдың  қуаттандыратын  әсері  емдеуге  қолайлы  емес.  Әрине,  мен  терінің  қатерлі  ісігін
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осындай  маймен  сырттан  емдеуден  тартынбаймын,  бірақ  сатива  сорттарынан  алынған  майларды
қабылдау  науқастың  ұйқы  режиміне  теріс  әсер  етуі  мүмкін.  Мен  сондай  -ақ  мұндай  майларды
депрессиямен  ауыратын  адамдарды  емдеуде  өте  тиімді  деп  санаймын.  Кейбір  жағдайларда,
депрессиядан зардап шегетіндер, егер олар төсектен шыққан кезде осы майдың аз мөлшерін қабылдаса,
пайдасын көруі мүмкін. Бұл оларды жігерлендіріп, көңіл -күйлерін көтереді,  бірақ егер шамадан тыс
мөлшерде алынса, кейбір күшті сатива майлары тым қуаттандырады және көптеген адамдарға бұл әсер
ұнамайды.

Сативадан алынған майлар кейбір жағдайларда пайдалы болуы мүмкін, бірақ мен оларды қолданудан
аулақ  болуға  тырысамын.  Көбінесе  бұл  майлар  өте  қуаттандырады,  сондықтан  мен  қатерлі  ісікпен
немесе басқа да ауыр аурумен ауыратын адамды сарайды бояуға тырысып жатқанын көргім келмейді.
Кейбір  науқастар майды қуаттандыратын әсерді  жақсы қабылдамайды, бұл олардың мазасын алады.
Менің тәжірибем бойынша, егер май седативті штамдардан алынатын болса, пациент әлдеқайда жақсы
жауап береді.

Науқастың қосымша ұйқысы өте сергітеді және логикалық, жақсы демалған пациент ұйқысы қиындаған
адамға  қарағанда  жақсы  емдейді.  Медициналық  жағдайлардың  көпшілігін  емдеуге  арналған  ішкі
қолдану  үшін,  индика  штаммдарын  немесе  индика  доминант  сативалық  кресттерді  қолдануды
ұсынамын. Индикалар адамды босаңсытып, оларға көбірек демалыс, ұйқы мен жан тыныштығын береді.

Сондай -ақ, индика басым штамдарынан алынған майлар депрессия мен денсаулыққа қатысты басқа да
мәселелерді  емдеуге  тиімді  екенін  анықтадым.  Менің  көзқарасым  бойынша,  жақсы  индикаттық
штаммдар шығаратын майлар сативадан өндірілген майлардың көпшілігіне қарағанда емдік тұрғыдан
қажет.

Мен көптеген штамдар мен штаммдардың комбинациясынан алынған майларды сынап көрдім. 
Маған нирвана сыйлайтын бір май есімде. Пациенттерге ең жағымды тәжірибе беретін идеалды 
майды қалай сипаттайсыз?

Бұл майды сіздің денеңізді тиімді емдеу үшін қолданғанда нирванаға жетудің қажеті жоқ, бірақ сіз тым
көп қабылдасаңыз да және осы күйге қол жеткізген болсаңыз да, сізге зиян келмейді.  Шындығында,
қатерлі ісік сияқты өлімге жақын адамдар үшін жоғары деңгейдегі майдың артық дозалануы олардың
тірі қалу мүмкіндігін арттырады.

Науқас мұны үйде жасай алады, бірақ егер майға рұқсат етілсе, менің ойымша, бұл ауруханада жақсы
орындалуы  мүмкін.  Егер  пациент  өлімге  жақын  болмаса,  мен  оларға  біздің  дозалау  нұсқауларын
ұстануды айтамын, бірақ өміріне қауіп төнген адамдар үшін мен бұл дәрі -дәрмекті мүмкіндігінше тез
қабылдауды ұсынамын.

Бұрын  қарасора  ыстаған  көптеген  адамдар  бұл  заттан  қорықпайды,  мен  қатерлі  ісікпен  ауыратын
бірнеше адамның жағдайын бір айда емдегенін көрдім. Шындығында, бұл дәрі -дәрмектің қаншалықты
тез  қабылданатыны  науқастың  өз  еркінде.  Жұтудың  қаншалықты  қауіпсіз  екендігі  жалпыға  мәлім
болғаннан кейін, мен оны тезірек қабылдауға тырысамын деп ойлаймын.

Indica, Sativa немесе Ruderalis?

Бақытымызға орай, каннабистің жақсы штамдары көбінесе қатерлі ісіктің барлық түрлеріне тиімді ем
болып көрінеді. Қазіргі уақытта селекционерлердің түрлі штаммдарды кесіп өтуіне байланысты пайда
болған  мыңдаған  түрлі  қарасора  түрлері  бар.  Бұл  өсімдіктің  үш  негізгі  сорты  -  каннабис  индида,
каннабис сатива және каннабис рудералис. Таза индикаттар көптеген ауруларды емдеуге тиімді болатын
өте тыныштандыратын дәрі шығарады.

Сатива  немесе  рудералиспен  қиыстырылған  жақсы  индика  штамдары  да  осы  ауыр  седативті  емдік
әсерге ие болуы мүмкін. Дегенмен, бұл дәрі -дәрмектердің қаншалықты тиімді болатынына осы жаңа
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кресттердегі  индикаторлардың  пайызына  байланысты.  Әдетте  индикат  мөлшері  неғұрлым  жоғары
болса, бұл кресттер дәрі ретінде соғұрлым тыныштандыратын және тиімді болады.

Таза  сатива,  керісінше,  көп  жағдайда  емделуге  ықпал  етпейтін  және  оны  дәрі  ретінде  қолдануға
тырысатындардың ұйқы режиміне кедергі келтіретін жігерлі әсер береді. Таза сатива немесе сативаның
басым  индикаторларынан  немесе  рудералис  кресттерінен  алынған  дәрі  -дәрмектер  депрессиямен
ауыратын немесе жергілікті емдеуге болатын тері ауруларын емдеуге пайдалы болуы мүмкін.

Ішке  қабылдау үшін сатива мен сативаның басым кресттерінен  алынған майларды абайлап  қолдану
керек. Мұндай майлар ішке енгенде керемет күш береді және бұл әсер, менің ойымша, сауығу процесіне
ықпал етпейді.

Соңғы жылдары каннабис рудералисі қарасора әлемінде үлкен назар аударды. Менің түсінуімше, бұл
штаммдарды берік және көгеруге төзімді ету үшін рудералис индикалар мен сативалармен қиылысады.
Сонымен қатар, рудералис сорттары КБР -да жоғары, ал кейбіреулер бұл маңызды болуы мүмкін деп
ойлайды, бірақ әлі дәлелденбеген. Мен бұл сорттан шығарылатын дәрі -дәрмектердің емдік әсері туралы
пікір айта алмаймын. Менде рудералис сорттарымен жұмыс істеу тәжірибесі болмағандықтан, мен өз
пікірімді ұсынуға лайықты емеспін.

Дегенмен,  ең жақсы нәтижеге  қол  жеткізу  үшін  мен  таза  индикаторды  немесе  индика  -доминантты
сативалық кресттерді қолданар едім, себебі олар тиімділігі дәлелденген.

Менің тәжірибем бойынша, іс жүзінде барлық индика -доминантты штаммдар көптеген медициналық
жағдайларға  тиімді  ем  болатын  дәрі  -дәрмекті  шығара  алады.  Тіпті  депрессиядан  зардап  шегетін
адамдар  жақсы  көрсеткіштерден  алынған  майлардың  әсерінен  пайда  көре  алады.  Сондықтан  ішкі
мақсаттарға арналған дәрі -дәрмектерді өндіру үшін сативалардан аулақ болған жөн. Дегенмен, егер сіз
тері  ауруын  немесе  тері  қатерлі  ісігін  жергілікті  түрде  емдегіңіз  келсе,  менің  ойымша,  сатива
сорттарынан алынған майлар мұндай заттарды емдеуде өте тиімді болады. Кейбір штаммдар басқаларға
қарағанда әлдеқайда күшті дәрі -дәрмектер шығаратынына күмән жоқ. Болашақта дәл осы жерде зерттеу
жүргізу керек ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік
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Сыртқы нұсқа жабық

Жабық және ашық өсімдіктердің майларының айырмашылығы бар ма?

«Мен үй ішінде де, сыртта да өсірілген қарасорадан майды жақсы нәтиже бердім. Мен көшеде өсірілген
қарасорамен  жұмыс жасағанды  жөн көремін,  өйткені  жақсы вегетациялық  кезеңде  сыртта  өсірілген
жоғары  сапалы  қарасора  күштірек  және  көбінесе  шайыр  шығарады.  Мен  мұны  көбінесе  күнмен
байланыстырамын,  өйткені  мен  үйдегі  жарықтандыру  жүйелерінің  көпшілігі  осы  жарық  көзімен
бәсекелесе алатынына сенбеймін.  Сондай -ақ,  табиғатта басқа стресстер мен факторлар бар, олар үй
жағдайында өсірілетін өсімдіктер кездеспейтін штаммның күшіне әсер етуі мүмкін.

Үйде өсірілетін қарасора, әрине, өте күшті болуы мүмкін және жақсы дәрі береді, бірақ жабық жерде
өсіруде  көптеген  кемшіліктер  бар.  Ішінде  өсірілетін  өсімдіктер,  әдетте,  сыртта  өсірілетіндерге
қарағанда,  бойы бойынша  әлдеқайда  кіші.  Сонымен қатар,  ішкі  қондырғыларда  иіс,  ауа  қозғалысы,
зиянкестер  мен  жылуға  қатысты  мәселелер  туындайды.  Үйде  өсіру  жүйелері  әдетте  көп  мөлшерде
жылуды шығарады,  көбінесе  өсімдіктер мен өсімдіктердің өсуі  химиялық заттарды қолдану арқылы
бақыланады.

Мен жабық дақылдардан дәрі -дәрмек шығаруда қиындықтарға тап болдым деп айта алмаймын; егер
сізде балама болмаса, бұл өзіңізді қамтамасыз етудің жақсы әдісі. Ауылдық жерде тұрмайтындар үшін
мен оларға бүкіл отбасының дәрілік қажеттіліктерін қамтамасыз ететін жабық өсіру жүйесін құруды
немесе  сатып алуды ұсынамын.  Қазіргі  уақытта  үй  ішінде  өсіруге  арналған  камералардың көптеген
түрлері  бар,  немесе  егер  сіз  қаласаңыз,  оларды  әрқашан  өзіңіз  жасай  аласыз.  Менің  көзқарасым
бойынша, қарасораны дұрыс өсірудің бір ғана жолы бар, ол ашық ауада. Жақсы дренажды және тиісті
рН бар ашық жер қажет. Бұл күн сәулесінің көптігімен, аттың көңімен және судың мол мөлшерімен
керемет өнім береді.

Мен жабық өсімдіктерден әлдеқайда аз әсер ететіндіктен, жабық немесе ашық өсімдіктерден алынған
қарасора  майының  айырмашылығын  байқамадым.  Бірақ  бұл  жағдайдың  бірнеше  себептері  болуы
мүмкін, мүмкін, тиісті жағдайларда жабық өсімдіктер далада өсірілген өсімдіктер сияқты күшті болуы
мүмкін.

Мен Канадада өндірген ең күшті майлар ашық өсімдіктерден алынған. Жабық өсімдіктерде аздап күшті
майлар пайда болуы мүмкін, бірақ олар әлі де дәрі ретінде өте тиімді. Сонымен, қазіргі уақытта мен сіз
алатын ең күшті седативті бүршіктермен жұмыс жасайтын едім, ол үйден немесе сыртта болсын ». Рик
Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Жасанды жарықтың қай түрімен жақсы нәтиже аласыз?

«Мен жоғары қысымды шамдардың комбинациясын қолдана отырып, үй ішіндегі ең жақсы нәтижеге
қол  жеткіздім.  Біз  өсіру  камерасында  1000  ватт  жоғары  қысымды  натрий  мен  1000  ватт  металл
галогенидін  қолдандық,  мен  бұрын  өсірген  ең  үлкен  бүршіктерді  шығардым.  Мен  жабық  өсіру
жүйесінде  600 ватт  жоғары қысымды натрийді  ешқашан қолданбаған болсам да,  мен жинай алатын
нәрседен, мұндай шамдар ең тиімді болып табылады, себебі олар бір ваттқа люменді шығарады. Жоғары
қысымды  жарықтандыру  жүйесіндегі  басты  мәселе-олар  шығаратын  жылу  мен  тұтынылатын  қуат,
сондықтан  мен  бұл  мәселелерді  шешуге  көмектесу  үшін  жарықтандырудың  басқа  түрлерін
қарастырдым.

Стандартты 4 футтық ақ түсті флуоресцентті шамдар қарасораны вегетативті жағдайда жақсы өсіреді;
бірақ бүршік жару үшін мен әлдеқайда көп жарық интенсивтілігін ұсынар едім. Бүгінгі күні өсірушілер
маған  жақсы  нәтижеге  қол  жеткізуге  болатын  жоғары  қарқынды  жарықдиодты  және  ықшам
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флуоресцентті  қондырғылардың  көптеген  түрлері  бар.  Жарықтың  бұл  түрі  өте  аз  жылу  шығарады,
қуатты аз тұтынады және бұл қондырғылардың қызмет ету мерзімі ұзақ.

Соңғы бірнеше жылда жарықтандырудың әр түрлі формаларының бағасы күрт төмендеді,  сондықтан
бұл қондырғылар қазір  көптеген өсірушілер көтере алатын баға диапазонында.  Үйде өсіру өнерімен
жаңадан  айналысатындар  үшін,  мен  жарықтандырудың  бұл  түрі  флуоресцентті  қондырғыларды
қолданумен  бірге  жоғары  қысымды  жарықтандыру  жүйесімен  байланысты  көптеген  мәселелерді
шешудің жақсы әдісі деп ойлаймын.

Жарықдиодты  және  флуоресцентті  қондырғылар  үй  ішіндегі  жақсы  өсімдікті  өсіре  алатынына
қарамастан, мені қуантатын жарық көзі - плазмалық жарықтандыру. Менің түсінуімше, жылу шығыны
өте төмен энергия үнемдейтін және 1000 ватт шам ғана шығаратын жарық шамасы түсініксіз. Осындай
бір  лампаны  қолдану  1000  ватт  жоғары  қысымды  натрийді  қолдану  қажеттілігін  жоя  алады.  Ірі
өсірушілер  үшін  бұл олардың жылу мәселелерін  шешуге  және  энергия  мен  сым шығындарын күрт
төмендетуге көмектеседі. Қазіргі уақытта мұндай жарықтандыру өте қымбат, бірақ светодиодты шамдар
сияқты, бағасы жақында төмендейді.

Менің ойымша, сіздің өсіру бөлмесіндегі біздің күн сияқты жарық спектріндегі плазмалық қондырғы
байыпты өсірушілер үшін жақсы инвестиция болады. Қысқа уақыт ішінде мен ықшам флуоресцентті,
жарықдиодты  және  плазмалық  қондырғылар  мәңгілік  өсіп  келе  жатқан  келбетті  өзгертетінін  және
каннабистің кендір зауытын өсірумен айналысатындардың барлығын күрделендіретінін күтемін ». Рик
Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Қарасораны өсіру үшін пациенттер нені білуі керек?

«Қарасораны өсіруді  жаңадан бастаған  кез  келген адам үшін бұл туралы жақсы кітап  немесе  бейне
қажет. Каннабис туралы жарияланымдардың біріне онлайн барыңыз немесе осы басылымдардың бірін
сіз тұратын жергілікті дүкеннен сатып алыңыз. Әдетте бұл журналдар осы тақырып бойынша жақсы
кітаптардың қай жерде болатынын көрсетеді. Менің жеке сүйіктім - Хорхе Сервантестің «Үйде ашық
ауада емделушілердің Библиясы».  Сонымен қатар,  Эд Розентальда  және басқаларында осы тақырып
бойынша тамаша кітаптар бар.

Қарасора және оның қолданылуы туралы көбірек білгісі келетіндерге Джек Херердің «Император киім
кимейді» кітабын оқуды немесе Джектің «Кендір императоры» бейнесін көруді ұсынамын.

Бұл зауыт мені ашқаннан кейін, сіздің денсаулығыңыз қандай болса да, мен ойлаймын, егер бұл дәрі
сізге көмектеспесе, онда менің ойымша, сізге қажет нәрсені табу екіталай. Табиғаттың бұл кереметін
мыңдаған дәрілік профильдері бар өсімдік деп айтуға толық негіз бар. Әр түрлі штаммдардан алынған
майлардың  емдік  әсерін  сезгеннен  кейін,  сіз  менің  нені  білдіретінімді  түсінесіз  ».  Рик  Симпсон,
қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Q. Ауған Куш мұнай өндіруге жарамды ма? Мен көшедегі заттардан май жасадым және оны соңғы екі
апта  бойы  қолдандым,  себебі  мен  ұйықтай  алмадым,  енді  мен  нәресте  сияқты  ұйықтаймын  және
таңертең жақсы демаламын. Мәселе мынада, Лондонда жақсы өнім алу қиын, сондықтан мен АК -ға
тапсырыс бердім, енді сіздің пікіріңіз қажет. Көп рақмет.

A. Мен штаммның атымен нақты айта алмаймын. Егер ол күшті болса және сізді ұйықтатса, ол жақсы
дәрі  шығаруы  мүмкін.  Өздеріңіз  білетіндей,  біз  ең  күшті  және  седативті  штамдарды  ұсынамыз
(мүмкіндігінше THC 20% және одан жоғары) және ең жақсы майлар бірнеше өте күшті және седативті
штаммдардың комбинациясынан шығарылады, сондықтан мен бірнеше седативті штамдарға тапсырыс
беруге тырысар едім. мүмкін, бұл идеалды болар еді. Бірақ тіпті бір штаммды майлар ғажайыптар жасай
алады, мен айтайын дегенім, ең жақсы майлар әдетте бірнеше штамдардың комбинациясынан алынады.
Ізгі тілекпен, JB
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«Сәлеметсіз бе, сізді менің досым Бобби айтты ... Мен РИ -де күтуші/өсірушімін, мен әкемнің қатерлі
ісікке шалдыққанын білдім, сондықтан табиғи түрде Рик Симпсон майын өндіру басымдыққа айналды.
Менде майды жасау үшін қолданылатын материал туралы тез сұрақ бар ...

Ол әрқашан индикативті болуы керек пе? Менде A+ материалының көптігіне қол жеткізе аламын, бірақ
оның көп бөлігі сатива басым, өйткені мен бассыз емеспін ... шығыс жағалауындағы қышқыл дизель,
chemdog d,  chemdog 4,  chemdog әпкесі,  blueberry sativa клоны, қыз скаут печеньесі,  OG Kush т.б.  ...
Барлығы  сатива  спектріне  көбірек  сүйенеді  ...  Қажет  болса,  мен  басым  материалды  қолыма  ала
аламын ... Барлығыңызға рахмет ... «Сэм

- Сэм, сіз майды ең тыныштандыратын материалдан шығарғанын қалайсыз, сатива пациентке шамадан
тыс  энергия  береді  және  олар  біз  іздейтін  емдік  әсерге  ие  емес.  Сондықтан  тыныштандыратын
бүршіктерді таңдап, емдеуге кірісу үшін бірнеше грамм май жасаңыз және дұрыс бастапқы материалды
іздеуді жалғастырыңыз. Ізгі тілекпен, JB
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Қатерлі ісікке қарсы тиімді емес штаммдар бар ма?

«Бақытымызға  орай,  егер  май  седативті  сорттардан  дұрыс  шығарылса,  ол  қатерлі  ісіктің  барлық
түрлерін  емдеуге  жақсы әсер  етеді.  Мен жоғарыда  айтқанымдай,  мен  әдетте  бұл майды индиканың
күшті сорттарын қолдана отырып шығарамын, бірақ индикативті сативалы кресттер жиі жақсы нәтиже
береді ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

«35 жасымда әйелім қатерлі  ісік  ауруынан қайтыс болғаннан  кейін және ағам соңғы бес жыл бойы
бауыр трансплантациясын күтіп жүргенде, мен диспансерлерде RSO іздедім. Оның бағасы Вашингтон
штатында 100 г/г аралығында 30 г дейін өзгереді. RSO деп аталатын орындардың бірінде жоғары CBD
бар 7% THC құдайсыз мұнай болды, бұл оған тұрарлық па? Бұл 30 г май болды. Жүз долларлық мұнай
90  -нан  жоғары  болды,  менің  ойымша,  92%.  Барлық  үш  психоактивті  химиялық  заттардың  мінсіз
балансы қандай? » Хит

-Хит, ең жақсы RSO-бұл 95-98% THC, әдетте шамамен 1% CBD және өте күшті және седативті, күшті
және  седативті  сөздерге  баса  назар  аударылады  (диван  құлыптаулы,  ол  сізді  ұйқыға  жіберіп,
босаңсытады) Олай болмаған жағдайда, басқа партияны қолданып көріңіз және қуаттандыратын майды
жергілікті қолдану үшін қалдырыңыз).

7% THC бар «жоғары CBD» майларына келетін болсақ, кем дегенде сіз неге біз мұндай майларға қарсы
екенімізді  білесіз  -  қазіргі  уақытта  жеткізілетін  CBD майларының көпшілігі  біз  қоқыс  деп  атайтын
синонимдер  болып  табылады,  өйткені  біз  жоғары  сорттардың  айырмашылығын  білеміз.  май  және
негізінен басқалары.

Мүмкіндігінше майды өзіңіз жасаған дұрыс. Бүйректі диспансерлерден алыңыз, олардың ең жақсысын
сатып  алыңыз,  содан  кейін  майды  жасаңыз,  оған  ештеңе  жоқ.  Мен  өзім  майды  ешкімнен  сатып
алмайтын едім,  әрқашан  өзімдікін  шығаратын едім.  Сіз  өзіңіздің  жеке  сапа  бақылауыңыз болғыңыз
келеді, ешкімге тәуелді болғыңыз келмейді. Егер сіз бір шыныаяқ кофе немесе можито жасай алсаңыз,
сіз майды да жасай аласыз. JB

Сақтау орны

Майды қанша уақыт сақтауға болады?

«Менің тәжірибем бойынша, қарасорадан жасалған дәрі -дәрмектерді сақтауға қатысты« ең жақсы уақыт
»жоқ. Қарасора майының күшіне әсер ететін үш нәрсе бар: ауа, жарық және жылу. Мен адамдарға бұл
дәрі -дәрмекті  салқын, қараңғы жерде сақтауды айтамын, бірақ ол салқындатуды қажет етпейді.  Бұл
жарық пен жылумен байланысты кез келген мәселелерді  шешеді.  Қиындық тудыратын ауаға келетін
болсақ, май - бұл қалың май, сондықтан оған ауа кіре алмайды, сондықтан мұнайды ондаған жылдар
бойы сақтауға болады және әлі де потенциалын сақтайды.

Практикалық себептерге байланысты мен әдетте майды шприцтермен емделушілерге дозасын өлшеуді
жеңілдету үшін және жұқтырудың алдын алу үшін жеткіземін. Майды ұзақ уақыт сақтау үшін мен тот
баспайтын болаттан жасалған ыдысты немесе тығыз қақпағы бар қою түсті бөтелкені ұсынар едім. Егер
май  дұрыс  сақталса,  оның шығарылған  күні  туралы алаңдаушылықты  ұзақ  уақытқа  дейін  елемеуге
болады ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Азық-түлікке жататын алкогольді қолдану арқылы майды 
өндіру жақсы ма, әлде қауіпсіз ме?
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«Көбінесе адамдар маған майды астық спиртін қолданып шығаруды жөн көретінін айтады. Неге екені
белгісіз,  олар астық алкогольін  қолдану  қауіпсіз  деп ойлайды,  бірақ  іс  жүзінде  ол басқа  еріткіштер
сияқты уландырады. Дәнді алкогольдің негізгі проблемаларының бірі - 99 немесе 100% таза алкогольді
табу өте қиын. Көп жағдайда 95 % -дан асатын алкогольді табу қиын, ал қалған 5 % су болады. Бұл су
бар  болғандықтан,  бұл  алкогольді  еріткіш  ретінде  тиімділігін  төмендетеді  және  процестің  соңында
мұнайда буланған судың аз бөлігі қалады.

Мен өз тәжірибем бойынша, май өндіру үшін астық спиртін қолдану изопропил спирті немесе жеңіл
нафтадан  гөрі  қауіпсіз  деп  есептемеймін.  Сіз  қалай  қарасаңыз  да,  алкоголь  -  бұл  улы зат,  егер  сіз
алкогольді тұтынсаңыз, ол сіздің моторикаңызға әсер ететін улы зат шығарады, бұл мас күйінде белгілі.
Мен  жоғары  сапалы  майды  дәнді  спиртпен  өндіруге  болмайды  деп  айтпаймын.  Мен  бұл  зат  мен
қолданған басқа еріткіштерге қарағанда жақсы немесе қауіпсіз  емес екенін және кейбір жағдайларда
жақсы жұмыс жасамайтынын білуің керек деп айтамын.

Көбінесе маған майды май немесе зәйтүн майы сияқты заттарды пайдаланып алуды қалайтын адамдар
хабарласады, олар жиі айтады, егер мен осылай жасалған экстракция мен қолданатын дәріге ұқсас әсер
ететін дәрі шығарады деп ойлаймын ба деп сұрайды. менің әдісім. Жауап жоқ. Мен осылай жасалған
экстракцияларды  қарасораның  әлсіреген  дәрі  -дәрмегінің  қарапайым  түрі  деп  санаймын.  Көлемі
бойынша, мұндай дәрі -дәрмектің мен шығаратын дәрі -дәрмектің күшіне ие болуы мүмкін емес. Егер
сізде  қатерлі  ісік  болса,  сіз  оны қарасорадан  дәрілік  заттардың  бір  түрімен  емдегіңіз  келе  ме,  әлде
емделу кезінде нақты затты тезірек қолданар ма едіңіз?

Қарасора майын алкогольмен бірге қолдануға бола ма?

Мен  алкогольді  қатты  ішетін  адамдарды  буын  шегуден  кейін  бірден  тынышталғанын  көрдім.
Алкогольдің бұл планетадағы ең жойқын заттардың бірі  екеніне  күмән жоқ,  бірақ адамдар адамдар
болады және олардың көпшілігі өздерінің ішімдіктерін жақсы көреді. Біздің тәжірибемізге қарағанда,
қарасора  майы  ішетін  адамға  ешқандай  қауіп  төндірмейді  және  бұл  зиянды  затты  тұтынуды  жиі
төмендетуі  мүмкін.  Медициналық  проблемалары  үшін  қарасора  майын  емдеген  көп  ішетіндер
алкогольге деген шөлдеудің айтарлықтай төмендегенін, ал кейбіреулері тіпті ішуді мүлде тастағанын
айтады ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Майдағы еріткіштер мен еріткіштердің қалдықтары

«Осы жылдар ішінде маған еріген заттардың қалдықтары дайын мұнайда қалуы мүмкін екендігі туралы
алаңдаған көптеген адамдар хабарласты. Менің тәжірибем бойынша, егер майды дұрыс өндіру үшін біз
ұсынған нұсқаулар орындалса, майды тұтынудың ешқандай қауіпі жоқ деп ойлаймын. Мен бұл майды
он жылға жуық уақыт бойы ішіп келе жатырмын, ешқандай әсер етпеді. Сонымен қатар, мен бұл майды
мыңдаған адамдарға  қол жетімді  қылдым және маған шағымдар өте  аз түсті.  Егер біреудің майдың
дәміне  қатысты  проблемасы  болса,  ол  еріткіш  қалдықтарынан  туындамайды.  Оның  орнына  май
құрамында табиғи терпендер бар. Кейбір майлардың дәмі өте аз, ал басқаларында жағымсыз хош иіс
болуы мүмкін, бірақ менің білуімше, дәрі -дәрмектің дәмі жақсы емес, сондықтан мен ондай нәрселерге
алаңдамаймын.

Мен  өндірген  майларға  жүргізілген  зертханалық  зерттеулерде  еріткіш  қалдықтары  табылған  жоқ.
Медициналық жүйенің халықты қалай тамақтандырып жатқанын қарастырған кезде,  кез келген адам
майдың еріткіш қалдықтары туралы алаңдайтыны маған ақылсыз сияқты. Бауырдың улы химикаттары,
улар, химия, радиация, вакциналар және т.

Егер  біреуде  майды  қабылдауда  қиындықтар  туындаса,  бұл  әдетте  энергия  өндіретін  сатива  затты
өндіру  үшін  қолданылғандықтан  болады.  Сонымен  қатар,  егер  емделуші  майды  емдеумен  бірге
фармацевтикалық препараттарды қабылдауға тырысса немесе оны дұрыс қолданбаса, басқа мәселелер
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туындауы мүмкін. Идеал жағдайда отбасының басқа мүшелері науқаспен бірге майды ала алады. Бұл
оларға  майдың  әсерін  түсінуге  көмектеседі  және  олар  науқасқа  тигізетін  әсері  туралы  көп
уайымдамайды.  Егер  олар  майды қолданғанда  не  күту  керектігін  білмейтіндіктен,  отбасы  мүшелері
пациент  тым  көп  ішсе,  жиі  әсер  етеді.  Бірақ  әсер  аз  уақыт  ішінде  жойылады  және  науқас  зардап
шекпейді. Сондықтан, менің ойымша, басқа отбасы мүшелері де майды аз мөлшерде қолданып көруі
керек,

Қарасораның жоғары сұрыпты майы көптеген дәрі-дәрмектерді алмастыра алады, бірақ пациент дәрілік
препараттарды  маймен  бірге  қабылдауға  тырысқанда,  кейде  өзара  әрекеттесуге  байланысты
проблемалар туындауы мүмкін. Дәрігерлер ұсынатын көптеген заттар улы болып табылады және май
науқастың  денесінде  мұндай  заттардың  болуын  ұнатпайды.  Әдетте,  пациент  фармацевтикалық
препараттарды қолдануды тоқтатқаннан кейін көп ұзамай олар бастан кешірген барлық проблемалар
жоғалады ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

«Нафта - бұл мұнайдың сауда атауы, сондықтан іздеңіз,  үй жануарлары эфирі көптеген өнеркәсіптік
мақсаттарда қолданылады, еріткіштерді бояуға арналған майсыздандырғыш». Аль

«THC  мен  CBD  полярлық  емес  екенін,  ал  хлорофилл  мен  Н2О  полярлық  екенін  ұмытпаңыз  ...
Сондықтан ең жақсы май полярлы емес еріткіштен жасалған ... ол таза ... хлорофиллсіз». Майкл

«Менің химик досым мен үшін барлық оқиғаны жеңілдетті және нафтаның не үшін жақсы болатынын
түсіндірді (ол олай ойламаса да): нафта-полярлы емес еріткіш, сондықтан полярлы емес молекулаларды
оңай  және  тиімді  түрде  шығарады  (THC  және  КБР  негізінен  полярлық  емес  молекулалар)  және
полярлық молекулаларды қалдырады.

Изопропил спирті (және бұл үшін эфир) - бұл әлсіз полярлық еріткіш, сондықтан бұл үшін өте жақсы,
бірақ нафтадан сәл аз болуы мүмкін, өйткені ДжБ олардың екеуін де сынақтан өткізгенін айтады және
олар күшті  болды. EDIT:  Иә,  мен ұмытып қалдым:  егер  ол Рик Симпсон ұсынған рецепт  бойынша
жүрсеңіз,  онда  соңғы  өнімде  нафта  (немесе  изо)  қалады  деп  қорықпайтынын  айтты  (менің  досым
пластикалық шелекті қолданбауды айтты, алайда) бірақ шыны немесе тот баспайтын болаттан жасалған)
және  егер  сіз  сенімді  болмасаңыз,  JB  әрқашан  айтатын  нәрсені  жасаңыз  -  аздап  су  құйып,  пешке
салыңыз,  ол  толығымен буланып кетеді.  Ол изопропил  спиртін  қолданар  еді,  өйткені  сіз  дәл  солай
екеніне сенімдісіз ... »Сандра

- Сандра, Рик әлемге көрсеткен әдіс- бұл ең қарапайым, қарапайым және қолжетімді әдіс. Т -ға арналған
нұсқауларды орындаған кезде бұл мүлдем ақылға қонымсыз, әйнек жақсы, бірақ ол бұзылады және сіз
бұлай болғанын қаламайсыз, ешқашан. Тот баспайтыны жақсы, әрине. 99,9% ISO жақсы жұмыс істейді,
бірақ біз мүмкіндігінше жеңіл алифатты нафтаны қолданамыз. JB

«Мен сондай -ақ экстракция алдында бәрін мүмкіндігінше суық алуға кеңес беремін. Көбісі спиртті,
каннабисті,  контейнерлерді,  экстракцияға  қатысы  бар  нәрсені  мұздатқышқа  24-48  сағатқа  қояды.
Осылайша сіз әлдеқайда таза өнімді аласыз. Сіздің кірістілігіңіз төмен болады, бірақ сізге онша қажет
емес. Кез келген қате немесе жоғалған сөздер үшін кешіріңіз, MS сорады, менде дәрі жоқ, lol. Батаңды
бер ». Чак

-  Чак,  мұздату жақсы және  жақсы,  бірақ  сапалы еріткіштермен және бастапқы материалмен жұмыс
жасағанда  мұны  істеудің  қажеті  жоқ.  Сонымен  қатар,  біз  қолды  суытуды  ұнатпаймыз,  бөлме
температурасы  біз  үшін  жақсы  жұмыс  істейді  және  біз  бүйректі  бірнеше  ай  немесе  жылдар  бойы
мұздатқаннан  кейін  артритпен  проблемалар  болмайды.  Сонымен  қатар,  мұнай  көбінесе  жүздеген
шақырым жерде мұздатқыш жоқ жерлерде жасалады. Иә, егер сіз қаласаңыз, мұздатуға болады, бірақ біз
мұны өзіміз жасамас едік.

Мен өзім мұздатылған көкөністерді ұнатпаймын, мүмкіндігінше жеуге тырыспаймын, сондықтан мен
неге ерекше жағдай жасап, маған ұнайтын көкөністі мұздату керектігін түсінбеймін. Иә, бұл майды алу
үшін алкогольді қолдану қажет болғанда көмектесе алады, сондықтан мен оған мүлдем қарсы емеспін.
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Біз  алкогольді  өзіміз  еріткіш  ретінде  қолданбаймыз  (немесе  одан  да  жақсы:  бұл  біздің  бірінші
таңдауымыздың еріткіші емес), мен мемлекетке еріткіш үшін қосымша салық төлеуімнің бір себебін
көрмеймін. бәрібір буланып кетеді (егер сіз мүмкіндігінше не істесек болатынын пайдаланбасаңыз). Мен
бір литр жеңіл нафтаны шамамен 3-4 долларға сатып ала аламын, 99% алкогольдің литрі шамамен бес
есе қымбатқа түседі, ал ол аз мұнай шығарады және бұл мұнай жеңіл нафта немесе 99.9 сияқты жақсы
болмайды. % iso қолданылды. Сонымен қатар, сіз аз май аласыз.

Сонымен, алкогольді еріткіш ретінде қолданудың артықшылығы қайда? Мен алкогольді таза қайнайтын
жеңіл  алифатты нафтадан  гөрі  артықшылық берудің  бір  ғана  ұтымды себебін  көре  алмаймын,  атап
айтқанда,  егер  мұнай  дұрыс  ерітілгенде  алаңдату  керек  болатын  еріткіштің  қалдықтары  жоқ  деп
есептегенде.  Егер ол дұрыс өндірілмесе,  майдың құрамында еріткіш қалдығы болады немесе  болуы
мүмкін.  Бірақ  бізді  дұрыс  өндірілмеген  майлар  үшін  кінәламаңыз,  біз  басқалар  жеткізетін  майдың
сапасының жоқтығына жауап бере алмаймыз. Бұл қарапайым. ”JB

«Аяқталмайтын сұраққа өте қарапайым түсініктеме ...  Мен нафтаны ...  изо спирті  мен бутанды май
жасау үшін қолдандым ... және ең жақсысы ... ең таза ... ең күшті ... және ең жақсы майдың дәмін тату
нафтан болды ...  Мен адамдарға  ұнамайтын нәрсені  түсінбеймін ...  Дұрыс жасалған кезде  жанармай
мүлде қалмайды ... және нафта өсімдіктерді де жұлып тастайтын сияқты ... Бұл өте жақсы тезірек ...
Осылайша таза май ... (алтын) ... »Питер

«Жеңіл нафта - бұл 30 ° C (86 ° F) пен 90 ° C (194 ° F) аралығында қайнаған фракция және 5-6 көміртек
атомы бар молекулалардан тұрады. Ауыр нафта 90 ° C (194 ° F) пен 200 ° C (392 ° F) аралығында
қайнайды және 6 - 12 көміртегі бар молекулалардан тұрады.

Нафта  негізінен  жоғары октанды бензин  өндіру  үшін  шикізат  ретінде  қолданылады (каталитикалық
риформинг процесі арқылы). Ол сондай -ақ битум өндіру өнеркәсібінде еріткіш ретінде, мұнай -химия
өнеркәсібінде  бу  крекерінде  олефиндер  өндіруде,  ал  химия  өнеркәсібінде  еріткіш  (тазарту)  үшін
қолданылады. Онымен жасалған қарапайым өнімдерге жеңіл сұйықтық,  лагерьлік пештерге арналған
отын және кейбір тазартқыш еріткіштер кіреді ».

«Нафта CnH2n+2 химиялық формуласына ие. Жеңіл нафтада 5 және/немесе 6 көміртек атомы бар, олар
C5H12 және C6H14 -ке дейін түседі, олар пентан және гексан деп те аталады. Сіз іздеген нәрсе - бұл
пентан мен гексан қоспасынан тұратын нафта ». Вутер

«Мен  жай  ғана  еріткіштер  туралы  бір  нәрсе  жазғым  келді.  Мен  бірнеше  химия  ғылымдарының
кандидаты  мен  магистрі  бар  досыма  барып,  нафттан  мұнайдан  толықтай  арылу  үшін  не  істей
алатынымды  сұрадым.  Ол:  «5  мл  изопропил  спиртін  алып,  соңғы  рет  көпіршікті  тоқтатқан  соң
араластырыңыз. Ол буланып, нафтаны өзімен бірге алады. Содан кейін улы еріткіш улы емес еріткішке
айналады. Бұл менің нақты атым емес, жұмыстан шығарылудан немесе медбике ретінде жалданудан
қорқып, нақты есептік жазбамды пайдалана алмайтыным ұят ». Бобби

«Ұлыбританияда Нафта табу үшін« панельді сүрту »немесе« жылдам панельді сүрту »дегенді іздеңіз.
Бұл  автокөлік  корпусын  жөндеуде,  металды  тазалауда  және  қалдық  қалдырмайтын  өнім.  Нақты
ингредиенттердің толық тізімін табу қиын, себебі олар әр түрлі болуы мүмкін. 99,9% изопропанолды
оңай табуға болады ». Em

«Рик Симпсон, біз сіздің процесті VM&P Naphtha көмегімен бақыладық және біз күткеннен сәл сұйық
шыққан шприцтердің алғашқы жұптарын қоспағанда, бәрі жоспар бойынша жүрді. Мен судың бір -екі
тамшысын қосып, қайталап көрдім, бәрі жақсы сияқты. Мені мазалайтын жалғыз мәселе - дәм. Дәмі әлі
де еріткіш сияқты. Бұл жақсы ма, әлде маған тағы бір нәрсе істеу керек пе? Мұны алған адам майды
алған сайын шамамен 12 сағат ұйықтайды. Ол толеранттылық қалыптасқанша дұрыс па? Кез келген
көмек өте жоғары бағаланады ». Памела

-  VM&P жақсы еріткіш болып көрінбейді  (дегенмен  кейбір  MSSS бұл қолданғымыз келетін  затпен
бірдей болуы керек дейді).  Бұл ауыр нафта сияқты және ол толықтай қайнап кетпейтін сияқты және
қосымша күтімді қажет ететін сияқты.
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Мен аздап су қосып, оны 130 ° Цельсий (266 ° F) электр пешіне бірнеше сағатқа қоятын едім, мүмкін бір
түнде немесе еріткіш толығымен кеткенше, кейбіреулер еріткіш қалдықтарын кетіру үшін төрт күнге
дейін уақыт кетеді дейді. . Егер май дұрыс өндірілсе және май ағып кетпесе, ол майға ұқсас болуы керек.
Майдың  шынымен  дұрыс  сүзілгеніне  көз  жеткізіңіз,  өйткені  еріткіштің  қалдықтары  өсімдік
материалдарына жабысады.

Қолданғыңыз келетін еріткішпен саусақ тестін жасаңыз. Саусағыңызды батырып, оның 30 секунд ішінде
немесе одан да тез буланатынын көріңіз. Ол тез буланып кетеді, ешқандай пленка қалмайды, соғұрлым
жақсы.

Егер сіз  таза алифатикалық нафта ала алмасаңыз (Еуропада бензин деп те аталады, CAS 64742-49-0
нөмірін сұраңыз. Ол әр түрлі атаулармен сатылады. Бұл автокөліктерде жанармай ретінде қолданылатын
түрі емес, сонымен қатар қолданылатын түрі) еріткіш немесе бояу еріткіш немесе майсыздандырғыш),
мен 99% немесе одан да жақсы 99,9% изопропил спиртіне барар едім - бұл әлемнің кез келген жерінен
табуға болатын сияқты.

Қазіргі уақытта біз жеңіл алифатты (аз қайнайтын, гидрленген) нафтаны жақсы көреміз, дегенмен ол
қазіргі  кезде қолданылатын басқа еріткіштерге  қарағанда жақсы және күшті майлар шығарады. Май
құрамындағы өсімдік материалдары мен хлорофилл неғұрлым аз болса, ол дәрі ретінде соғұрлым жақсы
жұмыс  істейді,  оның  дәмі  соғұрлым  жақсы  болады  және  күшті  болады.  Мұның  бәрі  майдың
қаншалықты күшті және тыныштандыратындығында. Неғұрлым күшті және седативті болса, соғұрлым
жақсы. JB

«Дұрыс нафта АҚШ -та трактормен қамтамасыз етілмейді, үй қоймасында немесе Лоус немесе Шервин
Уильямста  сатылмайды.  Ол  әлі  де  Канадада  сатылады.  Менің  досым  бар,  оны  100  °  F  дейін
дистилляциялайды және еріткіштің майдан шығуын сақтайды ». Стив

«Егер  сіз  АҚШ  -та  тұрсаңыз,  онда  сіз  дұрыс  нафтаны  ала  алмайсыз,  бұл  еріткіштің  құрамындағы
ингредиенттердің реттелмеуіне байланысты АҚШ -та жасалған барлық нафтаға сенуге болмайды. Сіз
АҚШ -та ешқашан таза нафта алмайсыз, тіпті VM&P бір бөтелкеден екіншісіне мүлдем сәйкес келмеуі
мүмкін және тіпті таза деп жарнамаланбайды. Канадада олар таза нафта жасайды және ISO немесе астық
алкогольімен салыстырғанда ең жақсы еріткіш болып табылады, үлкен қателік жасамаңыз және дәрі -
дәрмектерді ысырап етпеңіз, тіпті дұрыс емес еріткішті қолдану арқылы өзіңізді немесе басқа біреуді
одан да ауырлатыңыз. Есіңізде болсын, АҚШ -тағы нафта қажет болғанша май шығарады, бірақ сізді
қатты ауыртады ». Қуып шығу

-Таза алифатикалық нафта АҚШ-тың барлық жерінде сатылмайтын болып көрінуі, CAS нөмірі 64742-
49-0 және қайнау температурасы 60-80 ° C шамасында таза алифаттық нафта жоқ дегенді білдірмейді.
басқа  еріткіштерге  қарағанда жақсы қолданылмайды. Егер сіз  таза  жеңіл нафта ала алмасаңыз,  99%
немесе одан да жақсы 99,9% изопропил спирті біздің екінші таңдауымыз болар еді.

Бірақ мен әлі де бас тартпайтын едім - өсімдіктерден май алу үшін жеңіл нафта (бензол) немесе ұқсас
еріткіштер  қолданылады,  сондықтан  мен  өсімдік  майын  өндірушілерден  тексеріп,  олардың  не
қолданатынын көрер едім. Мен Еуропада тұратын жерде, мен еріткішті кез -келген аппараттық немесе
бояу  дүкенінен  сатып  ала  аламын,  бұл  менің  бала  кезімнен  есімде  жиі  кездесетін  техникалық
сұйықтықтардың  бірі,  біз  оны велосипед  тізбегін  майсыздандыру  үшін  қолдандық,  және  іс  жүзінде
барлығының бөтелкесі  болды.  оның ішінде  үйде.  Еріткіштер  туралы бұл бітпейтін  пікірталас  маған
күлкілі  болып  көрінеді.  Дұрыс  жеңіл  нафтанды  қолданған  кезде,  біз  ұсынатын  еріткішпен  жиі
өндірілетін арзан өсімдік майларындағыдай, ерітіндінің қалдықтары, мүмкін, бірнеше промилле туралы
алаңдауға болмайды. JB

«Жеңіл алифатикалық нафта өте жақсы жұмыс істеді,  менің майымда еріткіш жоқ.  Егер сіз  Рикстің
нұсқауларын орындасаңыз, онда ешқандай проблемалар болмауы керек ». Рик

«Нафтаның 2 негізгі категориясы бар - жеңіл және ауыр. Жеңіл нафта БЕНЗОЛДЫ ЕМЕС, бұл Райна
айтқысы келген (гексан емес). Егер мен каннабистің сығындысын нафта қалдықтары үшін өндіргеннен
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кейін тексеруге болмайтын болса, мен жеңіл нафтаны да ұсынбайтын едім, бірақ егер оны еріткіш үшін
алуға  болатын  болса,  оны  қолдануға  болады.  Ең  бастысы  -  сығынды  қою  май  күйіне  дейін
қайнатқаныңызға  көз  жеткізу  -  бұл  кезде  нафтаның  көп  бөлігі  кетуі  керек.  Дистилляциялық
қондырғыларды қолдану-бұл ең таза, еріткішсіз май жасау әдісі, бірақ орташа адамдардың көпшілігінен
асып түседі. Бұл көмектеседі деп үміттенемін ». белгі

-Райна,  мен сенімен  таласпаймын.  Уикипедиядан:  «Мұнай эфирі,  бензиннің  синониміне  қарамастан,
бензолмен немесе бензинмен шатастырылмауы керек, бензинмен де шатастырылмауы керек, дегенмен
көптеген  тілдерде  бензиннен  шыққан  атауды  атайды,  мысалы«  бензин  »(неміс)  немесе«  бензина
»(итальянша).  Мұнай  эфирі  алкандар  қоспасынан  тұрады,  мысалы,  пентан,  гексан  және  гептан,  ал
бензол - циклді, хош иісті көмірсутек, С6Н6. Сол сияқты, мұнай эфирін RO-R функционалды тобы бар
эфирлер  деп  аталатын  органикалық  қосылыстар  класымен  шатастыруға  болмайды.  Менің  негізім
микробиология - онда мен органикалық химияны, кейбір биохимияны / кейбір бейорганикалық химияны
оқыдым ... Мен мұның бәрін білмеймін, бірақ мен аз білемін. Жеңіл нафта құрамында бензол жоқ. Мен
сіздің пікіріңізді елемеймін, «Егер сіз ғылыми мәліметтерден тыс мәлімдеме жасамасаңыз, бұл бәрінің
мүддесі үшін болар еді». белгі

«Әкеге  не  бергіңіз  келеді?  Ең жақсысы немесе  ұқсас,  бірақ дұрыс әсер етпейтін  нәрсе  ме?  Егер сіз
Риктің  нұсқауларына  сәйкес  дәрі  жасасаңыз,  емделу  кезінде  сәтсіздікке  ұшырау  ықтималдығы  өте
төмен. Сіз майды «сарапшылар мен ғалымдардың» нұсқауларына сәйкес жасаған кезде, сіз басқа өнім
жасайсыз. Біздің тәжірибеге сүйене отырып, ол біз ұсынғандай жұмыс істемеуі мүмкін.

Менің үндемеуімді және оларға төмен сапалы қоқыс жеткізуге рұқсат беруімді қалайсыз ба? Немесе сіз
бізден/бізден үйреніп,  пациенттеріміз  айтатын нәтижеге  ие  болу үшін қалай дұрыс жасау керектігін
білгіңіз келе ме? » JB

«Мен 99% изопропил спиртін қолданамын, бұл маған қол жетімді болды. Мен 100% органикалық және
пестицидтерсіз жақсы өңделген, сүйек құрғақ өсімдіктің кремін қолданамын. Мен оны бірнеше индика
штамдарымен араластырамын. Мен Ходжкин лимфомасы бар науқасты емдедім, ол 4 -ші сатыда болды
және  майды  нұсқаулық  бойынша  қабылдағаннан  кейін  6  ай  ішінде  ол  қазір  қатерлі  ісік  ауруынан
босатылды !!  Бұл ақпаратты барлығына қол жетімді  ету  үшін жасаған құрбандықтарыңыз үшін Рик
Симпсонға рахмет! Жақында қатерлі ісік ауруының 4 -ші дәрежесі бар науқас маған көмек сұрады, оның
бір бүйрегінде ісік бар, ол жарамсыз. Екі расталған емді қатарынан алу үшін дұға ету. Құдай сізге Рик
Симпсон мен Джейбді жарылқасын, адамдарға осы керемет емдік кендір майы туралы ақпарат таратуды
жалғастырыңыз ». GrowGoddess

-  Бірнеше  штаммдарды  араластыру  әрқашан  жақсы  идея.  Қарапайым  түрде  қараңыз,  сіз  нақты
штаммның не  үшін  пайдалы  екенін  білмейсіз,  сондықтан  бірнеше  штаммды  араластырған  кезде  сіз
әлдеқайда  жақсы  кілем  әсерін  аласыз.  Бұған  қоса,  мұндай  майлар  сізді  әлдеқайда  жоғары деңгейге
көтереді - кастрюльді «рекреациялық» темекі шегетіндер менің не айтып тұрғанымды білетін болады.
Достарыңызбен бірге отырып, олардың әрқайсысы өздерінің ең жақсы бүршігін ұсынғанын елестетіп
көріңіз. Бір -екі сағаттан кейін сіз көп нәрсені жасай алмайсыз. Бұл сізге ең жақсы нәтижеге жету үшін
қажет әсер, сондықтан тағы да штаммдарды араластыру керек. Ізгі тілектер мен рахмет, GrowGoddess,
мен  әрқашан  нұсқауларды  орындап,  біз  айтатын  нәтижеге  қол  жеткізетін  адамдар  туралы  естуге
әрқашан қуаныштымын. JB

«Сәлем JB, менде күріш пісіруге арналған электр пешінде проблема бар, мен көрген температураның
барлығы  100  °  C  дейін  төмендеді,  мен  нарықтағы  барлық  брендтерді  қарадым  және  олардың
барлығында термостат бар. температура. Сіздің ұсынысыңыз қандай?» Кристина

- Кристина, мәселе неде? Сіз майды әрқашан 130 ° C температурада орнатылған электр пешіне салып,
шамамен бір сағатқа қалдырып, осылай декарбоксилдендіре аласыз. JB

«Температура  100  °  C  -қа  жеткенде,  күріштің  электр  пеші  өшеді!  Еріткіш  110  °  C  температурада
келмейді ». Кристина
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- Еріткіш шын мәнінде бұл температураға жете алмайды, себебі ол қайнап кетеді. Плита бірінші рет
сөнгенше еріткішті қайнатыңыз (соңғы партияға бірнеше тамшы су қосыңыз). Содан кейін оны суытып,
қайтадан қосыңыз. Біз мұны істейміз. JB

«Қайта қосылады және ол қайтып келгенше қайнатуға болады ма? Содан кейін сөнеді және май дайын
болды ма? » Кристина

- Күріш пісіргішті қосыңыз, бірінші рет тоқтағанша қайнатыңыз, содан кейін ол суығанша бес минут
күтіңіз, қайтадан қосыңыз және екінші рет сөнгенше күтіңіз. Содан кейін майды тот баспайтын болаттан
жасалған шыныаяққа құйып, оны 130 ° C температурада орнатылған пешке бір сағатқа қойыңыз, сонда
сіздің майыңыз дайын болады. JB

- Рахмет JB, сен менің өмірімді сақтадың. Кристина

«Сіз майды жасағанда нафтан дем алып жатырсыз. Сіз осылай жасаған кезде УЛЫ тыныс аласыз. Егер
сіз иіс сезсеңіз, сіз қазірдің өзінде өлдіңіз. Мен өмірімде жүздеген рет Coleman лагері отынын, зиппо
жеңіл отыны мен нафтаны ішінара тазалау мен өнеркәсіптік қолдану үшін жүздеген рет иіс сездім ... Әлі
өлген жоқ. Қатты күлу.

Байыппен  ...  Егер  сіз  таза  еріткішті  қолдансаңыз  (қоспасыз),  және  еріткішті  қайнау  температурасы
жоғары болатын сумен жақсылап қайнатыңыз, ол изо, алкоголь немесе нафта болсын, сіз оны аласыз
барлығы  шықты.  Сіз  бір  жыл  ішінде  автокөлігіңізге  өзіңіздің  жеке  газыңызды  айдайтын  нафтан
жұтасыз, бұл өмір бойы дұрыс дайындалған майды пайдаланудан гөрі ». Мэтью

«Сәлем Рик (немесе бұл хатты оқығандар), біріншіден, мен сенің бұл сиқыршыны насихаттауда керемет
жұмыс жасап жатқаныңды айтқым келеді! Мен Норвегияда тұрамын, менде Крон ауруы диагнозы бар.
Менде өте жақын досым бар, ол қатерлі ісікпен ауырады, дәрігерлер емдеуді тоқтатты, өйткені олардың
қолынан басқа ештеңе келмейді. Мен майды осы екі жағдайда да сынап көргім келеді.

Менде мұнай өндіру туралы сұрақ бар. Мұнда Норвегияда таза нафта табу өте қиын (кем дегенде менің
тәжірибемнен кейін),  сондықтан  мен жақсы балама іздеймін.  Бірнеше  жыл бұрын мен «бал арасын
сорғышты» сатып алдым (цилиндрге сүйек құрғақ шөптермен толтырып, майды алу үшін бутан газын
қолданыңыз). Бұл майды нафтамен пісіру сияқты жақсы ма?

Ал рухты қалай қолданады? 90% -дан астам алкогольді қайсысы ұстайды? Менің кейбір достарым бар,
олар өз рухын жасайды және бұл мен үшін өте қымбат нұсқа емес. Бұл бутанға қарағанда жақсы ма?
Мен соңғы рет  жасаған  кезде  мен  «бал экстракциясын»  темекі  шегіп  көрдім,  егер  мен  оны жейтін
болсам, осы екі жағдайға оның жақсы емі бар ма деп ойладым. Егер бутан немесе алкоголь жақсы нұсқа
болмаса - Норвегияда немесе Швецияда ұстау оңай болатын басқа нұсқаларды ұсына аласыз ба? Көп
рақмет! Мен өз ауруымды емдеуге тырысамын. Құрметпен, Генри »

«Құрметті  Генри,  менде бал арасын алу тәжірибесі  жоқ, бірақ мен бұл әдіс мен қолданатын әдістер
сияқты  тиімді  деп  ойламаймын.  Мұнайды  мен  өндіру  майды  мүмкіндігінше  күшті  ету  үшін  дайын
өнімді  декарбоксилдендіретін  температураға  дейін қыздырады.  Бұл қыздыру процесі  молекулаларды
дельта  9 позициясына  айналдырады,  бұл майды берік  етеді.  Егер дұрыс еріткішті  табу қиын болса,
ацетонды  қолдануға  болады.  Мен ешқашан  ацетонды  майды өндіруге  тырысқан  емеспін,  бірақ  мен
ацетон дәрі  -дәрмекті  өндіру үшін алкоголь мен нафта сияқты жұмыс істемейтініне  ешқандай себеп
көрмеймін.  Сіз бояуды жеткізетін дүкендерден жеңіл алифатты нафтаны алуыңыз керек, себебі  олар
нафтаны бояу еріткіш ретінде сатады.

Дұрыс дайындалған май сіздің мәселелеріңізді шешуі керек, сонымен қатар қатерлі ісікке шалдыққан
досыңызға аман қалуға мүмкіндік беруі керек. Алкогольдің 90% -ы тиімдірек еріткіш болады, өйткені
қалған 10% -ы әдетте су болып табылады және әрлеу процесінде булану үшін сізде артық су болады. Ізгі
тілектер, Рик Симпсон »

«Оң жақ декарбоксилдену-мінсіз мұнай өндірудің өте маңызды бөлігі, себебі шикі зауыт таза дельта-9-
THC қамтамасыз етпейді және оның орнына THCA мен CBDA қышқылдары бар. Карбоксил тобын жою
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үшін қыздыру процедурасы болып табылады. Мұны сіздің молекулаларыңызды күйдіріп алмау үшін
мұқият жасаңыз. Мен хроматография журналында майды қыздыру үшін қажетті температура мен уақыт
болуы  керек  жақсы  жазбаны  таптым,  себебі  күріш  пісірушіге  байланысты  температура  жеткіліксіз
болуы мүмкін. Сондықтан майды кем дегенде 27 минут қыздырған дұрыс. Цельсий бойынша 122 градус.
Майдың  қызып  кетуіне  жол  бермеу  үшін  жылыту  тақтасының  температурасын  сандық  өлшеу
құралының көмегімен үнемі тексеріп отырыңыз. Төмендегі кестеде сіз ешқашан қол жеткізе алмайтын
негізгі каннабиноидтардың қайнау температурасын көресіз, әйтпесе оларды пісіріп аласыз. Рик өзінің
бейнеклиптерінде майды қызып кетпейтінін айтты, бірақ бұл емдік май жасау үшін жылу қажет деп
айтқаны  дұрыс.  Диаграммада  көрсетілген  уақыт  ішінде  дұрыс  декарбоксилдену  процесі  үшін
температура минимум 106,2 градус қажет. Егер сіздің майыңызда тек THCA және CBDA қышқылдық
формасы болса, бұл соншалықты тиімді емес, өйткені қышқылдар CB1 және CB2 рецепторларына өте
жақсы сәйкес келмейді. Мұны дұрыс жасау үшін абай болыңыз, өйткені Риктің айтқандары рас, тек ең
жақсы өндірілген май ғана тіршілікке байланысты. (…) Егер сіздің майыңызда тек THCA және CBDA
қышқылдық  формасы  болса,  бұл  соншалықты  тиімді  емес,  себебі  қышқылдар  CB1  және  CB2
рецепторларына өте жақсы сәйкес келмейді.  Мұны дұрыс жасау үшін абай болыңыз, өйткені  Риктің
айтқандары рас, тек ең жақсы өндірілген май ғана тіршілікке байланысты. (…) Егер сіздің майыңызда
тек THCA және CBDA қышқылдық формасы болса, бұл соншалықты тиімді емес, өйткені қышқылдар
CB1 және CB2 рецепторларына өте жақсы сәйкес келмейді.  Мұны дұрыс жасау үшін абай болыңыз,
өйткені Риктің айтқандары рас, тек ең жақсы дайындалған мұнай ғана тірі өмірге байланысты. (…)

Иә,  күріш  пешіндегі  каннабиноид  еріткіш  сұйықтық  қоспасын  қыздырған  кезде  декарбоксилдену
процесі  жүретінін  түсіну  үшін  осы  ғылыми  диаграмманы  қараңыз  және  түсіндіріңіз.  Графиктер
максималды декарбоксилдену үшін температураны Цельсий бойынша 130 градусқа дейін жеткізу өте
маңызды екенін көрсетеді. Ең жақсы деңгейге жету үшін температура мен уақыт мәселесі.

Егер сіз температураны өлшеудің цифрлық құралын қолдансаңыз және оны еріткішті буландыру үшін
бүкіл процесте күріш пісіргіштің түбіне қойсаңыз, сіз процестің соңғы кезеңінде су тамшылары финалда
келеді. пештің температурасы шамамен 100-110 ° C құрайды. Бірақ бұл диапазондағы уақыт негізінен
декарбоксилдену  процесі  үшін жеткіліксіз.  Осыдан кейін  сіз  майды табақшадағы болаттан  жасалған
кастрюльде ұзақ уақыт қыздырасыз. Ұзақ уақыт бойы ешқандай белсенділік болмайды (газ көпіршіктері
болмайды) сіз қыздырасыз және күтесіз. Температураны бақылаңыз және шамамен жарты сағат ішінде
Цельсий  бойынша  130  градустан  аспаңыз.  THC  қайнау  температурасы  157  °  C  екенін  ұмытпаңыз,
сондықтан қызып кетуден қауіптенбеңіз, әйтпесе қалаған каннабиноидтер буланып кетеді.

Негізінде декарбоксилденудің максималды мөлшерін алу маңызды емес, сондықтан сіз ұзақ уақыт бойы
денеңізге жеткілікті мөлшерде май аласыз. Қызықты - күніне бір грамм немесе одан да көп мөлшерде
қабылдау  керек.  Әрине,  сізге  қанша  мұнай  қажет  екендігі,  оның  құрамында  қанша  дельта9ТЦ  бар
екеніне байланысты - бұл декарбоксилденудің қаншалықты тиімді болғанын білдіреді. Егер сіз Рикстің
ұсынысын орындасаңыз және майды ұзақ уақыт бойы 130 ° C дейін қыздырсаңыз - бәрі жақсы болады.
Сіз қандай еріткішті қолданатыныңызға тәуелсіз ». Стефан

«Сәлем JB, мен бұл нафтаны өз аймағымнан таптым ... Барлық көмек пен супер ақпарат үшін тағы да
рахмет! »

-  Бұл  жеңіл  алифатикалық  нафта  болуы керек-  MSDS-ті  тексеріңіз,  ол  қоспасыз  таза  жеңіл  нафта),
Австралияда слалит, Еуропада (техникалық немесе өнеркәсіптік) бензин (бензин, бензол емес, сонымен
қатар  қолданылатын түрі  емес)  автомобильдердегі  жанармай).  Ол әртүрлі  атаулармен  сатылады.  Ол
бояуды  еріткіш,  еріткіш,  майсыздандырғыш  ретінде  қолданылады,  ол  бұрын  үй  шаруашылығында
еріткіш  немесе  тоқыма  майсыздандырғыш  ретінде  пайдаланылған,  оны  жеңіл  сұйықтық  ретінде  де
қолдануға  болады.  Қайнау  температурасы  60-80  °  C  шамасында,  соғұрлым төмен  болса,  соғұрлым
жақсы .

Таза  Петри  табағына  жағыңыз  немесе  саусағыңызды  малып  қойыңыз,  егер  ол  отыз  секунд  ішінде
буланып, майлы қалдық қалдырмаса, оны қолданған жөн. Жеткізушілер көп, мен сізге қайсысы жақсы
екенін айта алмаймын, не ұсынамыз, сондықтан біз тек жалпы нұсқауларды береміз.
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CAS нөмірі 64742-49-0, таза, мұнай дистилляты, мүмкіндігінше қоспасыз және қайнау температурасы
мүмкіндігінше төмен болуы керек. Мұнай өңдеу зауыттарының көпшілігі оны шығарады, олардан шөп
сығындыларына не ұсынатынын сұраңыз.

Екінші  нұсқа-99%  немесе  99,99%  изопропил  спирті  немесе  өте  қымбат  99%  тағамдық  алкоголь.
Изопропил спирті мен тағамдық алкоголь нафта сияқты еріткіш сияқты тиімді емес, және олар майдың
құрамындағы өсімдік материалдары мен хлорофиллді көбірек тазартады, бұл оның әсерін және дәмін
төмендетеді, сондықтан нафтаны мүмкіндігінше/қол жетімді болған кезде қолдануды ұсынамыз. Жақсы
тілектер, JB »

Q.  Рик,  Мексикада  «нафта»  -  бұл  нафта  түріндегі  бірнеше  өнім  атауларының бірі.  Өлімге  әкелетін
қателікке жол бермеу үшін сіз қолданатын «нафта» ғылыми атауын кездестіресіз бе?

A.  Қосымша  ингредиенттерсіз  таза  жеңіл  нафтаны  іздеңіз.  Бұл  негізінен  төмендегі  суретте  көруге
болатын Coleman отынымен бірдей, бірақ колеман отынына қосылатын татқа қарсы қоспасыз нафтан
іздеңіз.

Егер сіздің елде жеңіл алифатты нафтаға тыйым салынғанын білсеңіз (мысалы, Гондураста болған), 99%
немесе одан да жақсы 99,9% изопропил спиртін іздеңіз, оны табу оңай болуы керек. 99% алкоголь - біз
қолданатын үшінші еріткіш, бірақ біз оны пайдаланбау үшін қолдан келгеннің бәрін жасаймыз, себебі
ол хлорофилл мен басқа қажет емес өсімдік материалдарын тым көп жояды. Кейбіреулер изопропил
спиртін  немесе  спиртті  еріткіш  ретінде  қолданғанда  еріткіш  пен  бастапқы  материалды  мұздатқысы
келеді. Біз бұл еріткіштерді қолданбаймыз, егер қажет болмаса және қолды мұздатылған күйде алуды
ұнатпаймыз, сондықтан оны мұздатуды насихаттамаймыз, бірақ кейбіреулер мұның сапасын жақсартуға
көмектеседі  дейді.  Қайнау температурасы төмен полярлы емес  таза  жеңіл  нафтаны қолданған  кезде
ештеңені қатырудың қажеті жоқ, егер сіз нұсқауларды орындасаңыз, сіз әлі де жақсы өнім аласыз. JB

«Эй Дж.Б, егер Напта қолдануға аллергия болса ше? Бізде отбасы мүшесі бар, әр кішкентай нәрсеге,
әсіресе еріткіштерге ауыр аллергиялық реакциялар. Біз оған май жасағымыз келеді, бірақ органикалық
еріткішті  қолдану  керек.  Біз  тазалыққа  қол  жеткізу  үшін  бірнеше  рет  тазартылған  органикалық
«самогон» жасау туралы ойладық, бірақ бұл туралы сіздің ойыңыз қандай? Қатерлі аллергияға қандай
ұсынысыңыз  бар?  Ол  фармацевтикалық  препараттарды  мүлде  қабылдай  алмайды,  себебі  ол
байланыстырушы агенттерге аллергиясы бар, ол барлық нәрсеге аллергиясынан қатты зардап шегеді.
Алдын-ала рақмет!» Сара

- Жақсы, сіз 99% алкогольді қолдана аласыз, біз ешқашан жасай алмаймын деп айтқан жоқпыз. Біздің
тәжірибеде  полярлық  емес  еріткіштермен  шығарылатын  майлар  әлдеқайда  күшті  және  әдетте
құрамында  өсімдік  материалдары  аз  болады.  Кейбіреулер  кәріптас  май  алу  үшін  өңдеу  алдында
алкоголь мен бүршікті қатырады. Менің ойымша, бұл сіздің жолыңыз, Сара.

Жоғары THC немесе жоғары CBD майы?

«Мен біршама абдырап қалдым. Менің досым бүйректің қатерлі ісігінің 4 сатысымен және өкпесінде
қатерлі ісікпен ауырады. Жоғары CBD майын немесе THC майын берген дұрыс па? CBD майында тек
THC ізі бар ма? Мен оған он граммдық түтік алдым, оның құрамында 18% CBD және 1% THC аз. Мен
бұл туралы дұрыс емес жолмен жүрмін бе? «Ричард

Майк: Иә, олай емес, сіз нақты RSO алуыңыз керек.

-95-98% THC 18% CBD емес, солай ма? Сізге кім бергенін айтыңыз, оны тоқтатыңыз. CBD -дің жоғары
маркетингтік  алаяқтықтары  көптеген  күтпеген  пациенттерді  өлтіреді,  бұл  қайғылы.  Неліктен  олар
шынымен жұмыс істейтін нұсқауларды орындай алмайды? КБР майын қолдану өте шектеулі, олар тіпті
тері жағдайында да жақсы жұмыс істемейді, мен түсінбеймін, неге бәрі CBD нонсенсіне соншалықты
қынжылады. Иә, бұл да күшті дәрі, бірақ оның қолданылуы нақты RSO -мен салыстырғанда шектеулі.
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95-98% THC, 1-2% CBD, өте күшті және седативті және эйфориялық; бұл сіздің ең жақсы майыңыз және
бұл ең  жақсы жұмыс істейді.  Алдымен мұны көріңіз.  Сіз  мұны істегенде,  сіз  жоғары CBD майына
тиіспейсіз  немесе  оған  жақындамайсыз,  және  сіз  айырмашылықты  білесіз  және  сізді  ешкім  жұлып
алмайды. RSO бірінші. JB

«Мен  бұл  бетті  және  одан  үйренуге  болатын  ақпаратты  ұнатамын.  Алайда,  THC  -ден  басқа
каннабиноидтардың екінші реттік тізімге енгізілгенін есту өте өкінішті. Бұл қыз мен оның ата -анасы
КБР -ны екінші  реттік  деп  санамайды.  Бұл  оған  өмір  берді.  THC мұны жасаған  жоқ,  CBD болды.
Өтінемін,  барлық  нәрседен  бас  тарт.  Сіз  адамдарға  CBD  -нің  жоғары  штамдарын  қолдануға
тырыспайсыз,  егер  оларға шынымен де көмектесуге  болады. Жоғары THC -  бұл бәріне  жауап емес,
сондықтан зауытта бірнеше каннабиноид бар ». Тина

«JB Дравет синдромы емес,  өкпе ісігі  туралы жауап берді,  ешкім ештеңеге  қарамайды.  Қатерлі  ісік
туралы науқастардың есептері мен ғылыми зерттеулері THC қатерлі ісікті өлтіретінін көрсетеді. Кейбір
зерттеулер бар, CBD қатерлі ісіктің кейбір түрлеріне пайдалы, бірақ THC зерттеулерімен салыстырғанда
аз. Енді құрысулар мен басқа да CBD жоғары жағдайлары - сіз іздеген нәрсе ». Келлин

- Келлин мен Тина, біз қолданатын майлар құрысуларға да әсер етеді. Егер пациенттер нақты нәрсені
қолданса және симптомдарды ғана емес, себебін емдеуге тырысса, салыстырмалы түрде жақсы нәтижеге
қол жеткізер еді.

Мен CBD -ді төмендетпеймін, бұл шынымен де күшті дәрі, және менің ойымша, бұл балаларға сағыз
шайнауда өте жақсы, мысалы. Бірақ егер сіз нақты билікті алғыңыз келсе, сізге ең қатал RSO мен THC
көп қажет. Бұл менің көзқарасым және ол өзгермейді.

Тек оны тері жағдайында сынап көріңіз және күйік немесе жара нақты RSO көмегімен немесе оның
төмен дәрежелі CBD нұсқасымен тезірек емделетінін біліңіз. Мен мұны өз көзіммен көрдім, маған CBD
майларымен тәжірибе жасаудың қажеті жоқ. Мен өзіме де, науқастарыма да жақсылық тілеймін.

КБР майларының көпшілігі  95-98% THC бар ең жақсы және есірткі  күшті  және седативті  RSO-мен
салыстырғанда екінші дәрежелі болып табылады.

Сіздің  басты  проблемаңыз  -  сіз  Big  Pharma  каннабистік  дәрі  -дәрмектерден  пайда  табу  үшін
итермелейтін каннабиноидтық теорияны сатып алдыңыз. Сіз бір каннабиноидтарға негізделген дәрі -
дәрмектерді қаламайсыз, ең жақсы нәтижеге қол жеткізу үшін ең қатал және тыныштандыратын май
қажет.

Сіз  өсімдіктерді  өзіңіз  өсіре  аласыз  және  майды  өзіңіз  де  жасай  аласыз,  оны  ірі  фармацевтикалық
компаниялардан  сатып  алудың  қажеті  жоқ,  олар  ашкөздіктен  басқа  себепсіз  декарбоксилденген
каннабис шайырына үлкен баға белгілеуге тырысады. .

Сізге бір күн ішінде өзіңізге немесе жанұяңызға бір килограм май қажет болуы мүмкін - бір граммға
қанша төлегіңіз келеді? Егер өсімдіктер ашық ауада және үлкен көлемде өсірілсе, онда ақша тым көп.
Сондықтан арнайы салықтар жоқ, ештеңе жоқ. 100% заңдастыру - бұл бірден -бір жол және оны қазір
жасау керек, бүкіл әлем бойынша миллиондаған науқастардың зардап шегуіне себеп жоқ.

Бұл туралы дауласудан тартынбаңыз; бірақ бұл бәрібір сіз жасай алатын нәрсе. Ізгі тілекпен, JB

«Өтінемін, сіз қалай болса солай түсіндіре беріңіз, мен бір нәрсені жазып аламын және сізден не жақсы
екенін білуге тырысамын, мен өзім үшін дұрыс біліммен дайын болғым келеді. менікі ... Егер сіз жоғары
THC -ге мұқтаждық туралы айтпаған болсаңыз,  мен мұны жақсы деп ойлайтын едім,  мен БАРЛЫҚ
ақпаратқа ризамын ». Вики

«Рик әрқашан THC жоғары екенін айтты, бұл сізге ең жақсы мүмкіндікті беру үшін қажет, бұл оның ең
жақсы нәтижеге  қол жеткізгені  анық.  КБР жақсы болуы мүмкін көптеген нәрселер бар,  олар әдетте
Дравет  синдромы,  СДВГ және  ауыр обсессивті  -компульсивті  бұзылуларда  балаларға  қолданылады,
өйткені көптеген адамдар әлі де балаларды көтеруден қорқады. THC сізді жоғары деңгейге көтереді.
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Мен көптеген адамдарды емдеу үшін жоғары THC майын қолданатын адамдарды таптым, бірақ егер
пациент күткендей жауап бермесе, олар жоғары CBD -ге ауысты және бұл жақсы жұмыс істеді.

Менің  ойымша,  әркім  әр  түрлі,  әр  ісік  әр  түрлі.  Бірақ  барлық  қажетті  зерттеулер  жүргізілмейінше,
Риктің әдісін ұстанған дұрыс. THC жоғары, протоколға сәйкес басым көрсеткіш. Айтуынша, егер олар
әр 4 күн сайын дозаны екі  есе арттырса,  пациент төзімділікті  тез көтереді  және қатты ұйқышылдық
майға біраз уақыт өткен соң басылады. Рик майы 95-8% THC құрайды, бірақ психоактивті әсер сізге
зиян тигізбейді.

Кімнің әдісін ұстану керектігін шешуге тырысқанда, мен бұл дәрі -дәрмектің Риктен басқа тәжірибесі
бар деп ойламаймын. Мен голландиялық әдісті көрдім және ойлаймын, егер біреу өліп жатса, неге сіз
емді сұйылтасыз? » Ник

«Мен  CBD  майының  құрысуға  көмектесетіні  туралы  естігеннен  бері,  егер  мен  ата  -анам  баласына
гибридті, бірақ басым индикаторлық май берсе, бала емдейді деп ойлайтынмын. Мен CBD майларының
құрысуды басқаратынын білемін және бір нәрсе Шарлотта сияқты балаларға көмектесе алатынына өте
қуаныштымын,  бірақ  THC  және  зауыттағы  каннабиноидтардың  басқа  спектрі  берілсе,  емделетінін
елестетіңіз. Сіздің балаңыз THC -ге байланысты көп ұйықтайды, олардың денесі дозаны реттейді. Менің
ойымша, толық зауыт каннабиноид емес, ең пайдалысы ». Сара

«Бұқаралық ақпарат құралдары каннабиноидтерді бөлуге баса назар аударады, бірақ THC де, CBD де
қатерлі  ісікті  өлтіретіні  және  ісікті  кішірейтетіні  дәлелденді.  Каннабис  Индикадан  жасалған  Рик
Симпсон майы - бұл Ландон мен Батыл Микайла және басқаларды емдейтін дәрі, оны кез келген адам
жасай алады. Бұқаралық ақпарат құралдары сізге бұл емді күту немесе КБРді бөлу керек деп ойлауға
жол бермеңіз! THC біздің эндоканнабиноид жүйесімен де жұмыс істейді. Кез келген адам жасай алатын
ем туралы біліңіз ». Ханан

Майды қолдану қауіпсіз бе?

«Бұл дәрі -дәрмектің қауіпсіздігі салыстыруға келмейді және мен куә болғандай, бұл бір кесе таза су
ішуден гөрі қауіпті емес. Егер адам шамадан тыс мөлшерден асып кетсе де, майдың әсері жойылғаннан
кейін  оларға  ешқандай  зиян  болмайды.  Медициналық  жағдайлары  үшін  қарасора  майын  жұтатын
адамдармен жиі кездесетін жанама әсерлер - бұл көп демалу және олардың жүздерінде күлкі.

Кез келген басқа күшті дәрі сияқты, егер кейбір адамдар тым көп қабылдаса, бұл жағымсыз әсерлерге
әкелуі  мүмкін.  Бұл  майдың  әсер  етуі  қауіп  төндірмесе  де,  артық  дозаланудан  жоғары  болуды
ұнатпайтындар бар. Бұл дәрі -дәрмектер қауіпсіз болса да және олардың көпшілігінде оны қолдануда
қиындықтар болмаса да, қиындықтарға кезігетіндердің де болатынын ескеру қажет.

Сондықтан  мен  барлығына  өте  аз  дозадан  бастауды,  содан  кейін  әр  төрт  күн  сайын  тұтынылатын
мөлшерді  көбейтуді  тапсырамын.  Осылайша,  бұл  зат  қабылдаған  адамға  төзімділікті  арттыруға
мүмкіндік  береді  және  көптеген  емделушілер  емделу  кезінде  тіпті  жоғарыламағанын  айтады.  Егер
қарасора  майы  каннабис  индикасының  өте  күшті  седативті  штамдарынан  дұрыс  өндірілсе  немесе
көбінесе индика-басым сатива кресттерінің кейбір түрлерінен өндірілген болса, онда мұндай майлардың
әсері ұйқышылдық пен ұйқыны жақсартады. емдеу процесінің маңызды бөлігі.

Пациенттер бұл майдың қан қысымын, көздің қысымын және қандағы қант деңгейін төмендететінін
білуі керек. Егер адамдар осы мәселелерді емдеуге арналған дәрі -дәрмектерді қабылдайтын болса, олар
көп  жағдайда  қазіргі  уақытта  қолданылып  жүрген  препараттарды  қолдану  қажеттілігін  төмендетуі
керек. Мен қан қысымын төмендететін дәрілерді қабылдайтын пациенттерге майды бастағаннан кейін
олардың  қан  қысымы  мәселелері  фармацевтикалық  препараттарды  қолдануды  қажет  етпейтінін
хабарлауым керек, бұл қант диабетімен ауыратындар мен глаукомамен ауыратындарға да қатысты.
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Есіңізде  болсын,  егер  май  басқа  жағдайларды  емдеуге  арналған  болса  және  ол  қан  қысымын
төмендететін дәрі -дәрмектермен бірге қабылданса, ол кейбір жағдайларда науқастың қан қысымын тым
төмен түсіруі мүмкін. Мен бұл жағдайды басынан өткерген, нақты зардап шеккен адамды білмесем де,
мүмкін болса, бұл жағдайдан аулақ болу керек деп ойлаймын. Сондықтан қан қысымын жиі тексеріп
тұрыңыз, егер дәрі -дәрмектер қажет болмаса, оларды жұтып қоймаңыз.

Кейбір адамдарға бұл препараттарды қолдануды тоқтату мүмкін емес болып көрінуі мүмкін. Алайда,
бұл табиғи  дәрі  -дәрмектің  емдік  мүмкіндігін  түсінген  соң,  олар тез  арада бұл таңғажайып майдың
барлық дәрі -дәрмектерді қолдануды алмастыра алатынын түсінеді.

Әдетте майға қалай төзуге болады?

Бізде барлығында күшті дәрі -дәрмектерге әр түрлі төзімділік бар, сондықтан мен пациенттерге қандай
дозаны қабылдауға болатынын анықтаған кезде өз жайлылық аймағында болуға шақырамын. Көптеген
адамдардың төзімділігі өте тез қалыптасады және орташа есеппен 60 грамм емді қабылдауға қалыпты
адам шамамен 90 күн кетеді. Дұрыс өндірілген 60 грамм май, егер науқас медициналық жүйемен химия
мен сәулеленуімен қатты зақымданбаса, көптеген ісіктерді емдей алады.

Химиотерапия мен радиация әсерінен зардап шеккен емделушілерге медициналық жүйенің қалдырған
залалын жою үшін көбірек май қажет. Көбінесе, адам майдың әсеріне үйреніп қалған кезде, пациенттер
затты  қабылдаудан  ләззат  алатын  сияқты.  Бірақ  бұл  дәрі-дәрмектің  тәуелділікке  жатпайтындығына
байланысты, затты жиі қолданатындар дозаны дұрыс қабылдауды ұмытады. Мұнай олардың ұмытып
кетуіне себеп емес, бұл олардың денесі оның қажеттілігін сезбейтіндіктен және бұл заттың тәуелді емес
екенін көрсетеді.  Егер олай болмаған жағдайда, пациент дозаны қабылдауды ұмытып кетуі  екіталай,
өйткені егер ол тәуелді болса, сегіз сағаттан кейін олардың денесі бұл зат үшін айқайлап жіберер еді.

Кез келген жанама әсерлері бар ма?

Кейбір  емделушілер  бұл препаратты қолданғанда  мазасыздық немесе  паранойяны бастан  өткергенін
хабарлады. Бұл мәселені шешу жолдары осы кітапта сәл әрі қарай пайда болған кезде талқыланатын
болады.

Маған хабарланған қарасора майының негізгі жанама әсерлері - бұл денсаулық, бақыт және жақсы ұйқы,
сондықтан кез келген адам қолданатын дәрі -дәрмектен басқа не сұрауы мүмкін?

Көптеген адамдар күн сайын көптеген дәрі -дәрмектерді қабылдайды. Бұл ағзаға пайдалы болуы 
мүмкін бе?

Мен есірткі жарнамасында аллопатиялық препараттардың қауіпті жанама әсерлерін көргендер әлі де бұл
дәрі  -дәрмектерді  қабылдауды ойлайтынын білмеймін.  Менің  ойымша,  көптеген  адамдар  дәрігердің
нұсқауын орындайтын сияқты, және сол адамдардың көпшілігі қарасора дәрі -дәрмектерін қолданудан
бас  тартады.  Өтіріктердің  арқасында  оларға  үкіметтер  мен  фармацевтикалық  өнеркәсіптің  артында
көлеңкеде  жүргендер  айтқан.  Қарасорадан  дәрі  -дәрмектерді  қолданудан  ешкім  өлмейді  және  зиян
келтірмейді.  Мен дәрігерлердің  бізге  күн сайын жазатыны туралы дәл осылай айтқым келеді,  бірақ
өкінішке орай, бұлай болмайды.

Кейде дәрі-дәрмектер деп аталатын әртүрлі  өзара  әрекеттесу бізді  ертедегі  қабірге  қоюға жеткілікті.
Бірақ егер бізде бірден проблемалар болмаса да, оларды қолдану әлі де қауіпті. Уақыт өте келе, бұл дәрі
-дәрмектер  біздің  ағзамызда  жиналады және  бұл  біздің  денсаулығымызда  жиі  өлімге  әкелетін  ауыр
проблемаларды тудыруы мүмкін. Тіпті аспирин таблеткалары сияқты қарапайым нәрселер жыл сайын
әлемде  мыңдаған  адамдардың  өліміне  әкеледі.  Менің  ойымша,  біздің  ешқайсымыз  фармацевтика
өнеркәсібіне немесе олар ұсынатын нәрсеге сенбеуіміз керек. Егер сіз шынымен емдік күшті көргіңіз
келсе, онда Табиғат -Анаға жүгініңіз, өйткені сіз таблетка шығаратын зауытта пайдасы аз болады.
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Науқастар қарасора майының жанама әсерлерін химиялық препараттармен қалай салыстырады?

Қарасора майының жанама әсерлері мен медициналық жүйе ұсынатын улы химикаттар арасында нақты
салыстыру жоқ. Дәрігерлер беретін бұл заттар біздің ағзамызда болмауы керек, өйткені олар бауырға
улы. Бұл дәрі-дәрмектерді ішке қабылдауға болмайды, өйткені олар біздің бауырды уландырады және
оның қызметін  бұзады. Сонымен қатар,  оларды қолдану денсаулыққа қатысты көптеген мәселелерді
тудыруы мүмкін, егер оның орнына қарасора майы қолданылса, болдырмауға болады.

Химиялық дәрі -дәрмектерді қолданған кезде біз көбінесе өзімізді емдегеннен де нашар болуы мүмкін
жанама әсерлерге ұшыратамыз. Қатерлі ісік және қант диабеті сияқты кейбір науқастар маған олардың
жағдайлары дәрігерлер берген дәрі -дәрмектерден туындағанын айтты. Науқастың қазіргі медициналық
жағдайына көбінесе дәрігерлер өздері жауап береді. Көптеген емделушілер маған өздері тағайындаған
дәрі -дәрмектерден туындаған жан түршігерлік жанама әсерлерін егжей -тегжейлі сипаттады, сондықтан
мен мүмкіндігінше оларды қолданудан аулақ болуға тырысатын едім.

Біздің  денеміздің  химиялық құрамы мен  басқа  заттарға  төзімділігіміз  әр  түрлі.  Көбінесе  дәрігерлер
әртүрлі химиялық препараттардың жиынтығы біздің денсаулығымызға және денсаулығымызға қандай
әсер ететінін білмейді. Екеуміз де бірдей емеспіз, және әр түрлі дәрі -дәрмектер - бұл улы химиялық
коктейльден басқа ештеңе емес, кейбір жағдайларда науқастың денсаулығына мүлдем күтпеген салдары
болуы мүмкін. Сонымен, кез келген дәрігер нені қауіпсіз және нені қабылдауға болмайтынын анықтау
үшін барлық белгісіз факторларды қалай анықтай алады?

Менің ойымша, Альцгеймер ауруы және басқа да көптеген аурулар дәрігерлер тағайындаған химиялық
қоспалардан  туындайды.  Көптеген  пациенттер  маған  фармацевтикалық  препараттарды  қолдануда
кездесетін  проблемалар туралы айтты,  бірақ олар бұл заттарды қабылдауды тоқтатып,  майды сіңіре
бастағаннан  кейін  проблемалар  жойылды.  Қысқаша  айтқанда,  егер  қарасорадан  жасалған  дәрі  -
дәрмектер дұрыс шығарылса, оларды қолдану өте қауіпсіз және зиянсыз, бірақ медицина мамандары
ұсынатындай емес.

Аллопатиялық және эмпирикалық медицинаның әсерін салыстыруға бола ма?

Менің  ойымша,  аллопатиялық  медицина  мен  эмпирикалық  медицинаны  салыстыруға  болмайды.
Аллопатиялық медицина - бұл зиянды химикаттар мен улардың қоспасы, оны ешкім ішуге болмайды.
Эмпирикалық  медицина  (өсімдіктерден  алынған  дәрі)  мыңдаған  жылдар  бойы  қолданылған,  ал
кендірден  жасалған  дәрі  -дәрмектер  қауіпсіздік  тұрғысынан  салыстыруға  келмейді.  Қарасораның
шайырларының  дәрілік  тиімді  және  зиянсыз  табиғаты,  май  өндірілетін  кендір  зауытын  «барлық
эмпирикалық медицинаның патшайымы» етеді.

Бірнеше  жылдар  бойы  мен  көптеген  науқастармен  байланыста  болдым,  олар  өздерінің  жағдайын
емдеуге қолынан келгеннің бәрін жасады, және бәрі сәтсіз болғаннан кейін, олар маған келді. Менің
ойымша, аллопатиялық және эмпирикалық медицинаны қолданған пациенттер менің емес,  химиялық
препараттар  мен қарасора  майының айырмашылығы туралы айтуға  білікті.  Өкінішке  орай,  көптеген
адамдар әлі де алға шығуға қорқады, сондықтан мен олардың айтқанын ғана жеткізе аламын.

Бұл пациенттердің көпшілігі маған дәрігерлер берген дәрі -дәрмектерден гөрі қарасора майын тезірек
қолданатынын айтты. Бұл әлдеқайда жақсы жұмыс істегендіктен, жағымсыз жанама әсерлері болмады
және қысқа уақыт ішінде  көпшілігі  қалыпты өмірге  қайта  оралды. Олар бұл айқын емдік  әсерлерді
аллопатиялық  препараттарды  қолданған  кезде  бастан  өткермеді  және  олардың  көпшілігі  бұл  дәрі  -
дәрмектер үлкен зиян келтіретінін сезді. Менің ойымша, бұл мен қазір аллопатиялық дәрі -дәрмектерді
қолдануды неге қарастырмайтынымды көрсетеді және жақын арада көптеген адамдар дәл осылай сезіне
бастайды деп ойлаймын.
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THC тәуелділігі туралы алаңдауға негіз бар ма?

Қарасора өсімдігінің сығындыларын қауіпті заттарға тәуелділердің қолданудан бас тартуын жеңілдету
үшін  де  қолдануға  болады.  Жүйе  бізге  марихуананың  шлюздік  әсері  бар  екенін  айтады,  бұл  оны
қолданатындардың өмірін тастап, есірткіге тәуелді болуына әкеледі. Мұндай мәлімдемелер мүлде бос
сөз.  Нашақорлықтан  арылуға  көмектесетін  дәрі  -дәрмектер  біреуді  проблеманы  тудыратын  қауіпті
заттарға тәуелділікті қалай тудыруы мүмкін?

Мен қарасора майы - бұл есірткі, бірақ бұл нашақорлықтан зардап шегетін адамдарға арналған қақпа,
және  оны  қолданатындарды  біздің  үкіметтер  айтқандай,  жойылуға  апармайды.  Сіз  бұл  өсімдіктен
шығарылатын дәрі -дәрмектердің не істей алатынын білсеңіз, оның емдік қолдануының шексіз екенін
білесіз.

Енді қарасора майының шамадан тыс дозалануының «жойқын» әсерін қарастырайық. Бұл дәрі ұйықтау
деп аталатын жартылай коматозды жағдайды тудырады, ал дұрыс штаммдардан шығарылған кезде ол
морфинге қарағанда әлдеқайда тиімді ауыртпайтын дәрі болып табылады. Егер қарапайым адам тым көп
нәрсені қабылдаса, олар ұзақ уақыт ұйықтайтыны сөзсіз,  бірақ олар оянғанда, олар еш зиянсыз және
тәуелділікке ұшырамайды.

Мен бұл дәрі -дәрмекті көптеген пациенттерге бердім, бірақ мен пациенттің бұл затты жақсы пайдасына
қолдануға кедергі болатын жағдай туралы білмеймін; бірақ уақыт өте келе мүмкін емес адамдар бар
екенін байқаймыз.  Мен айтайын дегенім,  мен қолданатын тиімдірек және қауіпсіз  дәрі  -дәрмектерді
білмеймін және мен медициналық жүйеде олар туралы айтуға  болатын ештеңе қолданылмайтынына
сенімдімін. Енді қарасора майының әсеріне қараңыз және медициналық жүйе қамтамасыз ететін әсерге
қараңыз. Қарасорадан дәрі -дәрмектерді алу - бұл олардың қолданып жүрген заттардың зиянды және
қауіпті сипатын қарастырғанда, олар ойлап табуы мүмкін ақымақтық екеніне келісесіз деп ойлаймын.

Бұл  дәрі  -дәрмекті  ішке  қабылдауға,  жергілікті  қолдануға,  буландыруға  болады,  немесе  сіз  оны
суппозиторий  түрінде  де  қолдана  аласыз,  жақсы  нәтиже  береді.  Сіз  майды  жұта  бастағанда,  сегіз
сағаттық  аралықпен  қабылданған  кішкене  дозалар  ең  жақсы  болады.  Егер  сіз  ауыр  жағдайға  тап
болсаңыз  және  сіз  күшті  ауырсынуды  басатын  дәрілерді  қабылдасаңыз,  дозаңыздың  мөлшерін
мүмкіндігінше тезірек арттырыңыз және осы қауіпті заттарды қолдануды тоқтатуға тырысыңыз.

Нұсқаулық  қажет  деп  ойлайтындар  үшін,  сіздің  дәрігеріңіз  сізді  осы  тәуелділікке  әкелетін  барлық
жағымсыз  химиялық  заттарды  бірінші  кезекте  қойған  болатын,  олардан  осы  заттарды  қолдануды
тоқтату  туралы  кеңес  сұраңыз.  Егер  сіздің  жеке  дәрігеріңіз  көмектескісі  келмесе,  кеңес  алу  үшін
натуропатқа  немесе  гомеопатикалық  дәрігерге  қаралыңыз.  Бұрын  көптеген  жағдайларда  мен
адамдардың қажетсіз дәрі -дәрмектерді ешкімнен кеңессіз өз бетімен кететінін көргенмін.

Маймен  емдеуді  бастағаннан  кейін,  апиынға  негізделген  дәрі-дәрмектерді  қабылдайтын  көптеген
пациенттер бұл қауіпті заттарды қолдануды бірден екіге қысқартуы мүмкін. Көптеген жағдайларда, бір -
екі апта ішінде пациент бұл дәрі -дәрмектерден толықтай бас тарта алады және оларда кету белгілері
азаяды.

Бұл дәрі -дәрмек сізді жоғары деңгейге көтеру үшін емес, зиянсыз табиғи затпен емделуге мүмкіндік
беру туралы. Неліктен біз адамдар ретінде басқаларға бұл дәрі -дәрмекті қолданудан бас тартуға рұқсат
беруіміз  керек?  Қарасораны  ақысыз  дәрілік  қолдану  -  біздің  заманымыздың  ең  маңызды  мәселесі,
сондықтан көптеген адамдар қажетсіз өліп жатыр, сондықтан барлық басқа мәселелер салыстырмалы
түрде бозарып кетеді. Қарасора - кез келген адам өсіре алатын және өндіретін көпшілікке арналған дәрі.
Қазір бүкіл әлемде сансыз адамдар өздерінің дәрі -дәрмектерін шығаруда және олар біздің ақпаратта
сипатталған нәтижелерге қол жеткізуде. Өзгеру уақыты жақындап қалды, көптеген адамдардың қайғы -
қасіретін жоюға және үмітсіз әлемге үміт сыйлауға көмектесу үшін бізбен бірге болыңыз.

Қарасора зауыты жер бетінде бәрімізге азық -түлікке, талшықтарға, дәрі -дәрмектерге, энергияға және
басқа да көптеген қосымшаларға еркін пайдалану үшін қойылды. Ақырында, бұл таңғажайып өсімдіктен
50  000  -нан  астам  әр  түрлі  заттарды  алуға  болады.  Бұл  заңсыз  шектеулер  алынып  тасталса,  ол
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адамдарды  өздеріне  тиесілі  жерге  қайтарады.  Тағы  да  олар  табиғатпен  байланысқа  түсіп,  өзін-өзі
қамтамасыз  ете  бастайды.  Миллиондаған  жұмыс  орындары  қарасораға  негізделген  жерге  қарайтын
өнеркәсіпті алуға мүмкіндік береді және қысқа мерзімде бізде кендірге негізделген экономика болады ».
Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

«Мен майды алғаш қабылдаған кезде менде« қорқынышты »жанама әсерлер болды, мен жарты қорап
пончик жеп қойған болуым керек !!! Ха Ха Ха !!! Мен тағы да біраз ұйықтасам деймін! Мен күн сайын
ұйықтау  үшін  түнді  асыға  күттім.  Мен  7:  00  -де  май  алып,  9:30  шамасында  ұйықтап,  8:30  дейін
ұйықтайтын едім. Керемет !!! ” Том

«Таңқаларлық,  біз  каннабис  концентратын  күнделікті  қабылдайтын  адамдар  туралы  көптеген
оқиғаларды  естиміз,  ешқандай  қорқынышты  оқиғаларсыз,  тәуелділіксіз,  жанама  әсерлерсіз  немесе
өліммен байланысты емес, бірақ жергілікті заң шығарушылар марихуана өсіруге, қолдануға және сатуға
қарсы күреседі.  Big Pharma-ға деген адалдықтарын және АҚШ-тағы каннабис индустриясының өсуін
шектеу  үшін  «Booze-Baron-ның  қаржылық  парақорлығын  жасыру  болып  табылатын  қауіпсіздік
мәселелері» ... Рафаэль

«Осы аптадан бастап майды әкеме бере бастадым. Сүйектің кейбір жерлеріне таралған простата безінің
қатерлі  ісігі.  Әзірге  ол  көп  ұйықтап,  тәбеті  қайта  ашылды.  Ол  жұлдыру  радиациясына  байланысты
ештеңе жеген жоқ. Сондай-ақ, оның кейбір мазасыздықтары көңілді көңіл-күйге айналды!

Ол ауруханада әлі де ауруды басатын дәрілерді алады, олар жағдайды бақылауға алғанша өткір ауруға
көмектеседі. Құжаттар мұнай туралы білмейді. Біз тіпті майды дәрі -дәрмектермен біріктіру туралы ойға
келдік, бірақ дәрігерлер жантүршігерлік жанама әсерлер ойлап тапты. Олардан бізге оқуларын көрсетуді
сұрағысы келді, бірақ әкемнің босатылуына қауіп төндіргісі келмейді, өйткені біз оны нашарлататын
және шамадан тыс дәрі -дәрмектердің қажеттілігіне күмәнмен қарайтын болдық.

Ауруханаға қатерлі ісікпен емделуді менің қас дұшпанымға қаламаймын. Мен қорқынышты оқиғаларды
естідім, бірақ менің ойымша, әкем үшін бәрі басқаша болады деп ойладым. Кеш емес деп шын жүректен
үміттенемін ». Эдмунд

- Эдмунд, олар мүмкін болатын жанама әсерлер туралы дұрыс айтты, бірақ бұған май емес, олар берген
химикаттар себеп болады. Сіз оны тезірек үйге қайтарып, оны майға толтырсаңыз, мүмкіндік соғұрлым
жоғары болады. Мұнайдан бастауға ешқашан кеш емес, жалғыз мәселе - бұл аурудың алдын алуға кеш
емес пе? Бірақ бұл сіз оған қанша мұнай алуға болатынына тікелей байланысты.

Бұл мен сіз протоколды ұстанбауыңыз керек немесе үлкен дозадан бастау керек деп айтпаймын. Оны
үйге жеткізіңіз, хаттаманы орындаңыз және жақсылыққа үміттенейік. JB

«Сәлеметсіз бе, Джиндрих, майдың кейбір« жанама әсерлерімен »бөліскім келеді. Алдымен мен өзімді
біраз уақыттан бері  дайындап жүрмін, сонымен қатар диспансерден сатып аламын (менің жағдайым
жақсы!),  Менде  ерекше  жағдай  немесе  ауру  жоқ,  мүмкін  2012  жылдан бері  30  мл  -ге  жуық ішкен
шығармын, сондықтан ...

* енді алкоголь ішуге болмайды ... бір стақан шарап, мен шықтым! Мен ішуді тоқтатуға тырыспадым,
бірақ менің денем оны мүлде қабылдамайды және басы таза болғаны өте жақсы!

*  Менің  көздің  ирисі  мүлдем  жасыл  ...  мұнда  және  онда  қоңыр  нүктелер  болмайды  (егер  сіз
иридологияны білсеңіз, бұл кішкентай нүктелер ағзаның дұрыс жұмыс істемеуінің немесе тіпті өлімнің
белгісі болып табылады), сондықтан таза көздер денсаулықты білдіреді! 

* Менің 10 жастағы шопанның итке ұқсамайтын көздері мен көп күші үшін бірдей әсер! (Ол шамамен 6
доза қабылдады). Май және барлық күтпеген жанама әсерлер !! Сізге және Рикке бұл дәрі -дәрмекті
әлеммен бөлісуге тырысқаныңыз үшін рахмет. Үлкен махаббат, Эстелла »

«Мен сізге айта аламын, менің ит-итім (шопан иті) сүт безінің қатерлі ісігімен, ірі кесектермен ауырды.
Мен оған  күн  сайын түнге  дейін  2  тамшы бердім.  3  аптадан  кейін  Бәрі  КЕТТІ  !!!  (Бұл  адамдарда
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эстрогенге сезімтал сүт безі обыры сияқты !!!). ЖӘНЕ бұл менің досымның өмірін сақтап қалды, ол
қуық ісігімен ауырды - кетті. SOOO БАҚЫТТЫ адамдар мен жануарларға көмектесу ». Долли

«Мен барлық иттеріме  қатерлі  ісіктен өлгеннен  кейін қатерлі  ісіктің  алдын алу үшін күнделікті  бір
тамшы май беремін». Роджер

«Мен өткен аптада май құсу туралы жаздым. Мен ақырында тоқтадым, мен әлі де сол май партиясын
қолданамын. Мен қазір өзімді керемет сезінемін. Менің ойымша, мен барлық дәрі -дәрмектерді жүйеден
шығардым. Бұл бақытсыз тәжірибе болды, бірақ детокс ешқашан қызық емес ». Робин

«Мен нақты білмеймін, бірақ менің ойымша, сіз тым тез қабылдадыңыз. Шамадан тыс көтерілу деген
нәрсе  бар  және  ол  кейбір  адамдарды  құсуы  мүмкін.  Мен  мұны  жеке  тәжірибемнен  білемін.  (Мен
түсіндім, бұл менмендік емес сияқты еді). ”Тина

«Тина, мен де бұл туралы ойладым және менің неге қатты ауырып қалғаным туралы көптеген сұрақтар
қойдым. Мен бұл детокс болды деп сенемін,  себебі  мен өткен желтоқсанда болдым. Маған онколог
дәрігері менің «соңғы сатыда» тұрғанымды айтты, менде май таусылды, сүйегімді нығайтуға көмектесу
үшін Зометаның IV аппараты болды. Май аллергияға қарсы таблетка ретінде жұмыс істеді және мені
Zometa әсерінен құтқарды. Майдан кейін мен анорексияға ұшырадым, қатты ауырдым, өйткені Зомета
менің сүйегіме кіріп, құсып, қалтырап, ауруханаға түсті.

Сол оқиғадан кейін мен үнді стилінде отыра алмадым, себебі буындарым мен жамбасым қатты ауырды.
Мен қайтадан май жағуды бастаған кезде, мен басында жақсы болдым, бірақ кейін біртіндеп ауырып
қалдым. Содан кейін мен қатты ауырып қалдым, мен бірнеше күн бойы құсып, қайғылы кезде біртүрлі
нәрсе  болды,  менің  барлық  буындарым  ашылды,  менде  6  айдан  кейін  буындар  ауырмайды.  Мен
қайтадан икемдімін. Мен сенемін, бұл май менің буындарымнан бір жыл бойы қалады, - деді. Робин

«Терминальды  емделушіге  мүмкіндігінше  тезірек  кіру  өте  маңызды.  Терминалды  емделушілердің
көпшілігінде химио -сәулелену, ауырсынуды басатын құралдар және т.б. бар. Оның дұрыс жасалғанына
көз жеткізіңіз және мүмкіндігінше тезірек қабылдауды бастаңыз, мен оны, ең болмағанда, қатерлі ісік
толық жойылғанша тоқтатпаймын! ». Бонни

«Егер  сіздің  дәрігерлер  сізге«  сіз  терминалсыз  »десе,  онда  бар  нәрсені  сынап  көргіңіз  келмей  ме?
Ойланыңыз ... Мұндай диагноздан кейін сізге не жоғалту керек? Менің бүгінде тірі жиенім бар ... осы
майдың арқасында ... Артық сөз керек пе? ». Кэрол

«Бұл мен оның жиені. Бұл шынымен де жұмыс істеді ». Джоанна

«Мен жартылай марафон жасадым, онкологиялық ауруларды зерттеуге 5000 доллар жинадым. Ешқашан
емделудің бар екенін білмедім және олар маған бермейтінін.  Олар маған екі рет шынымен де күшті
химиотерапия  берді.  Олар менің  бауырымды бұзды;  олар менің  бүйрегімді  бұзды.  Олар  мені  өткен
жылдың сәуірінде өлуге үйге жіберді. Олар менің алты апта өмір сүрмейтінімді айтты. Міне, мен бүгін,
әлі тірімін, өйткені мен бүгін осында болу үшін дәрі -дәрмекті қалай жасау керектігін білдім.

Біз бұл ем туралы барлығына айтуымыз керек. Барлығы білуі керек: сіздің өмір сүруге және қатерлі
ісікпен  ауыратын достарыңызға  көмектесетін  нақты медициналық марихуана өнімдері  бар.  Барлығы
білуі керек: ешкім қатерлі ісіктен өлмеуі керек. Емдеу бар, ем әрқашан болды. Олар жай ғана ... Үлкен
Фарма бізге бұған жол бермейді. Оларға қалай батылдық ?! Қатерлі ісікті зерттеу-бұл миллиардтаған
долларлық сала ... Ал олар не істеп жатыр? Олар мен сияқты адамдарды есірткімен өлтіріп жатыр. Бұл
ақымақтық! Емі бар! Phoenix Tears майы жұмыс істейді! Барлығына айт. Өтінемін!» Джоанна

«Сәлеметсіз бе, мен майға сенемін және оны қазір қатерлі ісікке шалдыққан анама қолданып жүрмін,
бірақ менің сұрағым бар, сіз оны үш айда 2 унция тұтыну керек дейсіз, бірақ анам ауруға байланысты
өте  әлсіз  тек  унция  ретінде  қабылданады  және  үш  айға  жақын  болады,  бірақ  мен  оны  әлі  де
қабылдаймын және мен бұл әсердің бар ма екенін білгім келеді, өйткені сен бұл үш айда болуы керек
дедің. Хабарламаға жауап беріңізші, себебі мен уайымдаймын ». Эсмеральда
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«Ол осы уақытқа дейін қанша ақша алды деп көп уайымдамаңыз. Тек оны аздап жеуге тырысыңыз. Оған
бұрынғысынан да үлкен бөлікті жеуін айтыңыз, ол түнде ұйықтап жатқанда, ол бірте -бірте көбірек жей
алады. Оның түнде көп мөлшерде жейтініне көз жеткізіңіз, сонда ол төзімділікті тез қалыптастырады.
Менің әкем алғашқы үш айда дәл осылай жасады. Күніне жарты граммнан астам тамақ жей алатынына
көп уақыт кетті, ал тәулігіне 1/4 грамм әрең жеген кезде де ісік жоғалып кетті (ісік кішірейе бастады).
Қазір ол тәулігіне бір граммға дейін жетеді, ал 10 айда ол жүз грамнан астам тамақ жеді. Іске сәт!» Хосе

Дәрілік заттарды алмастыру

«Маймен жұмыс тәжірибем бойынша, мен қолданғым келетін бірде -бір фармацевтикалық дәрі -дәрмек
туралы жеке білмеймін.  Менің бірнеше себептерім бар, бірақ олардың негізгілері  қажет емес.  Сіздің
денеңіз тек ата -бабаларыңыз жеген нәрсені  өңдей алады; ол кез келген химиялық заттарды өңдеуге
дайын  емес  және  химиялық  заттарды  тұтыну  ақырында  қиындық  туғызады.  Олар  сіздің  қазіргі
жағдайыңызбен көмектесе алады, бірақ сіз оның құнын кейінірек төлейсіз. Май адам ДНҚ -мен резонанс
жасайды және бүкіл дененің жасушаларын жаңартып, жасартуға көмектеседі.  Май таңдамалы жұмыс
істейді  және сіздің  денеңізге  зиянды барлық нәрсеге  шабуыл жасайды. Сонымен қатар,  май зиянды
жанама әсер етпейді. Кішкене әсірелеп айтсақ, майды қолданудың тек жанама әсері - ұйқы, бақыт және
денсаулық. Науқас дене мен ақыл -ойдың ерекше күйлерін бастан кешірмейді  деп айтуға болмайды,
әсіресе олар қабылдауға қарағанда көбірек май алған кезде. Бірақ егер олар қолданатын болса да, егер
олар жоғары сортты қарасора майын қолданса,  олар жай ғана ұйықтап, ұйықтауға кетеді.  Мұнайдың
әсерімен күресудің еш пайдасы жоқ, тек оның жұмыс істеуіне мүмкіндік беру керек. «JB

«Жарайды,  мен  мұны  бөлісуім  керек.  Мен  басқа  штаттағы  досымнан  май  алдым.  Мен  қабылдаған
алғашқы заттар диспансерден болды және мен бұл болмайтындай сезіндім. Мен бірнеше сағат сайын өте
жақсы мөлшерде дозаны қабылдадым және бұл көп нәрсе жасамайтын сияқты. Мен кеше досымнан
заттарды алған кезде, мен диспансерлік заттармен бірдей мөлшерде алуға болатынын түсіндім. Бала мен
қателестім! Сіз баяу бастаңыз десе,  бәрі де әзілдемейді!  Егер сізде шынайы заттар болса,  бұл сөзсіз
күшті!  Өкінішке орай, менде жақсы тәжірибе болған жоқ, негізгі  паранойя және түні бойы ұйықтай
алмадым.  Менің  ұлыма  келіп,  мені  «бала  күтімі»  керек  болды!  Мен  бүгін  қатты  шаршадым  және
әсерімді  әлі  де  сезінемін,  сондықтан  мен  бүгін  қабылдамаймын,  егер  мен  мұны  жасасам,  күріштің
жартысынан аз болады! Менің ойымша, жақсы, мен таңертең ауырмаймын.

-  Кейси,  лол.  Мүмкін,  жаңа партияда  сатива бар шығар,  сондықтан басқасын алуға тырысыңыз.  Біз
ұсынатыннан өндірілген мұнай олай етпейді. Мен жаңа партияны немесе сіз алғанның жартысын сынап
көрер едім. Бұл жағымсыз сезімдер кейде біреуге пайда болуы мүмкін, бірақ сіз онымен қалай күресуге
болатынын білсеңіз, бұл көп нәрсені білдірмейді, себебі сіздің күтушіңіз растауы мүмкін.

Бірақ тағы да, мен айтқандай, майдың құрамында энергия беретін сатива бар шығар. Бірақ, мүмкін, сізде
бұрынғы майға қарағанда, ауырсынуды басатын әсері бар. Аз алуға тырысыңыз және оның қалай жұмыс
істейтінін көріңіз. Егер сіз оны екінші рет ұнатпайтын болсаңыз, оны балаңызға сауықтыру мақсатында
беріңіз  немесе  оны  жергілікті  түрде  (сұлулық  үшін  және  т.б.)  қолданыңыз,  және  оған  сізге  біздің
талаптарға сәйкес келетін күшті және тыныштандыратын зат беріңіз. «Бағыттар». Ізгі тілекпен, JB

«Бұл барлық аурулар мен ауруларға тиімді. Егер сіз оны қабылдайтын болсаңыз, калий деңгейіне назар
аударыңыз, себебі олар кейбір адамдарда төмендейді. Бүйрек, бауыр және жүрек проблемалары бар кез
келген адам үшін регенеративті әсер ету үшін RSO және q10 -мен бірге безді қоспаларды қараңыз ».
Мэтью

«Тек  каннабиноидтер  жасушаларды  реттейді.  Жараларға  арналған  жақпа/заттардың  көпшілігі
дезинфекциялаушы болып табылады және денені сауықтыру үшін қолайлы жағдай жасауға тырысады.
Каннабиноидтер-бактерияға қарсы / саңырауқұлаққа қарсы / вирусқа қарсы және т.б заттар және олар
жасушаларды  реттейді,  сондықтан  ұсақ  зақымдалған  жасушалар  реттеліп,  жартылай  өңделіп,
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көшірілмейді. Басқаша айтқанда, сізде каннабиноидтерді жарадан қолдану кезінде тыртықтар болмайды,
себебі жасушалар келесі логикамен реттеледі:

Мен аздап зақымдандым ба? - Иә = жасушаны қайта өңдеуге/жөндеуге арналған аутофагия. Мен қатты
зақымдандым ба? - Иә = Бағдарламаланған жасуша өлімі (Апоптоз)

Мен қолданылған күнді кешіктірдім бе? - Иә = Бағдарламаланған жасуша өлімі (Апоптоз)

Мен  қатты  зақымдандым  ба?  Иә  =  некроз.  Зақым  өте  ауыр  болған  кезде,  егер  бұл  аймаққа
каннабиноидтар қолданылмаса, қандағы эндогенді каннабиноидтер әдетте жасушаларға жетпей, оларды
реттей алмайды, бұл шіріген ет / некрозға әкеледі.

Қатерлі ісік әдетте бұзылған жасушадан болады, ол реттелмей қалады, себебі оның CB рецепторлары
зақымдануына байланысты жұмыс істемейді.

Қатерлі  ісік тудыратын заттар,  әдетте,  денеден баяу шығатын және саяхат кезінде үнемі жасушалық
зақым келтіретін заттар.

Жасушалар  қаншалықты  жиі  зақымдалса,  CB  рецепторлары  жұмыс  істемейтін  жасушаның  болу
ықтималдығы соғұрлым жоғары болады ». Скотт

Қатерлі ісікті маймен емдейді

Сіз емдеген пациенттердің санын бақылай отырып, бұл май қатерлі ісіктің барлық түріне тиімді 
ме, әлде сіз көмектеспейтін қатерлі ісік түрлерін білесіз бе?

«Май терінің қатерлі  ісігінің барлық түрлерін емдеуде тиімді  және менің білуімше,  бұл ішкі қатерлі
ісіктерге  және  басқа  да  медициналық  жағдайларға  қатысты.  Медициналық  проблемалардың  барлық
түрлерімен ауыратын науқастармен жұмыс жасауда көп жылдық тәжірибеден кейін. Мен майдың тиімді
емделмейтін кез келген жағдайын білмеймін деп шынымды айтамын.

Жоғары сортты қарасора майы, менің нұсқауларыма сәйкес жасалған және қолданылған кезде, қатерлі
ісіктің барлық түрлерінде жұмыс істейтін сияқты, мен емдеуге тиімсіз болатын қатерлі ісіктің кез келген
түрін  білмеймін.  Біраз  уақыт бұрын мен THC қатерлі  ісіктің  белгілі  бір  түрін  тудыруы мүмкін деп
мәлімдеген  зерттеу  туралы  естідім,  бірақ  менің  ойымша,  бұл  көпшілікті  шындықты  білмеу  үшін
жасалған көбірек насихат болды. Мен бұл зерттеуде кемшіліктер болуы керек деп айта аламын және мен
неге бұл қорытындыға келгенімді түсіндіремін.

Қарапайым тілмен  айтқанда,  көптеген  зерттеулерде  қатерлі  ісік  -  бұл  науқастың  денесіндегі  негізгі
проблемаға  байланысты  көбейуге  рұқсат  етілген  жасушалардың  мутациясы.  THC  мутациялық
жасушаларды өлтіреді. Сонымен, THC қалай жақсы жойылатын жасушаларды шығарады?

Егер  сіз  қатерлі  ісік  тудыруы  мүмкін  ем  іздесеңіз,  химиотерапия  мен  радиациядан  бас  тартпаңыз.
«Емдеу»  деп  аталатын  екеуі  де  өте  канцерогенді,  сондықтан  басқаша  айтқанда,  олар  қатерлі  ісік
тудыруы мүмкін.  Тіпті  компьютерлік  томография денені  радиацияның үлкен мөлшеріне  ұшыратады.
Сәулелену жасушалардың мутациясын тудырады, бұл бізге қатерлі ісік туралы айтады, жасушаларды
мутациялайды ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Майды химиотерапиямен және сәулемен бірге қолдануға бола 
ма?

«Науқастар  маған  бұл  сұрақты  қойғанда,  мен  оларға:«  Иә,  майды  химиямен  және  сәулемен  бірге
қолдануға болады », - деп айтамын. Мен бұл майды қолдану өте пайдалы болатынына күмәнім жоқ және
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бұл оларға осындай емнің әсерінен аман қалуға жақсы мүмкіндік береді. Десе де, неге ақыл -есі дұрыс
адам химия мен радиация қабылдауға тырысады?

Химиотерапия мен радиация қатерлі ісікті емдемейді, олар оны тудырады, мен бұрын мұндай емделуді
жоспарлап отырған адамдарға май беруден бас тарттым. Неліктен мен медициналық жүйеден осындай
ем алуды жоспарлап жүрген адамға май өндіру үшін түрмеге түсуім керек? Егер адам химиотерапия
немесе сәулеленуді қабылдаса, бұл оның таңдауы. Бірақ менің көзқарасым бойынша, егер бұл адамдар
медициналық жүйенің улануына жол бергісі  келсе, емделу ақымақтық деп ойлаймын. Бұл науқастың
тамырына уды айдау кезінде антидот беру сияқты.

Бұрын мен бұл дәрі -дәрмекті зиянды емделгісі келетін емделушілерге бердім және оларға аман қалуға
өте  жақсы  мүмкіндік  берді.  Бірақ  мен  медициналық  жүйенің  көпшілігін  дәрі  -дәрмектен  гөрі  кісі
өлтіруге  қатысты  деп  санаймын.  Сондықтан  мен  ауруы ауыр адамдарға  майды  алып,  медициналық
жүйеден және дәрігерлерден аулақ болуды айтамын.

Егер  медицина  мамандары  қатерлі  ісікті  емдеуге  қатысты  ұтымды  әрекет  етпесе,  менің  ойымша,
пациент олардың кеңестеріне жүгінбегені дұрыс. Медициналық жүйенің ақыр соңында беретіні әдетте
зияннан  гөрі  зиянды  етеді  және  науқастың  өмір  сүру  мүмкіндігін  азайтады.  Химиотерапия  мен
сәулеленуден туындаған және қалдырылған зақым көп жағдайда науқастың өліміне әкеледі, егер олар
өздерін детоксикациялау үшін көп мөлшерде май ішпесе. Химиотерапия мен сәулеленуді қабылдайтын
адамдардың көпшілігі емделетін қатерлі ісіктен емес, осы емнің әсерінен өледі.

Мен  айтқанымдай,  өз  тәжірибем  бойынша,  май  қатерлі  ісіктің  барлық  түрлерінде  жұмыс  істейтін
сияқты,  бірақ  менде  емдеуді  алған,  бірақ  оны  қабылдаудан  бас  тартқан  бірнеше  адам  болды.  Мен
олардың мінез -құлқын түсіндіре алмаймын, ақырында олар медициналық жүйені бұзғысы келмейтін
сияқты. Мұны істегендер аз болды, және менің білуімше, бұл науқастардың бәрі қайтыс болды. Адамдар
неге  олар жасаған істерді  жасайды және неге олар өз өмірлеріне  немқұрайды қарайтынын түсіндіре
аламын. Бірақ егер олар өздерін медициналық жүйеде не күтіп тұрғанын білуге  дайын болмаса,  бұл
жалғаса береді деп ойлаймын ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Қатерлі ісікпен ауыратын науқастардың сәттілік көрсеткіші?

«Адамдар маған қатерлі ісік диагнозымен келгенде және олар химиотерапиядан немесе сәулеленуден
бас тартқан кезде, егер олар өлім алдында есік алдында емделуді күтпесе немесе емдеуден бас тартпаса,
оларды емдеуге болады. майды дұрыс сіңіріңіз.

Медициналық  жүйеден  қатты  зақымданғандардың  шамамен  75% -ында  қатерлі  ісік  ауруын емдеуге
болады, егер олар майды дұрыс емдесе.  Алайда 4 -тен 1 -ге дейін қатты зақымданған адамдар бар,
олардың ең жақсысы - олар бізбен бірге өмір сүру сапасын жақсарту. Бірақ бұл жағдайда науқастар үшін
майды ішудің мағынасы бар, өйткені бұл олардың азабын айтарлықтай жеңілдетеді және көбінесе олар
күткеннен әлдеқайда ұзақ өмір сүреді.

Егер сіз қатерлі ісікті емдей алатын болсаңыз да, ақыр соңында химия мен сәулеленудің зақымдануы
науқастың өліміне әкеледі, егер келтірілген зиянды жою мүмкін болмаса. Бұл адамдар қатерлі ісіктен
өлмейді; олар іс жүзінде медициналық жүйеден алған «емдік ем» деп аталатындықтан өліп жатыр. Көріп
отырғаныңыздай,  қарасора  майы  керемет  табысқа  ие,  әсіресе  дәрігерлер  қатыспаса.  Бірақ  егер
медициналық  жүйе  ұтымды әрекет  ете  бастаса  және  бұл дәрі  -дәрмекті  қажетіне  қарай  қолданатын
болса, менің ойымша, өмір сүру деңгейі одан да жоғарылауы мүмкін.

Сіз білетін қанша адам маймен емделді?

2003 жылдан бері мен бұл майды медициналық проблемалардың барлық түрімен ауыратын шамамен
5000 адамға бердім. Бұл пациенттердің көпшілігінде бірнеше медициналық мәселелер болды, олар назар
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аударуды қажет етті, бірақ олардың көпшілігі  бақылауға алынды немесе осы майды қолдану арқылы
емделді. Бұл дәрі -дәрмектің заңсыз мәртебесіне байланысты мен есеп жүргізбедім, бірақ мен сыртқы
және ішкі қатерлі ісіктерден айыққан жүздеген адамдарды көрдім десем қателеспеймін.

Сонымен қатар, мен әр апта сайын әлемнің түкпір-түкпірінен көптеген электронды хаттар аламын, бұл
майдың алыс елдердегі емделушілерге қаншалықты көмектескенін айтады. Біз нұсқауларды веб -сайтқа
қойып, «Емделуден жүгіру» деректі  фильмін шығарып, барлық адамдарға жеке емделуге болатынын
түсіндірдік, бұл көпшіліктің назарын аударды және көпшілігі бұл ақпаратты мұқтаж адамдарға дәрі -
дәрмекпен қамтамасыз ету үшін қолданды. бұл жұмыс істеді. Бұл майды өндіру өте оңай болғандықтан,
оның пайдасын әлемде бұрын -соңды болмаған көптеген адамдар көрді, және мен жақын арада бәрімізде
де осылай жасауға еркіндік болады деп үміттенемін ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Майды қолдануды бастау тым кеш пе?

«Бұл таңғажайып дәрі -дәрмекті қолдануды бастау ешқашан кеш емес. Медициналық жүйеден қатты
зақымданған адамдардың да сауығып кетуге мүмкіндігі жоғары. Бізде өкпенің қатерлі ісігімен ауыратын
бір джентльмен болды, ол ауруханада жатты,  дәрігерлер оған өмір сүруге жиырма төрт сағат  берді.
Медициналық жүйенің қарсылығына қарамастан, ұлы оған үлкен мөлшерде май берді және ол келесі
күні ауруханадан шықты. Шамамен он бес айдан кейін, бұл 83 жастағы ардагер қайтыс болды, бірақ
өкпе ісігінен емес, ол ұзақ жылдар бойы ауырған жүрек ауруының салдарынан қайтыс болды. Ол өмір
сүрген қосымша айларда ол жақсы өмір сүрді және ол ауыртпастан ұйықтап жатып өлді. Бұл ауруханада
өлгеннен гөрі, өкпенің қатерлі ісігінен өз сұйықтығымен суға батқаннан жақсы емес пе?

Бізде қатерлі ісіктің 4 сатысы бар және өмір сүру күтілмеген адамдарды емдеуде үлкен нәтижелерге қол
жеткізілді.  Әрине,  біз  олардың  барлығын құтқара  алмадық,  бірақ  бір  нәрсе  анық,  біз  медициналық
жүйеден  әлдеқайда  көп нәрсені  үнемдедік,  олардың ақылсыз емделуімен  және  өмір  сүру деңгейінің
нашарлығымен. Жоғарыда айтқанымдай, бұл май қатерлі ісіктің барлық түрлерін емдеуге тиімді, бірақ
мен өкпе ісігі мен лейкемиямен ауыратын науқастарда жиі куә болған нәтижелер өте керемет болды.
Көбінесе онкологиялық аурулардың бұл түрі майды өңдеуге өте әсерлі жауап береді және пациенттердің
күнделікті жағдайларының жақсарғанын көру әдеттен тыс емес.

Мен майды қабылдайтындарды жүйеге тезірек енуіне шақырамын. Идея-олар THC жүктелген майды
денеге тезірек сіңірсе, олар қатерлі ісік пен басқа жағдайларды тезірек емдей алады. Бұл науқастың аман
қалу мүмкіндігін арттырады, бірақ олар зардап шекпейді.

Мен өмірге қауіп төндіретін ауыр жағдайдағы барлығына: «Май сіздің өміріңізді сақтайды, немесе одан
шығуды жеңілдетеді»,-деп айтамын. Науқас қайтыс болса да,  олар бұл әрекетті абыроймен атқарады
және барлық қорқынышты дәрі -дәрмектердің әсерін болдырмауға болады. Біздің мақсат - қолымыздан
келгенше құтқару, бірақ көмекке мұқтаж емес адамдар үшін, олар ауруханаларда осындай жағдайға тап
болғандай, ауыр азапты өлімнен өтпейтінін білу әлі де жағымды ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік
өсімдік

Кейбір адамдарға емделу басқаларға қарағанда қиын ба?

«Емдеуге  ең  қиын  адамдар  -  бұл  медициналық  жүйеден  қатты  зақымдануға  жол  берген  адамдар.
Химиотерапия да,  сәуле де канцерогенді  ем болып табылады, басқаша айтқанда қатерлі  ісік ауруын
тудырады. Егер емделуші осы емдеуден аман қалса, олар ісік мөлшерінің кішіреюіне куә болуы мүмкін.
Бірақ, ақыр соңында, бұл емдер денені қатты уландырады, сондықтан оларды қорғау үшін иммундық
жүйе  қалмайды.  Бұл  емдеудің  қатерлі  ісік  тудыратын  әсерімен  бірге  қатерлі  ісікті  дененің  басқа
жерлеріне таратуға көмектеседі.
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Науқаста иммундық жүйе болмағандықтан, оларды қорғау үшін дұрыс жұмыс жасайтындықтан, олар
қазір өлімге әкелетін көптеген медициналық проблемалардан қорғай алмайды. Кез келген саналы адам
медициналық  жүйеде  ұсынылған  емдеу  әдістерінің  неліктен  жұмыс  істемейтінін  түсінуі  мүмкін.
Дәрігерлер бізге тиімді емдеудің басқа түрлері жоқ екенін айтады. Менің ойымша, егер сіз дәрігерлерге
және басқа мамандарға бір нәрсені түсінбеу үшін жеткілікті ақша төлейтін болсаңыз, олар көп жағдайда
келісуге дайын.

Мен  пациенттер  көбінесе  каннабиноидты  рецепторларды  блоктайтын  немесе  эндоканнабиноидты
жүйенің  жұмысына  кедергі  келтіретін  дәрілерді  қабылдайтынын  айтқым  келеді.  Мұндай  дәрі  -
дәрмектерге Remonabant, Surinabant, Taranabant және Ibipenabant кіреді, олардың кейбіреулерін атауға
болады.  Дәрігерлер  бұл  заттарды  бірінші  кезекте  тағайындағандықтан,  менің  ойымша,  бұл  олармен
талқылануы  керек.  Бұл  пациенттерге  химиялық  препараттардан  тезірек  бас  тартуды  айтатын
себептерімнің бірі. Егер сіздің каннабиноидты рецепторлардың қызметі бұзылған болса, онда мұндай
адамдарды емдеу әлдеқайда қиын немесе мүмкін емес етеді.

Қазіргі кезде көптеген адамдар біздің ақыл -ойымыздың күші ауыр аурулардан емделуге байланысты
деп ойлайтын сияқты. Олар емделуге қатысты позитивті көзқарас пен берік сенім өте маңызды екеніне
сенімді. Бірақ маған келгендердің көпшілігі емдеуді бастаған кезде бұл майдың ешқандай пайдасы жоқ
екеніне  сенбеді.  Мен позитивті  ойлаудың күші  пайдалы болуы мүмкін екеніне  келісемін,  бірақ  мен
емдегендердің басым көпшілігі онсыз жақсы емдей алатын сияқты болды.

Мен емделуге науқастың көңіл -күйіне емес, дұрыс қолданылатын дәрі -дәрмектерге көбірек қатысы бар
деп табысты қараймын. Мен бұл жаңа дәуір риторикасына сенетіндердің көбі келіспейтінін күтемін,
бірақ мен куә болған фактілерді бұрмалауға негіз жоқ. Сонымен қатар, біздің үй жануарлары мен басқа
да  жануарлар  ағзасында  каннабиноидты  рецепторлар  бар,  сондықтан  олар  да  осы  майдың  әсерінен
пайда көре алады. Мен көптеген жануарларды емдедім, бірақ олардың кейбіреулері өте ақылды болса
да, бұл майдың жасаған кереметтерінің позитивті ойлауға ешқандай қатысы жоқ екеніне сенімдімін ».
Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Лейкемия

«Егер  сіз  лейкозбен  ауыратын адамды қарасора  майымен емдейтін  болсаңыз,  ол  тез  нәтиже береді.
Лейкемия, менің тәжірибем бойынша, ішкі қатерлі ісіктерді емдеуге болатын ең қарапайым аурулардың
бірі болып табылады және біз бұл майды қолданудың керемет нәтижесін көрдік. THC ағзаға енгеннен
кейін  бірінші  орын  тікелей  қанға  түседі.  Егер  қатерлі  ісік  қанда  болса,  онда  ол  ұзақ  уақытқа
созылмайды.  Мен  лейкемиямен  ауыратындардағы  ақ  қан  клеткаларының  санының  екі  күнде  күрт
төмендегенін  көрдім  және  менің  ойымша,  бұл  аурумен  ауыратындарға  бұдан  жақсы  ем  жоқ  деп
ойлаймын ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Тері ісігін емдеу

«Егер  май  дұрыс  өндірілсе,  ол  тері  қатерлі  ісігін  емдеуде  міндетті  түрде  жұмыс  істейді  және
тапсырманы орындау үшін әдетте аз ғана май қажет. Майды проблема тудыратын жерге жағыңыз және
оны бинтпен жабыңыз, содан кейін әр 3-4 күн сайын жаңа май мен жаңа бинт қолданыңыз, сонда ісік тез
арада жойылады.

Мен әрқашан пациенттерге қатерлі ісік жойылғанша емделуді жалғастыруды айтамын, содан кейін ісік
әлі  де  бар  сияқты,  тағы  екі  апта  бойы  бұл  аймақты  емдеуді  жалғастырыңыз.  Бұл  ісіктің  барлық
жасушаларының өлі болуын қамтамасыз етеді, егер мен нұсқауларды орындасам, тері қатерлі ісігінің
қайтып оралғанын көрген емеспін.
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Егер  сізде  ұзақ  уақыт бойы тері  қатерлі  ісігі  болған болса  және  қатерлі  ісік  жақсы анықталса,  оны
емдеуге біраз уақыт кетуі мүмкін, бірақ әдетте өте ауыр жағдайларда тері ісігі бір айдан аз уақыт ішінде
жоғалады. Төтенше жағдайда бұл көп уақытты алуы мүмкін,  бірақ егер олай болса,  емделуді  толық
емдегенше жалғастырыңыз. Көптеген адамдар терінің қатерлі ісігін тез арада емдей алады, бірақ бәрі
сіздің емделу жылдамдығыңызға және қатерлі ісік қаншалықты терең енгеніне байланысты.

Сіздің қарасора майын қолданып қаншама адам тері ісігін емдеді?

Мен майды тері қатерлі ісігімен ауыратын жүздеген адамдарға бердім. Әдетте үш апта ішінде қатерлі
ісік жойылады және тек сау қызғылт тері қалады. Мен сізге онкологиялық ауруларды емдеу үшін қанша
емделуші емдегенін айта алмаймын. Дегенмен, бұл өте жақсы белгілі болғандықтан, мен осы уақытқа
дейін  бүкіл  әлем  бойынша  жүздеген  мың,  тіпті  миллиондаған  адамдар  осы  аурудан  емделді  деп
ойлаймын.

Сіз бұл емді стандартты процедуралармен салыстыра аласыз ба?

Тері  қатерлі  ісігін  қарасора  майымен  емдеу  мен  медициналық  жүйе  дұрыс  емдеу  деп  атайтынды
салыстыруға келмейді. Көбінесе операция жасалады, кейде олар қатерлі ісік жасушаларын жоюда сәтті
болады. Бірақ оны алып тастау үшін қайта -қайта оралуға тура келген кездесулерге қарағанда, мен бұл
өте сирек дер едім. Көптеген жағдайларда пациенттер бұл операцияларды қайта -қайта қайталау үшін
дәрігерлеріне оралуы керек.

Бұл  операциялар  бірнеше  рет  жасалса  да,  медициналық  жүйе  көбінесе  мәселені  шеше  алмайды.
Дәрігерлер  сонымен  қатар  тері  қатерлі  ісігін  емдеуге  арналған  басқа  әдістерді  қолданады,  мысалы,
сұйық азот және құрамында химия бар кремдер. Бұл емдеу әдетте ауырады және көптеген жағдайларда
қатерлі ісік қайта оралады және одан да нашарлай түседі.

Қарасора майы тері қатерлі ісігін емдеуге қолданылғанда, ол тек мутацияға ұшыраған рак клеткаларын
өлтіреді және жағдай әдетте тез жазылады. Бұл зиянсыз тиімді емдеу сау жасушаларға зиян келтірмейді
және  менің  тәжірибем  бойынша,  бұл  жағдайды  емдеудің  ең  ақылға  қонымды  әдісі  деп  ойлаймын.
Медициналық  жүйеде  қолданылатын  әдістер  -  бұл  салыстырмалы  түрде  жағымсыз  және  май
қолданылған  кезде  инфекциялар  немесе  басқа  асқынулар  туралы алаңдамау  керек  ».  Рик  Симпсон,
қарасора: Ең дәрілік өсімдік
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Май мен химиотерапияға қарсы

Химиотерапиямен, сәулемен немесе басқа химиялық препараттармен салыстырғанда бұл емнің 
негізгі артықшылықтары қандай?

«Қарасора  майының дәстүрлі  емдеуге  қарағанда  үш негізгі  артықшылығы бар.  Біріншіден,  қарасора
майы зиян келтірмейді, екіншіден, ол жұмыс істейді, үшіншіден, науқасты өлтірмейді. Химиотерапия,
сәулелік және басқа да улы химиялық препараттар ағзаға үлкен зиян келтіреді және тым көп жағдайда
біздің  өмір  сүру  мүмкіндігін  төмендетеді.  Сонымен  қатар,  мұндай  емдеуге  шыдайтын  науқастар
көбінесе осы емнің өзінен туындаған басқа да медициналық проблемалармен аяқталады.

Мен қарасора дәрі -дәрмегін медициналық жүйе ұсынатын нәрсемен салыстыра алмаймын, өйткені олар
бізге дәрі ретінде не береді деп ойламаймын. Химиялық препараттар бауырға улы әсер етеді. Мұндай
химикаттар біздің ағзамызда болмауы керек екендігі ешкімге түсінікті болуы керек, өйткені олар улы
және науқасқа қауіп төндіреді.

Химиотерапия мен сәулелену канцерогенді болып табылады, демек, бұл емдеу улы ғана емес, сонымен
қатар қатерлі ісік ауруын тудыруы мүмкін. Көбінесе химиотерапия немесе сәулелік терапия көмегімен
ісіктің мөлшерін азайтуға болады, бірақ көп жағдайда ол қатерлі  ісіктің таралуына мүмкіндік береді.
Мұндай емдеудің канцерогенді әсеріне және олардың улы табиғатына байланысты, олар сізге қажет
кезде иммундық жүйені  бұзады. Менің ойымша,  химиотерапияны немесе сәулеленуді  қатерлі  ісікке
немесе кез келген басқа ауруға ем деп атау күлкілі.

Майды қолдану сәулелік терапияны алмастыра ала ма?

Радиотерапия термині өте жақсы естіледі. Бұл пациенттің радиодан музыканы тыңдауы керек сияқты,
олар сауығып кетеді.  Әрине,  көпшілігіміз  білетініміздей,  бұл шын мәнінде болып жатқан жағдайдан
алыс, сондықтан оны сәулелік терапия деп атайық.

Менің ойымша, сәулелік терапия химиотерапиядан жақсы емес, өйткені бұл емдеудің екеуі де улы және
қатерлі  ісік.  Қарасорап  медицинасы  біздің  өлімге  әкелетін  немесе  жағдайымызды нашарлататын  ем
емес, қатерлі ісіктен және басқа аурулардан бірінші қорғаныс желісі болуы керек.

Менің  түсінуімше,  медициналық жүйеге  біздің  ағзамызға  осындай зиянды әрекеттер  жасауға  рұқсат
беру - өлудің тез жолы. Кейбіреулер үшін химиотерапия мен сәулелену кешіктіру тактикасы ретінде
жұмыс істейді,  бірақ  соңында  бұл  емдердің  сіздің  денеңізге  тигізетін  зияны  қорқынышты.  Егер  сіз
осындай  емдеумен және  олардың әсерімен  өмір  сүрген  адам  болсаңыз,  бақытты  жұлдыздарыңызды
санаңыз,  себебі  басым көпшілігі  онша  бақытты емес.  Сонымен қатар,  мен  адамдарға  компьютерлік
томографиядан  және  мұндай  нәрселерден  аулақ  болған  жөн  екенін  ескерткім  келеді,  өйткені  олар
пациенттерге  радиацияның  үлкен  мөлшерін  береді,  бұл  қайтадан  қатерлі  ісік  немесе  денсаулыққа
қатысты басқа да мәселелерді тудыруы мүмкін.

Қарасора майы ағзаға улы емес және бұл май қатерлі ісікті немесе басқа ауруды емдеуге қолданылған
кезде сау жасушаларға зиян келтірмейді. Қарасора майын қабылдағаннан кейін пациент өте босаңсыған
күйге түседі, осылайша олар көбірек демалып, ұйықтай алады, бұл емделуге ықпал етеді.

Менің  көзқарасым  бойынша,  химиялық  препараттар  мен  қарасора  майын  салыстыруға  болмайды.
Химиялық заттар мен улар зиян келтіреді және сіздің әл-ауқатыңызға әсер етеді; олар сондай -ақ ауыр
жанама  әсерлері  болуы  мүмкін  және  тіпті  өлімге  әкелуі  мүмкін.  Қарасора  майы  зиянсыз  және
денсаулықты нығайтады және тез  емдеуге  көмектеседі.  Мен бұл зат  өмірді  жақсартады деп айтқым
келеді және мен оны қолданудағы тәжірибемнен бұл жағдай туралы айта аламын.
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THC сау жасушаларға қарағанда қатерлі ісік жасушаларына қалай әсер ететінін сипаттай аласыз
ба?

Біріншіден, THC сау жасушаларға зиян келтірмейді, бірақ қатерлі ісікке айналған жасушаларға жойқын
әсер етуі мүмкін. Көптеген адамдар бұл жасушалардың қалай әрекет ететіні туралы аз біледі, бірақ іс
жүзінде қатерлі ісік жасушалары өз-өзіне қол жұмсауға тырысады және бұл дәлелденген факт. Бірақ
егер біздің иммундық жүйеміз әлсіреген болса, біз олардың өсуін тоқтататын табиғи каннабиноидтерді
өндіре алмаймыз. Жасушалар қатерлі ісікке айналғанда, олар іс жүзінде каннабиноидты рецепторларды
шығарады, бұл біздің ағзамыз шығаратын табиғи каннабиноидтарға  тезірек енуіне мүмкіндік  береді.
Дәл осы рецепторлар қарасора зауыты шығаратын THC сияқты каннабиноидтарды қабылдайды және
бұл пациентке үлкен пайда әкеледі. Егер сіздің денеңіз қатерлі ісіктің өсуін тоқтату үшін осы табиғи
заттарды жеткіліксіз өндірсе,

Қарасора майын жұту арқылы ол каннабиноидтерді мол береді,  содан кейін ауруды бақылауға алуға
және  емдеуге  болады.  Біздің  денеміз  күн  сайын қатерлі  ісік  жасушаларын шығарады,  сондықтан  іс
жүзінде  бәрімізде  қатерлі  ісік  бар,  бірақ  егер  біздің  иммундық  жүйеміз  дұрыс  жұмыс  істесе,  бұл
жасушалар  біздің  денсаулығымызға  қауіп  төндірмейді.  Біздің  иммундық  жүйеміз  әлсіреген  кезде,
көбінесе  онкологиялық  аурулар  оның  қатысуын  көрсетеді.  Бірақ  егер  адам  медициналық  жүйеге
барудың орнына иммундық жүйені нығайту үшін қарасора майын сіңіре алатындай ақылды болса, оның
қатысуы ұзақ уақыт бойы сезілмейді.

Біз осы тақырып бойынша зерттеу жұмыстарын зерттедік, енді мен сізге THC қатерлі ісікті емдеуде неге
тиімді екендігі  туралы ғылыми түсініктеме беремін. Қарасора майы қатерлі ісікке қарсы дәрі ретінде
қабылданғанда, майдағы THC керамид деп аталатын май молекуласының жиналуына әкеледі. Керамид
қатерлі  ісік  жасушаларымен  байланыста  болғанда,  ол  сау  жасушаларға  зиян  келтірмей,
бағдарламаланған  жасушалық  өлімге  әкеледі.  Бұл  біз  зерттеген  ғылыми  зерттеулерде  осылай
түсіндірілді, бірақ мен басқа түсіндірмелерді іздеуді ешқашан тоқтатқан емеспін.

Батя  Старк  есімді  керемет  ханымның  көмегімен  мен  эпифиз  бен  оның  шығаратын  мелатонинін
қамтитын жаңа теория жасадым. Фтор мен дәрігерлердің көптеген химикаттары,  сонымен қатар,  біз
байланыста болатын басқа заттармен қамтамасыз етеді, көбінесе эпифиздің мелатонин өндіру қабілетін
нашарлатады.  Мелатонин  -  адам  білетін  ең  үлкен  антиоксидант  және  ол  біздің  денеміздегі  әрбір
жасушаға таралады. Эпифиз безі мен ол шығаратын мелатонин денсаулықты сақтауда өте маңызды рөл
атқара алады және біздің жалпы әл-ауқат сезімімізбен байланысты.

Эпифиздің  қызметі  бұзылған  кезде  оның  мелатонин  өндіру  қабілеті  айтарлықтай  төмендейді.  Жас
ұлғайған сайын мелатонин деңгейі төмендейтіні анықталды, және менің ойымша, бұл төмендеу қатерлі
ісіктің  дамуына  әсер  етуі  мүмкін.  Қарасораның  темекі  шегуі  мелатонин  деңгейін  едәуір  көтеретіні
ғылыми  түрде  дәлелденді.  Қарасораны  шылым  шегетіндердің  қатерлі  ісікке  шалдығпайтындарға
қарағанда төмен болуының бір себебі осы шығар. Енді мелатонин деңгейіне шикі күйдірілмеген майды
ішу не істейтінін ойлап көріңіз.

Менің  түсінуімше,  май  құрамындағы  каннабиноидтар  эпифиздің  шамадан  тыс  қозғалуына  әкеледі,
содан  кейін  мелатонин  деңгейі  күрт  жоғарылайды.  Бұл,  кем  дегенде,  ішінара,  бұл  дәрі  -дәрмектің
көптеген ауруларға, соның ішінде қатерлі ісікке керемет әсерін береді деп ойлаймыз. Егер эпифиз безі
мелатониннің көп мөлшерін шығаратын болса, оның ағзаға еш зияны жоқ, бірақ ол науқас ауыратын
ауруға жойқын әсер етуі мүмкін. Мелатонин деңгейі жоғары болып қалғанда, науқасты мазалаған ауру
немесе ауруды бақылауға алуға немесе тіпті толық емдеуге болады. Шындығында, мен дәрігер емеспін
және біліктілікке де ие емеспін, бірақ мен өз түсінігімді басқа түсініктемелерге ашық қалдыруға тиіспін
деп  ойлаймын.  Егер  мен  мелатониннің  маңыздылығы  туралы  дұрыс  айтсам,  содан  кейін  бұл  бізге
ауруды бақылаудың жаңа тәсілін бере алады және бұл дәрі-дәрмектің қартаюға қарсы әсерін түсіндіруге
көмектеседі ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік
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Қатерлі ісік туралы куәліктер

Ұраны: Қатерлі ісіктің ремиссиясы көбінесе каннабис майының қатысуымен болады

«Досым сүйек ісігімен ауырады. Өткен аптада майды жаңадан бастады, ауырсыну кетті, ол өзін жақсы
сезінеді. Онколог дәрігерлер таң қалды ». Джо

«Кеше керемет  жаңалық.  Бірнеше  аптадан  кейін  өкпесіндегі  ісіктер  мен  бауырындағы ісік  жоғалып
кеткені анықталды. Бір кішкентай түтік! Бізде бірнеше адам бар, олардың бәрі жақсы. Мен бәрі жақсы
деп үміттенемін. Феникс көз жасы тірі және сау ». Крис

«Жаңарту - Менің 81 жастағы досым бетінен (тері қатерлі ісігі) қабыршақты жасушалы карциномадан 3
ісікті  бірге  өткізді.  Олар  әлемдегі  ең  жақсы  дәріге  қарсы  тұра  алмады.  Мұнайға  5  апта,  ол  15
жылдағыдан жақсы сезінеді. Оның тәбеті қайта оралды! Ол шайқаста жеңеді !!! Біз шайқаста жеңеміз!
Хосе

Стив: Ол майды жұтып, оны жергілікті қолданды ма?
Хосе: Екеуі де
Стив: фантастикалық Біз біреудің өміріне осылай өзгеріс енгізе алатынымызды білу ғажап емес пе?
Хосе: Ол 2 апта бойы бетіне зәйтүн майы мен кокос майы қосылған 68% THC майын жағуды бастады. 
Сондай -ақ, ол оны зәйтүн майы жоқ, оны щектің ішкі жағына сүрткеннен кейін жұтады.
Хосе: Оның дәрігері кеше маған қоңырау шалып, оның тері қатерлі ісігімен ауыратынын және майдың 
өзін сынап көргісі келетінін айтты.
Стив: Енді бұл дәрігердің көмекке мұқтаж екендігі туралы керемет жаңалық. Жарайсың досым !!!! 
Сіздің 81 жастағы ескі досыңыз қайтадан өмірден ләззат алғаны үшін қуаныштымын.
Хосе: Иә, бұл шынымен де керемет! Доктор Р біз оны атайтын боламыз, ол бірнеше кітаптардың әйгілі 
авторы және натуропат емшісі және медицина ғылымдарының докторы. Ол соңғы 2 апта ішінде маған 
өзінің 5 емделушісін жіберді. Барлық қатерлі ісікпен ауыратын науқастар ».

«Екі  апта  бұрын  мен  тері/жұлдыру  қатерлі  ісігі  бар  науқасқа/досыма  емдеуге  арналған  майды  аз
мөлшерде кокос майымен бірге ішке қабылдауға және қолдануға берді. Сейсенбіде ол маған бетіндегі
тері ашылып, ісік ашылғанын айтты. Мен оған майды қолдануды жалғастыруды айттым, бірақ кокос
майы жоқ, таза емдік май. Ол емдік майды ашық тұрған ісікке тікелей жағып, былай деді: «Ілініп қалған
төмпешік келесі күні жоғалып кетті. Қолданғаннан кейін ол бірнеше минут ішінде ағызыла бастады. Ол
ағып кетті - май қатерлі ісіктен құтылды ». Қатерлі ісік сонда болды, енді ол жоғалды ... Екі апта !!! »
Хосе

«Отбасы мүшесінде  тамақтың қатерлі  ісігімен  гольф допының көлемінде  48 сағат  ішінде  ісік  пайда
болды, ол жұмыс істеген ісіктерді лақтырды. Ол құжатталған. Әйел проблемаларына да көмектеседі.
Ешкім  емделуге  немесе  көмекке  мұқтаж емес,  тек  синтетикалық жылқы гормондарын береді,  содан
кейін әйелдер неге ақылынан адасады деп ойлайды ». Дебра

«Сәлем Рик Симпсон мен Джиндрих Байер, мен БАҚЫТТЫ БАҚЫТТЫ жаңалықтармен бөліскім келді.
Анамның сканерлеуі бауыр мен ұйқы безіндегі БАРЛЫҚ ісіктердің мөлшерінің «өлшенетін» төмендеуін
көрсетті. Оның өкпесіндегі ісік қазір толығымен, 100% ӨТТІ !!!

Айналаға  көп  рахмет,  бірақ  махаббатқа  лайық  бірінші  адам  -  бұл  ақпаратты  әлеммен  ашық  түрде
бөліскені үшін.

Джиндрихке  барлық  жақсылықтарыңыз  үшін  рахмет,  оның  ішінде  сіздің  мейірімділігіңіз  бен
нұсқауларыңыз.  Мен білемін,  біз  әлі диагнозымен/болжамымен жұмыртқа қабығымен жүреміз,  бірақ
егер жағдай жақсарса (ісіктер кішірейеді немесе олар метастазсыз «шешіледі»). Мен оны ақырында сізге
медициналық  есептерден  бұрын  және  кейін  жіберемін,  осылайша  сіз  сыртта  шөп  бақшасын
отырғызатын керемет, сүйетін, белсенді әйелдің өмірін сақтап қалғаныңызды көре аласыз. : o). Үлкен
махаббат, Барбара »
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-Сәлем Барбара, рахмет, сен біздің электронды поштамен біздің күнді өткіздің. Анаңызға біз үшін сәлем
айтыңыз  және  ол  басқа  сканерлеуге,  рентгенге  немесе  басқа  канцерогенді  мағынасыздыққа
бармайтынына көз жеткізіңіз. Оның көңіл-күйін бақылаңыз, ол алты ай немесе одан аз уақыт ішінде
120-180 г май жеуі керек. Егер мен оның орнында болсам, мен майды өмір бойы күн сайын жейтін едім,
егер денеде май болса, қатерлі ісік ауруының пайда болу ықтималдығы аз болады. Күтім дозалары бұл
әдістің өте маңызды бөлігі болып табылады. Жақсы тілектер, Джиндрих

«Менің анам оның 3 -ші сатысындағы кіші жасушалы өкпенің қатерлі ісігін маймен емдеді !! J Мен
диагноз қойылғаннан кейін төрт ай өткен соң ғана оның қатерлі ісіксіз екенін айттым ба? Әне, солай
болды. J ”Dawn

«Менің әкемде ұйқы безінің  қатерлі  ісігі  бар,  ол химиотерапия кезінде бауыр мен өкпеге  таралады,
содан  кейін  ол  қайтадан  тарады,  ол  өте  нашар  болды және  тез  нашарлады.  Ол  майды 3  ай  бұрын
бастаған, дүйсенбідегі соңғы сканерлеу барлық 7 нүктенің жоғалғанын және ұйқы безінің қатерлі ісігі
азайғанын  көрсетеді,  ол  өзін  100%  жақсы  сезінеді  және  өмір  сүру  сапасын  жақсартады.  Мұнай
шынымен де керемет ». Лиза

«Менің әкем ұйқы безінің қатерлі ісігінің майы бар, ол басқа жеті нүктеге таралды, ол 5 ай бойы майда
болды, химиотерапия кезінде пайда болған барлық жеті дақтар майды бастағаннан кейін жоғалып кетті,
ал ұйқы безінің қатерлі ісігі азайып кетті, май сақталды оның өмірі! » Лиза

«Сәлеметсіз  бе,  мен  сізді  жаңартқым  келді.  Әкем  ұйқы  безінің  қатерлі  ісігіне  5  ай  бұрын  майды
бастағаннан кейін тағы да сканерледі. Соңғы сканерлеу ұйқы безінің қатерлі ісігінің кішірейгенін, ал
химикамен емделу кезінде пайда болған қалған 7 дақты майды бастағаннан кейін жоғалып кеткенін
көрсетті. Жаңа нәтижелер ұйқы безінің қатерлі ісігінің қайтадан кішірейгенін көрсетеді және қан кету
үшін керемет дақтар жоқ, сондықтан ұйқы безінің қатерлі ісігі оның таралу жылдамдығына байланысты
өлімге әкеледі. Осы 5 айдың ішінде 8 ай бойы май әкесі жақсы жұмыс істейді, ол өзін алғаш диагноз
қойылғанға  қарағанда  қазір  жақсы  сезінеді.  Рикке,  ДжБ  -ге  және  бұл  ақпаратты  алуға
көмектесетіндердің барлығына тағы да рахмет, егер май болмаса, менде әкем болмайды! » Лиза

«Менің әкем ұйқы безінің қатерлі ісігінің 4 сатысында болды. Оның бауырында 10 дақтар болды ... бұл
2012 жылдың қарашасының аяғында болды. Қазір оның бауырында 1 дақ (.08) және ұйқы безінде 1 дақ
(8 мм) бар. Біз мұны ұрып жатырмыз. Оның дәрігерлері  шошып кетті.  Ол салмақ қосады және бәрі
керемет сезінеді. Каннабиске құйылған май да жақсы ». Энжи

-  Сұйылтылған  дәрімен  ойнамаңыз,  Энжи.  Бұл  өзекті  қолдану  үшін  жақсы,  бірақ  сіз  онкологиялық
науқастарға  каннабис қосылған май бергіңіз  келмейді.  Толық қуатты толық спектрлі  шабуыл жақсы
жұмыс істейді.

Әсіресе  «баруға»  мәжбүр  болғандар  сканерлейді,  оның  қалай  емделетінін  «көре  алады».  Мұндай
адамдар  протоколға  тағы  60  г  май  қосуы  керек,  себебі  олар  өздерін  қалай  сезінетінін  көру  үшін
канцерогенді процедурадан өтті. Қызығушылыққа ақша кетеді, кешіріңіз.

Құттықтаулар мен ізгі тілектер. Әр түрлі ойлайтын адамдардың табысын көру керемет. JB

«Мен RSO MPNST пен NF1 -ге тікелей әсер ететіндігінің нақты дәлелі. Медициналық жазбалар, МРТ,
ПЭТ, САТ сканерлеуі ісік мөлшері мен авидтіліктің айтарлықтай төмендегенін дәлелдейді ». Кристине

«Жарайсыңдар  менің  қарындастарым.  Бүгін  мен  ешқашан  болмайтынын  күткен  күн.  Биопсияның
нәтижелері  бар.  Корри  Йелланд  оның  ісігі  100%  толығымен  жойылғанын  растады.  Мен  қатерлі
ісікпін !!!!! Үлкен С -ны айтпағанда, кез келген дисплазия.

Дәрі  -дәрмектің  қол  жетімділігіне  менің  жауапкершілігіммен  жауап  беретін  керемет,  таңғажайып
достарыма = сіздердің әрқайсыңызға ризашылығымды білдіретін сөз жоқ. Бәрің де кереметсіңдер!

Мені емделуден қашуға бірінші жіберген Хизерге-Бұл бейне менің өмірімді өзгертті. Кім бұны ойлаған
болар еді, ей? Мен сені жақсы көремін! Рик Симпсонға, Джинджич Байерге шын жүректен ... Біліміңіз
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бен қолдауыңыз үшін РАХМЕТ. Мен сендердің барлығыңның арқасында бүгін тірімін! Мен осындай
керемет отбасым мен достарым болғаны үшін шынымен бақыттымын ». Корри

Сәлеметсіз бе, Джиндрих, мен бүгін дәрігерді көрдім. Есепте қатерлі ісік (анальды канал қатерлі ісігі)
енді анықталмайтыны айтылған. Өткен күзде маған радиация жасамасам 2-4 айым бар екенін айтты.
Мен радиация жасамауды және оның орнына RSO -ны қолдануды шештім. Әлбетте, ол жұмыс істеді!
Шын жүректен, рахмет, Рақмет, Рикке және өзіңе РАХМЕТ !!!! ” Корри

«Менің  соңғы сәттілік  тарихым.  Бұл  50  жастан  асқан  әйел,  оған  3  кезең  диагнозы қойылған,  бірақ
өкпенің  қатерлі  ісігінің  4  кезеңіне  өте  жақын.  Бүгін  мен  мынаны  алдым:  «Анам  бір  ай  бұрын
компьютерлік  томографияға  барып,  нәтижесін  екі  күн  бұрын алды.  Ол  мүлде  кетті!  Оның дәрігері
оларды оқып, үлкен массаның таза екенін және ештеңе қалмағанын айтты ...

Оның COPD ауруы әлі де бар, бірақ біз онымен және темекі шегумен жұмыс жасаймыз ... Біз білмеген
нәрселер  туралы  барлық  кеңестер  мен  білімдер  үшін  көп  рахмет.  Барлығы  белгілі  бір  себеппен
жиналды, біз бақыттыбыз. Құдай сізге және сіздің отбасыңызға жар болсын ». Корри

- Өкпенің қатерлі ісігінің өздігінен ремиссиясы каннабис майының қатысуымен жиі кездеседі. JB

«Жақсы,  менің  барлық  керемет  Пипс,  бұл  ұзақ  оқылатын  шығар,  бірақ  менің  ойымша,  мен  кеше
PAYDIRT -ке соққан болармын. Мен өткен қыркүйектен бері тіс дәрігерімді көрмедім. Ол кезде мен өз
өмірім үшін күрестің бел ортасында жүрдім. Сол кезде тіс дәрігеріме қатерлі ісікпен ауыратынымды
айтты.  Бізде  әдеттегі  әңгіме  болды,  мен  оған  радиация  жасамайтынымды  және  «балама  ем»
жасайтынымды айттым. Сол кезде ол менің не істеп жатқанымды сұрады. Мен оған айтуға тартындым,
өйткені ол өзінің «қаттылығымен» танымал болды, бірақ оған «Емделуден жүгіруді» көруді айттым. Ол
оны көрген соң маған хабарласты. Ол медицина қызметкері ретінде қорапта болуға бейім екенін, оның
ағасы, (дәрігер) және басқа ағасы (фармаколог) бар екенін және кейде олардың “барлық жауаптары жоқ”
екенін айтты.

Кешегі күнге тез жету. Ол менің қаншалықты жақсы көрінгенімді көріп таң қалды, мен оған каннабис
майының  жұмыс  істегенін  айтқан  кезде  бір  сәтте  үнсіз  қалды.  Ол  әр  түрлі  сұрақтар  қоя  бастады.
Олардың көпшілігі  мен жауап бере алмайтын «ғылыми сұрақтар».  Ол клиникалық сынақтар туралы
сұрады, айырмашылығы. каннабисті емдейтін аурулар және т. Егер ол менің ұялы телефон нөмірімді
және электрондық поштаны алса, жақсы болар ма еді?

Міне,  ол  үлкен  болады.  Оның  ағасы,  доктор  Джейк  Тейсен  бұрын  декан  болды  және  Ватерлоо
университетінде фармакология бағдарламасының пионері болды. Ол қазір дәрі -дәрмекпен айналысатын
компаниялардың консультанты және «Қатерлі ісікті емдеуге жаңа тәсілдер» бойынша маманданған. Ол
канадалық қатерлі  ісік қоғамымен тығыз байланысты. (Ол сондай -ақ үкіметтен сұйылтылған химия
жанжалын тергеуді  басқаруды сұраған адам.)  Джон ағасы қатерлі  ісікті  емдеуге жақсы нәрсе болуы
керектігін айтты. Химиялық емес, табиғи нәрсе. Мен оған «ары қарай қарамаңыз» дедім. Каннабис - бұл
«табиғи нәрсе».

Саусақтар менің Peeps -тен өтті. Егер беделді адам «біздің жақта» болса, бұл өте үлкен болуы мүмкін!
Джанет Суини, Роберт Меламеде, Питер О'Тул, Лестер Гринспун, Герш Авери, Рик Симпсон. Каннабис
ғылымы,  егер  сіз  қажет  болса,  маған  көмектесуге  бортта  боласыз  ба,  егер  мен  сізге  тіс  дәрігерімді
немесе оның ағасын жіберсем, сіз жақсы болар ма едіңіз?

Peeps оқығаныңыз үшін рахмет. Хабарды таратуды жалғастырыңыз ... CANNABIS OIL RACERS RICER!
» Корри

Q. Сіз простата обырын емдеуге көмектесетін RSO -ны көрдіңіз бе? 

A. Әрине. Ең жақсы нәтижеге жету үшін нұсқауларды орындаңыз.  Міне, бұл қалай жұмыс істейтіні
туралы мысал, ал Деннис мұнайдың қалай жұмыс істейтіні туралы ғылыми түсініктеме береді. Десе де,
Риктің нұсқауларын орындаңыз, майды нұсқаулық бойынша жеп қойыңыз (мысалы, Деннис қолданған
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төмен дозалар басқа емделушілерге жеткіліксіз  болуы мүмкін) және майды суппозиторий түрінде де
қолданыңыз. Жақсы тілектер, JB

«2013  жылдың басында  маған  простата  обыры  диагнозы  қойылды,  ол  Gleason  9  рейтингісін  алды.
Бірінші нұсқа ретінде мен Рик Симпсонның каннабис майын қолдануға шешім қабылдадым. Қатерлі
ісіктің көп бөлігі 90 күннен кейін екінші биопсияға сәйкес жойылды, бірақ ісік әлі де бар. Мен дозаны
тым аз деп шештім,  бұл тәулігіне  оннан бір грамм болатын,  сондықтан мен оны тағы 90 күн бойы
қайталауға шешім қабылдадым. Бұл жолы мен дозаны алғашқы 60 күнде тәулігіне 3 оннан грамға дейін
және  соңғы  отыз  күнде  5  ондық  грамға  дейін  арттырдым,  мен  толық  грамм  алған  соңғы  күнді
қоспағанда. Келесі биопсия ісіктің жоғалғанын көрсетті. Жақсы, менің қатерлі ісігім 99,9% жоғалды!
Мені каннабисте тікелей жол көрсеткені үшін Құдайға алғыс айтамын.

Қатерлі ісікке дейін мен кез -келген түрде марихуанаға қарсы болдым, бірақ сіз қорқынышты радиация
мен химиямен өлім алдында тұрғанда, менде ештеңе жоқ деп ойладым. Менің урологым мұндай нәрсені
ешқашан көрмегенін айтты, бұл кестеден мүлдем тыс ». Уильям

«Мен урологпен телефонмен сөйлестім. Менің күйеуім бірнеше жыл бұрын простата обырынан кейін
көптеген медициналық мәселелерге тап болды. Ол шамамен 2 ай бұрын биопсияға жіберілген, бірақ
бүйректен қуыққа дейінгі түтіктегі проблемаларға байланысты олар толық биопсия жасай алмады. Олар
қуық  асты  безінің  қатерлі  ісігі  қайтып  оралғанын,  ал  енді  оның қуық  қабырғаларында  қатерлі  ісік
жасушалары  бар  екенін  көру  үшін  жеткілікті  ұлпаны  алды.  Олар  басқа  медициналық  мәселелерге
байланысты  биопсияны жалғастырып,  қайта  оралмас  бұрын оны басқа  мәселелер  бойынша емдеуге
мәжбүр болды. Бұл үлкен қиындықпен бүгін орындалды. Мен дәрігермен телефонмен сөйлестім, оның
сәулелену әсерінен бүйрегі  ауырса да,  бүйрегі жоғалуы мүмкін болса да,  ол 2 ай бұрын анықталған
қатерлі ісік жасушасының жоқтығынан қатты таң қалды. Қатерлі ісік туралы ешқандай дәлел жоқ және
ол оны анықтай алмайды. Бірінші биопсиядан кейін мен бірден феникстің көз жасын шығардым. Бізде
жақсы төзімділік бар, сондықтан оны бір аптадан 10 күнге дейін 1 грамм дозада қабылдадым. Бір айдан
кейін бізде қатерлі ісік жоқ! Мен құдіретті арамшөптің ғажайып күшіне ешқашан күмәнданбасам да, аң
-таңмын.  Менде  де  сирек  кездесетін  аутоиммунды  ауру  бар  (актер  Гарольд  Рамис  сияқты).  Мен
күнделікті таң қаламын, өйткені мен 3 жылдан астам ремиссияда болдым, бұл өте сирек. Неге екенін
білмеймін, бірақ менің күнделікті тұтынуымның да осыған қатысы бар шығар. Менің екі дәрігерім менің
емделуімді  біледі  және  100%  қолдайды.  Сондықтан  мен  Симпсон  мырзаға  ризамын!  Жол
көрсеткеніңізге рахмет! Мен сізге өз куәлігімді жібергім келді, себебі мен ризамын. Ол сіздің үйіңізге
қоныс аударып, мен сіздің ісіңізге садақа беремін. Тағы да шын жүректен рахмет! Құрметпен, DKS »

«Менде дәл осындай ауру бар Гарольд Рамис өткен айдан қайтыс болды ... васкулит. Менде 15 жылдан
астам болды, бірақ іс жүзінде 4 жыл бұрын диагноз қойылды, симптомдар соншалықты қорқынышты
болғандықтан,  мен  тіпті  жүре  алмадым.  Мен  цитоксан  (химия)  мен  преднизолонды  бастапқы
емдегеннен бері 3 жыл бойы ремиссиядамын. Содан кейін техникалық қызмет көрсету үшін imuran. Мен
барлық дәрі -дәрмектерді қолданғым келді, өйткені олардың жанама әсерлері аурудан гөрі нашар болды.
Менің дәрігерім жоқ деді. Сондықтан мен кез келген басқа да қыңыр, қыңыр адам жасайтын нәрсені
жасадым ... Мен өз рұқсатыммен олардан өзімді алып тастадым !!! Хехе. Стероидтер қазір 2 мг дейін
төмендейді.  Оларды тастау  қиын  !!!  Дәрігердің  соңғы  келуі,  менің  жағдайым жақсы  болғандықтан,
дәрігер мені ақырында мен тастаған дәрі -дәрмектерден алып тастады (ол менің бірнеше жыл бұрын
тастағанымды білмеді). Білмеймін, бірақ ремиссияда жүргеніме 3 жыл болды.

Бұл аурудан зардап шегетін адамдардың көпшілігінде үнемі көптеген проблемалар болады, бірақ мен
өзімді қарапайым адам сияқты сезінемін, бұл аурудың бастапқыда аяқ пен қолдағы невропатия сияқты.
Бұдан  басқа,  мен  жақсымын.  Күн сайын  жаттығып,  жүгіріңіз.  Мен білетінім,  каннабисті  күнделікті
қолданушы ретінде мен осы ауруға шалдыққан және иммундық жүйені басатын және ауруды бақылауға
алатын  қорқынышты  таблеткаларды  қолданатын  көптеген  басқа  адамдармен  салыстырғанда  өте
бақытты  адам  сияқтымын.  Мен  білетін  жалғыз  нәрсе  -  бұл  каннабис  маған  бүгінгідей  сезінуге
көмектесті. Мені көптеген дәрігерлердің 2 -сі 100% қолдайды, олардың бірі невропатолог!
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RSO  -ны  өз  қолыңызбен  жасау  өте  оңай.  Мен  басында  қобалжып  тұрдым,  сондықтан  алдымен  аз
мөлшерде жасауға тырыстым. Бұл керемет болды, сол біліммен мен көп нәрсені жасадым. Мен жай ғана
досымның көмегімен Риктің рецептін ұстандым! Мен жақында Facebook -те жазған хабарламада (мен
бұл ғажайып шөп туралы білмеймін) менің отбасымнан көмек сұраған сәттілік туралы көптеген жеке
хабарламалар  келді!  Мен  дені  сау  ересек  балаларымды  күтімге  бергім  келеді,  сонда  олар  апатты
жағдайға  душар  болады.  Мен  осыны  жақсы  көремін!!!  Симпсон  мырзаға  көп  рахмет  !!!  Сіздің
барлығына деген адалдығыңызды Калифорниядан келген қыз жоғары бағалайды !!! » Дебора

«Менің  күйеуім«  Феникс  көз  жасы »бағдарламасын  қуықтың қатерлі  ісігінің  4  сатысында  болғанда
жасады. Операциядан кейінгі жол туралы есеп (егер біз бағдарламаға көбірек сенетін болсақ, ол болмас
еді)  қатерлі  ісік  ауруының жоқтығын көрсетті.  Мен Альцгеймермен табысқа  жетуге  дайын емеспін,
бірақ қатерлі ісік үшін бұдан жақсы нұсқа жоқ ». Карен

«Тағы да сәлем Рик! Бұл электрондық пошта сізді жақсы табады деп сенемін. Мен бүгін сізден науқас
майға  қанша  уақыт тұруы керек  екенін  сұрау  үшін  жазып отырмын.  Бізде  үлкен  ісікпен  ауыратын
науқас  бар. Ол 15 наурыздан басталды және осы уақытқа дейін 40 граммнан өтті.  Ол 2 -ші күннен
бастап күніне 1,5 грамм немесе одан да көп болды. Сіз 60 грамм емдік дозада тоқтайсыз ба? Бұл науқас
үшін ақша факторы болып табылады. Ол осы уақытқа дейін дәрі -дәрмегіне ақша төлемеген. Олардың
қамқоршысы алғашқы 60 грамм май берді, бірақ мәңгілікке тегін дәрі бере алмайды. Енгізгеніңіз үшін
рахмет. Мен сіздің түсінігіңізді бағалаймын. Құрметпен, Джанет »

«Құрметті Джанет, сіз айтасыз, ол екінші күннен бастап күніне 1,5 грамм немесе одан да көп болды.
Мен шығаратын майдың мықты болғаны сонша, әдетте күніне 1 грамм ішуге болатын деңгейге жету
үшін орташа есеппен 5 апта қажет. Бұл қарасораның штаммдарын өндіру үшін қолданылған штаммда
проблемалар  болуы  мүмкін,  олардың  емдік  қабілеттерінде  айтарлықтай  өзгеруі  мүмкін,  сондықтан
мәселе штамм болуы мүмкін. Әдетте, пациент 60 грамм май қабылдаған кезде ісік жойылады. Бірақ егер
олай болмаса, мен оларға майды болғанша беруді жалғастырар едім. Уақыт пен қажет мұнай мөлшері
адамнан адамға өзгеруі мүмкін. Біз бәріміз әртүрліміз және кейбір адамдар басқаларға қарағанда тезірек
емдейді. Әдетте химиотерапия мен радиациядан қатты зақымданған адамдар ұзақ емделуге және майға
көбірек мұқтаж болады. Май артта қалған емдеу деп аталатын барлық зақымдарды жоюы керек. Менің
кеңесім - майды басқа күшті индикативті штаммнан шығаруға тырысу, бірақ оның өмірін сақтап қалуға
болатын жалғыз нәрсе. Ізгі тілектер, Рик Симпсон »

«Мен бұл сәттілік екеніне сенімді емеспін, бірақ мен оны сенімдімін! Неліктен менің еркек дауысым бар
деп ойлайтындар үшін, мен темекі шеккендіктен емеспін- мен ешқашан темекі шеккен емеспін, бірақ
қалқанша безімді алып тастағандықтан. Мен 51 (бір жарым!) Және 20 жастан бастап май қолданамын.
Мен  ылғалдандыруды  әрқашан  ұнататынмын.  Бірнеше  жыл  бұрын-  менің  жұтылуым  қиын  болды,
дәрігерлер қалқанша безінің түйіндерін тапты. Қалқанша безінің түйіндері мен қатерлі ісікке тестілеуге
баруға мәжбүр болды. Олар мұны істегенде- олар тамағыңызға үлкен есек инесін бекітіп,  түйіндерге
тексеріледі.  Олар  сізге  ештеңе  бермейді-  анестезия  жоқ-  орналасқан  жеріне  байланысты.  Сонымен,
мұны бірнеше рет жасаңыз және тыныш отыра аласыз ба? Қалай болғанда да- 6х пышақталғаннан кейін
және қалқанша безім үлкен болған соң жұтылу мен тыныс алу қиын болды- Қалқанша безімді алып
тастадым. Менің отбасымдағы барлық қатерлі ісік- мен ойында алда болатынымды ойладым. Қатерлі
ісік жоқ. Ешқайсысы. Мен отбасымда қатерлі ісіктен осы уақытқа дейін жалғыз аман қалдым. Мен 20
жастан бастап маймен айналысамын. Мен қатерлі ісік ауруының барлық сынақтарын отбасылық тарихқа
байланысты өткіздім- және осы уақытқа дейін Құдайға шүкір! Сіз математиканы жасайсыз :-) »Джанет

«Сәлем  Рик!  Эми  бүгін  таңертең  қайтыс  болды.  Эми  майды  қолдануды  тоқтатты,  оның  нөмірлері
біртүрлі болып шықты. Сіз бірдеңеден иіс шықпады дедіңіз- дәрігерлер оның зертханалық нәтижелерін
бұрмалады,  және  олар  жаман  болды.  Эми  қатты  шаршады  (23  радиациялық  сәуле,  3  немесе  4
химиотерапия). Ол жай ғана бас тартты. Мен қалжыңдап тұрған жоқпын. Ол бізге дейін көп нәрсені
бастан өткерді, сондықтан оның уақыты келгенін сезді. Ол дұрыс айтты. Майсыз- бәрі аяқталды. Бір
апта бұрын ол керемет көрінді- ант етемін! Ол тәулігіне екі граммға дейін барғысы келді және мұны

63



ҚАТЕРЛІ ЕРІКТІҢ ЕМІ: РИК СИМПСОН ПРОТОКОЛЫ

шынымен тепкісі келді. Содан кейін бұл сынақтар қайтып келді және ол аяқталды. Мен оны одан әрі
алуын өтіндім. Сіз бұған қалай қарайсыз? Менің көңілім қалды. Джанет »

«Қымбатты Жанет, мен сенің қалай сезінетініңді білемін, қымбаттым, мен емдеген бірнеше адаммен дәл
осындай жағдайды бастан өткердім және бұл жақсы сезім емес.  Кем дегенде, біз істеп жатқан ісіміз
көмектесті және зиян келтірген біз емеспіз. Біз емдейтін адамдармен араласпау өте қиын, және мұндай
жағдай  орын  алса,  бұл  мені  жауапты  адамдарды  тұншықтыруға  мәжбүр  етеді.  Маған  бұл  ақымақ
дәрігерлер өздері мен мамандықтары туралы қаншалықты ойлайтыны маңызды емес, өлтіру - бұл кісі
өлтіру,  және  бұл  аяқталмай  тұрып,  жұртшылық  олардың  барлығын  көретін  болады.  Мен  осылай
қараймын, Джанет,  біз бәрін құтқара алмаймыз, бірақ біздің жасап жатқан ісіміз сансыз адамдардың
азабын  жеңілдетуде.  Біз  бұл  әлемді  олардың  санасына  жеткізгенше,  біз  жасай  алатын  нәрсе  -
жалғастыру. Сіз керемет жүрегіңіз бар керемет әйелсіз және сіз не істеп жатырсыз, бұл азап шеккен
көпшілік  үшін маңызды. Сондықтан сіз  жасаған барлық жақсылыққа шоғырлануға  тырысыңыз және
басқалардың қабілетсіздігі үшін өзіңізді кінәламаңыз. Бұл әлемді өзгертетін біз сияқты адамдар және біз
сияқты адамдар,  сондықтан  біз  екеуіміз  жүріп келе  жатқан  жолдан сізді  ештеңе  итермелемеңіз.  Ізгі
тілектер, Рик Симпсон »

«Мен Facebook -тің қабырғасында Рик Симпсонның Феникс көз жасын бірнеше рет бөлдім ...  содан
кейін бір күні менің досым лимфомамен өлім төсегінде жатты. Ол менің май туралы жазбаларымды
көргенде,  ол  бірден  майды  ала  бастады,  енді  қатерлі  ісік  жоқ!  Дәрігерлер  оған  үш  ай  өмір  сүру
керектігін айтқанына таң қалады, олар қателескен ». Джейми

«Құрметті Симпсон мырза, менің АҚШ -та жақында Phoenix Tears -ті  бастаған науқасым бар. Біздің
мемлекетте бұл заңды. Ол бағдарламаға бір айдай уақыт қалды, бірақ екінші аптадан бастап күніне бір
грамнан  артық  сұрайды.  Күніне  бір  грамнан  артық  нәрсе  пайдалы  ма?  Мен  бұл  пациентті  ақысыз
қабылдадым, және ол мені біраз ойнап жатқанын сеземін. Ол екінші аптадан бастап күніне бір грамм
алғысы келді, содан кейін күніне екі грамм алғысы келді - бұл өте күшті. Мен граммның төрттен біріне
ілінемін. Біз THC мазмұны 15% -дан асатын 100% индукцияны қолданамыз. Сіз көбірек алғысы келетін
науқастармен қалай күресесіз? Рахмет, Джордж »

«Құрметті  доктордоктор,  мен ауыр жағдайы бар барлық адамдарға майды тезірек алуға шақырамын.
Олар қаншалықты тез қабылдаса, соғұрлым тез емделеді. Мен бірнеше адамның 60 грамм емді бір ай
ішінде қабылдап, қатерлі ісігін емдегенін көрдім. Бірақ мұндай адамдар сирек кездеседі және бұл жігіт
сізді ойнауы мүмкін. Менде бірнеше адам мұны менімен бірге сынап көрді, мен оларға жүгірдім. Мен
мұнайды  дәрі  -дәрмекке  мұқтаж  адамдарға  жеткізуге  қарсы  емеспін,  бірақ  мен  оны  алаяқтықпен
айналысатын ақымақтарға бермеймін. Егер сіз бұл жігіттің алаяқтық жасағысы келетінін сезсеңіз,  сіз
оған дәрі -дәрмекті өндіру үшін кендірді өзі ойлап табуы керектігін айтасыз. Егер ол шынайы болса, ол
дәл осылай жасауға тырысады, егер олай болмаса,  сіз одан ешқашан естімейтін боларсыз. Сізде бұл
мұнайдың  шексіз  қоры  жоқ  және  ол  ең  пайдалы  болатын  жерге  баруы  керек.  Еңбегіңізді
жалғастырыңыз. Ізгі тілектер, Рик Симпсон »

«Мен TERMINAL қатерлі ісігімен ауыратын әйелді қарасора майымен емдеймін, ол ақырында жақсарып
келеді. ОЛ ІСТЕЙДІ!» voodootattooo

«Қазір дәл солай істеп жатырмын. 25% THC SKYWALKER OG, соңғы OG майы менің PSA 160 болды.
100 грамнан кейін бүгін оның 7 ». Джимми

«Сәлем Крис,  Жаңарту ...  қатерлі  ісік  жойылады ...  оған таңертең онколог дәрігері  қоңырау шалды.
Әдетте  бізде  бетпе -бет  кездесу бар,  бірақ ол бұл жолы оған бірнеше апта  бұрын жасалған  барлық
сканерлеудің нәтижелері туралы хабарлауға шақырды.

Бауыр - ісік енді көрінбейді.  Өкпенің қатерлі ісігі,  бір өкпенің қатерлі ісігі  жойылды, ал екіншісінің
қатерлі ісігі айтарлықтай төмендеді. Емшек - ол түсініктеме бермеді ... Ол кеуде туралы ойды айтпады ...
сондықтан анам оған бірнеше сұрақтар бойынша қайта қоңырау шалып, бізге кіріп, онымен сөйлесуге
және өткенді қарау үшін уақыт белгілейді. және соңғы сканерлер. Дәрігер бауыр мен өкпенің қатерлі
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ісігі  туралы айта  бастағанда,  ол  сәл  шошып кетті  деп  қорқамын,  ол  кеуде  аймағы туралы сұрауды
ұмытып кетті.

Барлық сканерлеу гормондық терапияның жаңа жолын алдын -ала қарау үшін болды ... бірақ доктор ол
енді гормондарды зерттеуге үміткер емес екенін айтады, өйткені пациент қатерлі ісік аймағында өсуі
керек және оның барлық аймақтары өспейді. өлу

Біз мұнайдың нәтижесімен айдың үстіндеміз !!! Мен Рикпен бір ай бұрын анама қатысты сөйлескенімде,
ол  2  -ші  90  күндік  емделуге  баруды  ұсынды,  сондықтан  біз  оны  қыркүйектің  басында  жоспарлап
отырмыз, осы арада біз оған күтім дозасын қоямыз.

Апыр-ай! Ол емнің басынан бастап оның ісіктеріне майдың әсер ететінін білді, ол олардың кішірейіп,
кетіп  бара  жатқанын  сезді.  Біз  бәрімізге  сіздің  құжаттық  идеяңызбен  таныстырып,  осы  еммен
бөліскеніңізге ризамыз. Егер сізде сөйлесуге уақыт болса, мен бүгін үйдемін. Мәңгі алғыс, Синди »

«Сәлеметсіз  бе,  құрметті  Корри  ...  Мен  сізге  анамнан  алынған  майды  сүт  безінің  қатерлі  ісігімен
ауыратын досымның досына бергенімді  хабарлағым келді  ...  Ол бір айға созылды, ол ремиссияда ...
Кейбір қатерлі ісік жасушалары Ісікпен өлді ... Дәрігер таң қалды және оң әсер етті, және егер ол келесі
жолы жақсы нәтиже көрсетсе, майға қатысты бірдеңе жасай бастайды. Мен өте бақыттымын және осы
әйелге  каннабис майы туралы ақпарат беруіме рұқсат бергені  үшін Құдайға  шүкіршілік  етемін ..  :))
Сондықтан анам бұл майды күнделікті алып отырса екен ... »

«Сәлем Рик, мен жақсы жаңалық алдым. Анам кеудесінде қатерлі ісік бар екенін білуге  психикалық
тұрғыдан төзе алмады, сондықтан оған ота жасалды. Дегенмен,  ол 30 г дозаны жеді,  және ол емдік
шөптердің барлық түрлері бар жігіттен шөптен шай ішіп, осы шөптердің таңғыштарын да қойды. Қалай
болғанда да,  дәрігерлер қатерлі  ісікті  алып тастағанда,  оның көлемі 7 мм -ден аспайтын және 100%
ұлпадан  тұратын,  тек  1% -ы белсенді,  қатерлі  және  өлу сатысында  болатын.  3  дәрігер  бұған  қарап
тұрды, олар мұндай нәрсені ешқашан көрмегендерін айтты ... Сонымен, егер ол операциясыз 1 немесе
екі аптаға көп жүрсе, бәрі жоғалып кетер еді. Енді ол күн сайын майды 1 жарым граммға қабылдайды
және ол операцияның қажетсіз екенін енді түсінді.

Алайда,  ол бұрынғыдан әлдеқайда тыныш болды, себебі  ол есінен танып қалды, сондықтан біз  оны
операциядан шығара алмадық ... бірақ қазір бәрі жақсы, шөптер мен май да өз жұмысын жасады. Қалай
болғанда да, ақымақ дәрігерлер оған 23 радиотерапия берді, бірақ ол мұны жасамайтынын айтты, ал
дәрігер сызықтар арасында ол дұрыс екенін айтты. Бұл дәрігерлердің қаншалықты алыс екеніне сену
мүмкін емес. Барлығы сәлем айтады, Рик. Ұсыныс үшін үлкен рахмет және тағы да Циндрихке үлкен
рахмет ». Саса

«Рик ... досымның басынан ми ісігі алынып тасталды ... оның өкпесінде дақтар бар ... олар химиотерапия
мен радиация болғанын қалайды ... майды химиотерапия кезінде қалдыққа айналдырады. радиация? Ми
ісігін  алып тастағаннан  кейін  оның қалай екенін  көру керемет,  ол  өткен  аптаға  қарағанда  80 % -ға
жақсы,  басындағы зат  ...  Мен оған химиотерапия мен радиация жасамауды және майды жасамауды
айтқым келеді, бірақ олай емес менің таңдауым ... »Шарон

- Шарон, бұл оның тірі қалу мүмкіндігін арттырады. Бірақ іс жүзінде, химия зақымдануды жою үшін
оған 120-180 г май жеуге тура келеді. Әрине, егер ол уланудан аман қалса. Ізгі тілекпен, JB

«Рик Симпсонды алаяқтық деп ойлайтын күлкілі жандар үшін Мишель Олдрич 3 -ші сатыдағы өкпе
ісігін  каннабис  майымен  емдегенін  білуіңіз  керек,  Валери  Коррал  мен  WAMM! Неліктен  БАҚ пен
дәрігерлер  шындықты бірден  айта  алмайды?!  Каннабис  қатерлі  ісікті  емдейді,  қарғыс  !!!  Жауапсыз
адамдар - бұл мен мен Томми сияқты әлем каннабис пен қатерлі ісік туралы шындықты білгісі келетін
адамдар емес, бұл шындықты жасыруға тырысатындар ». Стивен

«Бәріңе сәлем, менде керемет жаңалық болды. Әйелі дүйсенбіде ПЭТ сканерлеу нәтижесін алды. Ол 6
рет химия мен бағаналы жасушаны трансплантациялаудан кейін 5 жыл бойы қатерлі ісікпен ауырды,
содан кейін ол қайтадан қайтып келді. 6 ай бұрын оған басқа трансплантация жасау керек еді, бірақ олар

65



ҚАТЕРЛІ ЕРІКТІҢ ЕМІ: РИК СИМПСОН ПРОТОКОЛЫ

донор таппағандықтан, ол жойылды. Сөйтіп, ол май жағуды бастады. Дүйсенбіде дәрігер бізге қатерлі
ісік жойылғанын айтты. Майға рахмет, Рик. Сіз ер адамсыз, рахмет ». Люк

-  Рахмет,  Люкс.  Медициналық  құжаттама  жақсы  болады.  Ол  күтім  дозасында  қалуы  керек,  мен
мүмкіндігінше майдың көп мөлшерін жеймін. Мүмкін болса, оны басқа сканерлерден аулақ ұстаңыз.
Youtube бейне куәлігі керемет болар еді. Ізгі тілекпен, JB

«2013 жыл енді  артта  қалды, мен дәрігерлер 2013 жылды көремін деп ойламаған 2014 жылды көре
алатыныма қуаныштымын. Бірақ мен мұнда әлі де тірімін. Мен бірнеше жылдар бойы көрмеген бірнеше
адамдар: «сен әлі тірісің!» Иә, мен әлі тірімін, себебі мен емделмейтін GBM ми қатерлі ісігін өлтіру
үшін дұрыс шөптен жасалған дәріні (каннабис майы) қолдандым.

Сондықтан  маған  емделу  жолын  көрсеткен  Аллаға  шүкір.  Доктор  Тив  Хан  краниотомиядағы
дағдыларыңыз үшін, сонымен қатар Рик Симпсон бұл Құдай жіберген мұнай туралы білімдеріңізбен
бөліскені  үшін  және  менің  әйелім  Цинимин  Мансур  маған  қамқорлық  көрсеткені  үшін,  менің
періштелерім  сізге  кішіпейілділікпен  көмек  көрсеткені  үшін,  достарым мен  менің  отбасым керемет
көмек  үшін.  сүйіспеншілік  пен  қолдау.  Сіздерсіз  мені  қайтадан  сау  көру  мүмкін  емес.  Мен  өзімді
бақытты және бақытты сезінемін. Иә, мен періштелерге сенемін.

Барлығына  2014  жылы  барлық  жақсылықтар,  күйзелмеуге  тырысыңыз,  бақытты  болыңыз  және  сау
болыңыз ». Элия

«Мен (xxx) қатерлі ісігім үшін берілген май үшін алғыс айтқым келеді !! Қазіргі уақытта менің денемде
қатерлі  ісік  жоқ  !!  Бұл  шынымен  де  жұмыс  істейді,  бұл  дәлел  менің  медициналық  жазбаларымда!
Баршаңызға үлкен рахмет және үлкен реквизиттер !!! « Бекки

«Джиндрихке дейін, ол таңғышқа емес, теріге тікелей қолданылуы туралы дұрыс айтты. Айырмашылық
түн мен күн сияқты болды ». Роланд

-- Әрине. 20-30-50% майы бар тұнбалар да жақсы әсер етеді, себебі олар жер астына оңай түседі. Кейбір
жағдайларда  қарасора  тұқымының майы  (немесе  ши  майы)  мен  қарасора  майының қоспасы  да  өте
пайдалы. Бірақ қисынды түрде, жараға неғұрлым көп май түссе, соғұрлым жақсы. JB

«Мен  бұрын  сүт  безінің  қатерлі  ісігін  емдеуде  табысқа  жеткенімізді  жазған  болатынмын.  Енді
дәрігерлер пациентке оның нәтижесі соншалықты жақсы, жұмысқа баруға тура келетінін айтты. Науқас
Құдайға  шүкір  деді,  ал  дәрігер  оған  құдайға  шүкіршілік  айтпау  керектігін  айтты,  мен  одан  ештеңе
жасамағанын сұрап  жатырмын,  бірақ  оған химия мен сәуле алу керектігін  айта  беремін ...  ақылсыз
дәрігер. .

Бірақ біз оны келесі деңгейге көтердік, біз біреудің бетін емдейміз, себебі ол 5 жыл бұрын таблеткамен
жойылған. Бұл адамның ішекте үлкен проблемалары болды, олар оны қатерлі ісік деп ойлады және оған
күшті таблеткалар берді, ол оның бетін құртқаннан гөрі, ол бақа тәрізді болды. Содан кейін олар бұл
Крон ауруы болуы мүмкін деді және т.б.

Менің  айтайын  дегенім,  бұл  адам  5  жыл  бойы  бет  -әлпетін  емдеуге  тырысты,  бірақ  табысқа  жете
алмады. Ол қарасора майын бетіне 5 рет жағып қойды, енді біз оның терісінің қалай көрінетініне сене
алмаймыз. OMG ол қазір өте бақытты, ол қайтадан өзіне айнала алады.

Мен суретке түсіруге тырысамын, бірақ әр 3 күнде, бірақ терінің тез жазылып кететіні соншалық, оның
бет  -әлпеті  қалай  болғанын  көрсете  алмаймын,  бірақ  оның  рұқсатымен  келесі  күндері  оның  ескі
суреттерін  көрсетеміз  (тек  бет  терісі)  және  жаңасы,  сондықтан  сіз  айырмашылықты көре  аласыз  ...
»Жасмин

«Мен 39 жастамын, 2 жастамын және сүт безінің қатерлі ісігімен кездестім. Бұл май - менің емім мен
емім. Бұл адамдар ашкөздікке толы. Олар біздің және біздің отбасымыздың басынан өткеретін қайғы
мен қасірет туралы білмейді. Тек өзімшілдік. Карма ». Салли
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«Жақсы, екі апта ... Дәрігер менің қуығымда 2-3 см ісік бар деді. Мені тікелей ОР -ға апарғым келді. Ол
14 күннің ішінде жоғалып кетті.  КТ көмегімен расталды.  15.02 диагноз қойылды, КТ сканері  29.02.
Жасалды ». Герш

«Бұл  томография  қуықта  2-3  см  көлеміндегі  ісік  байқалғаннан  кейін  14  күннен  кейін  жасалды.
Каннабистің эфир майын қолданған небәрі 14 күнде қуықта ісік байқалмайды. Каннабис ... 14 күн ...
кетті. Заң шығарушылар осыны түсінулеріңізді сұраймыз. Менің дәрі -дәрмегімді алып тастамаңыз. Бұл
мас болудың басқа әдісі емес. Бұл дәрі менің өмірімді құтқарады ». Герш

«Жарайды ...  маған патология туралы есеп келді.  Қуықтағы ісік  олар шығарылғанға дейін кішірейіп
кетті. Дәрігер соңғы рет көргенде оның өлшемі шамамен 2,5 см болатын. Оны алып тастағанда, ол 0,5
см -ге дейін қысқарды. Бұл дәрігер бұл туралы не дейді деп ойлаймын ». Герш

«Құрметті Рик, Құдай сізге разы болсын! Мен жылдар бойы анамнан, әжемнен, сүйікті тәтелерім мен
ағаларым мен достарымнан қатерлі ісік ауруынан айырылдым. Бірақ маған ең қатты соққысы - менің
әдемі,  ақылды,  керемет  қарындасым Ким болды.  Ол  2010  жылдың шілдесінде  42  жасында  өкпенің
қатерлі ісігінің 4 сатысы диагнозын қойды, ал 2011 жылдың ақпанында ол қайтыс болды. Мен оның
қандай ем қолданғанын білмеймін,  өйткені  ол отбасында ешкімге кешке дейін өлетінін  айтпаған,  ал
бұрынғы күйеуі оның қамқорлығына кіріп, отбасын қамап тастаған. Мен мұнай туралы соңғы айға дейін
білмедім, содан бері мұқият зерттеп жүрмін. Басында мен бұл басқа заттар сияқты жылан майы деп
ойладым,  бірақ  мен  осы  уақытқа  дейін  қатерлі  ісігін  емдеген  немесе  айтарлықтай  төмендеткен  27
адамды тізімге енгіздім. 27 адам !!! Бұл тек YouTube -те және онлайн -блогтарда ғана! Мен бұл туралы
1997 жылы, анама диагноз қойылғанда немесе 2000 жылы әжем ремиссиядан шыққан кезде немесе 2010
жылы әпкеме үйге қайтыс бол деп айтқан кезде немесе өткен жылы ағам келгенде білгенімді қалаймын.
-ауызға аузы мен тамағының қатерлі  ісігі  диагнозы қойылып, бетінің  жартысын алып тастауға  және
қалпына келтіруге тура келді. Бірақ қазір мен сенің арқасында. Құдай сізге және сіз жақсы көретіндердің
бәріне разы болсын және осы керемет дәрі -дәрмектің барлығына қол жетімді болуы үшін көп жұмыс
жасағаныңыз үшін рахмет ». Дениз және бұл керемет дәрі -дәрмектің барлығына қол жетімді болуы
үшін көп жұмыс жасағаныңыз үшін рахмет ». Дениз және бұл керемет дәрі -дәрмектің барлығына қол
жетімді болуы үшін көп жұмыс жасағаныңыз үшін рахмет ». Дениз

-  Құрметті  Денис,  мен не  айтайын?  Олар анамды химикамен  өлтірді,  өкпенің  кішкентай  жасушалы
қатерлі ісігіне байланысты, сондықтан мен сіздің сезімдеріңізді білемін. Жағымды ештеңе жоқ. Барлық
уақытта дәрі -дәрмектер қол жетімді болуы керек және біреу ақша табуды қалағандықтан ғана емес.
Әрине, бірақ бәрі де оны мен сияқты бейбіт түрде жұтып қоймайды. Мұнайдың бәрін емдеуге немесе
басқаруға болатынын және оның орнына не қолданылғанын білгенде бұл өте ауыр оқиға.

Маған сол онлайн -айғақтардың тізімін жіберіңіз,  бұл мен Рикпен кездескенге  дейін және «дәстүрлі
медицина» саласындағы нақты жағдай туралы білгенге дейін мен сияқты миын жуған басқалар үшін
қызықты және пайдалы болуы мүмкін.

Қолдау көрсеткеніңіз үшін және осы дәрі туралы хабар таратуға көмектескеніңіз үшін рахмет. Рикпен
екі жарым жыл жұмыс істегеннен кейін, мен айта аламын, дұрыс өндірілген және қолданылған май дәл
ол айтқандай етеді. JB

«Сәлем  Корри!  Тағы да  таңғажайып жаңалық.  Менің  досым *****  *****  сіз  Лос  -Анджелесте  ***
сөйледіңіз  және жібердіңіз,  ол каннабис майымен 2 айға  жуық уақыт болды, ол бүгін медициналық
тексеруден  өтті.  оның  денесінде  ҚАТерлі  ісік  жоқ  !!!!!!!  БӘРІ  ТАЗА  !!!!!!!  Ол  маған  сен  туралы
айтқаның үшін маған ризашылығыңды білдірмейсің және оған **** туралы айтқаныңа ризамын !!!

Сізге тағы да РАХМЕТ. Сіз білмейтін адамдарға көмектесіп,  бүкіл әлемде өмірді сақтап қалғаныңыз
соншалықты жақсы! Мен **** -мен жұмыс істеу үшін Лос-Анджелеске баратын боламын және ішімді
тоқтатып,  дәретханадан  күніне  60-80  рет  шығуға  тырысамын.  Тағы  бір  таңғажайып  есеп  үшін  бұл
қалай? Біз оны жақсы көреміз !! »
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«Мен бүгін дәрігердің пікірімен бөліскім келеді. Менде қуық инфекциясы ұзақ уақыт болды, ал дәрігер
инфекцияны емдеді. Бүгін ол фотокамерамен көзбен қарады (онша қызық емес), менің орнымда өлген
(оның  сөзі  менікі  емес)  және  инфекцияның  созылуына  себеп  болатын  қуық  массасының  (ісік)
қалдықтары бар сияқты.

ҚАЙТА! Оның сөздері менікі емес; Дәрігер: «Мен медицина саласында 40 жылдан астам жұмыс істедім
және ісіктің сыртқы араласусыз орнында өлгенін көрген емеспін», - деді. Мен майды наурыз айынан
бастап алып жүрмін, бірақ егінім келгеннен бері мен шамамен 6 апта бойы майды екі рет мөлшерледім.
8 қазанда массаның кетіп қалғанына көз жеткізу үшін кішкене тазарту операциясын жасамақпын (егер
мен бұған дейін өтпесем). Менде мұнайға күмәнім бар еді, бірақ менің күмәнім жоқ халық.

Менде  шамамен  5  немесе  6  унция  май  жасау  үшін  бүршік  материалы  жеткілікті.  Қолданылатын
материал - Sativa Blend ананас Куш, 25% THC. Мен әзірге нәтижелерге қаншалықты қуанышты екенімді
айта алмаймын. Мен өз докторыма әлі ештеңе айтқан жоқпын, себебі FLA -да кейбір дәрігерлер сізді
емдеуден бас тартады. Ол әзірше ештеңе білмейді ». Джон

- Бірақ сен көп нәрсені білесің, Джон. Құттықтаймын. Мен майды алуды жалғастыратын едім, кейінірек
операциядан шығатын едім. Мүмкіндігінше сканерлеуге болмайды. Мен майды суппозиторий түрінде
қабылдар едім, сіз әрқашан майды ауырған жерге мүмкіндігінше жақындатқыңыз келеді. Сондай -ақ,
егер мүмкін болса, жақсы нәтиже алу үшін майды бірнеше штаммнан жасауға тырысыңыз. Сізге жақсы
тілектер, JB

«Толық келісім бар JB. Операцияның кешіктірілгенін көрсетеді. Дененің кез келген инвазивті жұмысы
сіздің жүйеңізге инфекцияны жібереді. Ешқандай әдеттер мен өздерінің таңғажайып дәрі -дәрмектерін
мүлдем  құрметтемеу  арқылы  бізде  антибиотиктерге  төзімді  ет  жейтін  бактериялар  бар,  көптеген
ауруханаларда кездеседі. RSO бұл мәселені шешеді, бірақ хирургиялық «бот-жұмыс» туралы не деуге
болады? Емдеуден жүгіру бәрін айтады ». Тильман

«3  күн  бұрын  біз  досымыздың  базальды  жасушалы  карциномасын  RSO  -мен  емдедік.  Біз  бүгін
тексердік, ол дерлік жоғалып кетті. Біз RSO -ны қайта қолдандық және бинтпен орадық. Біз оны тағы 3
күнде тексереміз және алдыңғы 3 күннің нәтижесі бойынша ол жойылады деп күтеміз.  Бұл оның оң
жағында. Біз емдеген онкологиялық аурулар оның сол қолында болған. Ура, ол жұмыс істейді ». белгі

- Иә, болады. Егер ол істемесе, біз жасамас едік. JB

«Менің атым Джордж, мен саған айғақ бергім келеді.  82 жасымда, 2010 жылдың 22 желтоқсанында,
өңеш қатерлі ісігі диагнозы қойылды. Маған 6 айдан 2 жылға дейін өмір сүруім керек екенін айтты,
мүмкін,  жұтуға  көмектесу  үшін  сәулелік  емдеуден  кейін  бір  кездері  тамағыма  тоқтау  қажет  болуы
мүмкін.

Диагноз қоймас бұрын, мен тыныс алуды және тамақты жұтуды қиындаттым, екі аяғым ісіп кетті, жеңіл
шаршау болды. Мен 2011 жылдың басында радиациялық емдеуден өттім. 2011 жылдың қыркүйегіне
дейін  қатты  тағамды  жұту  мен  шайнау  қиын  болды.  Мен  тұншығып  қалғандай  болдым.  Менің
тамағымды  кішкене  бөліктерге  бөлу  керек  болды.  Мен  майлы  тағамды  жегенді  жөн  көрдім,  оның
орнына Boost сілкінісі. Менің де асқазанымда қатты газ пайда болды. Газ асқазанымды найзағай мен
найзағайдай  жарып  жіберді.  Менде  бас  айналу  эпизодтары,  тыныс  алудың  қиындауы,  ентігу  және
тершеңдік байқала бастады. Менің тепе -теңдігім нашар болды, мен өте жақсы жүре алмадым. Азық -
түлікті өзімнің люкс бөлмеме апару тыныссыз және терлемей алып жүру қиын болды.

Кейін бас айналудың ауыр эпизоды мені ауруханаға жіберді, дәрігер мені қан қысымына қарсы екінші
таблеткаға салды. Ауруханада жатқанымнан кейін көп ұзамай бейтаныс адам маған келіп, маған қатерлі
ісікті емдеуге қарасора майын ұсынды және қосымша ақпарат алу үшін мені Phoenix Tears веб -сайтына
жіберді.  Мен  басында  қарасора  майын  қабылдаудан  қорқатынмын,  мен  қарасораны  есірткіге
тәуелділікті тудыратын есірткі деп ойладым. Рик Симпсонның қарасора майын зерттегеннен кейін мен
емделемін деп шештім.  Қарасора/каннабис майы денсаулықты жақсартудың «қақпасы» екенін емдеу
кезінде және одан кейін түсіндім.
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Қарасора  майының  күріш  дәнінің  1/2  мөлшерін  қабылдағаннан  кейін  мен  оның  денемде  жұмыс
істейтінін бірден байқадым.
 Мен оның саусақтарымнан саусақтарыма дейін ағып жатқанын сездім. 
 Мен релаксация, бақыт және әзілімді жақсартуды сезіндім. 
 Менің аяғым резеңке тәрізді болды, ол 6 сағаттан кейін жоғалып кетті. 
 Демалу кезінде де, ұйықтау кезінде де тыныс алу тыныш болды
 Күн/аптадан кейін:
 Менің үйіндім/геморройым жоғалып кетті.
 Иықтағы ауырсыну төмендеді
 Тыныс алудың қысқаруы төмендеді. 
 Екінші  күннен  бастап  газдың  жиналуы  мен  асқазандағы  ыңғайсыздық  тыныштандырылды  және

тұрақты бола бастады және емдеуді жалғастырды. 
 Мен қысымды төмендететін дәрілерді қабылдауды тоқтаттым, себебі менің қан қысымым тым төмен

болды. Қан қысымын түсіретін таблеткаларды қабылдағаннан кейін менің қысымым қалыпқа келді
 Екі аяқтың және тобықтың ісінуі айтарлықтай төмендеді. 
 Менің аппетитімді тежеп, салмағымды реттедім - мен әзірге 26 фунт жоғалттым. 
 Терінің түсі жақсарды
 Бас айналу жоғалды
 Мен туғаннан бері  жүрек ырғағы тұрақты емес деп есептегенде,  жүрек соғысы біршама тұрақты

және қиын емес сияқты 
 Ішек қозғалысы тұрақты бола бастады
 Жақсы, тыныш ұйқы сезілді. 
 Баланс пен үйлестіру жақсарды
 Тыныссыз жақсы айнала алады. 
 Әңгімелесуде мәнерлірек бола бастады
 Менің көзқарасымды өзгертті және көңіл -күйімді көтерді
 Марихуанаға деген көзқарасым өзгерді
Жалпы, мен қарасорадан емделгенге дейін сезінген барлық белгілер жоғалып кетті.

Емдеуді  аяқтау  үшін маған 3 1/2 ай қажет  болды. Бұл тәжірибе  жағымсыз болған жоқ.  Бұл дозаны
жоғарылатқан кезде, бірақ бір -екі күннен кейін бәрі реттелді. Мен Рик Симпсон ұсынған дозаны азды -
көпті ұстандым.

2  ай  емделгеннен  кейін  онкологқа  барғаным  таңқаларлық  болды.  Ол  менің  терімнің  түсі  жақсы
көрінетінін,  қан  қысымы  мен  жүрек  соғысының  қалыпты  екенін,  менде  жұтылу  проблемасы
болмағандықтан,  емделудің  қажеті  жоқ  екенін  айтты.  Сондай-ақ,  ол  алдын  ала  жазылудан  шыққан
рентген жақсы көрінетінін және маған кем дегенде 6 ай бойы оралудың қажеті жоқ екенін айтты. Әдетте
мен онкологқа әр 3 ай сайын қаралатынмын ...

Мен  қарасора  майы  қатерлі  ісікті  өлтірді  деп  ойлаймын.  Қарасорадан  алынған  денсаулығымның
жақсаруы мені жаңа адам сияқты сезінуге мәжбүр етеді. Мен қарасора майының кереметіне таң қалдым.
Мен ризамын, мен қарасора майын алуға шешім қабылдадым.

Қарасора майы денсаулығымды жаңартып, өмірімді ұзартты. Рик Симпсонға алғыс айтамын, Алла разы
болсын! Жақсы істерді жалғастыра беріңіз! Мен қарасора майы адам өмірін құтқара алатынына толық
сенімдімін. Рақмет сізге.» Джордж

«Джорджқа арналған шағын жаңартулар ... Бүгінге дейін ол +31 фунт жоғалтты, енді біраз уақыт бұрын
ол  өзінің  салмақ  жоғалтуына  байланысты тіс  дәрігеріне  баруға  мәжбүр  болды (ол  бұрын 280  фунт
болатын).  Егер  ол  қазір  қаласа,  салмағын  оңай  қайтаруға  болатынын  білді,  бірақ  ол  салмағы  мен
салауатты өмір салтын таңдауда), оған протезін қайта отырғызу/реттеу қажет болды. Оның тіс дәрігері
оның сыртқы келбеті мен түсі жақсы болғанын айтты.
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Айта кету керек, Джордж жақсы тыныс алғанын айтты, және әлі күнге дейін тұншығумен ешқандай
проблема жоқ, ол стейк,  картоп пен көкөністерді  осы аптаның басында қабылдады, ал оның тамағы
бұрынғыға қарағанда әлдеқайда жеңіл түседі. ол «емделуге» дейін қолданылады. Ол бізге осы аптаның
басында өзінің дәрігеріне барғанын айтады ... Оның дәрігері: «О, сен мен бұрын көрген Джордж екеніңе
сенімдісің  бе?»  -  деді.  Сондай  -ақ,  дәрігер  оның  түсі  жақсарғанын  айтты.  Джордж маған  кейінірек
дәрігерге екі аяғынан қаншалықты көп сұйықтық жоғалтқанын көрсеткенін айтты, ол жоғалып кетті деп
ойлайтынын айтты ... Содан кейін дәрігер: «Джордж, сенде ісік жоқ», - деді.

Ол  бірнеше  ескі  медициналық  ақпарат  қағаздарын  сатып  алды  және  оған  (қазір)  келесі  кездесуде
(маусым)  онкологтан  ескі  рентгенді  және  томографиялық  томографияны  (дискіде)  алуға  тырысу
керектігін айтты. Ол онкологтың қабылдауына ертерек кіруге тырысады ... қазір дәрігердің көмегімен.
Сол кезде ол МРТ сұрайды. Ол қазір ұзақ жолдарды басып өтті ... бірақ қазіргі уақытта оның жалғыз
мәселесі (әйтпесе ол керемет болар еді дейді !!) - ол туғаннан бері тұрақты емес жүрек соғысы, және
соңғы кездері ол әдеттегіден сәл жоғары болды. Мен оның салмағының төмендеуі оның тұрақты емес
жүрек соғысын қоздырады ма, әлде бұл өмірді өзгертетін оқиғаны қоздырады ма, әлде мұны не істеп
жатқанын білмеймін,  мен оған бұл жағдайдың шешілгенін қалаймын. Енді ол жүрек соғысы туралы
кардиологқа  қаралуға  жолдама  алды.  Сондай  -ақ,  жақында  оның  түсі  жақсарды,  оның  беті
қызыл/қызғылт түсті,  оның айналымы одан да жақсы көрінеді.  Жақсы, мен әзірге ала алатыным осы
болды ... Бейбітшілік 1 »Бостандық

«Ал, Рик пен Джиндрич, менің еңбекқорлығым мен RSO -ға деген адалдығым ақыры өз жемісін берді.
Мен  Рик  пен  Феникстің  көз  жасын  2004  жылдан  бері  қадағалап  келемін  және  мен  майдың  емдік
қасиеттеріне бірден сендім. Адамдар күліп, мені жынды деп атаған кезде де мен бұл ақпаратты таратып,
оның артында 100% тұрдым. Мен қазір қатерлі ісікпен ауыратын 3 адамды емдедім және менің соңғы
пациентіме  медициналық  жүйеден  өтіп,  емделуден  бас  тартып,  оның  қатерлі  ісігін  емдеуге  RSO
қолданғанын растағаны үшін үлкен несие беремін ... оның екі өкпесі қатерлі ісікке толы болды және
олар оған алғаш диагноз қойылған кезде 3 ай өмір сүруге уақыт берді ... 5 ай бұрын. Бүгін ол ресми
түрде қатерлі ісікке шалдықпайды және ол шын мәнінде 27 фунт жинады. Қатерлі ісік дәрігерлері оның
5 айдың ішінде керемет түрде сауығып кетуіне ешнәрсенің көмегінсіз таң қалды және оның қазіргіден
сау екенін айтады. Ол майды ауруханадағы дәрігерлердің алдында жеп, Феникстің көз жасы туралы
мақаласы  бар  Weed  World  журналын  алып  жүрді,  оны  басқа  пациенттерге  көрсетіп,  RSO  туралы
хабарды  таратады.  Менде  жақын  арада  РСО  оның  қатерлі  ісігін  емдеген  аурухананың  барлық
құжаттарының көшірмелері болады ... оның емделуге қарасора майын қолданғаны оның құжаттарында
жазылған. Мүмкіндігінше бұл сөзді таратуға көмектесу үшін мен оған ертегі құрастыратын боламын,
мен RSO ғажайыптарының әр түрлі ауруларға әсер еткенін көрген басқа 25 адамды білемін, олар қазір
өздерін емдеуге тырысуда. .. сөз жоқ !!!! : ) Мен емделіп жатқан және жақын арада менің аймағымдағы
басқа адамдар болғысы келетіндіктен, балалар, сіздердің тынымсыз еңбектеріңіз бен панацеяны қайта
табуға берілгендіктеріңіз үшін РАХМЕТ айтқым келеді ... Сіздер құтқарушыларсыздар ... Сөзбе -сөз !!
Бейбітшілік пен махаббат PA »Стив

«Сәлеметсіз бе, мен сізге кеше болған бір ғажайып туралы әңгіме айтуым керек. Менің досым бар және
оның есімі Шеннон О'Брайен. Ол 17 жасында ми ісігінен аман қалды. Ол бір жылға жуық уақыт бойы
ісікпен ауырады. Ол оның миының барлық көлеміне дейін өсті. Мен оған RSO -мен бөлістім, кеше оның
МРТ  нәтижелері  ісіктің  жартысына  жуық  қысқарғанын  көрсетті.  Ол  оны  14  ақпаннан  бастап
қабылдайды.  Сіз  бұл  Хэйл  Мэри  болғанын  түсінуіңіз  керек.  Мен  сіздің  жаным  сіздің  әңгімеңізді
тапқаны үшін ризамын және оны жеткізе алдым ». Надин

«Менің досым 4 апта ішінде каннабис майын ішкеннен кейін ішек ісігінен толық айықты. Дәрігерлер
бастарын тырнап жатыр, олар түсінбейді. Бұл адамға 12 қазанда түбегейлі операция жасалуы керек еді,
оның операциядан шығу ықтималдығы 10% болатын. 1 қарашада дәрігерлер оған таза денсаулық есебін
берді. Бұл оған Рождествоны көрмес бұрын тірі болмайтынын айтқан дәрігерлер. Халлелуя. Иемізді осы
емдік  шөпті  жер  бетіне  орналастырғаны  үшін,  оны  қолдануға  жеткілікті  сенімі  барлардың  бәрін
сауықтыру үшін мадақтаңыз. ОЛ ІСТЕЙДІ.» Шерри
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«Жақсы, мен өзімді  жақсы сезінемін.  Ми ісігі  мен қант диабеті  бойынша RSO -да шамамен 30 күн
болды. Менің қандағы қант төмендейді. Мен инсулинді 2 күн бұрын тоқтаттым, себебі қандағы қант
тым төмендеді ». Джефф

«Бұл сонымен қатар басқа досының сүт безі қатерлі ісігінің 1 кезеңін тазартты. Екі апта ішінде гольф
допының көлеміндегі ісік бұршақтан кіші болды. 0,4 г күніне екі рет, шикі май. Тері қатерлі ісігімен
ауыратын тағы бір досы оны теріге тікелей жағылған жергілікті ерітіндімен алып тастады.

Мен  жаман  тістің  инфекциясынан  және  ісінуінен  арылдым,  демікпе  ұстамасынан  кейін  өкпемді
тазарттым және қатерлі ісік болуы мүмкін немесе мүмкін емес екі қорқынышты дақты алып тастадым ...
оны ешқашан тексерген жоқпын. кетті ... ой. Ешқандай химия, радиация, жанама әсерлер, проблема жоқ
». Брюс

«Мен Риктің бейне нұсқауларын қолдана отырып, майды қолдандым және 4 -ші сатыдағы диффузиялық
үлкен«  В  »жасушалы  лимфомадан,  58  айдың  ішінде«  емделмейтін  »фолликулярлық  қатерлі  ісіктен
емделдім !!  Содан бері  мен өзіме де,  өзгелерге  де май жасауды жалғастырдым және өкпе,  сүт безі,
простата, ми, тоқ ішек, лейкемия, ұйқы безінің 10 -нан астам расталған жағдайын көрдім, науқастар қою
жасыл майларды қолдана отырып емделеді !! Мен тек жасыл жапырақтарда кездесетін арнайы қабынуға
қарсы  қосылыстардың  арқасында  жапырақтар  мен  гүлдердің  екеуінен  де  май  жасаймын!  Мен 1992
жылы тоқ ішегімнен толық айырылдым. Менде 7 жыл бұрын құрт кетуі керек 20 жыл бойы қалыпты
сантехника  сияқты  жұмыс  істейтін  менің  ішегімнен  жасалған  «дорба»  болды!  PAMF
гастроэнтерологының  айтуынша;  ол  каннабиноидтердің  ауыр  қолданылуын  салауатты  «дорбаға»
«алғашқы  салынған  күнінен  20  жыл  бұрынғыға  қарағанда  жақсы  жағдайда  деп  есептейді.  «Ол  дәл
осындай  нәтижені  каннабиноидтарды  қолданатын  басқа  пациенттерден  естіді  және  қазір  оны
емделушілерге ұсынады!» Крейг

«Уайт, Рик Симпсон Ойл - керемет! Барлығына осы керемет емді қалай жасауға болатынын әлеммен
бөліскеніңіз  үшін рахмет.  Мен досым Карменге  Ходжкин лимфома қатерлі  ісігі  диагнозы қойылған
кезде майды алуға мәжбүрледім. Ол бір жылдан бері қатерлі ісік ауруынан босады !!! Ал менің Аддисон
ауруы ізі жоқ ӨТТІ және дәрігерлер бұның қалай және неге болғанын түсіндіре алмайды. БІРАҚ мен
жасай аламын және жасаймын !!! Каннабис емдейді !!! » Эми

«Сәлеметсіз  бе,  мен  сіздермен  жақсы жаңалықпен  бөлісемін  деп  ойладым.  Мен сізге  бұрын айтқан
онкологиялық  науқас  жақында  CAT  сканерлеуінен  өтті.  Ісік  жоқ  !!!  Оның  кеудесінде  бейсболдың
көлеміндей ісік болды. Ол және басқа ісіктер мүлдем жойылды! Қалған нәрсе - тыртық тіндері. Ол да,
мен де осы керемет дәрі үшін Құдайды мадақтаймыз. Каннабис, керемет өсімдік, бәрімізге Құдайдың
берген сыйы. Біз бәріміз Рик Симпсонға және адамдарға Құдайдың зауыты не істей алатынын түсіндіру
үшін жасаған құрбандықтарына алғыс айтуымыз керек.  Науқас жоғалтқан 40 фунтқа артты.  Ол мен
көргеннен  гөрі  сау  және  жақсы  көрінеді.  Мен  100%  сенімдімін  және  Рик  Симпсон  майы  дұрыс
жасалғанда және қолданылғанда қатерлі ісікті емдей алатынына сенімдімін. Енді осы аурумен 12 жыл
күрескеннен кейін, бұл науқаста қатерлі ісік жоқ. Біз бұл үшін Құдайға даңқымызды бере аламыз.

Тағы да Рик, адамдар үшін өте үлкен құрбандыққа барған жігіт болғаныңыз үшін. Бір жылдан бері мен
RSO  -ның  қолынан  келетінін  таратамын.  Енді  мен  сіздің  бейнелеріңізде  айтылғандардың  бәрі  көк
екеніне 100% сенімдімін. Мен қатерлі ісік ауруымен ауыратын науқастың 4 -ші кезеңін қабылдаймын
және оның бір жылдан аз уақыт ішінде қатерлі ісік ауруынан айығатынына сенімдімін. Мен бұл сөзді
қолымнан келгенше таратуды жалғастырамын.  Мен де  қолымнан келгенше адамдарға  көмектесемін.
Шындық жеңеді. Сіз жасаған және әлі де істеп жүргендеріңіз үшін рахмет. Құрметпен, құдай өсіріңіз »

«Бұл ем - бұл қазірдің өзінде шындық. Олар өткен желтоқсанда анама оның өкпенің қатерлі ісігінің 4
сатысы екенін айтты. 14 айдан кейін ол бұрынғыға қарағанда жақсы көрінеді. Сіздің нанымдарыңызға
берік болғаныңыз үшін рахмет ». CK

«Доктор Ронда маған Рождество алдында менің арқамдағы бұл қара дақ меланома екенін айтты. Қан
кете бастаған соң мен оған бардым. Мен үйге келдім де, арқама бүршік майын сала бастадым, мен де
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майды тұрақты жей бастадым. Бұл 2 аптадан аз уақытты алды және менің арқамдағы дақ тазартылды,
мен шамамен 2 унция май жей бердім. Менің арқамда әрең белгі бар, мен өзімді керемет сезінемін.

Филип  те  бір  жылдық  тексеруден  өтті,  ол  бір  жылдан  астам  уақыт  бойы қатерлі  ісікпен  ауырады.
Сондықтан олар онкологиялық ауруды тегін деп атайды. Ол үшін кемінде 3 жыл дәрігерге қаралу қажет
емес. Ол не химия, не радиация қабылдамады, ол шамамен 4 унция каннабис майын алды, және ол әлі
күнге  дейін  аздап  жейді.  ІШЕК  ҚАТЕРІНІҢ  ІСІН  САБАҒАН  АДАМДАР  ЕМЕС.  РИК  -  біздің
батырымыз ». Флейта ағашы

«Менің жігітім екеуміз жақында сіздің майыңызды жасап, оны аяғына нашар көрінетін меланомасы бар
жақсы досыңызға ұсындық. Біз сіздің майды қалай қолдану керектігін түсіндірдік, кеше ғана ол қоңырау
шалып, бұл мүлде ӨТТІ! Оның астында жаңа терінің өсуі бар ». Гвендолин

«Каннабис майының емдік күші туралы білім алу мүмкіндігіне ие болмаған адамдарға сену қиын ... Мен
Рик Симпсон шыққан жерде тұрамын және біз 10 жыл бойы емдік күшін көрдік. Ол қатерлі ісікті, қант
диабетін, бұлшықеттердің бұзылуын, тіс ауруларын емдейді, әсіресе күйік үшін керемет дәрі (сену үшін
оны көру керек).

Әзірге біз дұрыс және жүйелі түрде қабылданған жағдайда жұмыс жасамайтынын көрген ештеңе жоқ.
Әсіресе терінің қатерлі  ісігіне,  жүрек айнуына, асқазандағы құрысуларға және қажет нәрсеге жақсы.
Қайырлы  түн  ұйқы.  Каннабис  майынан  стрессті  жеңілдететін  ештеңе  жоқ,  және  біздің  ішкі
мәселелеріміздің  көпшілігі  стресстен  туындайды.  Сонымен,  сіз  барасыз.  Барлығына  сәттілік.  Бұл
шынымен де жұмыс істейді, тек оған сену керек. Құдайға және Рик Симпсонға сеніңіз ». Терри

«Менің білетінім -  мен баруға дайын едім, енді  шыдай алмадым, өз тарихымды осында жаздым, ал
періштем  мені  RSO  майымен  байланыстырды.  Мен  тамақтануды  тоқтаттым,  ал  майдың  мөлшеріне
бірнеше  күріш  дәнімен  ішімнің  өзгергенін  сездім.  Бұған  дейін  менің  өмірім  диванға  жылыту
жастықшасы салынған, сусындар қойылмаған. Бірақ екінші күні мен ояндым, мұз қорапшасында, тамақ
іздеп, душ қабылдадым. Кейбіреулерге душқа ұзақ тұра алмайтын уақыт келгенше, бұл маңызды емес.
Мен осында қалдым, салмақ жинадым, қайтадан өмір сүре бастадым, шынымен де өмірімді қайтарып
алдым.  Ота  жасамас  бұрын  бұл  туралы  білмегеніме  өкінемін.  56,  ақ  әйел  сүт  безі  қатерлі  ісігінің
құрбаны Кэтлин »

«Менің досымның анасы сүт безінің қатерлі ісігімен 3 рет ауырған. Ол марихуананы үнемі қолданған,
бірақ дәрігер оған химиотерапия кезінде оны қолданбауды айтты. Ол дәрігердің айтқандарын тыңдап,
марихуана  қолдануды тоқтатты,  бірақ  ол  ешқашан  жақсармады.  Үшінші  рет  оралғанда  ол  дәрігерді
елемеді және емделу барысында марихуананы қолданды және оны Рик Симпсон майы мен тағамдар
арқылы қолдануды жалғастырды. Ол 5 жыл бойы қатерлі ісікпен ауырады және оның қайтып келуінің
белгілері жоқ! » Дуан

«Мен бұл керемет жаңалықты сізбен және сіздің ізбасарларыңызбен бөлісуім керек ... Әйелімнің жұмыс
досы оған бірнеше ай бұрын күйеуінің асқазан безінің қатерлі ісігі екінші рет қайтып келгенін айтты,
мен  әйелім  екеуміздің  RSO  туралы  білетінбіз.  ол  туралы  көбірек  білу  үшін  оларды  өз  сайтыңызға
қойыңыз,  және  т.  бірақ  нәтижеге  қараған  кезде  іс  жүзінде  не  болды,  ісік  іс  жүзінде  жоғалғанын
байқадық, бірақ олар іс жүзінде жоғалып кетті. Олар оның қалай қысқаруы мүмкін екеніне таң қалды
(олар  тек  улы  емес,  медицинаның  барлық  түрлері  туралы  білуі  керек).  Олар  қалған  нәрсені  алып
тастағысы келетінін айтты бірақ мен оған бұрын жасаған дозаларымен жүруді ұсындым, өйткені бұл оң
әсерін тигізді және қасапшыларды қасына жібермеу керек. Мен жаңалықты естігенде қатты қуандым
және сізге хабарлауды асыға күттім. :)« Белгі

- Жарайсың, Марк, пациенттің қалай сезінетінін біл, көп жағдайда сканерлеу қажет емес. Егер ол алты
ай ішінде 120-180 г жесе, онда оған көп уайымдамайтын сияқты. JB

«Дәрігерлермен  байланысы  жоқ,  тек  маймен  ауыратын  адамдарды  қатерлі  ісікті  емдейтіні  туралы
мыңдаған құжатталған дәлелдер бар. Мен қатерлі ісіктің 4 сатысына шалдықтым. Менің 3 ай ғана өмір
сүруіме тура 14 ай болды. Том
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«Сізге хабарлау үшін Том ағам туралы жаңартулар бар. Оның жаңа PSA деңгейі 0,1 және тұрақты. Бізге
оның өмірін сақтап қалу үшін білім бергеніңіз үшін рахмет. Ол простата обырының 4 сатысында болды.
Біз куәлік беруді жоспарлап отырмыз. Құдай сені сақтасын.» Шерри

«Мен ойық жаралы колит пен қатерлі  ісіктен айыққаннан бері  менің гастроэнтерологта  каннабистің
барлық пациенттері бар, өйткені олар қабынуға қарсы ең күшті дәрі-дәрмектер ... және олар кез-келген
дәрі-дәрмектен жақсы жұмыс істейді !!!» Крейг

«Мен оның  қатерлі  ісікті  емдейтінін  білемін  ...  Мен  анамды 3  рет  емдедім,  ол  қазір  қатерлі  ісікке
шалдықпайды». Мак Джей

«Құрметті Лара, мен саған тез арада хабарлама жібергім келді, ол үшін барлық ісіңе рахмет. Мен сіздің
парақшаңызды 6 айға жуық бақылап отырмын. (Кешіріңіз,  біз бірінші  рет сөйлесіп  отырмыз. Менің
ойымша,  мен көп сөйлейтін адам емеспін.)  Мен сіздің парақшаңызда сирек айтатын болсам да,  мен
сіздің зерттеулеріңізді жоғары бағаладым, себебі бұл маған әкелді. жеке зерттеу жүргіземін. Мен сіздің
жазбаларыңызды бірінші рет бақылай бастаған кезде білгенімнің бірі - каннабистің қатерлі ісікті қалай
емдей алатыны. Бұл мен үшін өте маңызды болды, өйткені менің анам бір жылдан бері ұйқы безінің
қатерлі ісігімен ауырады. Ол шынымен де біраз уақыт нашар болды, ал біз оны жібере алмайтынынан
қатты қорқатынбыз. Бір күні мен сіздің каннабис майы туралы жазбаңызды оқыдым және анамнан оны
сынап көруге рұқсат сұрадым. Ол бұрын ешқашан каннабис тұтынбаған, бірақ бұл кезде ол кез келген
нәрсені  сынап  көруге  дайын  болды.  Біз  Калифорнияның  оңтүстігінде  тұратындықтан,  мен  оған
жергілікті  дистрибьютордан  3  айға  каннабис  майын  жеткізуге  тапсырыс  бере  алдым.  Біз  каннабис
өздігінен жұмыс істеп жатқанын білу үшін химияны бірнеше ай бойы кесіп тастайтынымызды білдік.
Бір таңқаларлығы, сіз оның бірден жақсарғанын көре аласыз. Ол өзін жақсы сезінді, ол жақсы тамақтана
алды, энергия көп болды, бірақ ол үнемі оянбастан жақсы ұйықтай алды. Ол тіпті  бірінші рет жаяу
жүргіншінің  көмегінсіз  бөлме  арқылы  жүре  алды.  айлар.  Бірнеше  күн  бұрын  біз  оны  қатерлі  ісік
ауруының қаншалықты азайғанын білу үшін маманға апардық. Ол бұл майды бүгіннен бастап 2 ай 2
апта бойы қабылдады, мен қуанышты түрде хабарладым, оның ісігі толығымен жойылды. Дәрігер оның
бұрынғы мөлшерінің 5 пайызын ғана айтты. Мен оған қалай болғанын айтқанымда, дәрігер сенбеді. Сіз
менің анамның өмірін сақтап қалдыңыз деп ойлаймын. Күрес әлі аяқталған жоқ, бірақ аяқталуға жақын
қалды және қазір оны толығымен жеңуге болады. Бұл хабар мен және менің бүкіл отбасымнан ... Лара
жасаған ісіңізге рахмет. Сізге шын жүректен алғыс айтамыз. ♥ ”Дин

«Құрметті  CureYourOwnCancer.com, мен біраз уақыт бұрын мен Рик Симпсон майы туралы оқыдым
және  оны  жасауға  тырысамын.  Мен  ұзақ  уақыт  бойы  марихуана  өсірдім.  Мен  өзімнің  ең  жақсы
бүршіктерімді қолдандым және қарасора майын жасадым. Мен оны сынап көрдім және сене алмадым.
Бұл соншалықты күшті болды, менде ешқашан болмаған сияқты болды.

Мен оны сынап көргеннен кейін, 11 жыл бойы қатерлі ісікпен (Ходжкин лимфомасы) күрескен науқас
туралы  білдім.  Мен  оған  марихуанаға  медициналық  күтім  жасаушы  болуды  ұсындым,  және  ол
ұсынылған майды қабылдағанша оған ақысыз түрде май беремін. Ол кезде ол маған бейтаныс еді. Мен
онымен бір жыл бұрын жанашырлық клубының кездесуінде кездестім, содан кейін оның қатерлі ісікпен
ауыратынын білдім. Мен Рик Симпсонның «Емделуден жүгіруде» айтылғандай, майдың қатерлі ісікті
емдей алатынын білгім келді.

Сонымен, осы науқаспен байланысқа шығып, ұсынысты ұсынғаннан кейін біз өз мемлекетімізге тиісті
құжаттарды  тапсырып,  емделуді  бастадық.  Біз  оны  зауыттардың  иелігінде  болатын  жерге  қойдық,
сондықтан  ол  ақыр соңында  майды өзіне  өзі  бере  алады.  Бұл келісімнің  бір  бөлігі  болды,  ол  өзіне
көмектесуді үйренді. Емдеуді бастадық. Алғашында бұл қиын болды, себебі май өте күшті болды, және
оны күніне үш рет қабылдау өте қиын болуы мүмкін.

Үш айдан  кейін  оның жоғарғы кеудесіндегі  ісік  кішірейе  бастады.  Бес  айдан  кейін  ісік  толығымен
жойылды.  Содан  кейін  ол  CAT сканерлеуге  кірді.  Нәтижелері  оның қатерлі  ісік  еместігін  көрсетті!
Дәрігерлер  кем  дегенде  11  жыл  бойы  оның  қатерлі  ісігін  емдеуге  тырысты.  Химия,  сүйек  кемігін
трансплантациялау және т.б. Қарасора майына айналдырылған бір фунт премиум бүршігі ғана қажет
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болды.  Оның  дискіде  CAT  сканерлеуге  дейінгі  және  кейінгі  нәтижелері  бар  (жақында  бізге
хабарланады). Ол алдыға шығып, адамдарға көпшілік алдында сөйледі. Шын мәнінде, ол қазір емделуші
қарасора майымен басқа науқастарға көмектесетін күтуші!

Бұл әңгіме - бұл нақты мәміле, BS жоқ, менде жергілікті каннабис лагерінде түсірілген екі бейне (екеуі
де оң жақта). Бір бейне - менің науқасым. Басқа бейне - бұл менің пациентім және басқа науқастың
куәліктері.  Менің  емделушім  екеуміз  бұл  ғажайып  үшін  Құдайға  мадақ  айтамыз.  Құрметпен,
GrowGoddess »

«Бір жыл бұрын менің онколог дәрігер бізге хосписке тез арада хабарласу керектігін айтты, тоқ ішек
ісігі  менің өкпемде және тоқ ішегімде болды, 09 -де тоқ ішектен,  11 -де  бауыр шығарылды. Менің
күйеуім тағы бір рет химикат қолдануды талап етті.  Мен каннабис майын тапқан кезде,  мен майды
химиотерапиямен бір күнде қабылдай бастадым. Менің ісік маркері  17.6 болды. БІР емдеуден кейін
(және 2 апта май) менің ісік маркері 10,6 болды. Өткен жұмада 2 емдеу мен 5 апталық майдан кейін
менің ісік маркері 4,8. Менің медбикем маған не істеп жатқанымды білмейтінін айтты, бірақ бұл химия
нәтиже бермеуі керек еді. Мен өзімді ұзақ уақытқа қарағанда жақсы сезінемін ». Диана

«Мен сынап көрдім, менде тоқ ішек ісігі болды, ісік жойылды !!!» Жан

«Құрметті Рик, мен сені жеке танымасам да, сен менің отбасымның мүшесі болғандай сезінесің, өйткені
сенің рөлің менің отбасым үшін маңызды болды!

Бүкіл  адамзатқа  жанқиярлық мақсатта  көмектескеніңіз  үшін сізге  алғыс айтуға  сөзім жетпейді.  Мен
Словенияда  тұрамын,  мен  сені  айдың  соңына  дейін  осында  болатынын естідім  және  кейіпкерімнің
қолын беру үшін сізге алғыс айтуға мүмкіндігімді жібермеймін!

Менің құрбымның анасына 3 айға жуық уақыт ішінде 4 сатылы ұсақ жасушалы өкпе ісігі  диагнозы
қойылған  (оң  өкпесінде  теннис  допындай  үлкен  ісік,  оның  бауырында  және  лимфа  түйіндерінде  2
метастаз бар). Бірнеше ай бұрын мен сіздің «Емделуден жүгіру» бейнежазбасын көруге сәттілікке қол
жеткіздім, тіпті егер мен медициналық марихуананың көптеген артықшылықтары туралы білетін болсам
да, мен сіздің фильміңіздің ашылуына таң қалдым, мен есімде, егер ол: Менде қатерлі ісік болса, мен
міндетті түрде майға жүгінемін ». Содан кейін бұл менде болған жоқ, бірақ менің дос қызымның анасы
болды, мен оны әрқашан жақсы көретінмін, ол менің қызымның анасы!

Сондықтан  біз  дереу  әрекет  етуді  шештік  және  мен  дәрі  дайындау  үшін  барлық  шикізатты  табу
бақытына ие болдым! Ол май алу идеясына ашық болса да, ол химиотерапиядан бастады, себебі ол сол
кезде бұл қорқынышты аурудан құтылу үшін бәрін жасаймын деп қорқады.

Сондықтан  ол  алдымен  химиямен,  ал  келесі  күннен  бастап  маймен  бастады.  Ол  майдың  алғашқы
дозасын қабылдағаннан кейін небәрі  1 сағаттан кейін химияға қарсы керемет әсерді  көре алды. Бұл
керемет болды, бірақ біз мұнайдың жұмыс істейтінін білсек те, біз мұндай тез жақсаруды күтпеген едік!
24 сағат бойы үздіксіз құсу мен өзін өмірден өтіп бара жатқандай сезінгеннен кейін, ол өзін кез келген
жағынан жақсы сезіне бастады (енді жүрек айнуы, аузынан жағымсыз дәм, үлкен тәбет, керемет ұйқы
және т. және келесі химияға дейін жақсы.

3 рет химия мен 35 мл майдан кейін, ол алғашқы томографияны жасады және нәтижелері шынымен де
жігерлендірді, өкпесіндегі үлкен ісік қазір бұрынғы КТ кезіндегі ісіктің жартысына жетті, ал 2 метастаз
болды. бір ғана қалды, және ол кішірек болды!

Осы  кезеңде  мен  эндоканнабиноид  жүйесі  мен  каннабиноидтардың  қасиеттері  туралы  көптеген
зерттеулер  жүргізе  бастадым.  Бұл тақырыпта  қанша зерттеулер,  зерттеулер  мен эксперименттер  бар
екенін көру өте керемет, және барлық ғылым сіз кездейсоқ ашқан нәрсені қолдайтын сияқты. Жақында
тіпті Ұлттық Онкологиялық Институт (Америка) өз веб -сайтында «каннабис және каннабиноидтер» деп
аталатын  бөлім  ашты,  тек  бір  ай  бұрын  ол  THC  және  қатерлі  ісік  туралы  көптеген  құжаттармен
жаңартылды.
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Енді мен сізбен жеке кездескім келген себебім (сізге лайық ретінде сізге алғыс айтуым керек), менің
досымның анасын бұл емсіз химикадан бас тартуға сендіру үшін маған көмек қажет. қатерлі ісік, оған
үлкен зиян келтіреді!

Мен есептедім, ол осы айдың 15 -і күні 60 мл емделуді аяқтайды, бірақ 27 -ші күні ол химиканың 5 -ші
раундына баруы керек еді (оны 6 -да жалғастырады!).

Сіз  түсінетіндей,  мен  оның онкологиялық аурудан  емделуі  мүмкін  болған  кезде  химикадан  өтпеуін
қалаймын! Мәселе мынада, өкпенің кіші жасушалы ісігі химиотерапияның басында жақсы жауап береді
(немесе,  кем дегенде,  дәрігерлер  осылай дейді),  сондықтан  олар оның соңғы КТ -да жасаған жақсы
нәтижелері таңқаларлық емес екенін айтты ...

Мен оған 5 -ші химияға барар алдында оның басқа дене томографиясын жасауды ұсындым, ол таза
денеге  химия жасамайтынына  сенімді  болды. Ол келісті,  бірақ мен әлі  де  білемін,  ол дәрігерлердің
айтқандарына қарсы шығуға қорқады ...

Мен сізбен конгресс алдында және оның 5 -ші химия айналымына дейін жеке кездесу мүмкін бе деп
ойладым. Ол сенімен кездесуге ынталы болатынына сенімдімін, мүмкін сен дұрыс аргумент тауып, оған
химиядан бас тартуға дұрыс ынталандырарсың!

Мен сізге көмек сұраулардың барлық түріне шамадан тыс жүктелген деп елестете аламын, сондықтан
сіздің  уақытыңыз  бен  күшіңіз  болмаса  немесе  сіздің  жолыңызда  кездесетін  әрбір  қайғылы  оқиғаға
қатысқыңыз келсе, мен толық түсінер едім. жеке кездесуге,  мен үшін және бүкіл әлем үшін жасаған
жақсылықтарыңыз үшін мен әрқашан шексіз ризамын!

Сізге  шын жүректен рахмет.  Сізге  өмірдегі  бар жақсылықты тілеймін және бір күні  сіз  де қалыпты
әлемдегі қалыпты өмірге қайта ораласыз деп сенемін! Құрмет, ххх

PS  Егер  сіз  осы  айғақты  орналастырғыңыз  келсе,  мұны  жасаңыз,  бірақ  менің  атымды  белгілемеңіз
немесе  қолданбаңыз,  өйткені  біз  әлі  де  майды  қолданамыз  және  тыйым  салынған  елде  тұрамыз,
сондықтан  мен  ұсталып  қалу  қаупін  көтере  алмаймын.  Мен  бәрібір  сізді  емдеудің  дамуы  туралы
хабардар етіп отырамын, мен сізге жақсы аяқталатын оқиғаны ұсынуға қуаныштымын.

«Ххх,  егер  ол  мүмкін  болса,  ол  алты  ай  ішінде  120-180  г  жоғары  сапалы  май  жеуі  керек.  Енді
химиотерапия жоқ,  мүмкіндігінше томография болмайды -  екеуі  де канцерогенді  және қатерлі  ісікті
одан әрі таратады. 0,2-3 г майы бар суппозиторийлер жасаңыз (какао майын ерітіңіз, майды құйыңыз,
араластырыңыз, қалыптарға құйыңыз, бөлме температурасында суытыңыз) және оны күніне екі-үш рет
жейтін майдан басқа қолдануға рұқсат етіңіз ( егер ол қабылдай алса, егер дозаны аздап төмендетсе). Ол
майды күніне  бірнеше рет  буландыруы керек -  жөтел өкпені  тазартуға  көмектеседі,  ал кейінірек ол
ісіктерді жөтеледі.

Сізбен  жеке  кездесуге  келетін  болсақ,  біз  бақытты  боламыз,  бірақ  әдетте  химия  қабылдағысы
келетіндермен өте қысқа процесс жасаймыз, енді оларды көндіру үшін уақытымызды жоғалтпаймыз,
шешімді өздері қабылдайды. Біздің көзқарасымыз бойынша, оларға қажет барлық ақпарат біздің сайтта
және Риктің кітаптарында. Егер біреу келіп, майды химикатпен алғысы келетінін айтса, біз оларға тіпті
май бермейміз,  ал басқа адам өлімге әкелетін  химикатсыз оны жеуге қуанышты болады. Кез келген
саналы адам у ішу жақсы емес екенін білуі керек. Химиясыз май әлдеқайда жақсы жұмыс жасайды.

Содан кейін, ол неғұрлым көп химия қабылдаса, ол зиянды жою үшін соғұрлым көп май жеуге мәжбүр
болады - егер ол химиядан аман қалса, әрине, сіз бұл туралы алдын ала білмейсіз және әр инъекция
соңғы болуы мүмкін. Кешіріңіз, бірақ бұл солай.

Менің көзқарасым бойынша, ол ішіндегі майды ұрып, дәрігерлер мен олардың емінен мүмкіндігінше
аулақ болуы керек. Ол дененің рН -ын жоғарылатуы керек, күн сайын екі алманың тұқымын жеп, содан
кейін майды жеп, суппозиторийлерге салып, майды булап, сонымен қатар алкоголь тұнбасында немесе
қарасора  тұқымымен араластырып қолдануы мүмкін.  май немесе  ұқсас.  Жақсы нәтижеге  жету үшін
біздің сайттағы және Рик кітабындағы нұсқауларды орындаңыз. Сондай -ақ, Риктің Youtube бейнелерін
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тексеріңіз  -  сіз  одан  жеке  сөйлесетін  сөйлемдерді  естисіз,  хабарлама  сол  күйінде  қалады  -  бұл
мүмкіндігінше «химия мен радиациядан аулақ болыңыз». Ізгі тілекпен, Джиндрих Байер »

«Жасөспірім кезінде химиядан өткен адам ретінде сізге айта аламын, бұл саябақта серуендеу емес !!!
Осыны сезе  отырып,  мен сізге  айтарым,  біз  ем іздеп жатырмыз,  және оны аз ауыртпайтын жолмен
табуға  тырысамыз.  Уды өлтіру  үшін  уландыру  -  бұл  табиғи  емді  қолданып,  не  болатынын білудің
жауабы. Тұрақтылық

«Біз нақты өзгерістерді көруіміз керек ... және ата -аналарды баласына уландыруға мәжбүрлемеу керек
(химия)!  Егер  адамдар  химиотерапияның  не  екенін  білсе,  олар  оны  денеге  енгізетінін  екінші  рет
болжайды. Егер сіз бақытты болсаңыз және қатерлі ісікті жеңсеңіз, химия үшін жанама әсерлер туралы
айтпаңыз! Бұл жиіркенішті! Америка мен әлемді оятатын уақыт келді! » 46/7 Емдеу үшін күрес

«Сәлем Джиндрих, мен кеше Риктің кітабын оқып бітірдім. Тамаша заттар! Шынымды айтсам, маған
майдың сиқырлы күші туралы ешқандай дәлел қажет емес!

Мен  бірнеше  эксперименттер  жасадым  және  күн  сайын  мен  бұл  дәрі  жасай  алатын  жаңа  нәрсені
ашамын! Керемет! Өкінішке орай, мен сенімдімін және менің құрбым сенімді болса да, оның шешесі
қандай да бір жолмен «тастай алмайды» ... және ол әлі де химикадан бас тартатынына сенімді емес ...

Мен үнемі жақсы дәлелдер келтіруге тырысамын, бірақ мен ол үшін шешім қабылдай алмаймын! Ол
қатерлі ісікке шалдыққан және ол өмірімен не істеу керектігін жалғыз өзі шешеді.

Мен білемін, ол бәрібір ақырында емделеді, өйткені біз оған май құятын боламыз, сондықтан оның өлуі
мүмкін емес.  Бірақ мен бұл химиялық заттармен ойнаудың өте  ақымақ және қауіпті  екенін сеземін,
әсіресе, егер сізде қатерлі ісікті емдейтін табиғи дәрі -дәрмектер болса!

Мен сіздің қатерлі ісікпен және медициналық жүйемен тәжірибеңіз туралы оқыдым ... жоғалтқаныңыз
үшін шынымен кешірім сұраймын ... енді сіздің дәстүрлі «медицинаға» деген көзқарасыңызды жақсы
түсінемін! « Луиджи

- Сәлем Луиджи, кітап туралы жақсы сөздеріңіз үшін рахмет және сізге өтуге тура келетіні өкінішті.
Қандай емді өзі таңдайды, бірақ мен химиотерапияға жақындамайтын едім - ол үшін анамның әңгімесін
оқыңыз, мүмкін, ол у ішу ешқашан жақсы идея емес екенін түсінеді, әсіресе дәлелденбеген немесе қажет
емес. Оның химиядан аман қалу мүмкіндігі, егер ол майды алса, едәуір жақсарады, бірақ тағы да, неге
оның  ауру  денесіне  одан  да  көп  зиян  келтіру  керек?  Бұл  мүлде  мағынасы  жоқ.  Жақсы  тілектер,
Джиндрих

«Бір досым мені осыдан екі жарым жыл бұрын Run From the Cure бағдарламасын көруге отырғызды, бұл
менің псориазға көмектеседі деп ойлады. Біз майды бірге жасадық- екеуіміз үшін де бірінші рет- үш
апта ішінде менің бляшкалы псориазым жойылды. Мен майды жасап, содан бері жұтып келемін. Егер
мен күн сайын жұтып қойсам және майды жергілікті түрде кездейсоқ пайда болатын жеке нүктелерге
қолдансам,  псориаз  өте  бақыланатын  және  көрінбейтін  дерлік.  Осы тәжірибенің  арқасында  мен  екі
аяғыммен  секірдім  және  қазір  Колорадодағы  толық  мемлекеттік  лицензияланған  медициналық
марихуана  бизнесінің  иегері  болдым. Іске  кіріскеніме  бір жыл болған  кезде  әкеме меланоманың IV
сатысы диагнозы қойылды- ол өкпе мен бауырға таралды. Оның онкологы оған 3 айдан 12 айға дейін
уақыт берді және оған хоспистік емдеуге дайын болуды айтты. Мен оны дереу RSO режиміне бастадым,
бес айдан кейін оның ісігі жойылды. Кеткен. Әлемдегі ең оңай нәрсе! Рик, әлемге осы керемет дәрі -
дәрмекті қайта енгізгеніңіз үшін рахмет! :-) »Эрика

«Каннабис майы қатерлі ісікті емдейді.  Мен сүт безі қатерлі ісігінің 3 сатысындағы науқаспын және
майды өзімді емдеуге қолданамын ». Адель

«Химия жоқ, радиация жоқ ...  RSO мен диетаны өзгерту ...  RSO менің асқазанымдағы қатерлі  ісікті
емдеді ...» Дэйл

«Жасады, 18 жасар ұлыма берді  ...  Қазір  қатерлі  ісік  белгісі  жоқ. Сізге  үлкен рахмет Рик Симпсон.
Менің  ұлыма  қазан  айында  синовиальды  саркома  диагнозы  қойылды,  ісікті  биопсияға  дейін  алып

76



ҚАТЕРЛІ ЕРІКТІҢ ЕМІ: РИК СИМПСОН ПРОТОКОЛЫ

тастағаннан кейін ... Қатерлі ісік әлі де болады және оның агрессивті түріне байланысты өкпеге таралуы
мүмкін деп айтылды. тест нәтижелері бойынша, олар оның таңдануынан ешқандай із таба алмайды ...
Каннабис майы мен диагноз қойылғаннан кейін бірден бастаған нәрселердің бірі болды ». Аманда

«Бұрын  менің  жақын  досыма  ми  ісігі  ауруына  морфин  беретін.  Морфиннің  өзі  тәуелділікті,  алып
тастауды тудырды және оны қолдану кезінде жағдайды нашарлатты. Каннабистің өзі кетудің белгілерін,
депрессияны, ауруды және қатерлі ісікті жеңілдететін дәрі болды. Сіздің хабарламаңыз менің досымды
құтқарды ». Джаспер

«Мен мұнайға өте қуаныштымын. Бұл өткен айда мен бұл туралы бірінші рет оқыдым немесе естідім.
Мен қатты қуандым ... Симпсон мырза, көпшілігіміз сіз үшін бүкіл адамзат үшін жасаған риясыз және
сүйіспеншілікке толы жұмысыңыз үшін алғыс айтамыз. Сіз менің гуманитарлық анықтамасыз !!! Мен
1998  жылдан  бастап  Хосписке  ерікті  болдым,  мен  көптеген  адамдардың  азап  шегіп,  өмірден  өтіп
кеткенін көрдім, тіпті қолымда. Бұл азаптың көп бөлігін жеңілдетуге болады деп ойлаудың өзі ақылға
сыймайды ... »Синди

- Бұл, әсіресе Рик Симпсон майының «ғажайып емдік күштері» туралы барлық ақпарат шындық деп
есептегенде.  Дұрыс өндірілген  және  қолданылған  май ісікті,  қант диабетін  және басқа  да  мыңдаған
жағдайларды емдей алады. Бұл морфин тигізбейтін ауыртпалыққа шынымен көмектесе алады. Бұл шын
мәнінде денені  жасартады және бұлшықеттерді  қалпына келтіреді.  Ақылға қонымсыз сөз оны толық
сипаттай алмайды, менің ойымша. JB

«О ҚҰДАЙЫМ-АЙ. Мен жақында Феникске көз жасын төккен адамнан хабар алдым, мен бүйректің
қатерлі  ісігіне  шалдықтым.  Майды  90  күн  қабылдағаннан  кейін  ПЭТ  -тің  жаңа  сканері  ісіктердің
жоғалғанын көрсетеді. Бұл керемет. Мен Phoenix Tears көптеген адамдармен емделгенін көрдім. Маған
басқалардың емделуіне көмектескеніңіз үшін рахмет ».

- Құттықтаймын және басқаларға көмектескенің үшін рахмет, Грегг. Сканерлеудің қажеті жоқ, тек май.
Сканерлеу канцерогенді болып табылады, бұл қатерлі ісіктің қайтып келуіне әкелуі мүмкін және мұны
кім қалайды? JB

«Сәлеметсіз бе, қымбатты тәтті Рик Симпсон мен Джиндрих Байер, сіз жақсы және бақыттысыз деп
үміттенемін.  Электрондық  поштаның  көлемін  ескере  отырып,  сіз  мені  бірнеше  ай  бұрын  есіңізде
сақтамағаныңызға сенімдімін, сондықтан мен алдыңғы хат -хабарларымды енгіздім.

Анам аман, дені сау! Бізге ризашылығымызды білдіру - бұл тым аз.

2012  ж.  Ақпанда  диагноз  қойылған  кезде  (бауыр  мен  өкпе  метастазасы  бар  панкреатикалық
аденокарциноманың  4  кезеңі)  оның  болжамы  3  айдан  6  айға  дейін  болды,  осы  уақыт  ішінде
денсаулығының күрт төмендеуі күтілді. Оның орнына ол 10 айдан кейін тірі, бақытты және жақсы.

Мен сенің екеуің де химияға қарсы екендеріңді білемін, біз де ... Бірақ олар 3 ай дегенде біз бәріне
лақтырдық,  соның  ішінде  химия,  сонымен  қатар  RSO  -ны  бірден  бастаймыз.  Бізге  ешкім  Гемзар
химиясында анасы сияқты сау болып қалмайтынын айтты. RSO осы уақыт ішінде оның денсаулығын
сақтауы керек еді.

Химиотерапия 6 апта бұрын тоқтатты, ол химия зақымының басталуын сезіне алатынын шешкен кезде.
Ол 6 апта бойы химикадан бас тартты және өзін жақсы сезінуде.

2012 жылдың ақпанында диагноз қойылғаннан кейін, алғашқы жинақталғаннан кейін, ол күніне бір рет
RSO қабылдады (әзірге шамамен 300 грамм).

12-17-12 дүйсенбіде жасалған соңғы сканерлеу ісіктердің кішіреюін көрсетті,  оның ішінде ісіктердің
кейбіреулері  томографиялық томография  арқылы көрінбейтін  тым кішкентай.  Бұл керемет  жаңалық
болды! Содан кейін сейсенбіде біз оның зертханалық жұмысының нәтижесін алдық. Жақсы сканерлеу
жаңалықтарын  алғаннан  кейін  біз  оның  ісік  маркерінің  сынағы  (CA19-9)  285-тен  2100-ге  дейін
көтерілгенін  естігенде  қатты  таң  қалдық.  Сіз  бұған  дейін  мұндай  жағдайды  көрдіңіз  бе?  Сізде
маркерлердің неліктен немесе қалай өскені туралы түсініктеме бар ма? Жалпы қандай да бір идеялар бар
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ма? Ұсыныстар бар ма? Бұл сұрақ бірнеше RSO жасаушыларға қойылды, бірақ әлі күнге дейін нақты
жауап жоқ.

Міне,  оның  CA19-9  нәтижелері  осы  күнге  дейін.  Қалыпты  деңгей  -  37  -ден  КЕМ.  Ақпан  айында
бастапқы диагноз кезінде ісік емес маркерлік тест жүргізілді. 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5,240; 6-18-
12 ... 4,458; 8-8-12 ... 538; 10-8-12 ... 285 (Соңғы химия 10-29-12 болды); 12-17-12 ... 2100. Сіздің кез
келген үлесіңізді менің отбасым бағалайды! Үлкен махаббат, В »

-  Құрметті  В,  КТ  сканерлеуі  сәулеленудің  үлкен  мөлшерін  береді,  және  оған  себеп  болуы мүмкін,
сонымен қатар химия мүлде қажет емес. Мен оған 180 г ең сапалы майды тезірек жеуге рұқсат етер едім.
Енді томография немесе басқа канцерогенді ақымақтық жоқ, тек май және ол қажет мөлшерде. Алдымен
химия мен сәулеленудің залалын жою керек, және бұл біраз уақытты қажет етеді, бұл майдың жұмысын
қиындатады. Оның тамырына улау кезінде антидот беру сияқты, бұл маған мүлде мағынасы жоқ. Ізгі
тілекпен, Джиндрих Байер

«Шамамен 4 апта  бұрын маған сүт безінің  қатерлі  ісігімен ауыратын әйел жүгінді  және оны дұрыс
бағытта көрсете алдым. Оның өте маңызды ісігі бар (менің ойымша, ол бірнеше болуы мүмкін.) Және
оны сезе алады. Ол майды бастағанына небәрі 3 апта болды, ісік міндетті түрде жұмсарады. 3 апта бойы
жаман емес! Мен оған өте жігерленемін және мен бұл ханымның тағы бір сәттілік тарихы болатынын
білемін. Бір махаббат.» Корри

«Менің әкем 89 жаста, бетінде тері ісігі бар. Мен оны үш рет ауруханаға алып келдім, бұл оны қарттар
үйінен алуды айтпағанда жұқпалы ауруларға жол ашады, ал оған қиын. Мен каннабис майынан бірнеше
апта  бұрын  бастадым.  Бұлардың  кейбірі  менің  саусағымның  бас  бармағыма  дейінгі  өлшемі.  Мен
емдеген 11 адам болды, қазір олардың 4 -і бармақ өлшеміне сәйкес келеді. Олар жай ғана өліп, теріден
құлап кетеді. Мен барлық медбикелер мен дәрігерлерге таң қаламын ». Стив

«Мен қайын атамның қатерлі ісікке қарсы сканерлеуі өкпеде дақтар пайда болғаннан кейін екінші рет
мүлдем таза болып шыққанын хабарлауға өте қуаныштымын деп айтқым келеді. Біз оны бірінші рет
дақтарды көрсеткеннен кейін бірден маймен бастадық. Каннабис оның өкпесін алып, тазартты! Оған
химия қажет  екенін  айтты.  Біз  оған қарсы болдық және оны майға  қойдық.  Каннабис қатерлі  ісікті
емдейді !!! Мен кішкентай помераниямды маймен бастадым, себебі оның трахеясы құлап, туа біткен
жүрек жеткіліксіздігі  бар. Ол әдеттегі дәрі -дәрмектерді жаздан бері қабылдамаған және жаздан бері
алғаш рет мүлде жөтелген жоқ (ол үнемі жөтеліп, тіпті дәрігер берген дәрі -дәрмектерін де ішке тартты).
Оның күш -қуаты жоғары, ол дәрі қабылдағаннан гөрі жақсы ». Карен

«Бұл жатыр мойны обырын да емдейді! Мен емдеуге шамам келмеді (тіпті БІР емес ...) және бір жыл
емделусіз емделдім ... бірақ мен күн сайын дерлік темекі шегетінмін ... содан кейін бір жыл өткен соң
менің емтихан кезінде дәрігер мен медбикелер ұшып кетті ... олар қатерлі ісік болған жерде тыртықтан
басқа ештеңе таба алмады ... Мен қазір 100% қатерлі ісіксізмін ... марихуана арқасында ... дәрігерлер
емес ...  дәрі  емес «...  емделу емес ...  бірақ таза,  шөпті,  Табиғи өсімдіктердің арқасында ...  Мен тірі
дәлелмін ...

Дәрігерлер мен емделусіз 5 -ші деңгейдегі қатерлі ісік ауруына шалдыққан болуым керек деді ... бірақ
бәрібір ӨТТІ ... олардың көмегінсіз ... олар соншалықты ұшып кетті, олар мені Мемлекеттік ауруханаға
жіберді. LITTLE ROCK (UAMS) -те қосымша тестілеу үшін ... және UAMS -те шамалы тыртықтан басқа
ештеңе таппады ... олар бұл керемет деді ... Менің ойымша, бұл тек марихуана болды ... Оны қазірдің
өзінде заңдастырыңыз. .. адамдарға көмектес ... бұл адамзат үшін қолданылған нәрсе емес пе? » Моника

«Мен Дэвид Триплеттке өз видеосын шығарғанына өте ризамын ... бұл видео ұнады және бұл менің
маңдайымдағы  тері  қатерлі  ісігіне  базальды каннабис  майын қолдануға  тырысқан  оқиғалардың  бірі
болды. ... Ақиқатты таратуды тоқтатпаңыз! » Ди

«Мен  каннабис  майын  бас  мойным  мен  бетімдегі  базальды  жасушалы  карциноманы  емдеу  үшін
қолдандым. ТАБЫСТЫ. Бұл зерттеу үшін өте қолайлы ісік. Ол қарапайым көзге айқын көрінеді және
кез келген өзгерістер оңай көрінеді.  Мен АҚШ -та осыған қызығушылық танытуға тырыстым, бірақ
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федерацияда ешкім жоқ, және олардың барлығына қол тигізуге қорқатын сияқты. Не істеуге болатынын
қараңыз ».  Джозеф Силер (Каннабис қатерлі  ісікті  емдейді!  Facebook тобындағы бірінші пост!  Кейн
Слейтер басқарады, 7 қаңтар, 2010 ж.)

«Менің жамбаста түйін бар, ол бұрын 2 см -ге дейін қатты болатын, енді оның көлемі жартысынан аз
және жұмсақ болады (4 апта)». Катри

«Мен 5 ай бойы майды қолданғаннан кейін ісіксіз екенімді білдім!» Мими

Q. JB, сізде «гемангиобластома» деп аталатын ісіктердің кейбір түрлерін емдеуге қатысты бірдеңе бар
ма? Мен сіздің жазбаларыңызды бақылаймын, басқалар сияқты. Мен ісіктің бұл түрін емдеуден басқа
ешқашан көрген емеспін. Менде олардың бір тобы бар. Грэм

Жеке түрде емес,  бізде  адамға белгілі  болған барлық диагноздарды емдеуге  мүмкіндігіміз  болмады,
бірақ  мен  бұл  туралы  оқығанымды  ескере  отырып,  майдың  көмектеспеуі  үшін  ешқандай  себеп
көрмеймін.  Менің  білуімше,  олар  тек  КТ  сканерлеу  арқылы  ғана  диагноз  қоя  алады,  ал  менің
көзқарасым бойынша,  томографияға  түсетіндердің  бәрі  кем  дегенде  60 грамм май  жеуі  керек.  Егер
операциядан бұрын 60 грамм жеп қойсаңыз,  көп жағдайда операция қажет емес екеніне  сенімдімін,
себебі ісіктер болмайды. Сондықтан мен майды міндетті түрде өзім сынап көрер едім. Барлық жақсы
тілектер, JB

«Кейбір адамдарды емдейтін плацебо - бұл медицинаны біржола тастауға және плацебо өнерін зерттеуге
себеп. Емдеудің тиімді әдісі болған кезде сіз ешқашан плацебо зерттемесін айттыңыз, сіз дұрыссыз, бұл
сіздің науқастарыңыздың жартысын, ауру және қатыгез өлтіреді ». Кристофер

- Бұл шынымен де ауыр және қатал болар еді, сондықтан мен оны жасамаймын. Басқалар қаласа алады,
бірақ мен қаламаймын. Мен медициналық жүйенің майды плацебо ретінде қолданғанын қалаймын - егер
олар  қолданғысы  келетіні  майға  қарағанда  қауіпсіз  және  тиімдірек  екенін  дәлелдейтін  болса  (және
пациент үшін көңілді/жағымды), онда олар оны сата алады. . Егер жоқ болса, онда жоқ. Менің ойымша,
бұл өте қарапайым және өте ұтымды. Болашақта бәрі осылай болады, сондықтан күтудің қажеті не? JB

«Каннабис - бұл тек дәрі екенін мойындауға ешқашан кеш емес. Сонымен қатар,  сіздің жағдайыңыз
қандай  және қаншалықты ауыр болса да,  майды дәрі  ретінде қолдануға  ешқашан кеш емес.  Майды
қолданған кезде әдетте пациентке мүмкіндік бар немесе май соңына дейін оларға өмірдің ең жоғары
сапасын береді. Және бұл да көп. «JB

«Химия қабылдаған науқастар майды қолдана бастағанда, майды бірінші кезекте тазарту керек. Кейде
қатерлі  ісікке  шабуыл жасамас  бұрын  кейде  120-150г  май  қажет.  Химиямен  айналысу  дұрыс  емес,
әсіресе  медициналық  жүйеде  каннабис  туралы  онкологиялық  ауруларды  емдейтін  дәрі  -дәрмектер
ондаған жылдар бойы белгілі болғанын ескере отырып, бұл өте қажет емес. «JB

Q. «Терминал» қатерлі ісікпен ауыратын науқастар: Сіз оларды агрессивті түрде тәулігіне 1 грамнан
бастайсыз ба, әлде бір аптаға дейін жұмыс жасайсыз ба? Тәжірибеден кеңес?

A.  Жоқ,  біз  әрқашан  аз  мөлшерден  бастаймыз  және  нұсқауларды  орындаамыз.  Әрине,  егер  олар
каннабистен бұрын тәжірибесі болса және қорқатын ештеңе жоқ екенін білсе, кейде сіз жоғары дозадан
бастай аласыз. Бірақ сіз науқастың майға қалай жауап беретінін ешқашан білмейсіз, сонымен қатар олар
әдетте әр түрлі дәрілік заттардың қоспасында болады, сондықтан сіз мұқият болыңыз және науқастың
қан  қысымын  қадағалаңыз.  Жалпы  ұсыныс  -  нұсқауларды  орындау,  формальды  емес  -  сіздің
бейнеқосылғыңыз бен пікіріңізге сүйеніңіз, егер пациентте «жоғалтатын ештеңе» болмаса,

Қажет  болған  жағдайда  мен  оларға  жоғары  дозаны  беруден  тартынбайтын  едім  (арқадағы  өткір
ауырсыну және т.б.). Нағыз жоғары сапалы майдың бір граммы тәжірибесіз қолданушыны өте жоғары
деңгейге  жеткізе  алады.  Кейде  қарасорадан  туындаған  үтір  пайдалы болар еді,  мен оны операцияға
дейін  анестезия  үшін  ертелі-кеш  қолданатынына  сенімдімін,  бірақ  дәл  қазір  біз  пациенттердің
жайлылық аймағында мүмкіндігінше болуын қалаймыз. Мен оны жақсы түсіндірдім деп үміттенемін.
Жақсы тілектер, JB »
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«Корри, досым, сен маған *** көмегімен көмектестің. Мен оған нейроэндокриндік ісіктері үшін дәрі
бердім. Ол дәріге 1 ай болды, ол қысқара бастады. Бұл оның асқазаны итеріп жіберетіні соншалық, енді
ол қайтадан тамақтана алатын дәрежеге жетті, ал дәрігер мұндай ісікті ешқашан көрмегенін айтты. Бұл
оны ашуландырды және қанның барлық жұмысы қалыпты болды, сондықтан екіншісі емделу жолында -
бұл керемет. Ал сен КЕРЕМЕТСІҢ және Құдай ұлық ».

«Менің ми ісігі бар досым бар, менде Cml бар. Май екеуімізге де тиімді !!! Менің досым бұл майдың
ғажайып  екендігіне  көзіммен  дәлелдейді  ...  Менде  бұрын  күмән  болған,  бірақ  қазір  емес!  Майды
алыңыз, ол жұмыс істейді! » Тайлер

«Өткен  жылы  маған  анамның  досы  сұрады,  мен  оның  анасына  6  айлық  қарасора  майын  жоғары
каннабистен жасай аламын ба? Оның мойын ісігі болды. Мен оны Youtube -тің кеңесі бойынша майға
айналдырдым,  содан  кейін  оны  Ресейге  жібердім.  Ол  таңғажайып  нәтижелермен  алғашқы  6  айлық
курсты қолданды және тағы 6 айлық дозаны сұрады, мен оған басқа жүктеме жібердім, ал қазір 14 айдан
кейін оның денсаулығы жақсы. Сіз керемет жұмыс жасайсыз, Рик. Рақмет сізге.» Гарет

«Сәлеметсіз  бе,  менің  атым  Алиса  Эрвин,  мен  16  жастамын.  2011  жылы  маған  3  сатыдағы
анапластикалық  астроцитома  диагнозы  қойылды.  Біз  (менің  отбасыммен)  каннабис  концентратын
қолдану  туралы  шешім  қабылдадық.  Мичиган  университеті  бізге  бір  -екі  жылдан  астам  өмір  сүре
алмайтынымды және қатерлі ісік өрмекші болғандықтан жұмыс істемейтінін айтты. Өткен қаңтарда мен
Мичиган университетінде тұрақты МРТ -ға түстім. Барлық ісіктер жойылды ».

«Маған қайтадан қатерлі ісік диагнозы қойылды. Үшінші рет. Сүйек пен бауырдың 4 сатысы, сүт безі
обырынан. Менің қатерлі ісік оқиғасы шамамен 7 жыл бұрын басталды, мен радиацияны айтпағанда,
денемді химиядан аман алып қалған бақытты адамдардың бірімін. Бұл үшінші диагноз мені жасағаныма
сенімді етті; Менің айтайын дегенім, мұндай диагноздан кім аман қалады?

Мен кереметтерді іздедім, мен Рик Симпсонды таптым. Мен бұл жігіттің шындықты айтуға мүмкіндігі
жоқ  екеніне  сенімдімін,  сондықтан  мен  тереңірек  қарадым.  Мен  Мичиган  штатындағы  адамдармен
байланыса бастадым және Рик Симпсон майы немесе каннабис майы туралы және мен сияқты адамдар
бастан кешіру, ремиссия, ем туралы көбірек білдім !!

Бұл кезде менде жоғалтатын ештеңе жоқ, сондықтан мен қолымды созып, көмек сұрадым. Мен дәрі -
дәрмегіме күніне бір грамм іше бастадым, сол дозаға дейін баяу жұмыс жасай бастадым. Демалыс менің
күнімнің үлкен бөлігіне айналды, бұл дәл менің жауынгерлік денеме қажет болды. Мен көрген жалғыз
жанама әсер - бұл ұйқының мөлшері мен керемет сапасы. Бұл плюс менің қысымымды реттейді және
менің ауырсынуым қазір бақылауда.

Бір жыл бұрын маған сүйек пен бауырдың қатерлі  ісігінің 4 -ші сатысында сансыз ісіктер диагнозы
қойылды (олардың көпшілігі  санақтан бас тартты),  маған заттарымды ретке келтіру керек деді.  (Бұл
менің әлі де тынысымды тарылтады.) Бүгінгі күнге дейін тез жүріңіз, мен ремиссиядан бірнеше дюйм
алыстамын. Өткен аптада менің ПЭТ сканерлеуім теріс болды ... Теріс! Мен бұған дейін бұған дейін
болған емеспін. Бұл қатерлі ісік жоқ дегенді білдіреді. Менің толық ремиссияда болмауымның жалғыз
себебі  -  мысықтарды сканерлеуде сүйектерімде бірнеше көлеңке бар, бірақ мен емімді жалғастырып
жатырмын, олар да тез арада жойылады. Бұл ПЕТ сканерлеуде көрінбейтін бірнеше көлеңкеге арналған
керемет ісіктерден басқа ештеңе емес.

Адамдар емделу сөзіне абай болыңыз деп айтуы мүмкін ... Бірақ мен айтайын дегенім - бұл солай. Мен
осындамын және күн сайын денсаулығым жақсарып келеді, ал Джон маған жетуге көмектесті. Мен оған
қоңырау шалып, көмек сұрағанымда мені қабылдады. Ол мен оның тобы менімен бірге отыруға уақыт
бөлді,  бұл  дәрі  -дәрмектің  маңыздылығы  мен  осы  мүмкіндікті  қамтамасыз  ету  үшін  біздің  барлық
бөліктеріміздің міндеттемесі туралы білетініме көз жеткізу үшін. Мен үшін де, сіз үшін бұл өмір мен
өлім мәселесі. Барлығы бұған байыпты қарайды деп сенемін! Біз бұл дәріге өмір бойы тәуелді боламыз.

Мичиган  каннабис  клубы  менің  дәрілік  және  білім  беру  қажеттіліктерімді  қанағаттандырды.  Бұл
байыпты  топ  және  оларға  байыпты  қолдау  қажет,  Джон  Робертске  батаңызды  беріңіз,  сіздің
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құрбандықтарыңыз  мені  тірі  қалдырды.  Өтінемін,  оларға  қазір  көмектесіңіз,  сонда  олар  көптеген
адамдарға көмектесуді жалғастыра алады. Рақмет сізге!!»

- Бұл жаңарту бірнеше ай бұрын жарияланған және қазір ол толық ремиссияда. Мичиган қатерлі ісігі
жобасы

«Мен 68 жастағы ер адаммын, мен қалыпты салауатты өмірде өмір сүрдім, ол ешқандай проблемаларсыз
жүрді  және  жыл  сайын  тұмауға  қарсы  емдеумен  және  тексеруден  өтіп  тұрдым.  Менің  денемнің
функциялары жақсы болды, мен бір күні таңертең асқазаным қатты ауырғаннан оянғанша бәрі жақсы
болып көрінді.

Бұл аппендикс немесе грыжа деп ойлап, әйелім мені жедел жәрдемге жіберді. Мен шамамен 2 сағаттан
кейін, 2012 жылдың 15 тамызында шұғыл операция жасадым, және менің ішекте үлкен ісік болды, ол 14
лимфа түйінімен бірге жойылды. Бір аптадан кейін ішім ашылып, мені улап, екінші операцияға әкелді.

4  күннен  кейін  мен  өзімді  жақсы сезіне  бастадым,  мен  аяғымнан  тұрдым,  баяу  қозғалуды қалпына
келтірдім және қан кете бастадым. №3 операцияға қайта оралды, бір күннен кейін жеңіл инфаркт болды.

Көп ұзамай -33 күн ICU -да мен босатылдым және OSTOMY сөмкесін алдым. Сөмке менде 8 ай болды,
ал асқынусыз кері операция жасалды. Хирург қатерлі ісік түйіндерден асып кетпегенін айтты.

Соған қарамастан, олар мені онкологиялық клиникаға апарды және химия мен сәулеленуді «бақылау»
ретінде талқылай бастады. Олар стандартты хаттаманы айтты. BULLSHIT мен дедім! Менің денемді
сәулелендіретін немесе оны химия немесе радиациямен уландыратын ештеңе болмайды. Қатерлі ісік
клиникасының онкологы бір жыл бойы 3 айда бір рет бақылау жүргізуді талқылаған жоқ, бұл КТ және
қан анализін қажет етті.

Мен материалды Рик Симпсон сипаттағандай алып,  RSO шығардым. Экстракция процесінің  барлық
нұсқауларын орындап, нафтаны еріткіш ретінде қолдана отырып, мен дайын шприцтерде май алдым
және оны күніне екі рет іше бастадым.

Мен қатерлі ісік клиникасында 4-ші бақылауымды аяқтадым және олар КТ-да қатерлі ісіктің болуын
көрсететін ешнәрсе көрсетілмейтінін айтты. Қан сынағы CEA деңгейін 1,4 деңгейінде көрсетті,  бірақ
әркімде  бір  немесе  екі  рак  клеткасы бар.  Олар  5+ кез  келген  нәрсені  алаңдаушылық туғызады деп
санайды.  Мен  қазір  басқа  партия  дайындап  жатырмын және  алдын  алу  шарасы  ретінде  күн  сайын
жұтамын.

Қатерлі  ісікпен ауыратын кез келген адамға мен де дәл осылай істеуді  ұсынамын. Бізде жоғалтатын
ештеңе жоқ, ал ұтатын ештеңе жоқ ». Джерри

«Төртінші кезеңі бар, тері мен сүйегі бар, енді күшін жоғалтудан әрең жүретін адамды құтқару кеш пе?»
Құлау

«Ешқашан кеш емес. Бұл майды қолдану арқылы көптеген кереметтер жасалды. Егер ол оларды құтқара
алмаса,  фармацевтикалық  препараттардың  жанама  әсерлерінсіз  олардың  азабын  жеңілдетеді.  Назар
аударыңыз, егер олар жоғары дозадан басталса, төзімділік қалыптасқанға дейін көп ұйқы болады. Бұл
өте күшті ». Ник

«Мен екі рет сүт безі ісігінің жауынгерімін. Мен сіздің мұнайдың адам өмірін құтқаруға көмектесетінін
дәлелдегім келеді ». Мишель

«Мен де қалқанша безінің қатерлі ісігінен тазамын!» Мишель

«Таң: Мен туралы не айтқың келетінін айтыңыз, мені жек көріңіз,  мені соттаңыз ...  Сіздің дәлеліңіз
жарамсыз! Бұл ананың алатын соңғы сканері !!! Каннабис қатерлі ісікті өлтіреді!

Стейси: Сіздің анаңыз қай кезеңде болды? Білемін, сіз оны бір рет жариялағансыз, бірақ мен ұмытып 
кетемін. Бұл бірден керемет есеп !!
Таң: Стейси, бұл өкпенің кіші жасушалы карциномасының 3 кезеңі. Жоғарғы лимфа жүйесіне ұсақ 
метспен 5 ісік.
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Дебби: Бұл өте керемет! Кішкентай жасушаны емдейтіні туралы мен ешқашан естімегенмін, тіпті 
барлық тұрақты хаттамалармен. Бұл керемет! Сіз анаңыздың өмірін сақтап қана қоймай, басқа 
адамдардың өмірін құтқарасыз, себебі бұл каннабистің жұмыс жасайтынының дәлелі. Мұны 
бөліскеніңіз үшін көп рахмет!
Таң: Дебби, ол бәрін жасады, каннабис майы - химия - сәулелену БІРАҚ химиотерапия мен сәулелік 
процедуралар жасалмай тұрып емделді, сондықтан ол қалған емдеуден бас тартып, майға жабысып 
қалды ... Ол әлі күнге дейін қабылдайды және әр күнді алады. оның қалған өмірі!
Стив: «бұл радиациядан кейінгі өзгерістерге барынша сәйкес келеді» дейді. Ол сәулелік терапиядан өтті 
ме?
Таң: Стив, иә, ол жасады, бірақ ол ешқашан аяқтамады ... Доктор еденде! »

«Науқас: Линда В., Қызмет көрсету күні: 16.11.2013 ж., Процедура: ҚАРСЫЛЫҚТЫ КТ КЕСТІ

Кеуде  қуысының  томографиясы  жасалды  ...  8.07.13  ж.  Алдыңғы  кеуде  томографиясымен
салыстырылады

КӨРСЕТІМІ: Бұл 64 жастағы әйел, өкпе ісігінің тарихы бар ...

НӘТИЖЕЛЕР:  интерстициальды  өзгерістердің  ұлғаюы  және  қабырға  аралық  қалқаның  қалыңдауы
байқалады ... бұл алдыңғы емтиханға қарағанда жақсарады ... Медиастинальды жұмсақ тіндердің нақты
түйіндері  немесе  медиастинальды аденопатия көрсетілмеген.  Аксиларлы лимфаденопатияның немесе
гиларлы  лимфаденопатияның  нақты  дәлелі  жоқ.  Оң  жақ  жоғарғы  лобтың  медиальды  бөлігіндегі
радиациядан кейінгі  өзгерістерден басқа,  қосымша паренхималы өкпе мөлдірлігі  немесе күдікті  өкпе
түйіндері  көрсетілмеген.  Трахея  мен  негізгі  бронхтар  патенттелген.  Плевра  эффузиясы  жоқ.  Жүрек
өлшемі қалыпты. Перикардиальды эффузия жоқ. Іштің жоғарғы бөлігінің визуализацияланған бөліктері
ерекше емес. Фокальды агрессивті люцентті немесе склеротикалық сүйек зақымдалуы жоқ.

ҚАБЫЛДАУ:  оң  жақ  төбе  мен  оң  жақ  жоғарғы  лобтың  медиальды  бөлігінде  радиациядан  кейінгі
өзгерістерді жақсарту. Қайталанатын немесе қалдық аурудың нақты дәлелі жоқ ».

«Мұнай барлық радиациялық зақымдануды қайтарып, адам сенгісіз емдеді ... Медициналық марихуана
мені құтқарып, мені 5 дәріханадан алыстатады. Мен химиядан оң бүйрегімді жоғалттым, ол менің терім
ауыратын жерді ұстай бастайды ... және тұнбада майларды қолданғаннан кейін мен ұстаманы тоқтатып,
бірнеше ай бойы аулақ жүремін ... бұл тек майлар, глаукома диагнозы қойылған жерге химия әсерінен
көзімнің нервтік зақымдануын қалпына келтірді, ал мен соңғы рет 6 ай бұрын келгенімде глаукоманың
ешқандай белгісін көрсетпедім, мен дәрі қабылдаған кезде көру қабілетім жақсарады. «Тереза

«Төртінші сатыдағы глиобластома бар тәтем небәрі үш дозадан кейін мүгедектер арбасынан жаяу жүрді!
Оның сол жағы бір айдан астам уақыт бойы сал болып қалды. Бірақ қазір толық функционалды !! Өте
қуаныштымын! » Николетт

«Мен ұжымда жұмыс істедім және көп жылдар бойы машинада келе жатып терезеге ілінгендіктен сол
қолымда тері ісігі  болды. Енді мен ешкімге сенудің қажеті  жоқ екенін білемін,  бірақ мен оған RSO
майын күн сайын сала бастадым және ант етемін, ол жоғалып кетті. Бірнеше ай қажет болды, бірақ ол
жылдар бойы болған жерде жоғалды ». Рэнди

«Бұл  бір  жыл  бұрын  CML  (созылмалы  миелогенді  лейкемия)  диагнозы  қойылғаннан  кейін  менің
өмірімді  өзгертті  және мен каннабистің  майы қатерлі  ісікпен  ауыратын науқастарды қалай емдегені
туралы Run From the Cure бейнежазбасын көрдім. Жақсы, мен бұл тірі дәлелмін, бұл жұмыс. Бұл менің
қатерлі ісік деңгейімді өзгертті. Әлі емделмеген, бірақ үміттенемін, жақын арада мен аман қалдым деп
айта  аламын,  сондықтан  егер  сіз  онкологиялық  науқастың  аяқ  киімімен  бір  миль  жүрмесеңіз,  сіз
білмейтін нәрсені ұрмаңыз ». Дениз

«Мен сенемін. Менің досыма қатерлі ісіктің 3 түрі диагнозы қойылды. Оған 3 апта өмір сүруге уақыт
берілді. Енді 2 жылдан кейін ол 1 түрге түсіп, жақсылық жасайды ». Сандра
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«Менің ағам лимфома, асқазан, омыртқасына метастаздалған. Олар берген дәрі -дәрмектер оны күндіз -
түні ұйықтатып, бірнеше апта бойы ұйықтап немесе тамақтанбады. Бір грамм таблетка май және ол 18
сағат ұйықтап, көңілді тамақтанады. Бір аптадан кейін ол 78% қатерсіз. Дәрігер абдырап қалды. Біз оған
айтпадық, себебі ол медициналық емес күйде, бірақ каннабис оның және біздің өмірімізді сақтап қалды.
Енді бір жылдан кейін МЕНІҢ БІРІМ ЛИТФОМДЫ САБАДЫ! Ешкім мұны каннабиссіз жасамайды ».
Errl

«Мен қазір қатерлі ісіктің 4 сатысымен ауырамын. Менде бауырды алып тастау мен резекция, сондай -
ақ фолфокс химиясы болды. Мен май мен ісік маркерлерін 1200 -ден 3 -ке дейін қолдандым. Барлық
медициналық топ NSD деп айтады. Аурудың белгілері жоқ ». Джим

«Мен каннабис майын қолдана отырып, 5 ісігімнен құтылдым ... дәрігерлердің бетпе -бет келуі қызық
болды, ол бастапқы ісіктердің 5 -ін таба алмады ... олар қайда кетті? Бұл маңызды ма? Каннабис майына
рахмет ». Келли

«Менде біраз уақыт бұрын оның үлкен құтысы болды. Мен күніне бір тамшы аламын. Маған берген
адам оны қайтаруды сұрады. Ол оны қатерлі ісік ауруынан арылып бара жатқан әйелге берді. Ол тамақ
іше алмады, тіпті өмір сүре алмады. Оның салмағы 70 фунттан аз болды. Менің досым оған майды берді
... воила! Ол жей бастады, ішті және күресті сәтті жалғастырды. Каннабистің емдік қасиеттеріне сенімді
адам ». Тара

«Бүгін мен көп адамға қайырымдылық жасаған адам туралы хабар алдым. Оның тамағында қатерлі ісік
пайда болды. 2013 жылдың сәуір айының басынан бастап түтікпен тамақтандырылды. Ауру адамның
әйелі көзіне жас алып қоңырау шалды. Майды күніне 2 рет қабылдағаннан кейін 4 аптадан кейін ол
кетеді. Толығымен кетті ... Ол қатты тамақ жеді ... Ешқандай жаңа ем немесе жаңа дәрі жоқ, тек RSO.
Білімдермен бөлісіңіз, өмірді сақтаңыз ». Джаред

«Дин: Менің тәтем химиотерапияны қолданды. Бірдей нәтижелер. ӨЛІМ.

Стивен: жоғалтқаныңыз үшін кешіріңіз. Мен қарасора майы бәйбішемнен тері ісігін алып тастағанын
көрдім. Менің ойымша, сіз оны әлі ерте ұстауыңыз керек. Мен каннабистің көмектескеніне сенімдімін ».

«Мен Ходжкинс емес лимфомасы бар 16 жастағы науқасымның Таза екенін білдім! Ісіктер жойылды,
зертханалар қалыпты ». Джанет

«Өте ауыр науқастан қоңырау түсті. Ол RSO -мен бір -екі ай емделуде. Ішек ісігі. Доктор Тед оған өмір
сүруге бірнеше ай қалды. Джинджич Байер, мен соңғы рет доктор Аппт оған Рождестводағы ең жақсы
сыйлықты  сыйлағанын  хабарлауға  қуаныштымын.  Ол  оған  айтты,  мен  онкологиялық  ауруды  таба
алмаймын,  ал  сен  өмір  сүруің  мүмкін  !!!!  Бұл  Рождестволық  сыйлық.  Исаға  рахмет  !!!!  Ешқашан
«ешқашан» деп айтпа ... «Раймонд

«Менің әйгілі Simpsons Oil көмегімен қатерлі ісіктен аман қалған екі досым болды! Біреуінде өкпе ісігі
болды және оған 6 ай өмір сүрді,  ол қазір  7 жыл тірі,  екіншісі  онкологиялық аурудан екі  рет  өтті,
соңғысы - аналық без ісігі, мен 2 апта бұрын айтқым келеді, енді рак болмайды! Ол екі рет каннабис
майын қолданды !! » Викки-Джейн

«Мен  Риктің  бетін  бір  жылдай  бақылап  жүрмін,  анам  кішкентай  жасушалы  өкпе  ісігі  диагнозын
алғаннан  бері.  Оған  өткен  жылдың наурызында  диагноз  қойылып,  көп  ұзамай  химиямен  айналыса
бастады.  Ол  химия  мен  кеуде  сәулесіне  жаз  бойы  төзді  және  қатты  ауырып қалды,  өйткені  радий
тамағын  күйдірді,  сондықтан  ол  жұтып/жей  алмады  және  т.  Содан  кейін  ол  мидың  сәулеленуіне
(профилактикалық, блех:/) ие болды, біз бұл уақытты ұзақ уақыт бойы зерттедік және өз мұнайымызды
нөлден өндіру үшін бәрін біріктіру жолын бастадық. Біз мұны істей алдық -иә!

Мидың сәулеленуінің алғашқы екі күнінен кейін ол қатты ауырып қалды, сондықтан біз оны майды
(қазан) бастау туралы шешім қабылдадық. Алғашқы дозадан бастап ол ешқашан артқа қарамады !!!! Ол
миының қалған  бөлігін  аралап өтіп,  дәрігерлерді  оның мигрени,  қатты құсу,  есте  сақтау қабілетінің
жоғалуы және т. Ол ұшып бара жатты!
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Қазан айында тексеруден кейін өкпе ісігінің үлкен төмендеуі байқалды, бірақ ол әлі де бар. Олар келесі
қадамдарды  шешу  үшін  оны қаңтарда  тағы  да  көргісі  келді.  Сондықтан  біз  қараша  мен  желтоқсан
айларына дейін оның майын қолдандық, басқа емделмедік. Ол Рождествода аздап сәтсіздікке ұшырады
және екі апта бойы депрессияға ұшырады және құсады, бірақ біз оны шикі вегетариандық сорпасы мен
бидай шөбіне қойдық, ол шынымен де сергіп, жарқырап көрінді. Оның соңғы тексерулерінен кейін оның
үлкен тексеруі кеше не болғанын білді ... Менің анам қатерлі ісіксіз !!!! Ол жоғалып кетті !!!! Бұл қандай
керемет !!!! ”… Джанет арқылы

«Шамамен 6  ай  бұрын анама  екі  өкпесінде  6  ісік  бар  метастаздық меланома  қатерлі  ісігі  диагнозы
қойылды. Дәрігерлер бізге химиотерапия мен радиацияның ештеңе жасамайтынын айтты және оларда
емнің  жаңа  емі  болғанын  айтты,  олар  ісіктің  өсуін  тоқтатады  және  оның  өмірін  бірнеше  жылға
ұзартады.  Біз  жаңа  емдеуді  бастадық  және  жанама  әсерлері  қорқынышты  болды,  сондықтан  біз
тоқтадық. Бір аптадан кейін менің досым Youtube -те жүгіруден емделетін деректі фильміңізді айтты.

Осыны көргеннен кейін мен тырысудың қандай зияны болуы мүмкін екенін шештім. Эй, егер ол жұмыс
істемесе, ол бәрібір өледі. Ұзақ әңгіме қысқаша айтқанда, мама майды 3 айға жуық уақыт бойы жұтып
келеді, ол 2 күн бұрын сканерледі, ал 6 ісіктің 5 -і толығымен жойылды, ал соңғысы оның көлемінің
жартысына жетті.

Мен  сіздің  ақпаратыңызға  және  анамның  өмірін  құтқарғаныңызға  ризашылығымды  сөзбен  жеткізе
алмаймын.  Қарапайым  өсімдік  мұның  бәрін  жөндей  алатын  кезде  әлемдегі  барлық  адамдар  мен
балаларды қинап,  өліп жатқанын ойлаудың өзі  қорқынышты. Мен қазір  бұл ақпаратты таратуға  бел
будым, мүмкін, өзімнің жеке өсіруге және көмекке мұқтаж адамдар үшін май шығаруға бел будым. Тағы
да рахмет және болашақта бәріне сәттілік тілеймін ». Джанет арқылы

«Аналық без ісігі, 5,5» ісік, 90 күн өмір сүреді, асқазанға таралады ... 38 күнде 90 грамм жұтады. Енді
қатерлі ісік жоқ. Сенуге болатын барлық құжаттар бар, бірақ адамдар сенбейді! Сент -Симпсон біздің
анамызды сақтап қалуға көмектескені үшін сізге Алла разы болсын !!! » Ларри

«Менде керемет жаңалықтар бар. Менің шығыс жағындағы Peeps -тің біреуі берді, санап беріңіз ... оның
каротид артериясына үлкен ісік оралған досына БІР түтік май. Ол жай ғана оны елемей, жасыру үшін
шашын ұзартып өсірді. Оның ағасы, дәрігер, науқас химио -сәулеленуден бас тартқандықтан не істерін
білмей қалды. Мұны бұдан былай елемей, 2 күн бұрын олар оны операция бөлмесіне апарды, ол үлкен
операция болатын еді. Бірнеше мамандар/ хирургтар қатысты, өйткені бұл өте қауіпті, ұзақ және күрделі
операция  болады.  Олар  ісікті  мүмкіндігінше  алып  тастауға  тырысады  және  аяқтан  венаны  алып,
мойынына  трансплантациялауға  мәжбүр  болады.  Олар  мойнын  ашты,  ал  VOILA  ісік  толығымен
капсулаланған және каротидтен бөлінген. Олар сөзбе -сөз келіп, оны шығарды! Дәрігерлер таңғалып,
оның барлық әрекеттері туралы толық есеп алғысы келеді. Бұл адамдар үшін ұзақ тізім болмайды. Тек
шырын сығу және бір түтік май ». Корри

«Мұнай керемет! Менің досымның аналық безінің кистасы болды ... оған ота жасалды, бір айдан кейін
ол одан да көп екенін білді. Бір ай өтті, ол екі есе өсті, егер оған бірдеңе оралса, олар шұғыл операция
жасайтынын айтты! Оның жігіті оған май жасады ... ол оны 3 апта бойы алды ... келесі УЗИ -ге барғанда
таң қалды, ол жоғалып кетті !!! » Джоли

«1 жыл бұрын бүгін маған жақын адам маған оның қатерлі ісікпен ауыратынын айтты. Оған 8 ай өмірі
бар екенін айтты. 5 күн ішінде мен оған каннабис майын жұтып, оған майдың жартысын күріш дәнінің
жартысын жеп қойдым. 6 аптаның ішінде оның ісігінің көлемі кішірейіп, олар айтқандай таралатыны
байқалмады.

Ісік  үлкен  грейпфрут  мөлшерінде  болғанын  айтуға  қуаныштымын,  ал  бүгінде  ол  мүйізді  ағаштың
көлеміндей болды. Қарасора майы оның өмірін сақтап қалды. Ол май жоғалғанша жей береді. Бұл оның
қатерлі  ісігін  емдеп  қана  қоймай,  денсаулығына  керемет  әсер  етті.  Ол  қант  диабетіне  дейін  және
семіздікпен ауырған, қазір ол мінсіз салмаққа жетті және бұрынғыдан да бақытты!
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Мен барлығын каннабистің май терапиясына қарауға шақырамын. Youtube -те РИКК СИМПСОНДЫҢ
«ЕМДЕН  ҚАШЫР»  бейнесін  қараңыз  ...  Бұл  сіздің  өміріңізді  немесе  сіз  білетін  біреуді  құтқаруы
мүмкін. Оларға өмір сыйла! » Хосе

Дәлел

Роберт Меламеде, доктор Боб, «Рик Симпсон Ойл ғылыми ғылыми сенімділікке ие болады»

«Жасушаның  өмір  сүру  жолының  тежелуі  Bad  фосфорлануына  және  осы  Bcl-2  ақуызының
митохондрияға  транслокациясына,  кейін  апоптозға  әкеледі».  Мммм,  Лайманның  шарттарын
өтінемін ??? » Мүмкіндік

- Бұл «каннабис қатерлі ісік жасушаларын өлтіреді» дегенді білдіреді. JB

Q. Неліктен мен дәрігерлер каннабис қатерлі ісікті емдейді деген пікірді қолдайды деп күтуім керек? 

А,  өйткені  ол  қатерлі  ісікті  емдейді  және  мұның  бәрі  бар.  THC  апоптозды  тудырады,  сондықтан
таңқаларлық  барлық  ісіктерде  апоптозды  тудырады.  Неге?  Декарбоксилденген  май  дененің  барлық
жасушаларына дұрыс мөлшерде жұтылған жағдайда енеді. Эндоканнабиноид жүйесі иммундық жүйені
реттейді, сондықтан сіз иммундық жүйенің дұрыс жұмыс істеуін қамтамасыз етсеңіз, ол қатерлі ісікке
қарсы тұра алады. Бұл өте маңызды емес, шын мәнінде, бұл өте қарапайым.

Дұрыс  өндірілген  жоғары  сұрыпты  май-бұл  науқастың  ең  жақсы  мүмкіндігі  (мүмкін  өмірге  қауіп
төндіретін  бірнеше  жағдайда  операция  қажет  болуы  мүмкін).  Ал  егер  сіз  емделушіге  майдан  гөрі
қауіпсіз, тиімдірек және көңілді емдеу нұсқасын білсеңіз, бізге айтыңыз. Ешқайсысы жоқ.

Мечоулам  мен  Пахердің  айтқандарын  қараңыз:  «Қабыну/ұлпаның  зақымдануы  жергілікті
эндоканнабиноид деңгейінің тез көтерілуін тудырады, бұл өз кезегінде олардың маңызды функцияларын
модуляциялайтын иммундық және басқа жасушалардағы сигналдық жауаптарды реттейді. Жүрек -қан
тамырлары,  асқазан  -ішек  жолдары,  бауыр,  бүйрек,  нейродегенеративті,  психиатриялық,  сүйек,  тері,
аутоиммунды, өкпе ауруларынан ауырсыну мен қатерлі ісікке дейін және CB2 модуляциясынан бастап
адамға  әсер  ететін  барлық  дерлік  ауруларда  эндоканнабиноид  деңгейінің  және/немесе  CB2
рецепторларының  экспрессиясының  өзгеруі  туралы  хабарланды.  рецепторлық  белсенділік  бұл
патологияларда үлкен емдік потенциалға ие ». http: //www.ncbi.nlm.nih. gov/pubmed/21295074

Ал сіз мұның бәрін қалай жасайсыз? Жақсы, маймен. Сіз деңгейлерді теңестіресіз немесе қажет болған
жағдайда  оларды  шамадан  тыс  жүктейсіз.  Сіз  майды  жеуге,  оны  сүртуге,  буға  айналдыруға  және
суппозиторийлерге қабылдауға болады, және осы төрт әдіс арасында сіз осы планетадағы әрбір науқасқа
көмектесудің жолын таба аласыз. Кейінірек дәрігерлер ісіктерге майды енгізеді және оларды рекордтық
уақытта қысқартады (үйде ұсынылмайды).

Неліктен мен тері ісігін (немесе диабеттік жаралар немесе күйіктер) ұсындым? Жақсы, өйткені сіз онда
не болып жатқанын көре аласыз және оларды маймен емдеуге әдетте көп уақыт кетпейді, көп жағдайда
максимум бірнеше апта. Содан кейін, майды қабылдаған кезде сіздің денеңізде жергілікті қолданғаннан
кейін  болатынын  біліңіз.  Тағы  да,  қорлайтындай  қарапайым,  бірақ  бұл  ақыр  соңында  өте  дәл
түсініктеме.  Содан кейін Мехуламның жазғанына оралыңыз:  «Жүрек -қан тамырлары, асқазан -ішек,
бауыр,  бүйрек,  нейродегенеративті,  психиатриялық,  сүйек,  тері,  аутоиммундық  аурулардан  бастап
адамға  әсер  ететін  барлық  дерлік  ауруларда  эндоканнабиноид  деңгейінің  және/немесе  CB2
рецепторларының экспрессиясының өзгеруі туралы хабарланды. өкпе ауруы мен қатерлі ісік аурулары,
және CB2 рецепторларының белсенділігін модуляциялау бұл патологияларда үлкен емдік потенциалға
ие ».

- Осының барлығын біле отырып, мен CB2 рецепторларының белсенділігін бірден өзгертемін. JB

«Бұл мені қатерлі ісіктен емдеді ... мидың 4 кезеңі ... Иә.» Кристалл
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«Бұл қатерлі ісікті емдейді деп айту - бұл басқа зерттеулерге лайықты басқа да маңызды нүктені қатерлі
және қате бағалау. Бірақ жоқ, жоқ, жоқ. Каннабис қатерлі ісікті емдемейді. Қатерлі ісік ауруынан нақты
және нақты ем жоқ, тек медициналық, алиментарлы және психологиялық күш -жігер қатерлі ісіктен өлу
қаупін азайтуға көмектеседі.  Каннабис қатерлі ісікті емдемейді және пациенттер мұны білуі керек ».
Дэвид

«RSO қатерлі ісікті өлтіреді, досым ... Темекі шегу, жоқ, бірақ RSO иә». Кевин

«Маған көмектесуге тырысыңызшы, жұбайым ...?» Джефф

«Біріншіден,«  қатерлі  ісік  »  -  бұл  кистадан  нейробластомаға  дейінгі  кез  келген  нәрсе,  сондықтан«
қатерлі  ісікті  емдейді  »  -  жалпы,  иллюзиялық,  спецификалық  емес.  Содан  кейін,  каннабис
жасушалардың қайталануына өте жақсы әсер етеді, бұл сөзсіз көмектеседі, бірақ ісіктерді жүйелі түрде
емдемейді. Қатерлі ісіктің әр түрі әр түрлі және каннабис дәстүрлі медицинада кеңінен және өте тиімді
емделетін о типті сүт безі обырына қандай да бір түрде оң әсерін көрсетті. Айтпақшы, мен каннабисті
заңдастырғаным үшін, бірақ мен альтернативті емдеуге өте ашық болсам да, мен бұл керемет талаппен
келіспеуім керек ». Дэвид

«Джиндрих Байер, көмектесіңізші, өтінемін !!!» Кевин

«Каннабистің ісіктердің кейбір түрлерімен күресуде оң жауап беретінін айту - мен қабылдауға болатын
талап». Дэвид

- Дэвиде, қалағаныңды қабыл ал, мен үшін бәрі жақсы. Иә, Рик Симпсон майы туралы өте аз деректер
бар, бірақ бұл тек медициналық жүйенің және олардың ақша шеберлерінің жемқорлығына байланысты.
Бұл Колорадо мен Вашингтон деректерді жеткізе бастағанда жақында өзгереді. Сонымен қатар, қазір
Израиль мен Нидерланды мұнайды сынай бастады, Чехия жақын арада қосылады.

Біздің білуімізше және мыңдаған пациенттермен тәжірибелік тәжірибемізге сәйкес,  май қазіргі  кезде
медициналық жүйемен қамтамасыз етілгеннен гөрі қатерлі ісіктің барлық түрлеріне жақсы әсер етеді.
Егер  сіз  дәлелдеуді  қаласаңыз,  май  жасаңыз  және  тері  рагы  бар  адамды  табыңыз  және  оған  май
жағылғанда не болатынын қараңыз. Ізгі тілекпен, JB

«Мұны өзіңіз жасаңыз, біз Риктен қайдан алуға болатынын сұрадық және біраз уақыттан кейін түсіндік,
өйткені біз Америкадан алыс жерде тұрамыз және қаржылық шектеулерге байланысты оны алу үшін
ешқайда  бара  алмаймыз,  біз  бейнені  100  рет  қарадық.  ,  оны  іс  жүзінде  жаттап  алды,  жергілікті
провайдерден  каннабис  тапты,  температураға  сенімді  болу  үшін  күріш  пісіргішті,  алкогольді,  тіпті
термометрді  сатып алды. Біз ойлағаннан да оңай болды, БІЗ ӨЗІМІЗДІ ЖАСАДЫМ, менің жігітім 4
күннен  бері  қабылдайды  ...  Біз  күтеміз  және  көреміз.  Біз  медициналық  журналдарды  оқыдық және
көптеген  деректі  фильмдерді  көрдік,  олардың  нәтижелері  бірдей  (UCLA,  Гарвардта  клиникалық
сынақтар ...)  - май рак клеткаларын өлтіреді!  Біз мұны жасауға шешім қабылдадық, өйткені  сіз  оны
сынап көрмейінше ешқашан жасай алмайсыз! » Иоанна

«Кейбір адамдарды емдейтін плацебо - бұл медицинаны біржола тастауға және плацебо өнерін зерттеуге
себеп. Емдеудің тиімді әдісі болған кезде сіз ешқашан плацебо зерттемесін айттыңыз, сіз дұрыссыз, бұл
сіздің науқастарыңыздың жартысын, ауру және қатыгез өлтіреді ». Кристофер

- Бұл шынымен де ауыр және қатыгез болар еді, Кристофер, сондықтан мен жеке олай жасамаймын.
Басқалар  қаласа  алады,  бірақ  мен  қаламаймын.  Мен  медициналық  жүйенің  майды  плацебо  ретінде
қолданғанын қалаймын - егер олар қолданғысы келетіні майға қарағанда қауіпсіз және тиімдірек екенін
дәлелдейтін болса (және пациент үшін көңілді/жағымды), онда олар оны сата алады. . Егер жоқ болса,
онда  жоқ.  Менің  ойымша,  бұл  өте  қарапайым  және  өте  ұтымды.  Болашақта  бәрі  осылай  болады,
сондықтан күтудің қажеті не? JB

«Эй Ким, мен сені каннабистің улы емес өмірді құтқаратын дәрі ретінде« риторика »екенін дәлелдеуге
шақырамын.  Осымен  сәттілік.  Мен  сіз  сияқты  дыбыс  шығаруды  қолдандым.  Содан  кейін  мен  бұл
«риторика» арқылы тесіктерді соққысы келетінін шештім, себебі бұл ақымақтық болуы керек ... бала
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мен қателестім.  МЕН ӨЛІМ ДҰРЫС емес деймін.  Сіз  100% IRON CLAD FACTS -ті  ғылыми түрде
жоққа шығара алмайсыз. Мен мұны істей алмадым, сен де жасамайсың. ФАКТ - бұл ФАКТ, ал бұл -
ФАКТ, Ким. AMA & Big Pharma - Қылмыскерлер. Олар біле тұра Құдайдың осы керемет сыйына жын -
шайтанға жол беріп,  Таза ПАЙДА үшін өтірік айтты! Олар сіздің отбасы мүшелеріңізге азап шегуге
және өлуге мүмкіндік берді, Ким. Егер сіз бұл Petro Chemicals -ді олар дәрі деп ойласаңыз, қайтадан
ойланыңыз. Сіз «риториканы» ашқыңыз келеді, докторыңызбен сөйлесіңіз, Американың онкологиялық
қоғамымен  сөйлесіңіз,  Улы  таблеткалар  өндірушілерімен  сөйлесіңіз.  Назар  аударыңыз,  Ким,
«ҚАУІПСІЗ» деп санайтын әрбір таблетка ЕМЕС! Маған УЛЫҚ емес, біреуін табыңыз! Бұл жерде бізде
АУРУЛАРДЫ  ЕМДЕУ Дәлелденген  жердегі  ең  қуатты  дәрі  -дәрмекті  шығаратын  токсикалық  емес
көкөністер  бар,  ал  біздің  «денсаулық  сақтау  мамандары»  және  үкімет  бізге  бұл  өмірді  сақтайтын
көкөністен бас тартуға, біздің азап шегуге және өлуге мүмкіндік береді. қоғамдағы жағдайды одан да
қауіпсіз ету үшін түрмеде ...  Сіз «РЕТОРИКА» туралы айтқыңыз келеді ме ??? Бұл пост шындықты
ашады деп сенемін. Егер олай болмаса, RIP Ким, сізге және сіздің түріңізге үміт жоқ, сізде «Клиникалық
эндоканнабиноидты  кемшіліктер»  бар.  Қараңызшы,  бұл  рас  ».  Дэн  Бұл  жерде  бізде  АУРУЛАРДЫ
ЕМДЕУ Дәлелденген жердегі  ең қуатты дәрі  шығаратын токсикалық емес көкөністер  бар,  ал біздің
«денсаулық сақтау мамандары» және үкімет бізге бұл өмірді сақтайтын көкөністен бас тартуға, біздің
азап шегуге және өлуге мүмкіндік береді. қоғамдағы жағдайды одан да қауіпсіз ету үшін түрмеде ... Сіз
«РЕТОРИКА» туралы айтқыңыз келеді ме ??? Бұл пост сіздің ақиқатқа көзіңізді ашады деп сенемін.
Егер  олай  болмаса,  RIP  Ким,  сізге  және  сіздің  түріңізге  үміт  жоқ,  сізде  «Клиникалық
эндоканнабиноидты кемшіліктер» бар. Қараңызшы, бұл рас ». Дэн Бізде Ауруды емдеуге дәлелденген
жердегі  ең  қуатты дәрі  шығаратын токсикалық  емес  көкөністер  бар  және  біздің  «денсаулық сақтау
мамандары» және үкімет бізге  өмірді  сақтайтын көкөністерден бас тартуға,  біздің  азап шегуге  және
өлуге  мүмкіндік  береді.  қоғамда  жағдайды  одан  да  қауіпсіз  ету  үшін  түрмеде  ...  Сіз  «РЕТОРИКА»
туралы айтқыңыз келеді ме ??? Бұл пост шындықты ашады деп сенемін. Егер олай болмаса, RIP Ким,
сізге  және  сіздің  түріңізге  үміт  жоқ,  сізде  «эндоканнабиноидты  клиникалық  кемшіліктер»  бар.
Қараңызшы, бұл рас ». Дэн Сіз «РЕТОРИКА» туралы айтқыңыз келе ме? Бұл пост шындықты ашады
деп сенемін.  Егер  олай болмаса,  RIP  Ким,  сізге  және сіздің  түріңізге  үміт  жоқ,  сізде  «Клиникалық
эндоканнабиноидты кемшіліктер» бар. Қараңызшы, бұл рас ». Дэн Сіз «РЕТОРИКА» туралы айтқыңыз
келе ме? Бұл пост сіздің ақиқатқа көзіңізді ашады деп сенемін. Егер олай болмаса, RIP Ким, сізге және
сіздің түріңізге үміт жоқ, сізде «эндоканнабиноидты клиникалық кемшіліктер» бар. Қараңызшы, бұл рас
». Дэн

«Менің күйеуім дұрыс айтады. Менде оны растайтын 4 ПЭТ сканері  бар. Мен майға қатты ауырған
кезде  ісіктерім  жынды  сияқты  кетіп  бара  жатты.  Мен  дозаны  азайтуым  керек  болғанда,  олар
кішірейгеннен гөрі тұрақты. Менде заттар жұмыс істейтіні туралы айқын дәлелдер бар ». Мария

«Ақша табу үшін алдау сияқты. Сіз шынымен заң маған қарасора өсіруге рұқсат береді деп ойлайсыз
ба? Нағыз дос алыңыз. Мен лейкемиямен ауырдым, мен сенің айтқандарыңа сенбеймін. Сіз науқастарға
дұға еткен алаяқ суретші түрмеге жабылуы керек. Егер сіз бұл жұмыс істейтініне сенімді болсаңыз, онда
нақты клиникалық сынақтар жасаңыз. Көптеген елдер сізге мұны жасауға мүмкіндік береді, FDA Lame
Ass ақтауын пайдаланбаңыз! «Стивен

-  Стивен,  сіз  майға  неғұрлым  тез  түссеңіз,  сізге  соншалықты  жақсы.  Мұнай  туралы  ғылыми
зерттеулердің жоқтығына мені кінәламаңыз. Егер медициналық жүйе шынымен де істеуі керек нәрсені
жасаса, онда тек осы сексен айғақтар ғана жүргізілуі тиіс ондаған немесе жүздеген мың зерттеулерді
жүргізу үшін ғана қажет еді.

Рик  екеуміз  бұл  зерттеулердің  барлығын жүргізе  алмаймыз,  бұл  біздің  бюджетімізден  асып  түседі,
сонымен  қатар  біз  оларды  заңды  түрде  жүргізе  алмаймыз  және  оларды  қалай  жүргізгіміз  келсе,
сондықтан басқалардың өз жұмысын дәл қазір атқаруы өз қолымызда. Менің білуімше, медициналық
марихуанаға рұқсат етілген штаттар бар, олар неге әлі зерттеу жүргізбегенін білмеймін. Мысалы, тері
қатерлі  ісігінде бұл майды тек жергілікті  қолданумен бірнеше ай ішінде жасалуы мүмкін. Бірақ бұл
болмайтын сияқты, немесе мен мұндай зерттеулер туралы білмеймін.
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Бірақ  біз  айтқанның  барлығын  растайтын  ғылыми  дәлелдер  бар,  тек  зерттеу  жүргізіңіз,  PubMed
тексеріңіз және нүктелерді өзіңізге қосыңыз.

Бұл сіздің ғылыми қажеттіліктеріңізді қанағаттандырады деп үміттенемін және сіздің дәрігерлер сізді
химиялық уымен өлтіруге мүмкіндік бермес бұрын, сіз майға түсесіз деп үміттенемін, егер ол тиісті
және этикалық медициналық зерттеуде тексерілген болса, ешқашан рұқсат етілмес еді. JB

«Зерттеушілер  қорытындылады:«  Бұл  жерде  берілген  мәліметтер  -  бұл  адамдардағы  ПТЖ
этиологиясындағы  CB1  (каннабиноид)  рецепторлары  мен  эндоканнабиноидтардың  маңызды  рөлін
көрсететін  бірінші  мәліметтер.  Осылайша,  олар  ПТЖ  осалдығының  ақпараттық  биомаркерлерін
әзірлеуге  және  растауға,  сондай-ақ  ТСД-ны  дәлелдейтін  емдеудің  келесі  буынының  рационалды
дамуына басшылық жасауға негіз береді ».

Бірақ  федералды  шенеуніктер  бұл  процесті  алға  жылжытуға  көмектеседі  деп  күтпеңіз.  2011  жылы
федералды  әкімшілер  Феникс  қаласындағы  Аризона  университетінің  тергеушілеріне  PTSD  бар  50
науқаста каннабистің қолданылуын бағалау үшін FDA мақұлдаған, плацебо бақыланатын клиникалық
сынақ жүргізуге тыйым салды. Ғылыми тұтастық? Марихуанаға қатысты емес. Ұзақ соққымен емес ».

- Өтінемін, каннабис майы туралы медициналық зерттеулердің жоқтығына бізді кінәламаңыз. Иә, бұл
әлемді шынымен бақылайтын адамдар тобы бар екенін және олар каннабистің оралуын кешіктіру үшін
бәрін  жасайтынын  тезірек  түсінесіз,  бұл  сізге  жақсы.  Бұл  біз  каннабисті  емдеймейміз  дегенді
білдірмейді, бұл қажет немесе күткеннен ұзағырақ уақыт алады дегенді білдіреді. JB

«Мен мұнайға берік сенемін. Күйеуімнің баласы лейкемиямен ауырды, дәрігерлер оған 4 ай берді. Ол
2,5 жыл бойы алма тұзына сіңірілген майдың арқасында өмір сүрді. Рик Симпсонға рахмет !!! Құдай
сені сақтасын.» Терри

«Жаңа жұмысқа орналасуға  4 күн қалды.  Ешқандай жанама әсерлер,  алып тастау  және адамдардың
басын тістемеу! Сіздің зерттеуіңіз бар, лол. Сөзді таратыңыз! Бізге бұл керек. Біз әлемді жақсарту үшін
адамзат алдында қарыздармыз. Бұл бастама :) ”Кристина

«Өткен  жылдың  сәуірінде,  сүт  безінің  қатерлі  ісігінен  5  жыл  таза  болған  соң,  маған  тағы  диагноз
қойылды. Бұл жолы омыртқа, қабырға, лимфа түйіндері, кеуде және кеудеге арналған метс терминалы
бар  4  кезең  болды.  Маған  негізінен  паллиативті  көмек  ұсынылды,  олар  мені  үйге  барып,  істерімді
реттеуге тырысатындарын айтты. Мен қатты қиналдым, олар өте жағымсыз жанама әсерлері бар улы
ауруды басатын дәрілерді (перцоцет, гидроморфон және дексиметазон) тағайындай берді. Мен бұлармен
жұмыс жасай алмадым.

Менің күйеуім бұл материалды интернеттен оқи бастады, мен, кем дегенде, күмәнмен қарадым, бірақ
мен оны сынап көргеннен ештеңе жоғалтпадым деп ойладым. Ақ жесірді  күніне 3 рет аз мөлшерде
шайнау. Өткен аптада менің сүйектерім толығымен жоғалып кеткені туралы хабар алдым. Бүгін маған
МРТ  -да  жұмсақ  тіндердің  ісіктерінің  МАҢЫЗДЫ  шөгуін  көрсететінін  айтты.  Қазір  онша
күмәнданбаймын және өзімді керемет сезінемін, ауыртпайды ». Юлия

«Бұл қатерлі ісікті емдейді, мен оны дәлелдеймін. Сүйек пен бауырдың 4 -ші сатысында сансыз ісіктер
пайда болды, олар майды қолданды, енді қатерлі ісік ауруынан арылдым ». Лаура

«Сәлем Джиндрих, мен кеше Риктің кітабын оқып бітірдім. Тамаша заттар! Шынымды айтсам, маған
майдың сиқырлы күші туралы ешқандай дәлел қажет емес! Мен бірнеше эксперименттер жасадым және
күн сайын мен бұл дәрі жасай алатын жаңа нәрсені ашамын! Керемет!

Өкінішке орай, мен сенімдімін және менің құрбым сенімді болса да, оның шешесі қандай да бір жолмен
«тастай алмайды» ... және ол әлі де химикадан бас тартатынына сенімді емес ...

Мен үнемі жақсы дәлелдер келтіруге тырысамын, бірақ мен ол үшін шешім қабылдай алмаймын! Ол
қатерлі ісікке шалдыққан және ол өмірімен не істеу керектігін жалғыз өзі шешеді.
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Мен білемін, ол бәрібір ақырында емделеді, өйткені біз оған май құятын боламыз, сондықтан оның өлуі
мүмкін емес.  Бірақ мен бұл химиялық заттармен ойнаудың өте  ақымақ және қауіпті  екенін сеземін,
әсіресе, егер сізде қатерлі ісікті емдейтін табиғи дәрі -дәрмектер болса!

Мен сіздің қатерлі ісікпен және медициналық жүйемен тәжірибеңіз туралы оқыдым ... жоғалтқаныңыз
үшін шынымен кешірім сұраймын ... енді сіздің дәстүрлі «медицинаға» деген көзқарасыңызды жақсы
түсінемін! « Луиджи

- Сәлем Луиджи, кітап туралы жақсы сөздеріңіз үшін рахмет және сізге өтуге тура келетіні өкінішті.
Қандай емді өзі таңдайды, бірақ мен химиотерапияға жақындамайтын едім - ол үшін анамның әңгімесін
оқыңыз, мүмкін, ол у ішу ешқашан жақсы идея емес екенін түсінеді, әсіресе дәлелденбеген немесе қажет
емес. Оның химиядан аман қалу мүмкіндігі, егер ол майды алса, едәуір жақсарады, бірақ тағы да, неге
оның  ауру  денесіне  одан  да  көп  зиян  келтіру  керек?  Бұл  мүлде  мағынасы  жоқ.  Жақсы  тілектер,
Джиндрих

«Бұл  көптеген  жақсы  адамдармен  күресуге  тура  келетін  күрес,  надан  дәрігер,  ол  каннабис,  оның
каннабиноидтары және науқасқа зиян келтірместен қатерлі ісікті өлтіру туралы жаңа дамып келе жатқан
ақпараттар бойынша алға жылжытпай -ақ көп білемін деп ойлайды. Біздің ойымызша, олар соншалықты
қауіпсіз нәрсені уландыруды талап етеді, неге? Бұл надандық па, әлде олар қорқып жүгірді ме?

Мен IBS үшін бұл майды білгеннен кейін мен 5 жылда бір рет дәрігерді көрдім, және мен оны өзім
жасай  алмадым.  Дислокацияланған  пинки  мен  мен  майды  ешқашан  жұқтырмау  үшін  қолдандым,
тігістерді азапсыз алып тастадым және оны қолданған сайын қабыну жойылғандықтан ауырсыну бірден
жоғалып кетті. Ол физиотерапияның орнына 2 1/2 -ден 3 айға дейін емделді және шамамен 9 айдан бір
жылға дейін емделді.  Мен өз көзіммен бірнеше рет көрдім және оны ешкім меннен ала алмайды ».
Керемет

«Дәрігерлер  ғалым  емес,  олар  ғылыммен  айналыспайды.  Егер  олар  мұны  жасаса,  олар  үкіметтен
марихуанаға  рұқсат  беруін  талап  ететін  болады.  Мұның  себебі  -  эндоканнабиноидтық  жүйені
американдық  медициналық  қоғам  мүлде  елемейді.  Басқа  елдер  марихуанаға,  әсіресе  қатерлі  ісікті
емдеуге көбірек зерттеулер жүргізіп жатқанда, американдық медициналық мекемені Big Pharma, үлкен
сақтандыру  және  үлкен  ақша  басқарады.  Дәрігерлер  өз  кәсібін  бақылауды  дәрігер  еместер  мен
қорқынышқа  негізделген  саясаткерлерге  берді.  Олар  жылдар  бойы  патенттік  адвокаттардың
бақылауында балама әдістерді іздеуге тырысады, ал мүмкін емдеуге қауіп төндіреді.

Егер марихуана сауатсыз тайпа бақылайтын қандай да бір терең джунглиде жасырылған болса, онда Big
Pharma бірінші болып оның өндірісін бақылап, оның 64 түрлі каннабиноидты қосылыстарын патенттеп,
содан кейін дәрігерлерге жүгініп, оны тағайындады. Бірақ АҚШ -тағы ең үлкен тайпа шындықты айта
бастайды. Үлкен фарма үшін өкінішке орай, бұл тайпа сатылмайды ». Брайан

«Бұл дәлелдер бізде.  Ал біз оны бөлісеміз.  Медициналық топ [бұдан былай құрметпен қаралмайды],
ынталандыру үшін жұмыс жасайтын есірткі итерушілері.  Олар әмияндарында қиналып жүр. Олар не
болып  жатқанын  біледі  және  олардың  ойыншысы  FDA  олармен  бірге  төмендейді.  Бұл  уақытты
қабылдағанға  дейін  біз  тап  болған  тиранияның  кез  келген  түрінен  айырмашылығы  жоқ.  Біз  мұны
өзімізге  жасаймыз.  Қатерлі  ісіктің  емі  бар,  егер  біз  қалтамызбен  және  бюллетеньдерімізбен  дауыс
бермесек, МЕДИЦИНАНЫ мәжбүрлейтін ем жоқ! » Тильман

«Мен  туыстарымның,  достарымның тез  арада  өлетінін  көрдім,  олар  тез  арада  өлімге  ұшырау  үшін
ондаған мың доллар жұмсауға мәжбүр болғаннан кейін,  ем ана Жерден шыққан кезде.  Енді  келіңіз,
оянып,  пышақтың иісін сезіңіз.  Стереотиптерге  жүгінбеңіз  және Нақты зерттеулер жүргізіңіз  ».  Эми
Джейн

«Мен химио -радтан гөрі RSO -ны алғым келетінін білемін ... Басқа адамдардың жанама әсерлері сізді
өмір сүру сапасына әсер етпесе, кейбір адамдар RSO -ға қалай қоңырау шалуы мүмкін». Керри

«Бұл оңай қол жетімді болуы керек. Қол жетімді болу қажет »« Мен көп оқыған сайын, мені одан сайын
қызықтырады ». Шелли

89



ҚАТЕРЛІ ЕРІКТІҢ ЕМІ: РИК СИМПСОН ПРОТОКОЛЫ

«Барлық қатерлі ісік - реттелмеген жасушалар. Тек жасушаны реттеу керек. Егер оның денесі қатерлі
ісік жасушаларын реттей алмаса, онда рак клеткалары CB рецепторларын сындырған/бүлдірген болуы
мүмкін.  Фито-каннабиноидтер  (фито  =  өсімдік  негізіндегі)  реттелмеген  жасушамен  байланысқа
түскенде, ол рак клеткасына CB 1/2 рецепторларына қарағанда көбірек шлюздер арқылы сигнал бере
алады. Эндогенді каннабиноид сәтсіз болған жағдайда фито-каннабиноид табысқа жетеді.

Міне, каннабиноидтердің қатерлі ісік жасушаларын қалай реттейтіні туралы кейбір ескертулер: Қатерлі
ісік

1) Қатерлі ісік - реттелмейтін жасуша. 
2) Апоптозды индукциялау рак клеткасын реттейді. 
3) Каннабиноидтар жасушаларда апоптозды тудырады. 

Қатерлі  ісік  «реттелмеген  жасушалардың  өсуіне  байланысты барлық аурулардың кең  тобы» ретінде
анықталады. https://kk.wikipedia.org/wiki/Cancer

Сұрақ:  Біз  жасушаларды  қалай  реттейміз?  Ж:  Апоптоз  арқылы.  Апоптоз:  http://kk.wikipedia.org/
wiki/Апоптоз#Процесс «Апоптоз (прон .:/ˌæpәˈtoʊsɪs/сонымен қатар прон .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/) [2] [3] - бұл
жасушаның бағдарламаланған өлу процесі (PCD) Бұл көп жасушалы организмдерде болуы мүмкін. [4]
Биохимиялық оқиғалар жасушаның өзіне тән өзгерістеріне (морфологиясы) және өлімге әкеледі ».

«Апоптоз  үдерісін  жасушадан  тыс  (сыртқы  индукторлар)  немесе  жасушаішілік  (ішкі  индукторлар)
туындауы мүмкін әр түрлі жасушалық сигналдар басқарады. Жасушадан тыс сигналдарға токсиндер,
[13]  гормондар,  өсу  факторлары,  азот  оксиді  [14]  немесе  цитокиндер  кіруі  мүмкін,  олар плазмалық
мембрана арқылы өтуі немесе жауап беру үшін трансдукциялануы керек. Бұл сигналдар апоптозға оң
әсер етуі мүмкін (яғни триггер) немесе теріс (яғни, басу, ингибирлеу немесе сөндіру).

Қатерлі ісік жасушасын апоптоздан қалай өткіземіз?

Бізге  каннабиноидтар/эндоканнабиноидтер  каннабиноидты  рецепторларға  (CB1R,  CB2R)  апоптозды
қоздыру үшін сигнал беру үшін қажет (бұрыннан 2 рецептордан көп деп күдіктенген):

CBR дегеніміз не? (Каннабиноидты рецептор):

«Каннабиноидты  рецепторларды  лигандтардың  үш  негізгі  тобы  белсендіреді:  эндоканнабиноидтар
(сүтқоректілер  денесі  шығарады),  өсімдік  каннабиноидтары  (мысалы,  каннабис  зауыты  шығаратын
THC) және синтетикалық каннабиноидтар (HU-210 сияқты). Барлық эндоканнабиноидтар мен өсімдік
каннабиноиды  липофильді,  яғни  майда  еритін  қосылыстар  ».
http://kk.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Каннабиноидтер CBR -ге апоптозды шақыру үшін сигнал бере ала ма?

«Бұл аурудың үлгілеріндегі зерттеулер көптеген in vitro эксперименттермен бірге каннабиноидтардың
иммуносупрессивті  қасиеттерін  төрт  негізгі  жолмен  көрсететінін  көрсетеді:  (1)  апоптоздың
индукциясы», http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Автофагия - егер мен қателесем, мені түзетіңіз, бірақ мен түсінгенім бойынша:

Аутофагия  -  бұл  жасушаны  жөндеуге  немесе  қайта  өңдеуге  болатын  процесс.  Әдетте  қатерлі  ісік
жасушаларында олар тек өлуге бағдарламаланған, алайда аутофагия бұл процеске әлі де қатыса алады.

Сізде қайта өңдеуге арналған контейнер мен қоқыс контейнері бар және сіз әртүрлі қалдықтарды жинап,
оны 2 контейнерге жинап жатқан сияқтысыз. Кейде кәдеге жарату керек, кейде бір нәрсені тастау керек
». Скотт

«Жаңа зерттеуде Чен мен оның командасы Δ9-THC емі тінтуірдің гиппокампасында циклооксигеназа-2
(COX-2) деп аталатын фермент деңгейінің жоғарылауына әкелгенін анықтады, бұл мидың білімі мен
есте  сақталуы.  Тышқандардағы  COX-2  деңгейін  төмендететін  есірткі  немесе  генетикалық  әдістер
memory9-THC қайталама әсерінен туындаған есте сақтау проблемалары мен нейрондық ауытқулардың
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алдын алды. COX-2 ибупрофен сияқты рецептсіз ауруды басатын дәрілермен тежелгендіктен, нәтижелер
марихуананың жанама әсерлерінің алдын алудың оңай стратегиясын ұсынады.

Зерттеушілер  сонымен  қатар  Δ9-THC  емі  Альцгеймер  ауруының  тышқан  үлгісіндегі  нейрондық
зақымдануды  төмендететінін  анықтады  және  бұл  пайдалы  әсер  жануарларды  бір  мезгілде  COX-2
ингибиторымен  емдегенде  де  сақталады.  «Қазіргі  уақытта  Альцгеймер  ауруының алдын алуға  және
емдеуге немесе аурудың дамуын тоқтатуға арналған тиімді дәрі -дәрмектер жоқ», - дейді Чен. «Біздің
нәтижелер каннабистің жағымсыз әсерлерін Альцгеймер ауруы сияқты емделмейтін ауруларды емдеуге
арналған X9-THC-мен бірге COX-2 ингибиторын енгізу арқылы, оның пайдалы әсерін сақтай отырып,
жоюға  немесе  азайтуға  болатынын  көрсетеді».  http:  //  www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-
pmm111413.php

«Үкімет қаржыландыратын жаңа каннабис/қатерлі ісікті зерттеу SHOCKS ғылыми қауымдастығы ...

Каннабистің  негізгі  психоактивті  ингредиенті  THC  ісік  пен  қабыну  ауруларының  алдын  алу  үшін
адамның генетикалық кодын өзгерте алады. Не?!!!! Не-НЕ !!! !!!

Рик Симпсон мен оның бас эльфі, чех белсендісі Джиндич Байер мұны көп айлар бойы айтып келеді,
мен сыпайы болдым, бірақ бұл түсінікті  жасырын түрде мазақтадым,  себебі  бұл маған фокус-покус
сияқты  естілді  (және  басқа  да  техникалық  себептерге  байланысты)  Мен  олардың  көзқарасымен
келіспеушіліктер  болды).  .  .  Дәрі  -дәрмектер  ДНҚ  -ны  өзгерте  алмайды,  иә?  ҚАТЕ,  шамасы!
ҚҰТТЫЛЫҚ [ҰЙҚЫ]! » Алан Гордон

«Анықтама: Каннабиноидтар in vivo жағдайында күшті миелоидты шығарушы жасушаларды (MDSC)
шақырады.  Нәтижелер:  THC  индуцирленген  функционалды  MDSC  miRNA  өрнегінің  нақты  үлгісін
көрсетеді.  Қорытынды:  Арнайы  miRNA  миелоидты  жасушалардың  дифференциациясына  қатысатын
мақсатты  гендерді  реттеу  арқылы  MDSC  дамуы  мен  қызметінде  маңызды  рөл  атқара  алады.
Маңыздылығы: таңдаулы miRNA қатерлі ісік пен қабыну ауруларында MDSC белсенділігін басқарудың
маңызды  молекулалық  нысандары  болуы  мүмкін.
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- Жарайды, бұл нені білдірсе де, бұл менің тәжірибемнен тыс. Мүмкін, бұл каннабиноидтер ісікті емдей
алады деп  айтуы мүмкін  және  олар  генді  өзгерту  арқылы жасайды.  Және  бұл қосымша  зерттеулер
қажет, әдеттегідей.

Менің айтқым келгені - заттың ең кіші бөлшегі,  ал май ойды да түзете алады. Гендер әлі де үлкен.
Зерттеуде  каннабиноидтардың  біздің  денеміздегі  ең  ұсақ  бөлшектермен,  атомдармен,  кварктармен,
жіптермен және т.б. айналысатындығына назар аудару керек. Мәселелер осы жерден басталады, ең ұсақ
бөлшектерден, егер сіз проблемаларды шынымен шешкіңіз келсе, дәл осылай түзетуіңіз керек. JB

Басқа аурулардың емделуі туралы мәліметтер Терінің жағдайы

«Мен өндірілген қарасора бүршігі майын қолданған, сіз жасаған маймен салыстырғанда 
әлдеқайда әлсіз, қазіргі кезде тыйым салынған кендір косметикасымен тәжірибемнен, біз 
қарасораны емдейтінін таптық, өйткені оны кез келген дерлік қолдануға болады. шарт. Сіз мұны 
растай аласыз ба?

Тарих  қарасораны  панацея  деп  атайды,  бұл  бәрін  емдейді  және  бұрын  ол  көптеген  медициналық
мәселелерді  емдеуге  қолданылған.  Қарасора  майын  түрлі  медициналық  жағдайларда  қолданғанын
көрген тәжірибем бойынша мен де қарасораны емдеймін. Қарасора іс жүзінде кез келген ауруды немесе
жағдайды емдеуге пайдалы; ол зиян келтірместен бүкіл дененің сауығуына ықпал етеді. Мен үшін және
басқалар үшін бұл ең жақсы дәрі болды және мен одан жақсы ештеңе жоқ екеніне сенімдімін.

Біз өмір сүріп жатқан әлемде көптеген адамдар тіпті күн сәулесінен шығуға қорқады, бірақ бұл дәрі
терінің  кремі  мен  лосьоны  сияқты  заттармен  жақсы  араласады,  сондықтан  неге  қараңғыда  жасыру
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керек? Тері қатерлі ісігі сияқты нәрселерге алаңдамай, қайтадан күнге шығып, өмірден ләззат алу жақсы
емес пе? Сіз бұған сенімдісіз, енді бұл керемет зат мұның бәрін мүмкін етеді ». Рик Симпсон, қарасора:
Ең дәрілік өсімдік

Күйік

«Мен өзімнің жеке тәжірибемнен білемін, ауыр күйіктерді қарасора майынан жақсы емдеуге болмайды.
Егер күйікке май жағылса, ол бірнеше минут ішінде ауырсынуды жояды және емдеу процесін едәуір
жылдамдатады. Егер ауруханалар қарасора майын күйдіретін қондырғыларында қолданатын болса, адам
азабын айтарлықтай азайтуға болар еді.

Мен  май  шығара  бастаған  кезде,  мен  дәрігерлер  тағайындаған  көптеген  зиянды  дәрі  -дәрмектерді
қабылдадым, бұл менің ойлау қабілетіме әсер етті, сондықтан менің ойлау қабілетім анық емес еді. Бұл
өзгерген күй мені біршама абайсызда қалдырды, нәтижесінде жарылыс пен өрт болды, нәтижесінде оң
қолым үшінші дәрежелі күйікпен қалды.

Мен қатал десем, мен ауыр деп ойлаймын, оң қолымның төрттен үш бөлігі еріп, енді гобқа ілулі тұрды.
Менің құрбым Лия төмен түсіп, күйікке қараған соң қайшыны алып, өлі етті кесіп тастады. Мен білемін,
бұл қорқынышты естіледі, бірақ ол алып тастаған нәрсе өлі болды, сондықтан мен ештеңе сезбедім.

Он  бір  күнде  менің  қолым  толық  сауығып  кетті,  тыртық  қалдырмады.  Менің  жарақат  алғанымды
айтудың  жалғыз  жолы  -  көзге  көрінетін  барлық  жаңа  қызғылт  терінің  болуы,  тіпті  шаш
фолликулаларының өсуі.

Енді  біздің  медициналық  жүйе  қамтамасыз  ететін  осы  күйік  бөлімшелерінде  не  болып  жатқанын
қараңыз. Күшті күйікке шалдыққан балалар мен ересектер күйік бөлімшелері азап шегуді тоқтатпайтын
сияқты, азаптау камерасынан біршама артық екенін біледі. Бұл пациенттер инфекцияларға ұшырайды,
тері  трансплантациясымен  байланысты  көптеген  ауыр операциялар,  нәтижесінде  олар  әлі  де  нашар
тыртықталады.

Қарасораның  эфир  майы-табиғи  анестетик  және  табиғи  антибиотик.  Қарасорадан  алынған  майды
күйікке  жағсаңыз,  5  минут  ішінде  ауырсыну  басылады  және  сауығу  басталады.  Мен  көрген  затқа
қарағанда, мен күйдірілген күйікті және осындай жарақат алған басқаларды емдеймін, бұл таңғажайып
дәрі ауыр зардап шеккендердің бетін немесе денесінің басқа бөліктерін қайта өсіруі мүмкін деп сенемін.
күйдіру

Егер май менің қолымды қайта өсіріп, ешқандай із қалдырмаса, онда неге аяғы, тіпті беті болмасқа?
Сондықтан, егер күйік бөлімшелерін басқаратындар пациенттерге көмектесуді және олардың азаптарын
жеңілдетуді қаласа, мүмкін олар жұмыс істейтін нәрсені қолдана бастаған кез келді ». Рик Симпсон,
қарасора: Ең дәрілік өсімдік

«Мен  жексенбі  күні  таңертең  саусақтарымда  3  -ші  дәрежелі  қайнаған  майды  күйдірдім.  Үлкен
көпіршіктер және қатты ауырады. Күйікті емдеуге арналған RSO оқудың керемет екенін есіме түсірдім,
сондықтан мен оны сынап көрдім. OMG халқы, күйік бар болғаны 40 сағатта жоғалады. Одан мүлде
белгі жоқ. Мен көпіршіктерге, жаңа Алоэ Вера филесі мен бинтке жақсы мөлшерде РСО қолдандым. 12
сағаттан кейін қайталанады. Үшінші қосымшаның қажеті жоқ ». Бобби

«Менің келінім шошқа етінің қуырылған еті мен қуырылған еті болды, ал саусақтарын қайнаған ыстық
майға  бірінші  буынға  дейін  малып,  олар  пісірілген  тауық  сияқты  ағарды.  Біз  оларға  RSO  қойдық,
ауырсыну бір минуттан кейін жоғалды, ол оларды күніне 2 рет RSO -мен қаптады. Олар бірнеше күнде
тез сауығып кетті, терінің жоғалуы немесе тыртықтануы мүлде болған жоқ. Біз таңқаларлық, біз қазір ас
үйдегі тоңазытқышта аздап тұрамыз, сондықтан егер біреу (әсіресе балалар) күйіп қалса, біз дереу RSO
қолданамыз, егер бізде оған күтім жасайтын табиғи өсімдік болса, мұндай ауырсынуды сезінудің қажеті
жоқ. . » Дебра
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«Оны қатты күйгенде қолданды. Өте жақсы жұмыс жасады, мен оның пышақ жарасын бір аптаға дейін
емдегенін көрдім. Ол галитозды да емдейді. Мен оны алты айға жуық қолдандым және құрысуға қарсы
дәрі -дәрмектерден толық бас тарттым. Мен жүгірген кезде менде кішкене талма болды. Мен осындай
дәрі -дәрмектерді алу бақытына ие болдым, мен жүйке ауруына кеңес беремін ». Джек

«Мен жылыту үшін ағаш пешті қолданамын, сондықтан менің суық айларда білегімнің күйігі болды.
Өткен  күзде  қатты  күйдірді,  әлі  оянбаған.  Маған  RSO  майы берілді,  осылайша  сүрткішпен  жағып,
күйікті жауып тастадым және екі күнде бұл жер қызғылт, таза дақ болды, бөртпе немесе күйік көрінбеді!
Мен 100%сатылдым! » Жанин

Тыртық

«Мен  бұл  майды  қолданған  кезде  күйік  емделгенін  көрдім,  оның  артында  қорқынышты  тыртықтар
қалуы керек еді. Бірақ кейіннен тек сау сау қызғылт тері қалды, ал медициналық жүйеге сәйкес мұндай
мүмкін емес болуы керек.  Тарих бойы қарасора жараларды емдей алатын қасиетке  ие болған,  бірақ
кейін тыртық қалдырмаған немесе мүлде қалдырмаған.

Мен  бұл  майды  келбеті  нашар  және  бетінде  тыртықтары  бар  көптеген  адамдарға  бердім.  Маймен
өңделгеннен  кейін  олардың  өңдерінің  жақсаруы  таң  қалдырды.  Тіпті  бірнеше  жылдар  бойы  пайда
болған тыртықтарды толығымен немесе көп жағдайда зардап шеккен аймақты маймен емдеу арқылы
жоюға болады.

Мұны тері қатерлі ісігін емдеуге болатын әдіспен жасауға болады: майды тыртыққа жағып, бинтпен
жабыңыз.  Бұл  тыртық  жоғалып  кеткенше  қайталай  беріңіз  және  уақыт  өте  келе  өңделген  аймақ
қоршаған тіндермен араласады.

Мен  Чехияда  бір  адаммен  сөйлестім,  оның  бетінде  қорқынышты  шрамы  бар,  ол  семсерден  болған
сияқты.  Ол  аймақты  маймен  емдегеннен  кейін,  мен  тыртықтың  қайда  екенін  айта  алмадым.  Менің
көзқарасым  бойынша,  қорқыныштан  кейіптенгендерге  көмек  көрсетуге  болады  және  емдеу
ауыртпалықсыз,  сондықтан  егер  сізде  жағымсыз  тыртық  болса,  енді  сіз  онымен  қалай  күресуге
болатынын білесіз ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Жаралар, сүйелдер, мольдер

«Денедегі  жараларды майды жұту арқылы емдеуге болады. Денеге зиянды жараларды, сүйелдер мен
меңдерді  май  жағып,  бинтпен  жабу  арқылы  кетіруге  болады.  Мұнай  зиянды  немесе  мутациялық
жасушалардың артынан жүреді және көп жағдайда оларды ауыртпалықсыз жояды. Көбінесе сүйелдер
мен меңдер денсаулыққа зиянды болуы мүмкін, сол кезде олар түсі қарайып, өсе бастайды. Егер сізде
осындай  нәрсе  болса,  дәрігерлер  бұл  мәселені  жиі  шеше  алады,  бірақ  көп  жағдайда  ол  қайтадан
оралады. Мұндай заттарды денеден ақылға қонымды түрде тазарту үшін осы дәрі -дәрмекті қолданып
көріңіз.

Бұрын мен аяқтарындағы сүйелдермен ауыратын адамдарды емдедім, ал сиқырдың бұл түрі тамырды
дамытады,  оны әдетте  тек  үлкен операциямен жоюға болады. Медициналық жүйе сіздің  аяғыңызды
ленталармен  кесіп  тастаудың  орнына,  сүйелдің  басына  бір  тамшы  май  жағып,  бинтпен  жабыңыз.
Таңғышты  шамамен  үш  күн  ұстауға  тырысыңыз,  содан  кейін  майды  және  басқа  бинтті  қайтадан
жағыңыз. Әдетте бұл әрекетті үш -төрт рет жасағаннан кейін сүйелдің тамыры жойылып, сүйектің басы
құлап кетеді. Майды осы ауруды емдеуге қолданған кезде, мұның бәрі ауыртпалықсыз өтеді, сондықтан
егер сіз отырғызғыш сүйелмен ауырсаңыз, онда медициналық жүйе сіз үшін ойлап тапқан азаптан өтіңіз,
өзіңізді сау жолмен емдеңіз ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік
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«Менің буындарым саусақтар мен войлға әсер етеді, май жағыңыз, ауру жоғалды. Өткен аптада өзімді
күйік баррелінде күйдірдім, білегімнің ішкі жағында 3 дюйм қара, көпіршікті тері. Аз мөлшерде май,
бинт, екі күннен кейін таңғажайып қызғылт тері. Тағы да солай қолданылды, екі күннен кейін және ол
сауығып кетті ... Mi. ~ Рахмет !!!!! ” Жанин

«Мен RSO стиліндегі майды бетімдегі сиқырға қолдандым. 2 қосымша топтық көмекшімен жабылған,
және ол дерлік жойылды! » Лесли

«Мен  күйдірілген  және  жараланған  жерлерге  зәйтүн  майы  құйылған  каннабисті  қолдандым,  олар
бірнеше  күн  ішінде  емделеді.  Мұндай  нәрсені  ешқашан  көрген  емеспін.  Мен  RSO  тіпті  жақсы
болатынын білемін. Біздің үкімет ашкөз болғанша, каннабис бәрін емдеуге қолданылды ». Дэвид

«Мен өзімді сорғыш құбырға жағып жібердім, мен жүзім тұқымының сығындысына құйылған каннабис
майын қойдым, ол бір аптадан аз уақыт ішінде сауығып кетті,  ауру немесе тітіркену,  тыртық жоқ!»
Даниэль

«Менде  тері  ауруы  көп  қорқытты,  маған  6  айға  жуық  қорқынышты  дәрі  берді.  О,  таңқаларлық!
Емдеуден  бірнеше  аптадан  кейін  менің  терім  қайтадан  нашарлады.  Бұл  білу  жақсы.  Мен  оларға
қорқынышты  болдым,  дәрі  -дәрмектер,  көңіл  -күйі,  құрғақ  қабыршақты  тері,  тершеңдік,  Құдайым
қорқынышты болды. Енді дәрігерді көрмеймін ». Никки

«Құрметті мырза, мен 60 жастан асқан хиппимін және Калифорния штатында тұрамын, 8-9 жыл бойы
пойыздар мен ақ жесірлердің әртүрлілігін гибридизирледім, олар жақсы нәтиже көрсетті. Мен Риктің Ақ
жесір әйелді де қолданғанын көрдім.

Мен қазір хоспис пациентіне сауығу кезінде көмек көрсетемін, кім болды/кім? Мен ескі дәрігер доктор
Рональд Сандтың нұсқауымен MRSA -ның соңғы кезеңдерінде өліп бара жатырмын ... Мен оны төрт ай
бұрын мен  судан  түйін  шығаруға  және  жай ғана  май  экстракциясына  печенье  беретін  тұнбалармен
бастадым.

Мен  бірлік  шіркеуіне  баратын  тағы  бір  ағайынды  досым мені  осыдан  үш  апта  бұрын  сіздің  веб  -
сайтыңызға  енгізді.  Джейсонды «JOY GREASE» -де бастадыңыз ба,  ол бірінші  трубкадан өтіп,  енді
екінші құбырда. Бір ай бұрын оның шарлары софтболдан үлкен үлкен қауынның көлеміндей болды ...
Менің пісірілген тағамдарды жеп, енді «Сиқырлы майды» жегеннен бері ол күн сайын жақсарып келеді,
ал оның жыныстық бездері дерлік жоғалып кетті. қалыпты мөлшерге оралу ... Олар MRSA емі жоқ дейді
???

Джейсонның арқасында үлкен төсек жарасы бар, өйткені ол бүйірінде немесе асқазанда жата алмайды.
Ол қазір маған олардың демалып жатқанын айтады, және біздің дәрігер басқа топпен бірге келгенде,
олар не үшін өлмегенін немесе неге жақсарып келе жатқанын түсіне алмады. Мен дәрігерге қарасора
майымен емделуіміз туралы әлі айтқан жоқпын, бірақ ол жақын арада болады ... Мен дәрігерден оның
жарасын қазір маймен емдеуге рұқсат алғым келеді, келісесіз бе ??? Егер біз бірнеше ай өмір сүретін
науқаста  MRSA  -ны  тоқтата  алатын  болсақ,  бұл  не  істей  алатыны  туралы  ойланыңыз  немесе  мен
медициналық қоғамдастыққа айтуым керек деп айтуым керек. Бейбітшілік пен құрмет, Крейг »

«Менің күйеуімде терінің егілуін қажет ететін күйіктің 30 жылдық тыртықтары болды ... Сондықтан мен
бұл таңғажайып өніммен тәжірибе жасайтын басқа жер деп ойладым. Ол ештеңе істемейтініне нольден
аз сенді ... Бірнеше қосымшалардан кейін ол өзгереді, қазір ол жоқ пигментті алды. Шаштың өсуі 30
жыл ішінде өспеген ». Ребекка

«Мен үйдегі өрттен бетім мен қолымды екінші дәрежелі күйік алдым. Мен какао майымен араласқан
RSO -ны бір ай бойы қойдым, сіз менің күйіп қалғанымды әрең айта аласыз. Оның қаншалықты тез
жұмыс  істейтіні  таңқаларлық  және  бұл  менде  болған  ең  жақсы  ауырсынуды  басатын  дәрі  ».
Американдық

«Менің басымда мең бар еді, ол жақында қыши бастады. Мен бірнеше күн бойы күніне бір рет сүрткіш
қолдандым, ал ісік кішірейе бастады! Керемет туралы сөйлесіңіз. » Аманда
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«Мен  сенушімін  ...  подаграны  емдейді  ...  бұл  инь  мен  янды  теңестіруі  керек,  себебі  мен  бұрын
бақыттымын деп ойладым, бірақ соңғы кездері мен тереңнен бақыт сезімін табамын ... Рик Симпсонға
рахмет». Ирвинг

«11  жастан  бастап  (мен  қазір  30  -ға  таяп  қалдым)  мен  терімде  саңырауқұлақтардың  түрін  дамыта
бастадым, көбіне мойын мен кеуде аймағында. Бұл қызыл дөңгелек дақтар менің терімде жыл сайын
пайда  болады,  мен  терінің  жағдайын  емдеу  үшін  қолдан  келгеннің  бәрін  алдым.  Дерматологтар
тағайындайтын  дәрі-дәрмектер  бұл  дақтарды  кетіруге  5-6  күн,  ал  толық  жою  үшін  тағы  5  күнге
созылады.

Бір  күні  мен  бұл  дақтардың  қайтадан  көрсетіле  бастағанын  байқадым,  бірақ  бұл  жолы  мен  оған
каннабис  майын  жағуды шештім  ...  және  бұл  шынымен  де  сиқырлы болды !!!  Мен оны тек  2  рет
қолдандым, барлық жерлер жойылды. Мен өз көзіме сенбедім! Мен үшін таблеткалар мен кремдер мен
арнайы  сусабындар  жоқ!  Енді  мен  каннабис  майымен  тұндырылған  кокос  майын  жасадым,  мен
дақтарды қайтадан пайда болмау үшін оны тағы бір апта бойы қолданамын. Барлық көмек пен ақпарат
үшін RS & JB -ге көп рахмет, мен мәңгі ризамын ». Иоанна

«2002  жылы  мен  жан  түршігерлік  апатқа  ұшырадым.  Менде  барлық  жерде  жаралар  болды  және
қолымдағы сүйектің бір бөлігі жоғалды. Тері мен сүйек екпелерінен кейін мен сауығып кете жаздадым
және қолыма инфекция жұқтырдым. Сүйек инфекциясы болып шықты және бәрін қайтадан бастау керек
болды. Мен кесілген/күйген кезде (мен дәнекерлеушімін) олар әрқашан жұқтырып алады. Өткен жылы
мен асқазанымда жұмыс істеп тұрған бу желісінен жан түршігерлік күйік алдым. Тазалықты сақтап,
майды қолдана отырып, ол бір аптаның ішінде емделді! Менің кішкене дәнекерлеу күйіктерім 4-6 аптаға
созылуы мүмкін. Енді менің майыммен емес. Бұрандалы Неоспорин, мен МАЙ қолданамын! » Крис

«Қолымда улы шырмауық ... Бөртпе мен күйік 5 минут ішінде кетіп қалды ... Ешқандай бөртпе, бөртпе,
ауырсыну жоқ ... Мен кішкене кокос майы қосылған RSO дәнін қолдандым ... Бес минутта ӨТТІ !!!»
Эстел

«Менің бетімде улы емен пайда болды, екінші күннен кейін бұл маңдайдан мойынға дейін, үлкен қышу
дақтары, шикі және сызаттардан қан кету болды. Мен таралуды жеңілдету үшін аздап кокос майымен
майды араластырдым. Мен оны кидім және қышу мен аурудан тез арада құтылдым, бір сағат ішінде
шикізат пен қабыну жойылды, келесі күні таңертең ол шынымен қарамағанша көрінбеді. Бұл, әрине,
бірнеше  қастарды  көтерді,  ақырында  кейбір  скептиктер  менің  үнемі  айтып  жүргенімді  түсінді.
Каннабистің емдік күші! » Синди-Ли

«Артритті псориаз бір айдан аз уақыт ішінде… J» Джульлиана

«Мен майды жей бастағаннан кейін менің псориазым жоғалып кетті ... Майды тек жергілікті қолдану
мен үшін көмектеспеді, бірақ мен оны ауызша қолдана бастағанға дейін мүлдем жоғалып кетпеді. Ол әлі
оралған жоқ. Мен қазір демеуші дозадамын, сондықтан бұл псориаздан аулақ болу үшін жеткілікті деп
үміттенемін.  Менде 4  айға  жуық уақыт бойы ешқандай  белгілер  болған  жоқ.  Дәрігерлер  маған  бұл
аурудың мүлдем жоғалмайтынын айтты, және бұл менің ауыратын кезімде және иммундық жүйемен
күресетін  басқа  нәрселер  болған  кезде  ғана  шешілетінін  айтты.  Жақсы  ...  мен  ауырмаймын,  ал
ақымақтық ӨТТІ! » Линдси

«Сондай -ақ, бірнеше күн ішінде сіңір қабынуы емделді. Тіпті 7 айлық жарақат. Ауырған жерге күніне
бір  рет  кішкене  кастрюль  майын  немесе  РСО  жағыңыз.  Ғажайып  ақымақ.  Мен  өткен  жексенбі-
сейсенбіде RSO-ны 3-ші дәрежелі күйік кезінде қолдандым, 40 сағаттық емдеуден кейін күйіктің белгісі
жоқ. Әрине, мен оны екінші рет қолданған болар едім. Бұл мені бірнеше сағат бойы ауыртпалықтан
құтқарып, мұз үстінде ұстайтын еді ». Бобби

«Бұл не көмектесе алмайды? Менің оқуымның арқасында мүмкіндіктер шексіз. Менің бетімде щектің оң
жағында  киста  бар.  Майды қабылдаған  бес  күн ішінде  (жұтылу)  киста  тез  қысқарды.  Мұнай аязды
жапырақтардан және мөлдір сіңген кішкентай бүршіктен жасалды. Қоспа 2 апта бойы тұрды. Майдың
алғашқы түнінде менің кистамда қышу сезімі пайда болды. Бес күннен кейін кетті. Май жұмыс істейді.
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Дәлелдеу  өте  көп  және  мұның  артындағы  ғылым  керемет.  Жүйке  жүйесіндегі  біздің  барлық
рецепторларымызға  жауап  беретін  химиялық  қосылыстар  бар  -  бұл  табиғаттың  жұмысы.  Ең
таңқаларлық жері - бәрі бір өсімдікте. КАННАБИС. Адамдардың қаншалықты алысқа бара алатынын
көретін уақыт келді. Дамудың уақыты келді. Доктор Дэнк »Джереми

«Мен майды алғаш рет (кокос  майы қосылған)  егде  жастағы  көршісінің  арқасын емдеуге  арналған.
Оның  барлық  жерінде  қатты  қышынған  жаралар  болды.  Төсектегі  қателіктер  жоққа  шығарылады,
қышыма, қашу, сиқыршы және басқалары, өйткені ол басқа жерде зардап шеккен жоқ, өйткені оның
төсегінде  құстардың  белсенділігінің  белгілері  жоқ.  Баласының  не  істегенін  білесің  бе  ???  Ол  жоқ
маталардан құтылу үшін матрацты химиялық заттармен қатты шашты. Мен оған жаңа матрацты бердім,
оны шашуға болмайды. Ол қан кету жарасына байланысты ауруханаға баруға мәжбүр болды және ол
сол жерде арқасының мәселесін айтты және дәрігерлер оған не айтқанын білесіз бе ??? Шаш пен денені
битке жуыңыз, оның биті жоқ. Сонымен, мен оған көмектесу үшін кімді тыңдаймын деп ойлайсың?
Дәрігерлер? ЖОҚ. Мен май жасадым, оны емдеді, жақсару мен емделу жүріп жатыр ». Мишель

«Таңертеңгілік шотланд, кешке әпкеммен сөйлесті, ол бәрі сауығып кетті дейді !!!!! Дәрі оның шипасын
емдеді  :)  Ол өзін  керемет  сезінетінін  айтады.  Мен сізге  жазар алдында 100% сенімді  болғым келді.
Көмегіңіз үшін көп рахмет ».

«Бөртпесі бар қыздың басынан тағы бір нәрсе өтті, ол ешқашан отбасына не болғанын айтқан жоқ. Міне,
ол оны маған жіберді:

«Тағы да  сәлем,  менің кеше әпкемнің  қалқанша безінің  өскенін  бір  жыл бұрын білген,  бірақ  біздің
отбасымызға  айтпаған.  Шамасы,  дәрігер  оған  оны  қадағалайтынын,  егер  ол  өсіп  кетсе,  операция
жасайтынын айтқан. Бұл биопсия алу үшін жеткілікті үлкен емес еді. Қалай болғанда да, ол өткен аптада
дәрігерге жазылып, ісіктің өсуін тоқтатқанын білді. Ол дәрі өсуді тоқтатты деп санайды. Бұл керемет
жаңалық емес пе? Ол келесі кездесуі майдың ісікті өлтіретінін дәлелдейді деп үміттенеді. Бұл болған
кезде сізге көбірек хабарлаймыз ». Шотланд

«Кеше мен әйелді дәрі -дәрмекпен бастадым. Бұл оның бірінші күннен бергі есебі. Жай ғана керемет!
Міне менің бір күндік есебім:

Кеше таңертең ерніме экземамен оянып, май жағып қойдым. Жану шамамен 10 минуттан кейін тоқтады.
Ауырсыну  30  минут  ішінде  жойылды.  Ісіну  бірнеше  сағат  ішінде  басылды.  Менің  ернімдегі
көпіршіктердің жартысы бүгінде жоғалып кетті  - әдетте олардың емделуіне 2 апта кетеді.  Ернімдегі
майдан  буларды дем алу.  Бірнеше апта  бойы менің  оң  жақ синусымдағы ауырсынудың тоқтағанын
байқадым, ал мұрыным жүгірмей қалды. Кешеден бері  тек бір рет түшкірдім, байқадым, шаршауым
әдеттегідей терең емес. Мен өзімді жеңіл сезінгенімді және алаңдаушылықтың жоғалғанын байқадым.
Кешке дене ауыруының төмендегенін байқадым - Әдетте мен кешке дейін денемнің қатты ауыратыны
соншалық,  мен  бір  орында  отыра  алмаймын  (тобық  нерві  мен  бұлшықеттердің  ауыруы,
тізе/иық/шынтақ/білезік/бас бармақтың ауыруы айтарлықтай төмендейді).

Сонымен қатар, мен әр дозада өте жеңіл жарқыл аламын. Мен жұмыс істеуде немесе назар аударуда
қиындық  көрмеймін  және  көлік  жүргізуден  тартынбаймын.  Мен  таңертең  Цитиколин  қабылдауды
ұмытып кетсем де, менің жүрегім таза. Мен Крейзенге шамамен жарты астық майын қосамын және оны
осылай қабылдаймын ».

Q.  Сәлем  JB!  Мен  сізден  бір  нәрсе  сұрағым келді,  мен  РСО  анамның  радиациядан  күйіп  қалуына
көмектесе  ме  деп  ойладым.  Ол  «әдеттегі»  емдеуді  жалғастыруға  шешім  қабылдады,  ал  қазір  оның
кеудесі, басқаша айтқанда, қатып қалды. Тек оған қарау ауырады. Есіңізде болсын, сіз немесе Рик бір
кездері күйіп қалғаныңызды, меніңше, РСО дайындау кезінде, және күйік кезінде майдың қалай жұмыс
істейтінін көрсеткен суреттер. Сонымен, бұл оған жақсылық әкелер ме еді?

A. Сәлеметсіз бе, Энрике, әрине, кеудеге және арқаға май немесе қарасора тұзын жағыңыз. Әрине, ол
майды жеп, дәрігерлерден және басқа да қажетсіз зақымданудан аулақ болуы керек. JB
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«Менің анам (72) 2 жыл бойы саусақтарының көп бөлігінде қатты жарылған терімен ауырды ...  өте
ауыр. Дәрігер: «Иә, бұл жасқа байланысты», - дейді. Дуфус !!! Біз майды өте аз мөлшерде аквафорамен
араластырдық ... бір өңдеу, бір түнде ... кетті! Оның ауырған жаралары емделіп, бір аптадан астам уақыт
бойы жақсы болып қалады! ҒАЖАЙЫП! » Долли

«Мен  майды  жаңа  ашық  жараға  қолдандым.  2012  жылдың  қыркүйегінде  менің  бетімнен  базальды
жасушалы карциноманың 2 ісігі алынып тасталды. Біреуі үлкен болды және оны тарататын фидер ісігі
болды. Сондай -ақ, менің бетімдегі ішкі ісік биопсияға алынды. Үйге келіп, жарамды ашқанда, менің
бетімде кратер пайда болды.

Алғашқы 4 күнде ши майы мен майын араластырып, жағып қойдым. Содан кейін мен тікелей майға
ауыстым және тоқтамадым. Мен емделуге жазылуға барғанымда, мені пластикалық ота жасатамын деп
ойлаған  дәрігер  менің  сауығуыма  таң  қалды.  Мен  оған  рецептті  қолданбағанымды,  оны  каннабис
майымен емдегенімді айтқым келді. Ол Rick Simpson & Phoenix Tears туралы естіді, ол мені соттамады,
әрі қарай жұмысыңды жалғастыр деп айтты.

Бір айдан кейін мен екінші операцияға барамын, бұл жараны емдеу үшін әрекет ету жоспары ...

Каннабис майы. Мен бұл хирургқа айтайын ба? Менің Post Op кездесуінде! Махаббат пен жарықта ».
Патти-Джо

- Патти, егер сіз майды жалғастырсаңыз,  ешқандай операция қажет болмайды. Немесе қажет болған
жағдайда  тағы  60  г  кейінге  қалдырыңыз,  бірақ  мүмкіндігінше  хирургия  мен  дәрігерлерден  аулақ
болыңыз. Бұл көптеген жағдайларда емдеудің сәтті болуының қайғылы шарты. JB

«RSO менің псориазымды жоққа шығарды. Мен үш жыл бойы күтім дозасын ішіп жүрмін, менің терім
таза, ойым таза, мен ешқашан сау болған емеспін ». Эрика

«Мен  өзімнің  жақын  адамымның  Риктің  майын  жағымсыз  тыртық  қалдыратын  жағылған  күйде
қолданғанын көрдім,  ал  майды қолданғаннан  кейін  бір аптадан  кейін  ол  жоғалып кетті,  тыртықтың
белгісі немесе күйгені жоқ». Джанис

«Бізде қазір қызым бар. Екі локте, білекте және бір тізеде псориаз бар. Бастапқыда суретке түсті. Әзірге
құрғақ  қабыршақты  жерлер  жойылды.  Тері  қызыл,  бірақ  көтерілген  және  қабынудың орнына  тегіс.
Сырттағы кішігірім жерлер толығымен тазартылды. Біз бұл жұмыс істейтініне сенімдіміз.  Біз әр күн
сайын немесе айтарлықтай жақсартулар болған кезде суретке түсеміз. Мұның бәрі бір аптадан аз уақыт
ішінде  майды жергілікті  қолдану.  Ақыр соңында Рик пен Дж.Б ұлттарын емдейтін  бұл дәрі  туралы
ақпараттандырғаныңыз үшін көп рахмет. Мен күн сайын посттармен бөлісемін және тыңдайтындарға
айтамын. Ол батып бара жатыр ». Рон

Q. Бұл қоспалар безеу үшін тиімді ме? 

А. Дженнифер, май «тері ауруларының барлық түрлерінде» жұмыс істейді. Бұл безеуді қосуды білдіреді.
Ізгі тілекпен, JB

«(Мен май  туралы білдім)  3  ай  бұрын интернеттен  безеу  мен  розацеяның  емін  іздедім.  Бұл  бірден
анықталды! Мен кокос майына күніне бір рет бетіме және мойныма қолдану үшін изо майын қосамын.
Күйеуім  менің  15  жас  кіші  екенімді  айтады!  Бұл  ақпаратпен  бөліскеніңіз  үшін  көп  рахмет.  Алла
баршаңызға жар болсын. Жұмысты жалғастырыңыз ». Тони

«Бұл  беттегі  шашқа  арналған.  Мен  оны  23  жасар  ұлыма  қолдандым,  2  өтінімде  сәтті  болды.  БІР
МАХАББАТ.» Патти-Джо

«Чарли жаяу жүреді. Ауырсынатын дәрілер жоқ. Ол биік тұр. Оның қадамдары түзу және кең. Ол жүгіре
және секіре алады. Оның мойны 90 пайызға жуық сауығып кетті. Екі жылдан бері бұлай көрінген жоқ.
Ол кеше банан, пицца, жарты сэндвич, қуырылған күріш, йогурт және т.б. Ол ЕШҚАШАН мұндай көп
жеген емес. (…)
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Чарлидің оң тізесі ең нашар болды. Бұл шамамен 50 пайызға жақсы. Сол жақ толық емделіп кетті, тек
басқа түнде қышып, оны көпіршікті етіп шығарды. Бірақ маңызды ештеңе жоқ ...  Ең үлкен өзгеріс -
мойын мен қолтық астындағы жара. Мойын, сондай -ақ қолтықтары толықтай жазылды.

Мен ваннаға дейін оның г-түтігінде майдың кішкене тамшысын қолданамын. Бұл сонымен қатар тізедегі
ауырсынуға  көмектесті.  Егер  тізесі  ауырса,  ол  тамшыны  алады.  Мен  ешқандай  тиленол  немесе
ибупрофен қоспаймын. Бұл трюк жасайды. Мен де өзім жақпа жасаймын. Менде суды сүзетін және
сілтілі суды қышқылдан бөлетін су машинасы бар. Қышқыл оттегімен қаныққан су теріге жақсы әсер
ететіндіктен, сонымен қатар бактерияға қарсы қасиетке ие болғандықтан, мен қышқылды суды салып,
оны жақпа жасау үшін метоцеллюлозамен араластырамын.

Мен  вазелиннің  консистенциясы  сияқты  тұзды  дайындау  үшін  концентратты  қосамын.  Мен  оның
таңғыштарын май жағып, жарасына қолданамын. БҰЛ жалғыз ауырсыну, қышу және емделу арқылы
керемет әсер етеді. Мен сізге суреттерді жақында жіберемін. Мен оларды әр өзгеріспен қабылдадым.
Менің  ойымша,  май  тағы  бір  айға  созылады,  бірақ  мен  мұны  бірінші  рет  жасағандықтан,  сенімді
емеспін. Мен толқып тұрмын. Оның тәбеті ешқашан жақсы болған емес. Ол кеше жыл бойы жегеннен
көп тамақ жеді ». Триша

«Эй Рик және достар, менің бір досым бар, ол сол жақ иық пышағында 4 жыл бойы ауырады (диаметрі
шамамен 2 дюймден 4 дюймге дейін),  бұл жерде инфекция жоқ,  тыртық жоқ,  тек таза.  Шикі тесік,
бетінің астында сіз жанасуға сезімтал бейсбол өлшеміндегі қатты түйіршікті сезе аласыз.

Ол майды 7 ай ішінде 8 рет қолданды, сонымен қатар 2 демалыс күндері ішкі қолдануға арналған.

Қабыну мен тыртықтың ізі кетіп қалды, ашық жараның бетінде тыртық пайда болды және менің досым
майды қолдануға мүмкіндік алғаны үшін бақытты сезінеді ». Ребекка

«Кеше мен жұмыс кезінде  блендерге  саусағымды кесіп  алдым. Сағат  таңғы 3  -те  мен саусағыммен
ояндым, мен мұз,  пероксид,  неоспорин сынап көрдім.  Ештеңе істемеді.  Әлі  де дірілдеп тұрды. Мен
естіген  майдың  жасушалық  регенерацияға  көмектесетінін,  ауруды  тоқтатып,  тыртықтар  мен  тері
проблемаларын  емдейтінін  есіме  түсірдім.  Мен тамшысын алып,  саусағымның бүкіл  ұшына  жайып
қойдым. Бір минут ішінде ауырсыну 80% жоғалады. 30 мин ішінде. Мен саусағымды сәл ғана ауыртып,
бірақ  ешқандай  ауыртпалықсыз  айналдыра  алдым.  Мен  сатылдым.  12  сағаттан  кейін  мен  қайтадан
өтініш бердім, содан бері ауырмадым ». Ребекка

«Ей,  Рик,  егер  сіз  бұл жазбаны жарияласаңыз  (мен  қарсы емеспін)  есімімді  құпия  сақтағым келеді.
Менің құрбым шынымен өрескел тәрбиеге ие болды және депрессияға түскенде білезігін кесуге жүгінді,
бұл мәселе жылдар мен жылдар артта қалды, бірақ білегіндегі жағымсыз тыртықтар әлі де сақталған.
Көрінетін  және  аздап  көпіршіктер  пайда  болады,  бұл  көптеген  адамдар  онымен  алғаш  кездескенде
байқайды, ол олардан құтылуды ғана қалайды.

Сондықтан менің сұрағым - бұл май тыртықтан арылуға көмектеседі ме? Немесе, кем дегенде, олардың
көрінбеуіне көмектесу керек пе? Маған сіздің ісіңіз ұнайды, мен атам қатерлі ісікпен ауырған кезде май
туралы білгенімді қалаймын, сіз құтқаруға көмектескен өміріңіздің батырысыз! »

-  Құрметті  ХХХ,  майды  тыртықтарға  қолдануды  бастаңыз,  олар  бірнеше  апта  немесе  ай  ішінде
жоғалады. Мен оны майға  түсірер едім,  бұл оның басынан өткерген барлық естеліктерден ПТЖ -ға
көмектеседі,  сонымен қатар ұйқының сапасын жақсартады. Егер сіз қарсы болмасаңыз, фотосуреттер
мен  бейнелерді  түсіріңіз,  тыртық  шынымен  кетеді  -  немесе  олар  мүлде  көрінбейді.  Ізгі  тілекпен,
Джиндрих Байер

«Эй Рэнд, менде аяқтың жарасына ұқсас проблема бар. Біріншіден, менде қант диабеті болған. Бірақ мен
қателіктер мен масалардың шағуына өте сезімтал екенімді білдім. Мен оларға майды жағып, түні бойы
таңғышты жаптым, шағу емделеді ». Мишель
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-  Майдың маса  немесе  кене  шағуы  үшін  не  істей  алатыны  таңқаларлық.  Байқап  көріңіз,  сонда  сіз
олардың үйіне май жағылмайынша, ешкім үйден кетпеуі керек деп айтқанымызды түсінесіз. Мұнайдың
көптеген пайдалы қасиеттері бар, онсыз өмір сүруге тырысу жауапкершіліксіз. JB

«Майды жеңіз  ...  Мен майды екі  ай  бойы ішіп  жүрмін,  менің  псориазым 80% дерлік  тазарды,  мен
ешқандай дәрі қолданудың қажеті жоқ ... Артритімді де алып тастадым ...» Джулиана

«Мен каннабистің  зәйтүн  майы қоспасын қолдандым және бір  аптадан  кейін  менің  псориазым кете
бастады.  Өкінішке  орай,  менде  аз  ғана  болды,  мен  оны  ішкі  және  сыртқы  жағынан  қабылдауға
жеткіліксіз болды. БАҚЫЛАҢЫЗ, менде тіпті нақты RSO жоқ, бірақ зәйтүн майынан жасалған каннабис
майы ». Teemu

- Жақында тағы да мұнай аласыз деп үміттенеміз, Теему. Оны симптомдарды бақылау үшін, сонымен
қатар майды жеу үшін қолданған дұрыс, мәселенің негізгі себебін де жойғыңыз келеді. Жақсы тілектер,
JB

«Бұл масалардың шағуы мен тіс ауруларына жақсы әсер етеді. Менің қызымды 15 минут ішінде масалар
кем  дегенде  50  рет  тістеді,  әзілдемеді!  Deep  Woods  қате  шашыратқышы.  Мен  банан  қабығын,
дезодорантты, алоэ вераны, дермапластты және гидрокортизонды қолданып көрдім. Ешқайсысы ісінуді
түсірмеді (ол масалардың шағуына қатты аллергиясы бар) немесе оны жеңілдеткен жоқ. Мен шарасыз
күйде шайырды буландырғыштан алып тастадым, оны аздап кокос майымен араластырдым, осылайша
ол жайылып кетіп, аяқтарын «майлады». Шамамен жарты сағат ішінде ісіну басылды және оның қызыл
нүктелері әлі де болса, онда олар шағып алмады, мен оған Бенедрил беруден аулақ болдым.

Менің аузымда абсцесс пайда болды, мен шайырды зардап шеккен тістің айналасына жинадым және
шамамен жарты сағат ішінде ісік басылды, мен емдей алдым, содан бері ешқандай проблема жоқ. Мен
сенімді болу үшін оны екі күнде жинадым. Енді мен айта аламын, егер шайырды орау (егер сізде конус
ішінде Vapir No2, егер сіз экранды өзгертсеңіз, онда таза хэш жиналады.) Менің тісімнің айналасында
мен өте жоғары деңгейге жеттім, мүмкін мен өмірімде болғаннан да жоғары болдым. .

Мен  тіпті  күйеуіме  жатын  бөлмеге  кіруге  көмек  сұрау  үшін  қонақ  бөлмесінен  смс  жаздым.  Тіл
астындағы дәрі-дәрмектер жақсы жұмыс істейді, сондықтан егер олар инфарктке күдіктенсе, нитрогенді
сіздің тілдің астына шашыратады. Қазір бәрі жақсы, бірақ мен артық дозаланудан өлген жоқпын, мен
қатты ұйықтап оянған жоқпын, ең бастысы ... маған көп мөлшерде Тиленол немесе Адвил ішіп, одан да
көп зиян келтіруге тура келмеді. асқазан мен бауыр.

Мен шайырдың ең тиімді әдісі емес екенін білемін және мен оның жұмыс істейтініне сенімді емеспін,
бірақ  мен  заңсыз  мемлекетте  өмір  сүргендіктен  жұмыс  істеуім  керек  еді.  Мен бұл  ауыртпайтынын
түсіндім. Мен мүмкіндігінше жоғары сапалы органикалық бастапқы материалды еркін өсіре алатын, өз
майымды өзім дайындай алатын және өзімді  және бүкіл  отбасымды емдей  алатын мемлекетте  өмір
сүруді күте алмаймын. Өткен жылы тозақта болды, себебі ешкім оның не екенін біле алмайды.

Олар қазір оның ақуыздық ауруы бар деп ойлайды, бірақ бұл басқа нәрсеге айналдырады, себебі олар
дұрыс емес екенін білмейді. Оны майға отырғызу оның өмірін сақтап қалуы мүмкін.

Мен дәл диагноз қоюды қалаймын, сондықтан мен не емдейтінімді білемін, бірақ мен нәрестенің жақсы
болғанын қалаймын, егер бұл дәстүрлі қоғамды бұзуды білдірсе, мен де солай істеймін ». Сара

«Сіз жасаған нәрсеге рахмет жеткіліксіз.  Мен осында улы еменіме май жағып отырмын. Мен сенсіз
ешқашан  тырыспас  едім.  Бұл  2  айдан  астам  уақытқа  созылды,  себебі  біреу  қылшақ  жағуды
бастағандықтан, менің денемнің 100% дерлік әсер етті, енді мен оны барлық жерден аламын және одан
да жаманы, өйткені бізде оған иммунитет жоқ.

Бір күн бұрын ол пайда болды. Сонымен, кеше түнде май қышуды мүлде тоқтатпады. Бірақ мен оның
тыртықтарды  емдейтінін  күн  сайын  көремін,  сондықтан  мен  сенемін.  Бүгін  таңертең,  бірінші
қолданудан 24 сағат өткен соң мен оның жұмыс істегенін көрдім және жараланған теріні тырналудан
емдеймін. Майды мырыш тотығымен жағып, еменге арналған# көмекші құралын таптым деп ойлаймын.
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Мен шынымен де келесі маусымға дейін күтіп тұра алмаймын, мүмкін бұл май өмір бойы бұл мәселені
шешеді. Мен сізге хабарлаймын. Бұл керемет болмас па еді? Баршаңызға тағы да рахмет ». Ребекка

- Май мұны да жөндей алады. Бұл барлық медициналық мәселелердің емі немесе бақылауы. Неғұрлым
тезірек қолданылса, ол тезірек түзетілуі керек нәрсені шешеді, мұның бәрі бар. JB

«Мен адамдарға  RSO күйеуімнің  ұзақ  уақыт бойы төсекте  жатып,  өкшесіне  тиген  үлкен көпіршікті
қатты аурудан тазартқанын білгісі келеді. Мен майды үстіне қойдым, бір аптаның ішінде ол кетіп қалды.
Мен  одан  әлдеқайда  маңызды  нәрсеге  айналады  деп  қорықтым.  Бұл  оның  барлық  өкшесін  жауып
тастады. Рик Симпсонға барлық істегеніңіз үшін рахмет ». Сюзан

«Механик  бола  отырып,  мен майды өте  нашар  кесілген  жерлерге  қолдандым және  сіз  100% дұрыс
айтасыз ... Ол теріні бәрінен де тез емдейді». Кори

«Менің HPV -ні екі аптаның ішінде тек үш өзекті қосымшамен емдедім». Майл

«Мен қазір қара түске айналған жаман меңді емдеп жатырмын. Мен күн сайын таңертең мольді мол
мөлшерде  жағамын,  содан  кейін  таспамен  жабамын.  3  аптадан  кейін  мен  көздің  кішірейіп  бара
жатқанын  көре  аламын.  Ол  істейді.  Мен  де  күнделікті  аздап  жеймін  ...  энергия  деңгейінде  қандай
айырмашылық бар. МЕДИЦИНАЛЫҚ КАНИБАСТАН БЛИЗ !!!!!!! » Бау

«Мен мойындаймын ... мен ебедейсізмін ... Менде шанышқының тістерін аяғыма жабыстыратын жаман
әдетім  бар.  RSO  тікелей  орнында,  орамалмен  жабыңыз,  ауру  бірнеше  секундта  басылды,  3  күнде
емделді. Хизер

«Мен майлы бальзамның әлдеқайда күшті нұсқасы псориазды бірнеше күнде жояды, 20 минут ішінде 1 -
ші күні аналық бездің ісінуін азайтады, шамалы күйікке дереу қолданғанда тыртық пен аурудың алдын
алады. Мені мұнай не істей алатыны туралы ойландырады ... »Берес

«Менде 10 жасымда аяқтың аяғы ауыр болатын, менде май болғанын қалаймын. Бірақ менде қазір бар.
47 жылдан кейін бәрі жақсы. Бәрінен де емдейді ». Дональд

«Менің келінім шошқа  етін  қуырды, және саусақтарын қайнаған ыстық майға  бірінші  буынға дейін
малып, олар пісірілген тауық сияқты ағарды.

Біз оларға RSO қойдық, ауырсыну шамамен бір минуттан кейін жоғалды, ол оларды күніне 2 рет RSO -
мен  қаптады.  Олар бірнеше  күнде  тез  сауығып кетті,  терінің  жоғалуы немесе  тыртық қалуы мүлде
болған жоқ.

Біз  таңқаларлық,  біз  қазір  ас  үйдегі  тоңазытқышта  аздап  тұрамыз,  сондықтан  егер  біреу  (әсіресе
балалар) күйіп қалса, біз дереу RSO қолданамыз, егер бізде оған күтім жасайтын табиғи өсімдік болса,
мұндай ауырсынуды сезінудің қажеті жоқ. . » Дебра

«Менде  шынтақта  кішкене  түйіршіктер  болды,  оларды маймен  емдедім  ...  Бір  аптадан  кейін  менің
шынтағым тегіс, ешқандай соққылар жоқ ... Менің ойымша, олар сүйел болды, бірақ мен дәрігерлерге
сенбейтіндіктен, мен сене алмадым» Сізге нақты айтпаймын ». Карла

- Сіздің теріңізде қандай ақаулық болмасын, майды жай ғана жағып, оны таспамен жабыңыз да, майды
бір-екі күн сайын немесе таспа құлаған кезде қайта жағыңыз. Күйік, сүйел, экзема, псориаз - бұл не
екеніне мән бермейді және оны жөндейді, тек уақыт пен май беріңіз. JB

«Менің досымның бетінде киста болды, майды бірнеше күн қабылдағаннан кейін ол кетіп қалды. Ол
оны ішке қабылдады, оны жергілікті қолданбай ». Джонатан

«Онкологиялық науқас  емес,  бірақ  менің  өкшемде  инфекцияға  емделуге  жауап  бермейтін  инфекция
болды.  Менде  тіпті  жараға  күтім  жасау  бойынша технологиялық  жұмыс болды ...  ол  инфекцияның
таралуын тоқтатты, бірақ ол әлі емделмейді. Мен майды жағып, БІР күнде қызаруы аз болды. Екінші
күн мен қызару жоғалды. Үшінші күн және инфекция қайтадан теріге ұқсайды! Керемет емдік май! »
Тамми
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«Мен бассейн мен СПА компаниясында  жұмыс істедім  ...  Мен күндіз  сыртта  ашық түсті  адаммын.
Менің бетімде, басымда және қолымда үнемі драйвер терезесінен шығатын бірнеше ессіз дақтар пайда
болды. Мұнай бірнеше аптаның ішінде бұл дақтарды тазартты! Мен қазір кез келген аурумен күресуге
және иммундық жүйені нығайту үшін күн сайын 5 грамм таза THC қабылдаймын. BTW тұмауға қарсы
емделмеген! Бала кезімнен тұмау жоқ ». Джей

«Мен білемін, бұл жердегі жігіттер әрқашан таза RSO -ны қолданыңыз деп айтады, мен бұл заттардың
шын жанкүйерімін. Мен адамдарға жай ғана қант жапырақтарынан жасалған кокос майы инфузиясы
неоспориннің орнын толтырғанын білгім келеді, мен оны 2 жыл бойы сатып алмадым. Бұл жақсы және
жылдамырақ жұмыс істейді,  мен оны адамдардың қолдары мен беттеріне тегістей аламын, егер олар
оны кездейсоқ жесе, олар ауырып қалады деп алаңдамаймын ». Тина

- Тина, ештеңе таза RSO-дан жақсы және жылдам жұмыс істемейді, бірақ мен сенің не айтқың келетінін
білемін. Әрине, каннабиске қарсы дәрілердің күшті емес түрлері керемет жасай алады. Мәселе мынада,
сәттілік сенімді РСО -дағыдай сенімді емес.

Каннабис косметикасы жақында қазіргі кезде қолданылатын косметиканың орнын алмастырады, дәлірек
айтқанда, әйелдер майдың сұлулық үшін не істей алатынын білгеннен кейін. Қарасора тұқымы майы,
кокос майы мен ши майы - менің сүйікті тасымалдаушыларым, бірақ олар жергілікті жерде танымал
болған нәрсені қолданып, оған май қосуға болады. Кремдердегі 20-30% RSO ғажайыптар жасайды, бірақ
0,01-1% ауыр емес жағдайларда және күнделікті қызмет көрсетуде үлкен пайда әкелуі мүмкін. JB

«Менің құрбым масалардың шағуына өте аллергиясы бар, және кеше түнде оның ғибадатханасында
біреуі  болды ...  бұл өте үлкен болды, әйтсе де мен каннабистің жапырақтарынан жасалған RSO -ны
тістеуге қоюды ұсындым. Бүгін таңертең біз оянғанда, соққы мүлдем жоғалып кетті ».

-Рахмет,  Джимми.  Бұл  ақпарат  көптеген  адамдарға  көмектеседі  деп  сенемін.  Масалардың  маусымы
осында. Ал май репеллент ретінде жұмыс істейді, оны сынап көріңіз. Ақауларды маймен түзету оңай
болса да, олардың алдын алу әрқашан жақсы. Бұл майды қышу, күйдіру немесе ауыратын кез келген
нәрсеге қолдануға болады. Майды неғұрлым тез қолдансаңыз, проблемалар тезірек шешіледі. Есіңізде
болсын. JB

Q. Мұнай қанша уақыт сақталуы мүмкін? Мәңгілікке? Ең жақсы қойма, тоңазытқыш, мұздатқыш, қойма
деген не? Рахмет.

A. Шприцте және қараңғы салқын жерде сақталса, май ұзақ жылдар бойы сақталады, әсіресе егер сіз
майды ерлерге қарағанда келушілер мен отбасынан, атап айтқанда әйелден қорғай алсаңыз, өйткені олар
ерлерге қарағанда майды жұтуды жақсы көретін сияқты. 

Сіздің отбасыңыздағы әйелдер майдың жасартатын әсері мен оның әжімдерге әсері туралы білген кезде,
сіз майдың қанша уақытқа созылатыны туралы алаңдамайсыз, ол әрқашан жейді немесе жергілікті түрде
тез  қолданады.  Егер  сіз  майдың  қорын  сақтап  қалғыңыз  келсе,  әйелдерге  майдың  20-30%  -ы  бар
косметика  олардың  келбеті  үшін  ғажайыптар  жасайтынын  және  оларды  мүмкіндігінше  жас  етіп
көрсететінін  айтпаңыз,  әйтпесе  олар  оны  сізден  алмайды.  не  айтуға  немесе  не  істеуге
тырысатындығыңыз маңызды және сіз мұнайдың қанша уақытқа созылатыны туралы алаңдамайсыз.

Бұл сексистік түсініктеме емес, мен тек бірнеше рет болғанын ғана айтып отырмын, бұл жай ғана байқау
және сіздің жынысыңызға қарамастан май сіздің бет теріңізге не істей алатынына назар аудару әрекеті.
JB

«Егер  әйелдер  қартайған  теріні  қалпына  келтіретінін  және  зақымдалған  теріні  қалпына  келтіретінін
білсе (мысалы, бұл адам сияқты), каннабисті заңдастыру шатырдан өтетін еді! Бұл таңғажайып табиғи
дәрі -дәрмектің басылуының арқасында бүкіл экономика өркендеді, және біз бәріміз оның құлдырауын
бірге көретін боламыз, өйткені көп адамдар хабардар болып, өздерін емдей бастайды ». Гил

Q. Сіз әжімдерді емдеуге бетіңізге жағасыз ба> немесе оны ауызша немесе екеуін де қабылдайсыз ба? »
Тони
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A. Ең жақсы нәтижеге қол жеткізу үшін, бірақ өзекті қолдану көп нәрсені жасай алады. JB

«Мен әжімдерді оқыдым ба? Бұл WRINKLES -ке көмектеседі ме? : 0 «Марги

Созылмалы ауырсыну

«Егер  сізде  майды  дайындау  үшін  қолайлы  сорттар  болса,  созылмалы  ауруды  басатын  қарасора
майынан жақсы ештеңе жоқ. Қарасораның көптеген түрлерінен алынған майлар - бұл керемет табиғи
ауруды  басатын  дәрі,  ол  тәуелді  немесе  зиянды  емес.  Медициналық  жүйе  созылмалы  ауруға
шалдыққандарға ауруын бақылау үшін қауіпті, тәуелді және зиянды дәрі -дәрмектер береді. Мен мұндай
дәрі -дәрмектердің біршама тиімді екенін мойындаймын, бірақ олардың барлығы ауруды жасырады, ал
емдік  әсері  жоқ.  Егер  сіз  қарасора  майын созылмалы ауруға  қабылдаған  болсаңыз,  ол  ауырсынуды
азайтып  қана  қоймайды,  ол  сіздің  азабыңыздың  себебін  емдеуге  тырысады.  Созылмалы  аурумен
ауыратындар үшін қарасора майы ең жақсы ем болып саналады, өйткені ол тәуелді емес және дененің
қалған бөлігіне зиян келтірмейді.

Мен  сүйек  қатерлі  ісігімен  ауыратын  адамдарды  көрдім,  олар  морфин  мен  медициналық  жүйе
қолданатын  басқа  да  ауруды  басатын  дәрілер  олардың  ауырсынуын  өлтіре  алмайтын  кезде.  Бірақ
қарасора майы оны бірнеше сағат ішінде бақылауға алды және олар зиянды заттардан тез арада кетудің
белгілерінсіз -ақ кете алды. Мен бұл дәрі -дәрмекті созылмалы ауруы бар көптеген пациенттерге бердім
және  кейбір  нәтижелер  шынымен  де  керемет  болды.  Келесі  күні  адамдардан  олардың  енді
қиналмайтынын айтып, есептер алу мен үшін ерекше болды.

Мен айтқанымдай, қарасора майы ауруды жоюға қабілетті, бірақ сонымен бірге оның себебін емдейді.
Тағы да,  бұл қауіпті  тәуелді  фармацевтикалық дәрі  -дәрмектерден  тезірек  құтылу және оларды осы
майды қолдану арқылы ауыстыру. Қарасора майы мен фармацевтикалық препараттарды салыстыруға
болмайды.  Біздің  медициналық  жүйе  ұсынатын  ауруға  қарсы  дәрі  -дәрмектердің  көпшілігі  қауіпті,
тәуелділікке және өлімге әкеледі, ал қарасора майы пациентке тәуелділік пен қауіп төндірмейді.

Егер пациент ауруын басу үшін морфин немесе басқа опиаттар қабылдайтын болса, мен оларды қысқа
түйіршікті  құрғақ  күріштің  көлеміндей  мөлшерден  бастауды  ұсынамын.  Содан  кейін  сіз  дәрі  -
дәрмектерге қажеттілік болмайынша, осы заттарды қабылдауды азайтып, ішке қабылдаған мөлшеріңізді
мүмкіндігінше  тез  арттырыңыз.  Көптеген  жылдар  бойы  дәрігерлер  тағайындаған  дәрі  -дәрмектерді
қабылдаған  және  олар  көмектеспейтін  немесе  ештеңе  жасамаған  көптеген  адамдар  бар.  Егер  сіз
қайтадан  өзіңізді  жақсы  сезінудің  қандай  екенін  білгіңіз  келсе,  майды  қолданып  көріңіз  және
медициналық жүйенің ақылсыздығын қалдырыңыз ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Арқа ауруы, сколиоз

Сізде арқа ауруы немесе сколиозбен ауыратын науқастар болды ма?

«Біздің емделуден қашу» деректі фильмінің продюсері Кристиан Лоретт ұзақ жылдар бойы сколиозбен
ауырды.  Шамамен  он  үш  жыл  бұрын  медициналық  жүйе  операция  жасауды  ұсынды,  бірақ  олар
Кристианға  қайтадан  жүруге  50/50  мүмкіндік  береді.  Осындай  қиыншылықтарда  ол  өзінің  жалғыз
баламасы - ауыртпалықпен өмір сүру екенін сезді. Күн сайын дерлік ол сколиоздан қатты күйзеліске
ұшырап, өзіне ештеңе көмектесе алмайтынына азды -көпті сенді. Мен оған қарасора майын бердім, ол
бірнеше сағат ішінде арқадағы ауырсынуды сезбегенін айтты.

Мен оған  өзінің  өмірін  қалыпты адам сияқты жаттығуға  мүмкіндік  бермейтін  жағдаймен  өткізгенін
түсіндірдім,  сондықтан  оның  арқа  бұлшықеттері  өте  әлсіз  болды.  Күтілгендей,  майды  нұсқаулық
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бойынша қабылдағаннан кейін,  Кристиан енді қалыпты жұмыс істейді,  арқа бұлшықеттері күшейген,
енді  ол  ұзақ  уақыт майсыз жүре алады. Кристиан  -  бұл ыңғайсыздықты жеңілдету  үшін  осы дәрі  -
дәрмекті қолданудың тиімді емін немесе бақылауын тапқан арқа аурулары бар көптеген адамдардың
бірі.  Менің  ойымша,  ешкімге  үнемі  азапты  күйде  өмір  сүрудің  қажеті  жоқ.  Егер  сізде  кез  -келген
сипаттағы проблемалар болса,  мен бұл дәрі -дәрмектерді  қолданудың осы аурулары бар адамдардың
көпшілігіне үлкен пайдасы тиетініне сенімдімін ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Қант диабеті

«Диагнозбен  ауырған  науқастарды  емдеуге  әдетте  оңай  және  олар  аурудан  тез  арылады.  Бірақ  бұл
аурумен ұзақ уақыт ауырған және ұзақ жылдар бойы аурудың әсерінен зардап шеккен емделушілерде,
әдетте,  ұзаққа  созылады.  Тіпті  қатты  зақымданған  науқастарда,  егер  жоғары  сапалы  май  дұрыс
қабылданса, көбінесе алты апта ішінде олар инсулинге мұқтаж болмайды. Өкінішке орай, бұл аурудың
біздің  ағзамызға  келтіретін  зияны ұзақ уақыт бойы емделуі  мүмкін,  бірақ уақыт өте келе  оның көп
бөлігін жөндеуге болады.

Майдың ұйқы безін тез жасартатын қасиеті  бар сияқты, сондықтан ол қайтадан дұрыс жұмыс жасай
алады. Біз мұны алдымен қатерлі ісік емдеген қант диабетімен дәлелдей алдық. Қатерлі ісікпен емделген
соң, ол он күн бойы майды толығымен тастап кетті. Мені таңқалдырғаны, оның қандағы қант деңгейі
қалыпты күйінде қалды және ол қант диабетімен ауыратын адам жеуге болмайтын көп нәрсені жеді. Бұл
адам  отыз  жылдан  астам  қант  диабетімен  ауырады  және  күніне  екі  рет  инсулин  инъекциясын
қабылдайды. Ол он күн бойы май ішпеген соң және қандағы қант деңгейі  қалыпты болғаннан кейін
ұйқы безінің қайтадан дұрыс жұмыс істеуі керек екені белгілі болды.

Мен  пациенттерге  үнемі  дәрігер  емес  екенімді  айтамын,  бірақ  егер  олар  басқа  жағдайларда
қолданылатын химиялық препараттардан бас тартса, бұл олардың мүддесі үшін болар еді деп ойлаймын.
Көбінесе кейбір дәрі -дәрмектер майды өңдеудің тиімділігіне кедергі келтіруі мүмкін, ал майды қолдану
әдетте бұл дәрі -дәрмектерді алмастырады.

Менде 1 -ші және 2 -ші типті қант диабетімен ауыратын науқастардан майдың сәтті емделгені туралы
хабарламалар болды. Мысалы, мен отыз жыл бойы инсулин енгізген емделушілерді кездестірдім, және
майды бастағаннан кейін,  алты аптаның ішінде олар бұл инъекцияны қажет етпеді.  Сонымен қатар,
кейбіреулерден алынған басқа есептерде олар инсулинді азайтуда ғана табысқа жеткені айтылды. Бірақ
олар сонымен қатар майды қолдану арқылы олардың денсаулығын жақсартатын басқа да керемет істер
жасағанын мәлімдеді.

Менің  көзқарасым  -  инсулиннен  бас  тарту  және  ұйқы  безінің  қандағы  қант  деңгейін  тағы  бір  рет
бақылауы - бұл мақсат. Дегенмен, егер бұл толық орындалмаса да, майдың әсері пациенттің денесіне өте
пайдалы болады. Бұл ауру қан айналымы мен басқа  да асқынуларды тудыратындықтан,  жарақаттан
туындаған  инфекцияны  дәстүрлі  әдістер  деп  аталатын  медициналық  жүйенің  көмегімен  емдеуге
болмайды. Мысалы, егер қант диабетімен ауыратын адам аяғынан инфекция жұқтырса және ол дұрыс
емдеуден  бас  тартса,  сайып  келгенде,  медициналық  жүйенің  жауабы  -  аяқты  немесе  кем  дегенде
жұқтырған бөлікті алып тастау.

Мен қант диабетімен ауыратын науқастарды білдім, олар осылай жасаған, және оларды тез арада алып
тастау  қажет,  себебі  инфекция  жалғасуда.  Қант  диабетімен  ауыратын  науқастың  өмір  сүруінің
потенциалы қандай және одан да жаман, бұл операциялар. мүлде қажет емес.

Сол кезде мен қарасора өсімдігінің емдік қасиеттері туралы ештеңе білмедім және бұл пациенттердің
басынан өткеретін азапты көру ғана қалды; бірақ содан бері мен ақиқатты білдім. Егер май сырттан
қолданылса,  ол  диабеттік  жараны өте  қысқа  мерзімде  емдейді,  сондықтан  сіз  бұл  зат  ішке  енгенде
диабетпен  ауыратын  адамға  қандай  пайда  әкелетінін  елестете  аласыз.  Мен бұл  ақпаратты  көптеген
жылдар  бойы қол  жетімді  етіп  келемін,  бірақ  дәрігерлер  бұл  дәрі  -дәрмектің  қолданылуын елемей,
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пациенттерін кесуді жалғастыруды жөн көреді. Бұл менің медициналық жүйеге және біздің дәрігерлер
деп аталатындардың бәріне біздің азаптарымызды жоятын себептердің бірі.

Майды емдегеннен кейін,  көптеген жылдар бойы шектеулі диетаны ұстанатын көптеген диабетиктер
өздерін  кәмпиттер  дүкеніндегі  бала  сияқты  ұстайды.  Кенеттен  олар  қайтадан  қант  диабетімен
ауырмайтын тағамдарды жей алады, ал кейбір науқастар өздерін шамадан тыс қабылдауға бейім болады.
Уақыт  өте  келе,  май  қант  диабетімен  ауыратындардың  ағзасына  келтірілген  зиянды,  мысалы,  қан
айналымының нашарлауын,  қалпына келтіруі  мүмкін.  Май сондай -ақ қант диабетімен ауыратындар
жұқпалы ауруларды емдейді және бізде бар нәрседен. куәландырылған, жоғары сапалы қарасора майы
қант диабетінің барлық түрін емдеуге тиімді ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

«Май ұйқы безін жасартады, сенесіз бе, сенбейсіз,  ол көп жылдар бойы әрекетсіздіктен кейін де жиі
инсулин шығара бастайды. Көптеген науқастар бірнеше аптадан кейін майға инсулин түсіруді тоқтата
алады. Май сонымен қатар денеде қант диабетімен байланысты басқа да мәселелерді емдеуге немесе
бақылауға көмектеседі.

Мен  майды  жеймін  және/немесе  оны  суппозиторийде  қолданар  едім.  Темекі  шегу  немесе  булану
қандағы қант деңгейін төмендетуге көмектеседі, бірақ майды ішуге қарағанда әсері өте шектеулі. Мен
майды диабеттік жаралар үшін қолданамын, жай ғана майды жағып, бинтпен жауып, жараны емдегенше
үш  күнде  бір  рет  қайталаймын.  Мен  қарасора  тұқымының  майын  сығындымен  араластырып,  қан
айналымын жақсартатын, ісіну мен басқа да қолайсыздықтардың алдын алатын массажға қолданар едім.
Мен диетаға қарасора мен қарасора тұқымын қосатын едім ». JB

Жүрек, қан қысымы

Сізде қарасора майы мен жүрек аурулары туралы пайдалы есептер болды ма?

«Жүрек ауруы бар адамдар үшін маймен емделуді бастағандар, бұл май пациенттің жүрек соғу жиілігін
жоғарылатуы мүмкін екенін білуі керек, олар оны қолдануға ыңғайлы болғанша. Жүрек соғу жиілігінің
жоғарылауы әдетте шамалы ғана, бірақ менің ойымша, пациент бұл болуы мүмкін екенін білуі керек.

Бұл  препарат  холестерин  деңгейін  төмендетуге  және  қан  айналымын жақсартуға  тиімді,  сондықтан
науқастың жүрегіне үлкен пайда әкеледі. Әрине, жүрек - бұл маңызды орган және біздің тәжірибеміз
бойынша,  қарасора майы маңызды мүшелерді  жасартады. Мен адамдарға  жүрекке дәрі  -дәрмектерді
қабылдауды тоқтатуды ешқашан айтпағаныммен, көпшілігі мұны зиянды әсер етпеді. Менің ойымша,
қарасора майының жүрек ауруларына әсері көбірек зерттеулерді қажет етеді, бірақ біз көргеннен бұл
дәрі жүрекке өте пайдалы болып көрінеді.

Май қан қысымын реттей ала ма?

Қарасора майы қан қысымын реттей алады. Мен оны ұйықтауға көмектесу үшін және өз қысымымды
реттеу үшін қолданамын. Қарасора майымен емдеуді бастағанда, мен осы ауруға қарсы дәрі қабылдап
жүрген емделушілерге  олардың қан қысымын мұқият  қадағалауын айтамын.  Қан қысымын бақылау
үшін  фармацевтикалық  препараттарды  қолданатындардың  көпшілігі  қарасора  майымен  емдеуді
бастағаннан кейін оларды қажет етпейді.

Қарасора майы артериялық қысымды төмендететіндіктен, қан қысымын төмендететін дәрі -дәрмектерді
қолдануды жалғастырғысы келетіндердің әрқайсысы екеуінің комбинациясы олардың қан қысымын тым
төмен түсіретінін білуі мүмкін. Бұл жағдайдан аулақ болу жақсы және қан қысымын өлшеуге арналған
портативті тестерлерді қолдана отырып, мұны оңай жасауға болады.
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Ол басқа ішкі ағзалардың ауруларына көмектесе алады ма?

Қарасора  майын қолданудан  көргенім  бойынша,  ішкі  ағзалардың көптеген  жағдайлары мен  онымен
байланысты проблемаларды басқаруға немесе емдеуге болады. Ішкі орган жасарып, сауығып кеткенде,
ол  қайтадан  біздің  денеміздегі  өз  міндеттерін  қалпына  келтіре  алады.  Менің  ойымша,  бұл  майды
қолдана отырып, өзіміздің өмірлік маңызды мүшелерімізді жасартудың мағынасы бар деп ойлаймын,
ағзаны  трансплантациялаумен  байланысты  емес,  оның  барлық  қауіп  -қатерімен,  содан  кейін  бүкіл
өміріңізді дәрі -дәрмектермен өткізіп, ағзаға әсер етпейді. қабылдамау. Кейбір жағдайларда органдарды
трансплантациялау  жалғыз  жауап  болуы  мүмкін,  бірақ  егер  бұл  дәрі  өмірлік  маңызды  мүшелерді
жасарту үшін дұрыс қолданылса, менің ойымша, трансплантацияға қажеттілік әлдеқайда аз болар еді ».
Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

«Жүрек - бұл ішкі мүше, ал май маңызды мүшелерді жасартады. Пациенттер майды қолдана бастағанда,
олар әдетте жүрекке арналған дәрі -дәрмектің дозасын жартысына дейін қысқартады, ал көпшілігі дәрі -
дәрмектерді  қолдануды тоқтата  алатынын сезген  бойда қолдануды тоқтатады.  Бұл май жүрекке  өте
пайдалы.

Май  қан  қысымын  және  аритмияны  оңай  реттей  алады.  Әдетте  бұл  қан  қысымын  төмендетеді,
сондықтан  қан қысымын төмендететін  дәрі  -дәрмектерді  қолданатындар  майды үйренгенше абайлап
қолдануы керек. Қан қысымын төмендететін дәрілер мен майдың комбинациясы қысымның төмендеуіне
әкелуі мүмкін, сондықтан қан қысымын өлшеуішті қолданып, қан қысымын бақылау жақсы. Көптеген
жағдайларда май жүрек соғу жиілігін сәл жоғарылатады.

Бұл аймақ әлдеқайда көп зерттеулерді қажет етеді, сондықтан пациенттер майды қолдануды бастағанда
олардың ақыл -ойын ұстануы керек, бірақ олар жүрегіне көз жеткізу үшін дәрігермен байланыста болуы
керек.

Жүрегі бар науқастар үйдегі немесе жұмысындағы электр сымдарын тексеруі керек.

Жүрек электромагниттік импульстарда жұмыс істейді, сондықтан олар мүмкіндігінше электромагниттік
өрісте болудан аулақ болу керек.

Мен майды жейтін едім, мен оны суппозиторийлерде де қолданар едім. Өзекті қолдануға келетін болсақ,
ол  ешқашан  ауырмайды,  бірақ  қазіргі  кезде  оның  қаншалықты  пайдалы  екенін  айта  алмаймын.
Әдеттегідей,  мен  қарасораны  мүмкіндігінше  қолданамын.  Мен  сондай  -ақ  диетаға  қарасора  мен
қарасора тұқымын қосатын едім, тұқымдар да, майлар да көптеген жүрек ауруларына өте пайдалы әсер
етеді.

Егер мен дәрігер болсам және жүрекке байланысты операция немесе трансплантация жасайтын болсам,
мен  кем  дегенде  60г  маймен  органды  жасартуға  тырысар  едім.  Егер  60  г  емделушіні  жеткілікті
денсаулық жағдайына жеткізбесе, мен оларға майды беруді жалғастырар едім ». JB

Астма

«Тіпті темекі шегуге арналған кастрюль астмадан зардап шегетін көптеген адамдар үшін пайдалы, бірақ
майды жұту немесе оны буландыру бұл жағдайды емдеудің әлдеқайда тиімді және емдік әдісі болып
табылады. Майды суппозиторий түрінде қолдану тыныс алу проблемалары бар адамдар үшін де өте
тиімді, сондықтан бұл әдіс пайдалы болуы мүмкін. Біз астмамен ауыратын көптеген адамдарды білеміз,
мен бұл дәрі -дәрмекті  қолдануға көмектесті,  және мен шынымен де айта аламын, мен бұл аурудың
тиімдірек  емі  туралы  білмеймін.  COPD  сияқты  аурулардан  зардап  шегетіндер  де  осы  препаратты
қолдану  арқылы  дұрыс  тыныс  алу  қабілетінің  керемет  жақсарғанына  куә  болды.  Егер  сізде  тыныс
алудың қандай да бір проблемасы болса, майды қолданып көріңіз, сонда сіз өкінбейсіз ». Рик Симпсон,
қарасора: Ең дәрілік өсімдік
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«Майды булау демікпе немесе тыныс алу проблемаларын емдеудің ең жақсы әдісі деп күтуге болады.
Бір  таңқаларлығы,  біз  қарасора  майының суппозиторийлері  тыныс  алу  жолдарын  ашуда  өте  тиімді
екенін анықтадық. Әдетте, пациент суппозиторий қабылдағаннан кейін 30 минут ішінде олар өздерінің
өкпелері ашылып, дем алуын жеңілдететінін сезеді. Әрине, кез келген басқа аурудағыдай, мен үш ай
бойы 60 г стандартты дозаны ішетінмін, содан кейін мен өзімді толық сау сезінгенше күніне бір грамм
ұстайтын едім. Содан кейін, әрине, мен өмір бойы демеуші дозада қалатын едім. Мен майды ауызша,
жұлдыру мен кеудеге және суппозиторий түрінде қолданар едім ». JB

Балалар мен май

Балаларға май беру қауіпсіз болса, әсіресе аналар алаңдайды. Сонда қауіпсіз бе?

«Мен қарасора майын қатерлі  ісік  пен басқа  аурулардан зардап шегетін  барлық жастағы балаларды
емдеуде өте қауіпсіз деп есептеймін. Мен онкологиялық бөлімшелерде кішкентай балаларды емдейтін
дәрігерлердің  өздерімен  қалай  өмір  сүретінін  білмеймін.  Олар  радиациямен,  химиямен  және  басқа
зиянды, улы химикаттармен осы кішкентайларға қандай зиян келтіретінін білмей ме?

Медицинаны  зерттеген  кез  келген  адам  мұндай  емнің  әсерін  біледі  және  емделуден  гөрі,  осы  емді
қолдану арқылы өлімге әкелетінін біледі. Егер ата -аналар медициналық жүйенің балаларына не істегісі
келетінін толық түсінуге уақыт бөлсе, мен олардың көпшілігіне оларды қарасора майымен емдегенді
жөн көретініне сенімдімін, себебі бұл қолдануға қауіпсіз және табиғи зат. балаға зиян.

Медициналық  жүйе  туралы  не  істейтінімді  біле  отырып,  мен  олардың  менің  балама  қол  тигізуіне
ешқашан жол бермеймін. Егер біреу мені басқаша мәжбүрлеуге тырысса, жағдай бірден нашар болады.

Менің ойымша, кез келген ата -ана өз балаларын қорғауды және оларды зияннан сақтағысы келетіні
заңдылық. Егер мен медициналық жүйе баланың ата -анасы үшін қауіпті деп ойласам, мен басқа емдеу
әдістерін  таңдауға  құқығым бар  деп ойлайтын едім.  Жақында АҚШ пен Канадада  билік  балаларды
алып, баланың тілегіне де, ата -анасының өзіне де химиотерапия қабылдауға мәжбүр еткен жағдайлар
болды. Біз ересектер ретінде олардың ақылсыз емдеулерінен бас тартуға құқығымыз бар сияқты, бірақ
біздің балалар жоқ. Химиотерапия жай ғана улы болғандықтан, егер біреу менің еркіме қарсы шығып,
балама осындай нәрсе берсе, онда олардың болашағы жарқын болмайды деп айтуға болады.

Менің ойымша, ата -анасының келісімінсіз мұндай әрекетке баратын кез келген адам өлтіруге оқталғаны
үшін  кінәлі,  ал  егер  бала  өлетін  болса,  онда  олардың  өліміне  олар  жауап  береді.  Сіз  оған  қалай
қарағыңыз келетіні маңызды емес, улану - бұл улы, ал егер дәрігер бұл заттарды қолданса, мен де солай
істесем, олар да мен сияқты кінәлі болады. Дәрігерлердің ақ халатты кигені олардың пациенттерге зиян
келтіруге құқылы екенін білдірмейді; шын мәнінде, бұл олардың Гиппократтық антына қайшы келеді.
Егер  мен  олардың орнында  болсам,  олар  зардап  шеккен  науқастармен  байланысы бар  біреу  оларға
қарсы жазалау туралы шешім қабылдамай тұрып, мен медицинаны дұрыс қолдана бастайтын едім.

Қарасора майын аурудың алдын алуда қалай қолдануға болады? Тағы да, майды балаларға беру 
қауіпсіз бе?

Мен аурудың алдын алу үшін  қарасора майынан жақсы ештеңе  білмеймін,  сонымен қатар  бұл дәрі
балаларды емдеуде өте қауіпсіз деп санаймын. Егер мен балаларға кендір майының аз мөлшерін берсе,
қант диабеті, МС, қатерлі ісік және басқа да көптеген аурулардың алдын алуға болатынын жиі айттым.

Егер балаларға майдың аз мөлшерін берсе,  THC және онымен байланысты каннабиноидтар олардың
жүйесінде  жиналып,  аурудың алдын алады.  Мен балаларды жоғары көтеру  туралы айтпаймын;  Бұл
балаларға немесе кез келген жастағы адамдарға болашақта медициналық проблемалардың алдын алу
үшін зиянсыз, тәуелді емес дәрі-дәрмекпен қамтамасыз ету туралы.
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Бізге  жақсы көретіндерді  емдеу үшін өз  дәрі  -дәрмегімізді  өсіруге  және өндіруге  кедергі  келтірудің
ешқандай  қисынды  себебі  жоқ.  Есірткі  компаниялары  көп  ақша  тапқысы  келетіндіктен,  біздің
балаларымыз  немесе  тіпті  өзіміз  қиналып  өлуіміз  керек  пе?  Біздің  медициналық  мәселелерді
жеңілдететін  табиғи  дәрі  -дәрмектер  болған кезде,  адамдардың көпшілігінде  қиындық тудырмайды?
Дәрі  -дәрмек  шығаратын  компаниялармен  қоштасып,  табиғат  ана  өзіміздің  және  балаларымыздың
денсаулығын сақтау үшін не бере алатынын білетін уақыт келді.

Балаларға қарасора майын қалай дозалау керек?

Дозаға келетін болсақ, балалар ересектерден ерекшеленбейді және олардың әрқайсысы бұл препаратқа
төзімділікке ие. Балалардағы аурулардың алдын алу үшін ұйқыға бір сағат қалғанда тәулігіне бір рет
шағын дозалар қажет болады, сондықтан баланы жоғары көтеру мүмкіндігі өте алыс болар еді. Тағы да,
қарасора  майы  ешқандай  зиян  келтірмейді,  сондықтан  мен  білмеймін,  неге  біреу  оны  балаларына
беруден  бас  тартады.  Сонымен қатар,  егер  бізде  мұнай  болса,  біз  өзімізді  емдей  алатын күнделікті
болатын  барлық  жарақаттарды  елестетіп  көріңіз.  Күйік,  кесу,  сызаттар,  жаралар,  инфекциялар,
жәндіктердің шағуы және т.б. сияқты заттарды осы майды жергілікті қолдану арқылы оңай және тиімді
емдеуге болады.

Бұл дәрі -дәрмекті қолданғаннан кейін мен балама ішкі және сыртқы жағдайларға бірінші рет берер
едім.  Дегенмен,  мен  оларға  химиялық  дәрі  -дәрмектерді  қабылдауға  рұқсат  бермес  бұрын
ойланатынмын. Шындығында, мен медицина индустриясы туралы не істейтінімді біле отырып, мұндай
нәрсені ойламайтын да едім.

Қарасора майының емдік әсерімен тәжірибе қажет, бұл ойлау тәсіліне жету үшін, бірақ оның не істей
алатынын көргеннен кейін, сіз де өзгеретін боласыз. Егер мен балалар мен барлық жастағы адамдар бұл
майдың аз мөлшерін үнемі қабылдаса, олардың барлығы ұзақ өмір сүріп, сау болады деп сенемін ». Рик
Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Q. Бұны бастауға болатын жас бар ма? Менің ұлым 3 жаста, экземасы нашар және суық мезгілі мұнда
жақсы өтеді ». Роксанна

А. Роксанна, майды балаларға,  тіпті жаңа туған нәрестелерге де беруге болады, әсіресе,  егер оларды
қарасора  тұқымының майымен немесе  ши майымен араласқанда  қолдансаңыз.  Қарасора тұқымының
майын маймен араластыру жақсы стратегия болып табылады (майдың 1% -ы жақсы, бірақ 20-30% -ы
жақсы болар еді), содан кейін ваннаға күн сайын бірнеше тамшысын қосыңыз. Ол бүкіл денеге жұқа
пленка  қалдырады  және  бұл  әдетте  қажет  (немесе  кем  дегенде  техникалық  қызмет  көрсету  үшін).
Суреттер мен бейнелер түсіріңіз, жақсарту өте тез болады. Қышу мен тітіркену бірнеше секунд немесе
минут ішінде кетеді, ал экзема бір аптадан кейін жоғалады. Ізгі тілекпен, JB

«Бұл түтін балаларға да, аналарға да пайдалы емес ... ақымақ аналар, ал сіз балаларға не айтасыз? Май
немесе нада! Әсіресе балаларға! » Ная

-  Мен  соншалықты  радикалды  болмас  едім,  темекі  шегудің  немесе  буланудың  пайдалы  әсері  бар,
мысалы, жүкті әйелдердің жүрек айнуына қарсы. Бұл балаға зиян тигізбейді. JB

«Түтін өте жақсы емес, әсіресе, егер сізде аллергияға бейімділік болса ... жай ғана айту. Мен түтінге
шыдай алмаймын! Сондай -ақ, балалар қашан тоқтау керектігін біле алмайды ... бұл қант, кофеин, тамақ
және т. Мен каннабисті темекі шегуді насихаттау жасөспірімдер үшін тамаша идея деп ойламаймын.
Жай ғана айту. Мен көрген нәрседен тек менің пікірім. Сондай -ақ, ол мектептегі жұмыс пен маңызды
мәселелерден бас тартуы мүмкін ». Ная

- Мен бұрын мектептегі  жұмыстар мен маңызды мәселелерден бас тартатынмын, ал бізде ешқандай
каннабис жоқ. Маған тек бір жерден жақсы қызды көру керек болды, бұл мектептегі жұмыс үшін және
басқалар үшін маңызды, бірақ мен үшін маңызды емес.
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Егер  сіз  балаларыңыздың  қанша  шай  ішетінін  бақылайтын  болсаңыз,  әрине,  олар  каннабисті
қаншалықты қабылдайтынын немесе ішетінін бақылаңыз. Бұған сәттілік. Бұл бекер күш, бірақ мен бұл
көптеген  адамдарды  каннабистің  қаншалықты  қауіпсіз  екенін  және  оны  өліммен  өлтіру  іс  жүзінде
мүмкін еместігін түсінгенге дейін келесі бірнеше жыл бойы жұмыс істейтініне сенімдімін.

Олай болса, оның қанша мөлшерін ішкені кімге маңызды? Мен жоқ Адамдардың күніне қанша кесе шай
немесе кофе ішетіні маған бәрібір, оны елестетіп көріңіз. Неге мен? Бұл менің шаруам емес. Бұл өмірді
құтқаратын және профилактикалық дәрі -дәрмектің қанша мөлшерін ішетіні ешкімнің ісі емес.

Сізде неғұрлым көп май болса және соғұрлым жиі сіздің денсаулығыңызға пайдалы болады. Бұл шын
мәнінде  қолданылатын  жалғыз  ереже.  Барлық  жастағы  адамдарға,  соның ішінде  балалар  мен  жүкті
аналарға. Егер сізге бұл идея ұнамаса, оны жеңіңіз, онымен өмір сүруді үйреніңіз, бұл сіз жасай алатын
ең жақсы нәрсе. Каннабисті реттеуге ешқандай нәтиже болмайды, оны бәрібір реттеуге болмайды. Оның
үстіне оны реттеуге ешқандай негіз жоқ. JB

«Мен тәтті баламның каннабисті химия мен сәулеленудің жанама әсерлерімен күресу үшін және оның
жаңа ісік өспеуін қамтамасыз ету үшін қолданатынын хабарлауға қуаныштымын! Бұл дәрі оған керемет
көмектесті.  Бұл  дәрі  -дәрмекті  қабылдамас  бұрын,  ол  үнемі  құсады,  ол  тамақтанбайды,  ол  өте
летаргиялық және ашуланшақ еді ... қазір ол тамақтанып жатыр, тамағын ұстайды, салмақ қосады және
айналасындағылар қаншалықты жақсы екенін біледі. ол бақытты ».

-  Егер денесінде улы болмаса,  баланың жағдайы жақсы болар еді.  Маймен бірге  химиотерапия  мен
сәулеленуді қолданудың мағынасы жоқ, бұл пациентке олардың тамырына уды айдау кезінде антидот
беру  сияқты.  Мұнай  тек  жақсы  нәтиже  алу  үшін.  Дәрігерлер  мұны  білуі  керек,  қажет  емес  кезде
балаларға улану беру дұрыс емес екенін түсіну қиын емес. JB

Q. «Мен 29 жастамын, жалғызбасты анамын. Менің ұлым қазір 8 жаста, орташа аутизммен өмір сүреді.
Мен шағын өмірімді бұл дүниеде ештеңеге өзгертпес едім, тек оның өмірін жеңілдету. Сізді мазалайтын
басқа ата -аналар бар ма деп сұрадым. Немесе аутизм/Аспергердің табысты оқиғалары бар ма? Егер мен
осы  жолмен  жүруді  шешкен  болсам,  мен  қандай  дозаны  қарастырар  едім?  Мен  барлық  ақпаратты
бағалаймын! Рақмет сізге. Көңілсіз мама мен кішкентай баладан ».

A. «Мұнай жұмыс істейтін жалғыз нәрсе туралы», - деді Рик мен оны осыны оқығанда. Майды қалай
өндіру  және  қолдану  туралы  нұсқаулар  мен  басқа  ақпарат  біздің  сайтта  және  Риктің  электронды
кітабында. Мен бұрын аутизмге шалдыққан балаларға көмектестім, және бұл дәрі олар үшін керемет.

Балалар бұл дәрі -дәрмекті қабылдағанды  жақсы көреді, олар ешкімді алаламайды, олар «дұрыс емес
нәрсе істеп жатқанын» білмейді, ал ата -аналар өздеріне уақыт табатын болса, оны жақсы көреді. Жақсы
нәтижеге қол жеткізу үшін, мен әдеттегідей, 60 г стандартты емдеуден бастайтын едім, таблеткасыз,
содан кейін баланы ұзақ және бейбіт өмірінде қалаған мөлшерде күтім дозасында ұстайтын едім. Ал
бейнедегі бала, мүмкін болса, дәл солай істеуі керек. Ізгі тілекпен, JB

Q.  Әйелім  7  айлық  жүктілікке  байланысты  белінің  қатты  ауырады,  ол  мұны  жүйке  түйілуі  деп
сипаттайды,  бұл  өте  ауыр.  Мен  сіздің  сайтыңызда  және  осы  жерде  іздеуге  тырыстым.  RSO
ауыртпалыққа күрт көмектесе ме? Сізде осы тақырып бойынша өткен тақырыпқа сілтеме бар ма? Егер
олар оны кодеинге қойса, бұл нәрестеге зиян тигізеді деп алаңдаймын

A. Мен оған майдың кішкене мөлшерін жұтып, майды оның арқасына жергілікті түрде жағуды ұсынар
едім. Оған май мен кендір тұқымының майы қосылған массаж жасаңыз. Иә, кодеиннің балаға зиянын
тигізуі мүмкін. Май балаға ешқандай зиян келтіре алмайды және зиян келтіре алмайды. JB

«RSO -мен емделу туралы сіз білетін ең жас адам кім? Балаларды емдеу протоколы бар ма? Әжеміздің
пікірін  өзгертіп,  атаны  емдей  алмағанымызға  дейін  біз  сәтсіз  болдық.  Менде  2  жасар,  асқазанында
белгісіз проблемалар бар (иә, ол бір жылдан астам уақыт бойы «емдік» емде болды; барлық таблеткалар,
кремдер, лосьондар мен Big Pharma сусындары сәтсіз болды. Олар қазір ақуыз синдромына жүгінуде.
Әлбетте 25 фунт бала 175 фунт салмағындағы адам сияқты дозаны қабылдай алмайды, сондықтан сіз
оны педиатрияға қолдануға мүлде ұсынасыз ба? »Сара
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-  Жүкті  аналар  майды  қолдануы  керек,  содан  кейін  босанған  кезде  дозаны  көбейту  керек.  Бала
туылғаннан кейін, баланың оңтайлы түрде дамитынына көз жеткізу үшін аналар майдың аз мөлшерін
жеуі керек.

Егер сіз  сұрасаңыз,  менің ең кішкентай пациентім минус сегіз  айлық еді  және әлі  де жақсы жұмыс
істейді, ол балабақшасындағы ең дамыған бала және басқаларға қарағанда тез сөйлей бастады. Анасы
майды оны босанғанға дейін қолданған, ал балаға мықты гексавакцинамен вакцинациялағаннан кейін,
оның денесінен қауіпті химиялық заттардың тез шығарылатынына көз жеткізу үшін берген.

Каннабис  майы -  барлық жастағы  адамдар  үшін  қауіпсіз  дәрі.  Егер  сізде  мұны түсіну  қиын  болса,
экземаға  немесе  жөргекке бөртпе үшін не  көмектесетінін  қараңыз,  содан кейін қайтып келіңіз  және
маған  ешқашан  балаңызға  каннабис  бермейтіндігіңізді  айтыңыз.  Менен  еститін  нәрсе  -  каннабисті
баласына дәрі ретінде бермейтін ата -ана туралы қате ақпарат беріледі,  немесе олар психопатикалық
садисттер, олар басқалардың қайғы -қасіретін бақылайды.

Сіз майдың тіс ауруына қарсы қаншалықты тиімді екенін білесіз бе? Сіз балаға тістің өсуіне байланысты
ауырсынумен күресуге май берер ме едіңіз? Мен ... едім. Ешқандай ойланбастан.

Балаларға арналған доза негізінен ересектерге ұқсас, егер сіз ауыр нәрсені емдейтін болсаңыз. Күніне
үш рет кішігірім дозадан бастаңыз, пациентке үйреніңіз, дозаны әр төрт күн сайын немесе ыңғайлы етіп
көбейтіңіз  және  әрқашан  пациентке  мүмкіндігінше  тезірек  дәрі  қабылдауға  тырысыңыз.  олардың
жайлылық аймағында. JB

«Медбике досы оны 3 -ші кезеңде жөргектің бөртпесінде қолданды, ол бір түнде кетті!» Алиса

- Балалар каннабисті қолдануға болмайды деп ойлайтындар үшін. Мыңдаған жылдар бойы қолданылған
ең  көне,  қауіпсіз  табиғи  дәрі  болмаса,  оларға  тағы қандай  дәрі  бергіңіз  келеді?  Немесе  сіз  балалар
себепсіз экземалар мен бөртпелерден зардап шегетінін көресіз  бе? Бұл жақсы нәрсе емес,  мен айтар
едім. Әсіресе, бұл барлық тері проблемаларына осындай қарапайым шешім болған кезде.

Егер  сіз  оларға  бір  тамшы  май  берсеңіз,  олар  ауырсынусыз  қалса,  балаларыңыздың  ауырсынудан
айқайлағанын көру дұрыс па? Хм? JB

«Нейрохирург Спенсердің соңғы МРТ -ға қарап:« Эпифиздегі үлкен ісік, оның үлкен ІСІР екеніне еш
күмән  жоқ,  ӨТТІ  !!!!  »деді.  Содан  кейін  ол:  «Мидың ісігі  толығымен кальцийленген  !!  Оның өсуі
екіталай! » Содан кейін ол: «Мен оның омыртқасында ісік бар екеніне сенбеймін, бұл кішкентай жарық
нүктелері маған ісікке ұқсамайды» деді.

Мен  Спенсердің  психикалық  жағдайының күрт  жақсарғанын  білдім,  себебі  эпифиз  ісігі  ӨТКЕН !!!
Нейрон  бұл  химия  деп  айтуға  тырысты,  бірақ  мен  бұл  ісік  әлі  де  өзгермегенін,  біз  химияны
тоқтатқаннан кейін 30 күн өткенін айттым !! Оның жауабы? «Меніңше, ол - бақытты бала, оның ісігі
МАГИЗАЛДЫҚ түрде жойылды !!!»

Сиқыр?  Жоқ,  химио?  ЖОҚ,  және  біз  мұны  дәлелдей  аламыз.  Мен  каннабис  майы  туралы  айтқан
жоқпын. Ол өз пікірін растау үшін бірден басқа МРТ жасауды талап етті. Ол МРТ -ға жазылуға екінші
рет  тапсырыс  берген  кезде  өз  кеңсесіне  қоңырау  шалуды  айтты.  Сонымен,  сізде  адамдар  бар!
Невропатолог растады, каннабис қатерлі ісікті Peeps -ты қауіпсіз түрде өлтіреді! » Корри

«Админ үйге қайтыс болу үшін жіберілген 8 жасар балаға қандай дозаны беру керектігін айтып бере
аласыз ба?» Рикардо

-  Кішкене  дозадан  бастаңыз,  баланың  қалай  жауап  беретінін  қараңыз,  содан  кейін  бала  дозаны  тез
қабылдайды. Күніне үш рет. Әдетте олар үйге өлуге жіберілгенде таблеткаларға толы, сондықтан сіз
алдымен оларды детоксикациялауды қалайсыз, өйткені сіз өзара әрекеттесудің не болатынын білмейсіз,
әдетте бұл өлімге әкелетін химиялық заттармен әрекеттесу өте жақсы емес. Мұның себебі - бұл үстел
жұмыс істей бастауы үшін үстелді тазартуға тырысады.
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Немесе, егер сізде жоғалтатын ештеңе болмаса, сіз көп мөлшерде майдан бастай аласыз және науқасты
осылайша басқарылатын комаға жібере аласыз. Мүмкін мен осылай жасар едім, бірақ емделудің қай
бағытын ата -аналар шешеді.

Менің білетінім, агрессивті ауруларды агрессивті түрде емдеу керек. Мен сондай -ақ білемін, пациентке
қаншалықты көп май ене аласың және оны тезірек жасасаң, сәттілік пен аман қалу мүмкіндігі соғұрлым
жоғары болады. Мен сондай -ақ дозалау нұсқаулары белгілі бір себептермен айтылғанын білемін.

Егер  бұл  менің  балам  болса,  мен  оны  маймен  толтырар  едім,  мен  мұны нақты  білемін.  Бала  онда
шомылатын болар еді, мен оған дәрігерді жақындатуға рұқсат бермейтін шығармын. Бірақ бұл мен және
мен не істеу керектігін білемін. Ізгі тілекпен, JB

Суппозиторийлер

Рик  Симпсон  майы  бар  суппозиторийлер-бұл  ПМС-мен  ауыратын  барлық  әйелдер  үшін,  сондай-ақ
геморроймен, Кронмен, ішек пен ішек проблемалары бар кез келген адамдар үшін бата. тұмауға қарсы
күрес. Олар денеде ұзақ уақыт бойы жағымды сезім тудырады. Алғашқы тартыншақтықты жеңгеннен
кейін оларды алуды ұнатпаған адамды әлі көрмедім ». JB

ҚОСЫМШАЛАРДЫ ҚАЛАЙ ЖАСАУҒА БОЛАДЫ?

Какао майын ерітіңіз,  май қосыңыз,  100 г  балқытылған какао майына шамамен 1-2 г  май қосыңыз.
Содан кейін пациент әр суппозиторийде шамамен 0,33 г май қолданғанша дозаны әр төрт күн сайын
арттырыңыз.

Балаларға арналған 1 г (жалпы салмақ) суппозиторийлер,  ересектерге  2 г,  вагинальды ауруларға 3 г
(шарлар).

Бір  суппозиторийге  0,01-0,02г  май  жаңа  бастағандар  үшін  жақсы  жұмыс  істейді.  Егер  сіз  біреуді
суппозиторийде 0,05 г -нан бастасаңыз, олар оны көп сезбеуі мүмкін, бірақ аз дозадан бастаған дұрыс
(бұрын қарасора қолданбаған адамдар үшін). 0,005 г THC дейінгі дозалар әдетте симптомдарсыз немесе
мүлде болмайды.

Нағыз RSO өте күшті және сіз науқастың қалай жауап беретінін ешқашан білмейсіз (қан қысымы және
т.б.), бірақ суппозиторийлер адамдарды майға үйретудің жақсы әдісі болар еді.

Суппозиторийлердің қызықты жері -  олар 20 минут ішінде өкпені  ашып, тыныс алуды жеңілдететін
сияқты  -  бұл  COPD  немесе  астмамен  ауыратындардың  көпшілігінің  арманы.  Пациенттер  оларды
псориаз, жоғары қан қысымы, Крон, PMS спазмы және т.

Сіз  сондай  -ақ  суппозиторийлерге  басқа  табиғи  майларды  қосуға  болады,  бұл  сізге  не  қажет  және
мақсатына  байланысты.  Табиғи  дәрі  -дәрмектердің  кейбір  сайттарына  кіріңіз  және  әр  түрлі  эфир
майларының не істейтінін оқыңыз, және қажет болғанша тәжірибе жасай аласыз.

Сондай -ақ, суппозиторийлер - бұл майды жей алмайтын немесе қандай да бір себептермен асқазанда
ұстай алмайтын науқастарды емдеудің тамаша әдісі.

Менің ойымша, әсерлерге қарағанда, майды суппозиторийлерде қолдану - қарасораны қолданудың ең
жақсы және жағымды әдісі.  Басында күлкілі  болып көрінеді,  мен мойындаймын, бірақ тырысқандар
келіседі. Мүмкін, бұл чакраларды төменнен ашады, кім біледі, бірақ бұл, әрине, керемет сезіледі.

Әйелдер суппозиторийлерді қабылдағанды ұнатады - олар сонымен қатар бактериялық және вирустық
инфекциялардың барлық түрлеріне көмектеседі, «микробиологиялық ақпарат алмасу», презервативтерге
аллергия және оларда қолданылатын майлау материалдары және т. деңгей) гормоналды теңгерімсіздік?
Ізгі тілекпен, Джиндрих Байер
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«RSO  бар  суппозиторийлер  вагинальды  аурулардың  барлық  түрлерінде  қолданылуы  мүмкін,  соның
ішінде  ашытқы  инфекциясы,  папилломавирустық  инфекция,  кондиломаталар,  герпес  және  басқа  да
көптеген  аурулар немесе  инфекциялар  міндетті  түрде.  Әсіресе,  майды қолдану  арқылы оларға  оңай
күтім жасалуы мүмкін ». JB

«Сіз маған қарасора майын жүктілік кезінде қолдануға қауіпсіз бе деп кеңес бере аласыз ба? Мен таба
алатын ақпарат көп емес. Досыма жаңа ғана оның кіндік кистасы бар екенін айтты, ол нәрестенің өлуіне
әкелетін қан ұйығышын тудыруы мүмкін. Мен қарасора майының әсерін және оның жақсы жақтарын
көрдім, оның жүктілік кезінде қауіпсіз екеніне сенімді емеспін ». Кристин

- Құрметті  Кристин,  оны пайдалану қауіпсіз,  әрине,  қарасора жүктілік  кезінде де,  толғақ кезінде  де
ғасырлар бойы қолданылған. Мен оның әрқайсысында 0,01-0,06г майы бар суппозиторийлер жасауды
ұсынамын (100г какао майына 1-2г майдан бастаңыз). Киста бірнеше апта ішінде жоғалады, немесе ол
әдетте жоғалады. Күніне үш рет, және алаңдамаңыз, май балаға зиян тигізбейді. Ізгі тілекпен, JB

«JB,  мен  суппозиториймен  келісемін,  бірақ  сіз  какао  майының  қай  түрін  қолданасыз?  Мен
тазартылмаған  таза  ағартылмаған  какао  майын  алуым  керек  пе?  Сонымен  қатар,  кокос  майы
суппозиторий ретінде жұмыс істей ме? » Сара

-  Какао майының қай маркасына немесе  түріне бару сізге  байланысты. Кокос майы тым ағып кетуі
мүмкін. Какао майы суппозиторий негізі ретінде жақсы жұмыс істейді. JB

«Біреуге қарасора майын беру түтігі арқылы біреуге беру туралы қандай да бір идеясы бар ма? Мен оны
қалың емес етіп зәйтүн майымен араластырдым, бірақ мен түтікті бітеп қалудан әлі қорқамын. Ойлар
бар ма? » Стивен Гавр

- Стивен, сұйылтылмаған майды қалай беру керектігін іздеген дұрыс, бұл- ең жақсы әдіс. Егер сіз жол
таба алмасаңыз,  оны науқастың тамағымен араластырып,  солай жеуге болады. Иә,  бұл түтікті  бітеп
тастауы мүмкін, дәлірек айтқанда, май қалың консистенцияда болса. Кейбір майлар қалың, кейбіреулері
ағып  кетеді.  Бірақ  сіз  оларды  дене  температурасына  дейін  қыздырған  кезде,  олар  түтікке  бітеліп
қалмайтындай ағып кетуі керек.

Тағы бір әдіс - пациенттерге какао майы бар суппозиторийлерде беру. Мүмкіндігінше, майды жеу - бұл
дәрі -дәрмекті қолданудың ең жақсы әдісі. Майды енгізудің көптеген әдістері бар және ол көбінесе жеке
болады, сондықтан пациентке сәйкес келетін әдісті табуға тырысыңыз. Ізгі тілекпен, JB

«Дәл! Мен анамды емдеймін, оның тамағының ісігі бар және оны тамақтандыру түтігі арқылы біртіндеп
енгізіп, сәл жылытыңыз, мен оны кокос майымен араластырамын! Түтікті ешқашан бітемеген! » Стив

«Мен оны ұлыма тамақтандыру түтігі арқылы беремін, ол жұтып қоймайды - мен тостағандағы майға
өте ыстық су құйамын, содан кейін ол тарайды, сосын салқын су қосамын (тым көп емес), сондықтан су
тым ыстық емес, содан кейін оны түтікке құйыңыз. Бұл өте жақсы жұмыс істеді,  бірақ кейде мұнай
түтікті аздап жабады, бірақ ол ешқашан бітелмеген. Ыстық кезде оны төгудің құпиясы ». Анжела

«Мен білемін, бұл қорқынышты естіледі, бірақ тұтқыр заттарды қолданғаннан кейін оны тазарту үшін
түтік арқылы кішкене кока -кола жақсы жұмыс істейді. Ескі RN күту режимі ». Эллен

Хирургия ма, әлде май ма?

«Егер мен RSO -ды жұта алсам, сіз ешқашан менің сиськімді қабылдамайсыз!» Хлое

«Сүт  безі  қатерлі  ісігінің«  тәуекелділік  пайызы  »деген  пікір  мүлде  өтірік.  Шын  мәнінде,  әркімнің
денесінде қатерлі ісік бар. Қатерлі ісік - бұл сіз кездейсоқ найзағай соққысы сияқты «алатын» ауру емес.
Бұл  сізге  D  дәруменін  толықтыруды,  тамақтануды,  суперфудты,  көкөніс  шырындарын,  қатерлі  ісік
тудыратын химиялық заттар мен радиацияны болдырмайтын өмір салтын таңдау арқылы күн сайын,
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тамақ ішу арқылы «басқару» немесе  «алдын алу» керек нәрсе.  Дәрігер сізде  қатерлі  ісікке  шалдығу
«мүмкіндігі»  бар  екенін  айтқан  кезде,  сіз  онкологиялық  ауруларды  бақылай  алмайтындығыңызды
білдіресіз, бұл - өтірік. Қатерлі ісік, басқаша айтқанда. »

- Егер сізде қатерлі ісікке шалдығу «мүмкіндігі» болса, жай ғана майды жағыңыз. Бұл әлдеқайда қауіпсіз
және қауіпсіз нұсқа ». JB

«Қатерлі ісікке немесе басқа ауыр ауруға от сияқты қараңыз. Өрт неғұрлым үлкен болса, оны сөндіру
үшін соғұрлым көп күш қажет.

Сонымен, егер сіздің жеке үйіңіз өртеніп кетсе, жүз шелек суды (RSO) немесе бір стакан суды (майдың
басқа  түрлерін)  қолданғыңыз  келе  ме?  Немесе  кәсіби  өрт  сөндірушілердің  келіп,  сізге  көмектесуін
қалайсыз ба? Мен мұны қалаймын, бірақ қазіргі  өрт сөндірушілерге,  яғни дәрігерлерге барлық өртті
сөндіру үшін суды қолдануға да рұқсат жоқ және олар ондаған жылдар бойы сіңдіру, миды жуу және
каннабисті қолданбағаннан кейін оны қалай қолдану керектігін білмейді. дәрі.

Сізге біреу қаладағы үлкен өртке білікті өрт сөндірушілерді жіберіп, оларға суды, яғни отпен күрестің
ең қарапайым және дәстүрлі  түрін қолдануға рұқсат бермегені  мағынасы бар ма? Маған емес.  Бірақ
бәрібір, билік басындағылар дәл қазіргі біздің медициналық жүйеге осылай жасады.

Өрт  көп,  су  жоқ,  яғни  өз  жұмысын  мүмкіндігінше  жақсы  жасай  алмайтын  өрт
сөндірушілерге/дәрігерлерге қосымша жұмыс. Меніңше, бұлай болмауы керек. Олардың жұмысына ең
жақсы  жабдықтар  мен  ең  жақсы  құралдар  болуы  керек,  солай  емес  пе?  Егер  мен  олардың
менеджері/үкіметі болсам, мен осылай істейтін едім. Бұған осылай қараудың қатесі бар ма? Мен олай
ойламаймын ». JB
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PMS, менопауза

«Бұл - қарасора мен қарасора майы, ең жақсысы, ең жақсысы. Сіз кендірден жақсы көмектесетін немесе
таба  алатын  ештеңе  таба  алмайсыз.  Бұл  гормоналды  тепе  -теңдікті  қалпына  келтіруге  көмектеседі,
агрессияны, көңіл -күйді және т.

Егер мен әйелдің денесіндегі PMS-ке байланысты гормоналды теңгерімсіздіктен біртүрлі қылық көрсете
бастағанын көрсем, мен оған кендірді барлық түрде немесе қол жетімді формада немесе формада дереу
берер  едім.  Мен  ешкімді  қажетсіз  қинаудың  себебін  көрмеймін.  Біреу  қиналғанда,
айналасындағылардың бәрі зардап шегетінін айтпағанның өзінде, етеккір алдындағы әйелмен кездесуге
мәжбүр болған кез келген адам растайды.  Мен оған майды жеп, суппозиторийде қолдануды ұсынар
едім, мен оның іші мен арқасына жергілікті қолдануды назардан тыс қалдырмайтын едім. Ол ұнайды,
себебі бұл ауруды жояды және терінің сол бөліктерінде жақсартады. Мен оның «жалғыз емес екенімді»
және біреудің қамқорлығын білетінін білу үшін онымен май жағатын едім.

Қарасора кезінде менструация барлық қатысушылар үшін көңілсіз және жағымсыз тәжірибе болмауы
керек. «JB

Q.  Қарғыс  атсын,  JB  ...  ол  эстрогенге  қарсы  түсіргенше  жақсы  жұмыс  жасады.  Олар  оны  өлімге
шалдықтырады.

A. Таңданыс, тосынсый, Валери. «Дәрігерлерден аулақ болыңыз» - бұл ойын ережесі. Біз мұны ләззат
үшін айтпаймыз, бұл шындық. Пациенттер әдетте медициналық сарапшылар араласпағанша және өте
қажет  емес  балама  және  эксперименттік  химиялық  препараттармен  майланғанша  жақсы  жұмыс
жасайды.  Дәрігерлер  бұл  дәрі  -дәрмекті  қалай  дұрыс қолдану  керектігін  білмейінше,  олардан  аулақ
болған  дұрыс  (егер  жағдай  мүмкіндік  берсе,  әрине).  Оған  атудың  қажеті  жоқ,  ол  бұрынғы  емнің
зақымдануын жою және жағдайын бақылауға алу үшін мүмкіндігінше тезірек майды жұту керек. Егер
мұнай көмектеспесе, басқа нәрсе көмектесетіні екіталай. JB

Дене салмағын реттеу

«Қарасорап майы - бұл керемет детоксикация, сондықтан емделу кезінде артық салмақтан арылатын
адамдар үшін әдеттен тыс емес. Бұл май сіз не өлшеу керектігін білетін сияқты және уақыт өте келе
сіздің денеңізді осы деңгейге жеткізеді. Менің жеке жағдайым бойынша, май менден шамамен 30 фунт
алып тастады, бірақ мен көптеген адамдардың көп нәрсені жоғалтқанын көрдім.

Сіз  қарасора  майын  қабылдаған  кезде,  бұл  диетаға  отыруға  ұқсамайды.  Сіз  қалағаныңызша  және
қалағаныңызша жей аласыз. Май артық салмақтан зардап шегетін адамның тәбетін тежейді, мен салмақ
жоғалтудың  жақсы  немесе  қауіпсіз  әдісін  білмеймін.  Бұған  қоса,  ол  салмақ  қосуды  қажет  ететін
адамның аппетитін ынталандыруы мүмкін.

Мен айтқанымдай, май сіздің салмағыңыздың аздығына немесе артық салмағыңызға қарамастан сіздің
денеңізді сау салмаққа қайтарғысы келеді. Егер сіз қандай да бір диетаға отырғыңыз келсе, бұл сіздің
таңдауыңыз, бірақ мен қоянның тамағын үнемі жеуді қаламаймын.

Сонымен қатар, менің жасымда мен жаттығулардың барлық түрінен қуаныш таба алмаймын, сондықтан
егер мен салмақ тастағым келсе, бұл мүмкін емес еді. Егер мен бірнеше фунт тастағым келсе, мен мұны
диетасыз немесе жаттығусыз жасауды білемін, енді сіз мұны өзіңіз қалай жасауға болатынын білесіз.
Бұл керемет май қол жетімді болғаннан кейін, қысқа мерзімде, қазір артық салмағы бар немесе салмағы
аз адамдар ұзақ уақыт бойы сол күйінде қалмайды. Артық салмақ ерте өлімге әкелуі мүмкін, сондықтан
егер сізде бірнеше фунт артық болса, енді сіз бұл мәселені қалай шешуге болатынын білесіз.
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Сіз артық салмақты жаттығусыз алып тастай алады деп ойлайсыз ба?

Иә, қарасора майы жаттығусыз салмақ түсіруі мүмкін және мен оны дәлелдеймін. Егер мен көйлегімді
шешсем, мен көп жұмыс жасаған адам сияқтымын және менің денем менің бойымдағы адамға сәйкес
салмақта.

Кішкентай  кезімде  мен  көп жүзетінмін,  бірақ  мен  көтеріп  жүрген  артық салмағымды жоғалтқаннан
кейін менің асқазанымның бұлшықеттерін қайтадан көре аласыз. Менде тіпті махаббат тұтқалары да
жоқ,  тек  екі  жағында  бұлшықет  бар,  мен  ешқандай  жаттығулар  жасамаймын.  Егер  сіз  де  осындай
жағдайды бастан өткергіңіз келсе, менден үлгі алсаңыз болғаны, көп ұзамай сіздің денеңіз дәл солай
бола бастайды ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

«Менің ұлым Кронға Симпсон майын қолданады, бірақ мен оның арықтауға  көмектесетінін  естідім.
Олай болса қалай? » Кристал

- Иә, майды жеуге болады, егер сіз артық салмақтан арылсаңыз және арықтаған кезде салмақ қоссаңыз.
Неге  екенін  сұрамаңыз,  бұл қалай мүмкін екенін  сұрамаңыз,  мен жауапты білмеймін.  Бұл жай ғана
болады. Мен майдан 50 келіге арықтадым және сенемін, мен Рикті жоққа шығару үшін бар күшімді
салдым. Бірақ мен сәтсіздікке ұшырадым, май да бұлшық еттерімді қалпына келтірді. Бұл біртүрлі және
сену  қиын  болды,  мен  мойындаймын.  Бірақ  мен  бұл  салмақты  бір  тамшы  терсіз  және  жаттығусыз
жоғалтқаныма қарсы емеспін. Шындығында бұл өте жағымды болды, мен майды қолданудың бірден -
бір жанама әсері ретінде жақсы ұйықтауға қарсы болмадым. JB

Мазасыздық, паранойя

«Менің ойымша,  егер бұл жүйе оны қолданғаны үшін адамдарды тұтқындауды тоқтатса,  бұл дәрі  -
дәрмекті  қолданудағы мазасыздық пен паранойияны  айтарлықтай  азайтуға  болады.  Маймен емдеуді
бастаған  кезде  мен  пациенттерге:  «Егер  май  сізді  ұйықтататын  болса,  онымен  күреспеңіз»,  -  деп
айтамын.

Кейбір  адамдар  бұл  дәрі  -дәрмектің  босаңсытатын  әсерін  жеңуге  тырысқанда  мазасызданып  кетуі
мүмкін, егер олар жай ғана босаңсып, бұл әсерлермен күреспесе. Қарасораның көптеген сорттарының
алаңдаушылық  туғызатын  әлеуеті  өте  төмен,  бірақ  кейбір  штамдар  бар.  Егер  пациенттер  мұндай
жағдайларда  қолдануға  тырысатын  майға  ыңғайсыздық  сезінсе,  мен  оларға  дәрі  -дәрмекті  аз
проблемалар туғызатын штаммнан жасауға кеңес беремін.

Егер  бұл  дәрі  -дәрмектің  қолданылуы  тек  заңды  болса,  мен  оны  қолдануға  байланысты
алаңдаушылықтың  көп  бөлігін  жоятынына  сенімдімін.  Сондай  -ақ,  кейбір  штаммдар  басқаларға
қарағанда  алаңдаушылық  тудыруы мүмкін,  сондықтан  егер  сізде  осындай  сезім  болса,  штаммдарды
ауыстыру мәселені шешуі мүмкін. Көптеген адамдар қара шоколад пен кайен бұрышы сияқты заттарды
қолдану  арқылы  олардың  мазасыздығын  төмендетуге  және  жүрек  соғу  жиілігін  төмендетуге
көмектеседі. Бұл препаратты қолданған кезде есте сақтаудың ең маңыздысы - бұл жердегі ең қауіпсіз
дәрі екенін есте ұстау.

Бұл  затты  қолдану  зиян  тигізбейді,  ал  егер  науқас  мазасызданса,  оны  пациенттердің  өздері  жиі
тудырады, себебі олар себепсіз жұмыс жасайды. Немесе пациент қажетсіз түрде қабылдауға тырысатын
фармацевтикалық препараттар мазасыздық белгілерін тудыруы мүмкін проблеманы тудыруы мүмкін.
Көптеген  жағдайларда  бұл зиянды химиялық препараттарды жою арқылы оңай  түзетіледі.  Сонымен
қатар, біздің денемізде цитиколин деп аталатын табиғи зат бар, ол мазасыздықты емдеуге тиімді. Маған
цитиколиннің 70 елде бар екенін айтады, сондықтан егер сіз интернетке кірсеңіз, сізге қажет нәрсені
табу қиын болмайды.

Қарасора майының әсеріне үйрену үшін біраз уақыт қажет, ал жаңадан бастағандарда қобалжу пайда
болуы  мүмкін.  Бірақ  қысқа  уақыт  ішінде  көпшілігі  оны  пайдалануда  ыңғайлы  болады  және
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алаңдаушылық жойылады. Шын мәнінде, пациенттер майдың әсеріне үйреніп алғаннан кейін, олар оны
басында қатты қорқытқаны үшін жиі күледі.

Дәрі  -дәрмектерді  өндіру  үшін  сативалық  штаммды  қолдануға  тырысқан  пациенттер  менімен  жиі
хабарласады,  және  жиі  күшті  сативаның  әсері  алаңдаушылық  тудыруы мүмкін.  Мен  бұл  жағдайды
жалғастыра  беремін,  бірақ  мен  мұндай  штамдарды  қолдануға  болмайды,  себебі  олар  тым
қуаттандырады.

Сіз емделушіге қуат бергіңіз келмейді, оған ұйықтау кезінде демалуға және сауығуға көмектесетін күшті
седативті  индикаторларды  қолдану  қажет.  Мен  адамдардың  уақытты  және  ақшаны  дұрыс  емес
штаммдардан мұнай өндіруге жұмсағанын көргенді жек көремін, бірақ біздің нұсқаулар орындалмаған
кезде жиі осылай болады. Кішкене күш -жігердің арқасында біз алаңдаушылық тудырмайтын жақсы
дәрілік  сорттарды  шығара  алатынымызға  сенімдімін.  Бірақ  бізде  қажет  қарапайым  зерттеулерді
жүргізуге еркіндік болмайынша, бұл дұрыс жолмен мүмкін емес ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік
өсімдік

Депрессия

«Мен сативаны да,  индиканы да депрессияны емдеуге тиімді  деп таптым. Дегенмен,  мен адамдарды
емдеуге  арналған сатива штаммдарын сирек қолданамын. Маған келетін  пациенттердің көпшілігінде
ауыр сырқат бар, мен олардың емделу процесінде қуат алғанын қаламаймын.

Мен ұйқы мен демалуды жақсы индикатор майы көптеген аурулар үшін ең тиімді деп санаймын. Жақсы
индика сортының майы депрессияны емдеуде өте тиімді  және бұл мәселені  өте қысқа мерзімде жоя
алады. Маған келгендердің көпшілігі басқа жағдайларға байланысты депрессияға ұшырады. Жағдайы
емделгенде немесе бақылауға алынған кезде, олар бастан кешкен депрессиялық күй жоғалады ». Рик
Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Көп склероз (MS)

Көп склерозды емдеуде сіздің тәжірибеңіз қандай? Көптеген адамдар қарасора көмектесе 
алатынын біледі, бірақ оны қалай қолдану керектігін білмейді.

«Жақында  біз  МС-мен  ауыратын  ханымнан  бір  жыл бұрын оның жағдайы  үшін  екі  унция  жоғары
сортты қарасора майын ішкені туралы хабарлама алдық. Майды тазартудың әсері өте сәтті болды және
ол соңғы бір жыл ішінде май ішпесе де, оның денсаулығы жақсы. Менің тәжірибем бойынша, склерозды
жиі емдеуге болады, бірақ жылдар бойы осы аурумен ауырған адамдар үшін аурудың келтірген залалын
жою үшін уақыт қажет.  МС -мен ауыратындардың көпшілігі  жеңілдету үшін қарасора шегеді,  бірақ
қарасораны осылай қолдану оларды емдемейді және ауру одан әрі дами береді.

МС -ны емдеуге  және  бұл аурумен байланысты зиянды емдеуге  болатын жалғыз әдіс  -  бұл майды
емделмейінше  немесе  бақылауға  алынғанша  жүйелі  түрде  енгізу.  Егер  сізде  MS  болса,  өзіңізге
жақсылық жасаңыз және бұл дәрі -дәрмекті қолданып көріңіз. Өмір азап шегуден емес, өмірден тұруы
керек, сондықтан емделуші бұл жағдайды тиімді емдеуге болатын кезде неге бұл жағдайды өз өмірін
құртуға  жол  беруі  керек?  Мен  бұл  аурумен  ауыратын  науқастарды  білемін,  олар  енді  дұрыс  жүре
алмайды, бірақ майды ішкеннен кейін бірнеше аптадан кейін олар қайтадан қалыпты жүре алады. MS -
бұл дәрігерлер емдеуге болмайды деп айтатын көптеген жағдайлардың бірі, оның орнына олар бізге тек
симптомдарды  басқаруға  болатынын  айтады,  ал  аурудың  өзі  әлі  де  өз  әсерін  тигізеді.  Егер  сіз
дәрігеріңіздің  қателігін  дәлелдегіңіз  келсе,  майды  қолданып  көріңіз  және  өзгеріс  үшін  өмір  сүре
бастаңыз. Ақ халат киген жігіттің барлық жауаптары бола бермейтінін түсінетініңізге сенімдімін ». Рик
Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

115



ҚАТЕРЛІ ЕРІКТІҢ ЕМІ: РИК СИМПСОН ПРОТОКОЛЫ

Тәуелділік

«Мен жақында өлімге шалдыққан науқас морфинге тәуелді,« СУЫҚТЫ ТҮРКІСТАН »морфинінің өшіп
қалғанын байқадым. Морфиннен кейін ол аштыққа ұшырады; енді іш қату болмады; қатты ұйықтады
және оның ауруы жақсы басылды.

Ол тағы да үйлесімді бола бастайды. ҒАЖАЙЫП. Егер мен өзімнің 180 градусқа өзгергенімді көрмесем,
мен  бұған  ешқашан  сенбейтін  едім.  Мен  бұрын-соңды  марихуана  болған  емеспін,  бірақ  бұл  жеке
бақылау мені сенуші етті ». Джанис

«Бір  байқағаным,  мен  3  ай  бойы  RSO  қабылдадым,  бұл  менің  алкогольге  деген  құштарлығымнан
арылды. Бұрын мен әр түнде бір -екіден ішетін едім, бірақ қазір мен сирек ішкім келеді, мен ішкен кезде
мен онша ішпеймін, мен шалбарымның әлдеқайда бос болғанын байқадым. Мен 10 фунт жоғалттым.
Мен аз істейтін жалғыз нәрсе - алкоголь.

Мен әлі де сол сияқты жеймін, мен әлі күнге дейін аралас жаңғақтарды, печеньелерді және т. Иә, май
сізді аш қалдыруы мүмкін.

Алкоголь немесе майдың жетіспеушілігі мені 3 айда 10 фунт жоғалтуға әкелді. Мен шынымен артық
салмақтан арылмадым, 5 '10 «және шамамен 198 фунт. Кішкентай кезімде мен әрқашан шамамен 186
фунт  болатынмын.  Енді  мен  соңғы  тексерген  187  фунтқа  жеттім.  Қалай  болғанда  да,  май  немесе
алкогольдің жетіспеушілігі менің арықтауыма себеп болды. Бақытты жанама әсер ». Скотт

«Апиаттар мені іш қатуға, жүрек айнуға мәжбүр етеді, тиімді жеңілдету үшін дұрыс дозаны алу қиын.
Олар мені «ұйқышыл» етеді, көлік жүргізуді қауіпсіз етеді. Марихуана болмайды. Жеткілікті айтылды ».
Фред

«Маймен  емделген  15  жылдық  апиынға  тәуелділік.  Егер  Рик  болмаса  мен  оны сынап көрмес  едім.
Сондықтан мен оған өмірім үшін қарыздармын деп айтуым керек, сондықтан мен қазір оның ең үлкен
қолдаушыларының бірімін.  Мен үнемі  темекі  шегетінмін,  бірақ  бұл таблетка  ішкендегі  ауырсынуға
көмектеспеді. Мен бірнеше рет өлгім келді, өйткені мен өмірімді басқара алмадым. Мен RSO арқасында
айта  аламын.  Мен  морфин,  окси,  перк,  вик  немесе  субоксинмен  ЕМЕСМІН  ...  бұл  мені  бәрінен
айырды !!!!!  Ал мен  40 жастамын,  тағы  да  өзімді  20  сезінемін.  Менің  артритім,  мен  әр  таң  сайын
сезінетінмін,  енді ЖОҚ. Мен майды 10 рет ішке қабылдадым және менің өмірім қайтадан басталды.
Менің ризашылығымды білдіретін сөздер жоқ. Егер сіз таблетка ішсеңіз, ұйықтауға бір апта болмаса,
түнде  майды  қабылдаудан  бастасаңыз,  мен  сол  жолмен  жүретін  едім.  Сұрақтар  болса  маған
жіберіңіздер. » Ребекка

«Каннабис мені 158 жыл бұрын 30 жылдан астам тәуелділіктен кейін Benzo -дан алып тастады, мен
онсыз да өмірімді жалғастырдым, мен қазір өлетін едім ...» Фил

«Мен  ауруды  басатын  дәрі  -дәрмектерден  бас  тарттым,  енді  мен  жұмыс  жасай  аламын  -  көптеген
адамдар табиғаттың күшіне сенсе екен деймін!» Сью

Ұйқысыздық, ұйқысыздық

«Ұйқысыздыққа келетін  болсақ,  адамға жақсы ұйқы беретін  жақсы индикаторлы штаммдан алынған
жақсы өндірілген майдан артық ештеңе жоқ. Басымның зақымдануының әсерінен мені басымның ішінде
есінен танып қалған шанышқы деп сипаттауға болады. Бұл жоғары дыбыс мені ұйықтауға мүмкіндік
бермеді, мен қалғандарын ала алмадым. Медициналық жүйе маған бұл ауруға арналған көптеген дәрі -
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дәрмектер  берді,  бірақ  ештеңе  көмектеспеді.  Көбінесе  мен  осы  дәрі  -дәрмектерді  қолданудан
қорқынышты жанама әсерлермен қалатынмын, олар мені аурудан гөрі қатты күйзеліске ұшыратты.

Қарасораның  темекі  шегуі  маған  медициналық  жүйе  берген  кез  келген  таблеткадан  гөрі  көбірек
демалуға мүмкіндік беретінін білдім. Содан кейін мен қарасора майын іше бастаған кезде, мен одан да
жеңіл болдым және мен үшін сегізден он екі сағатқа дейін үзіліссіз ұйықтау ерекше болды.

Майды  қабылдағанға  дейін  бірнеше  жыл  бойы  мен  ұйықтағаннан  гөрі  шаршап,  түнде  өте  аз
демалатынмын. Содан кейін кенеттен май алғаннан кейін мен таңертең оянып, жақсы демалып, сергідім.

Біздің  көпшілігіміз  қартайған  сайын,  біз  ұйқысыздыққа  ұшырай  бастаймыз  және  бұл  біздің  жалпы
денсаулығымыз бен әл-ауқатымызға өте зиянды әсер етуі мүмкін. Дәрігерлер сізге ұйықтататын дәрі
бере  алады,  бірақ  егер  сіз  олардың неден  жасалғанын  шынымен  білсеңіз,  олардың  сіздің  денеңізге
енетініне күмәнім бар.

Жақсы ұйықтау - бұл жай ғана жақсы нәрсе емес, егер сіз белсенді және сау болғыңыз келсе және сіздің
денеңізге демалыс үшін қарасора майынан артық ештеңе болмаса, бұл қажет ». Рик Симпсон, қарасора:
Ең дәрілік өсімдік

«Аарин: Менің ойымша, мен тым үлкен кесек жедім ... бірақ бұл жаман емес! Мүмкін, ұйықтауға уақыт
келді.

- Ұйқы қалай болды, Аарин? JB

Аарин:  Тамаша!  Мен  әлі  демалып  жатырмын!  Мен  бұл  менің  депрессия  мен  мазасыздыққа
көмектесетінін білемін. Май мені күлдіреді, лол.

Менде майды қалай жасау керектігін көрсететін тағы бір науқас болды, ол да мазасызданады. Ол да
күлді. Керемет болды.

Мен соңғы 2 күнде күніне 4 рет күріш мөлшерінде жеймін, мен дәрі -дәрмекті сирек жұтуға мәжбүр
болдым және аз ауырдым ».

- Ауыр аурудың емі осындай болуы керек, солай емес пе? Науқас ұйықтап жатыр, сергіп кетеді,  өзі
туралы және күлкілі жағдай туралы көп күледі, күйзеліске, мазасыздыққа, химиялық препараттардың
жанама әсерлеріне ұшырамайды және т. JB

«Мен қарасора майын бірнеше рет қолданамын, мен ешқашан жақсы ұйықтамадым және өзімді жақсы
сезінбедім ...  Рик Симпсон мен Дж.Б -ға бұл өсімдік  ойға алатын барлық нәрсені  таң қалдыратыны
туралы хабарды алғаныңыз үшін рахмет !!  Мұны адамдар жасаңыз және өзіңіз  көріңіз  !!  Бұл нағыз
сенуші болудың жалғыз жолы, маған сеніңіз !! ” Вал

- Рахмет, Вал. Мұнайдың қолынан келетін тәжірибеге ештеңе жетпейтіні рас. Сіз оны сынап көргенде,
мысалы, күйік немесе москит тістегенде, қышу мен ауырсыну бірнеше секунд ішінде кетеді, әркім сізге
не қалайтынын айта алады, ал сіз өз қалауыңызды айта алатынын білесіз, бірақ май әлі де болады ең
жақсы дәрі бар. Егер сіз бірдеңе болған жағдайда, сіз үйде шелек алғыңыз келеді.

Біздің айтатын сөзімізге сенудің қажеті жоқ, тек майды жасаңыз, күйік, тері ісігі, диабеттік жарасы бар
адамды табыңыз, содан кейін оны жергілікті түрде қолданыңыз және не болатынын бақылаңыз. Содан
кейін  майды  қабылдаған  кезде  сіздің  денеңізде  де  солай  болатынын  ұмытпаңыз,  және  бұл  туралы
білуіңіз керек. JB

«Кейбір  адамдар  надан  және  қорқады  ...  Рик  Симпсонның  арқасында  мен  өзім  ауыратын  дәрі  -
дәрмектерді  азайттым,  демек,  мен  OxyContin  -дің  60  мг  -ын  таңертең  3  және  ұйқыға  дейін  3  рет
қабылдадым. 8 жылдан астам уақыт бойы ... Бұл сорып кетті!

Енді  майды бастағаннан бері  мен тек түнгі  1  мен кешкі  1ді  қабылдаймын! Ең болмағанда ғажайып
туралы айт, мен оны осылай көремін! Дәрігерлер маған ешқашан түсе алмайтынымды немесе оларды
қабылдауды тоқтата алмайтынымды айтты. Бала, «Рик Симпсон» жасады, мен дәрігерлерімнің қателігін
дәлелдедім.
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Мен мұны істеп жатырмын, мен сол уытты таблеткаларды қабылдағаннан гөрі өзімді жақсы сезінемін!
Мен  OxyContin  -дің  жоғары  дозасын  қабылдағаныма  қарамастан,  мен  әлі  күнге  дейін  ауырсынуды
сездім, ұйықтамадым, тамақ ішпедім ...

Бүгін  мен ауырмаймын,  қалыпты ұйықтаймын және көп жеймін!  Мен бұл таблеткадан  бас  тартуды
тоқтатпаймын,  мен бір  ай бойы май жағылған кезде  мүлдем өшіп қаламын деп үміттенемін!  Маған
сәттілік тіле! «Нэнси

Менде шизофрения бар, мен медициналық каннабисті күйіме байланысты мазасыздық пен ұйқысыздық
сияқты  жанама  әсерлер  үшін  қолданамын.  Дәрі  жұмыс  істейді,  мен  дәрі  -дәрмекті  жиі  қолдануды
бастағаннан бері ұйықтай алмадым, мен бұрын ұйықтай алмадым.

Менің көптеген белгілерім ұйқысыздық кезінде пайда болады. Мен каннабисте болған кезде ешқашан
дауысты көрген емеспін, бұл мені олардан қорғайтынын сеземін ... «Хосе

- Мен келісемін, Хосе, ұйқының бұзылуы көптеген психикалық жағдайлардың себебі болып табылады.
Логикалық түрде, ұйқысы жеткіліксіз  болған кезде,  адам майды жегеннен кейін он сағаттық сергіту
ұйқысынан кейін өзін жақсы сезінбейді. JB

«Седативті неғұрлым көп болса, соғұрлым жақсы. Мен оны түнде ұйықтар алдында қолданамын және
ол жұмыс істейді. Мен қазір 8 сағат ұйықтаймын. Мен үшін демалыс ең жақсы болды. 80% және одан
жоғары күш сізге үйренуге біраз уақыт кетеді, бірақ сіз оған жетесіз. Нұсқаулық бойынша 0,01 мл -ден
бастаңыз және сол жерден жұмыс жасаңыз. Мен 0,025 -тен бастауға тырыстым ... келесі жолы мен тек
0,01 мл алдым. 0,025 мл мені диванға 10 сағатқа қойды. Сақ болыңыз, бірақ қабылдауды ұмытпаңыз.
Мен айтқанымдай, түнгі уақыт - мен үшін дұрыс уақыт. Күндіз жұмыс істей алады, ал түнде демалады ».
Джон

«Мен майды күйеуіме беремін (Джейсон), ол оны көп қабылдамайды, бұл оны қатты шаршатады. Ол
күннің көп бөлігін ұйықтайды. Мен оны не өзгеретінін көру үшін оны бір -екі күнге шешіп тастаймын ...
содан кейін оған 1/2 дана күріш беріңіз (кем дегенде бұл біз оқығанымыз еді) Біз оны тез арада жеңдік ».
Джейсон

- Джейсон, ұйқышылдық сезімі жақсы, сіз науқастың мүмкіндігінше ұйықтағанын қалайсыз. Седативті
әсер бірнеше аптадан кейін жоғалады, бірақ бұл жағымсыз нәрсе емес, керісінше. Ізгі тілекпен, JB

Сұрақ:  Ақ халаттыларға  екі  апта  өмір  сүруге  болатынын және  олар үшін  бұдан басқа  ештеңе  істей
алмайтынын  айтқан  адамға  бүгін.  Жақында  барлығына  жақсы  жаңалық  болады  деп  сенемін.  Оған
темекіні  тастауға,  диетаны  өзгертуге  және  иммундық  жүйеге  қарсы  күресуге  мүмкіндік  беруге
тырысады. Сіздің біліміңіз бен бізге нақты ем бергені үшін Рик пен Дж.Б -ға рахмет.

Ж: Дэйв, темекі шегуге рұқсат етіңіз, егер ол майды жесе, айырмашылығы жоқ. Сонымен қатар, ол көп
ұйықтайды, сондықтан ол темекі шегеді.

Енді  диетаны  өзгертуге  келетін  болсақ,  ол  оны  ақылға  қонымды  түрде  өзгертуі  керек,  бірақ  күрт
өзгермеуі  керек.  Шұжық  міндетті  емес,  бірақ  ақылға  қонымды  нәрсе,  оның  денесінің  рН  деңгейін
жоғарылатыңыз,  оған  күн  сайын  екі  алмадан  тұқым  жеуге  рұқсат  етіңіз.  Ең  бастысы  -  оған
мүмкіндігінше  тезірек  май  алу.  Әлі  де  мүмкіндік  бар.  Жақсы  нәтижеге  жету  үшін  майды,
суппозиторийлерді, буландыруды және жергілікті қолдануды біріктіріңіз. Егер ол мұны жасамаса да, ол
өмірінің соңына дейін өмір сүреді және бұл өте маңызды. Мен сенімдімін, бұл екі аптадан асады, бірақ
біз көреміз. Дәрігерлер мұнай ойнағанда, олардың болжамы әрдайым дұрыс бола бермейді. Ізгі тілекпен,
JB

«Мен  қатты  ұйықтаймын  және  әдеттегіден  ұзақ  ұйықтаймын.  Мен  оянғаннан  кейін  мен  темекі
шеккендей емес, өзімді өте тыныш сезінемін ». Терри
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«Мен  жақсы  ұйықтаймын  және  армандаймын,  бірақ  мен  ұйқысыз  оянамын.  Ол  бірнеше  сағатқа
созылады, содан кейін ол ұзақ уақытқа созылады. Мен оны әр кеш сайын қолданамын. Бұл менің артрит
ауруымды жояды және мені ұйықтатады ». Кэтрин

«Менде  қатерлі  ісік  және  ұйқысыздық  бар.  Мен  таңғажайып  ұйықтап  қана  қоймаймын,  ыстық
жыпылықтаудан оянбаймын. Бұл - бата ». Стефани

«Бақытты өлгендей боламын!» Мал

«Менің ойым Нью -Йорктегі кептеліске ұқсайды. Онымен бірге ол Zen бақшасының күйін жеңілдетеді,
бірақ ол қалыпты деңгейде жұмыс істейді ». Андрис

«Мен 20 жыл бойы ұйқының бұзылуымен ауырдым, RSO майы маған бірінші рет ұйықтауға көмектесті,
мен оянғанда ауыртпадым! Алақай!» Бонни

«Менде  грыжа  дискісі  бар,  ол  менің  жүйкелік  нервімді  басады,  бұл  менің  төменгі  артымнан  сол
аяғымнан  саусақтарыма  дейін  қатты  ауырсынуды  тудырады.  Мен  төрт  сағат  сайын  3  ибупрофен
қабылдадым, мен төсектен тұрып, жүре аламын. Мен майды екі апта бұрын дертке және қабынуға қарсы
қабылдай бастадым. Енді маған ибупрофен қажет емес, мен бұрынғыдан да жақсы ұйықтаймын, менің
әріптестерім менің жақсы көңіл -күйім мен жалпы бақыт туралы пікір білдірді. МЕН ӨЗІМДІ ЖАҚСЫ
СЕЗІНЕМІН!» Дженнифер

Менің 14 жастағы Питке 4 апта бойы қатерлі ісікке қарсы май бердім. Мен оған тым көп берсем, ол
кейде «дірілдейді» және мас болады, бірақ мазасыздық жойылғанда, ол күшік сияқты ұйықтайды.

Ол ветеринарлық дәрі -дәрмектерді қабылдаудан бас тартты, біз оның орнына май алдық. Әлі ерте, бірақ
мен оның жетістіктерін жазып жатырмын. Ол майға үйреніп, тәбетті қайта дамытуға бір аптаға жуық
уақыт кетті. Мен қызғанамын, өйткені біз бұл кезеңде оның махаббаты үшін әркімнің әдемі ертегілеріне
май ғана бере аламыз! »

«Менде  әлеуметтік  фобия  (әлеуметтік  мазасыздықтың  бұзылуы  деп  аталады),  депрессия  мен
ұйқысыздық бар. Майды ешқашан алған емеспін, себебі мен оны өзім тұратын жерден таба алмаймын,
сонымен қатар оны өзім өңдеп, шығара алмаймын ... бірақ мен он шақты рет темекі шеккенмін. қазір
ұйықтаймын,  мен  шаршаған  кезде  ұйықтаймын,  менде  «депрессиясыз  өмір  сүретін  ай»  болды,  мен
ешқашан өзімді бақытты сезінбедім (депрессия жоқ) және өмірлік күш-жігеріммен, тіпті ең күшті дәрі-
дәрмектерді  қабылдау (мені  денсаулығымның басқа  проблемаларына  алып келеді)  )  бұл үшін менің
әлеуметтік алаңдаушылығым (фобия) біршама төмендеді  және маған «жоғары» болудың қажеті  жоқ,
егер мен 1 немесе тіпті 2 күн бұрын темекі шегетін болсам, басқа адамдармен сөйлесуім керек еді. ,
қоғамдық  орындарда  болыңыз  (бұл  бұзушылық  мүмкін  емес),  ЕНДІ  ОСЫ  ЕТУГЕ  БОЛАДЫ,  өзін
«қалыпты  адам»  ретінде  қайта  тірідей  сезіндім,  ешқандай  дәрі  олай  жасамады.  Мәселе  мынада,
заңдарға,  шөптердің  басымдылығына,  әлеуметтік  алдын  ала  түсінік  пен  өсімдік  туралы  білмеуге
байланысты,  мен  енді  темекі  шеге  алмаймын,  «жоғары»  болғым  келмейді,  өмірді  шектейтін
мәселелерсіз қайтадан өмір сүргім келеді, анонимді Мен сияқты фобиямен және басқа да бұзылулармен
өмір сүретін адамдар, және менің ойымша, бұл майдың шешімі болуы мүмкін ». Пабло

«Сіз Риктен немесе Дж.Б-дан сұрай аласыз, біз 20-30% сативалы өнімді қолдану мазасыздыққа қатысты
мәселелерді шешудің ең жақсы комбинацияларының бірі екенін анықтадық». Брюстер

-  Біз  дәл  осы себептерге  байланысты  20%THC немесе  одан  жоғары индика-сативалық  кресттермен
жұмыс жасағанды  ұнатамыз. Ең жақсы майлардың әсері өте күшті және седативті, бірақ эйфориялық
және  одан  да  жақсы  афродизиак.  Егер  сіз  пациентке  осындай  әсері  бар  дәрі  берсеңіз,  сіз  оны
қабылдаудан ләззат алатынына сенімді бола аласыз. Кім жасамас еді? Сіз жақсы ұйықтайсыз, ұйқысыз
оянасыз, эйфориямен және біреуді бақытты етуге деген ұмтылысқа толы боласыз. Мұны кім қаламайды?
JB

«Мен  RSO  туралы  күнделікті  білуді  және  оның  адамдарға/  жануарларға  жасаған  жақсылығын
бағалаймын. Егер бұл май олардың айтқандарын орындайтын болса, оны ең биік таудан шырқау керек -
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тыныштандырмаңыз.  Менде  жеке  тәжірибе  болған  жоқ,  бірақ  егер  мен  немесе  маған  қамқорлық
жасайтын адам бізге қажет деп тапса, міндетті түрде болар еді.

Бұл арада мен мүмкіндігінше көп жазбаларды оқыдым. Мен әлі де «Рик Симпсонға рахмет - мені таспен
ұрып тастады, бұл керемет болды, досым» деген жазбаны әлі оқыған жоқпын.

-  Қолдау  көрсеткеніңізге  рахмет,  Дебби  Нолан,  сіз  жақын  арада  дәл  осылай  жазатын  пост
жазатыныңызға  сенімдімін.  Дұрыс  RSO  дозасын  қабылдаған  кезде  денеде  болатын  сезімді  «өте
керемет» деп сипаттауға болады. Немесе өте керемет. Немесе керемет керемет. Бұл сезінуге болатын ең
жағымды сезімдердің бірі, бұл өте табиғи, тыныштандыратын және тыныштандыратын.

Біз  айтқандай,  ең  жақсы  майлар  ішке  қабылдағанда  өте  седативті,  бірақ  эйфориялық  әсерге  ие.
Сондықтан сіз жақсы ұйықтайсыз, содан кейін сіз бала сияқты күліп оянасыз. Ал сіз жақсы ұйықтап,
жымиып оянғанда, сіз жақсы ұйықтамағанға және жымиып оянғанға қарағанда, өзіңізді жақсы сезініп,
демалғаныңыз  жөн.  Ал  сіз  өзіңізді  жақсы  сезініп,  демалған  кезде,  сіздің  денеңіз  логикалық  түрде
сауығып, жақсы жұмыс жасайды. Каннабисті емдейтін ракеталық ғылым жоқ. JB

«Эндоканнабиноид жүйесі биологиялық процестердің алуан түріне әсер ететініне қарамастан (тәбет пен
ұйқы сияқты), сарапшылар оның жалпы функциясы гомеостазды реттеу деп санайды.

Гомеостаз - барлық тірі организмдердің биологиясының негізгі  элементі және тірі қалу үшін қажетті
тұрақты  ішкі  жағдайларды  сақтау  қабілеті  ретінде  сипатталады.  Ауру  -  бұл  эндоканнабиноидты
медициналық қолдану үшін бірегей мақсатқа  айналдыратын гомеостазға  жетудің сәтсіздігінің  кейбір
аспектісінің нәтижесі ».

-Басқаша айтқанда, бәрі тепе-теңдікке байланысты. Жаңалық жоқ. JB

Глаукома, көру қабілетін қалпына келтіру

«Көптеген  жағдайларда  глаукома  мен  оның  әсерін  бақылауға  алуға  болады,  өйткені  қарасораның
көптеген  сорттары  көздің  қысымын  күрт  төмендетеді.  Қарасора  майын  қолданатын  глаукомамен
ауыратын  адамның  көру  қабілетінің  айтарлықтай  жақсарғанын  байқау  сирек  емес.  Көптеген
емделушілерге көзілдірікті  ауыстыруға тура келеді,  себебі олардың ескі  рецепт линзалары қазір тым
күшті.

Сіз қалай ойлайсыз, көз дәрігерлері каннабис туралы айтпайды, бірақ ол кем дегенде 1800 жылдардан
бері тиімді екені белгілі болды ма?
Тағы да,  дұрыс штаммдардан  жасалған  қарасора  майы глаукоманы емдеудің өте  тиімді  әдісі  болып
табылады,  мен  көздің  қысымын  төмендететін  не  жақсы,  не  қауіпсіз  екенін  білемін.  Қарасораның
окулярлық  қысымға  әсері  өте  бұрыннан  белгілі,  бірақ  медициналық  жүйе  қарасораның  глаукомада
қолданылуын талқыламауға тырысады. Өкінішке орай, қазіргі кезде көптеген дәрігерлер емделуден гөрі
ақша  туралы  көбірек  ойлайтын  көрінеді.  Мен  көз  дәрігері  қалай  отыра  алатынын  және  науқастың
ақырындап  соқыр  болып  жатқанын  бақылап,  пациентке  қарасора  олардың  жағдайы  үшін  не  істей
алатынын айтпайтынын түсіндіре  алмаймын.  Өте жиі,  ақырында,  науқастар  өздерінің  дәрігерлерінің
кеңестеріне соқыр сенгендіктен, көру қабілетінен мүлдем айырылады. Науқастың дұрыс көру қабілетін
жоғалтуы көптеген көз дәрігерлері үшін маңызды емес сияқты. Дегенмен, Менің ойымша, олардың бұл
әрекеті  масқара  және  мен  ашкөздіктен  басқа  себепсіз  өз  көзқарасынан  айырылған  адамдарға  қатты
өкінемін ». Рик Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

«Мен бірнеше түн бұрын« қарасора майының »партиясын және сары майдың партиясын жасадым. Мен
ми  ісігі  бар  науқасқа  май  бердім,  майды  қабылдағанға  дейін  ол  соқыр  болып  қалды,  майды
қабылдағаннан кейін бір айдан кейін көру қабілеті толық қалпына келді. Сіз сары майдан бірдей нәтиже
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алмайсыз.  Сіз  майдан  емдік  нәтиже  аласыз,  дегенмен  бұл  май  дәрі  -дәрмектердің  әлдеқайда
шоғырланған түрі, және ол кез келген нәрсеге әсер етеді, заттар таңқаларлық. «Дион

«Ауызша  алынған  анамның  көру  қабілетін  қалпына  келтіреді.  Ол  заңды  түрде  сол  көзінен  соқыр.
Жарақат оны линзасыз қалдырды және бірнеше операциялар оны глаукомамен қалдырды. Ол RSO-да
бір жарым жыл болды, оны күнделікті  қолданады. Ол көзге  макияж жасамайынша,  көру қабілетінің
қаншалықты оралғанын байқамады. Ол 40 жыл бойы осы көздің соқырлығында болды, сондықтан ол
көзді  жабық күйде макияж жасауды үйренді.  Бұл оның жақсы көзіне  қолданудың бірден -бір жолы
болды, ол көзін мүлдем соқыр етіп қалдырды. Жақсы, ол соңғы рет жақсы көзін жұмған кезде, ол соқыр
көзінен шындап қарай бастады. Ол тек қана макияж жасайды, сондықтан оның көру қабілеті  қанша
уақытқа  созылғанына  сенімді  емес,  бірақ  май  үстінде  бір  жылдан  астам  уақыт  болғаннан  кейін  ол
суреттер, түстер, тіпті оның нашар көзінен кейбір нәрселерді оқы! Мен Лэйс чипсінің сөмкесін көтеріп
жүрдім,  ол  үстелдің  арғы бетінен  оқи  алады.  Егер  ол  жаңа  линза  болса,  оның көру  қабілеті  толық
қалпына келеді деп ойлайды. Жаңа линза алу үшін оны органдар донорларының тізіміне енгізу керек-
мен оның сақтандыруы мұндай нәрсені жабатынына сенімді емеспін ! Сондықтан мен тамшылардың
қажеті жоқ деп айтар едім- тұрақты өнім! Енді еміңізді егуге кірісіңіз! Иә, оның глаукоманың дәлелі
жоқ!  »  Линдси  Жаңа  линза  алу  үшін  оны мүшелер  донорларының тізіміне  енгізу  керек-  мен  оның
сақтандыруы мұндай нәрсені қамтитынына сенімді емеспін ! Сондықтан мен тамшылардың қажеті жоқ
деп айтар едім- тұрақты өнім! Енді еміңізді егуге кірісіңіз! Иә, оның глаукоманың дәлелі жоқ! » Линдси
Жаңа линза алу үшін оны органдар донорларының тізіміне енгізу керек- мен оның сақтандыруы мұндай
нәрсені  жабатынына  сенімді  емеспін  !  Сондықтан  мен  тамшылардың  қажеті  жоқ  деп  айтар  едім-
тұрақты өнім! Енді емделуге кірісіңіз! Иә, оның глаукоманың дәлелі жоқ! » Линдси

Сирек кездесетін немесе сирек кездесетін аурулар мен аурулар

Q. Сәлеметсіз бе Рик/ДжБ, сіз сирек кездесетін Порфирия ауруы туралы естідіңіз бе? Егер солай болса,
сіз RSO -мен емделдіңіз бе және нәтижесі қандай болды?

A. Жоқ,  менде жоқ.  Бірақ мен бұл туралы оқығандарыма қарағанда,  майдың емделуіне  немесе  оны
бақылауға  алмауының  себебін  көрмеймін.  Бұл  сирек  кездесетін  және  өте  жағымсыз  жағдайдың
белгілеріне міндетті түрде көмектеседі.

Мен  біздің  сайттағы  протоколды  ұстанатын  едім,  майды  жеп,  суппозиторийлерде  қолданатын  едім
(осылайша ол қанға өтеді). Мен майды тері аурулары/көріністері үшін тұнбада немесе тұзда қолданар
едім (ол барлық қышу мен басқа да ыңғайсыздықты жояды).

Мен екі -үш ай ішінде кем дегенде 60 г жейтін едім, мен ешқандай химиялық заттарды қолданбаймын,
мен Рик Симпсонның нұсқауларын орындадым. Егер 60 г емделмесе немесе бақылауға алмаса, мен тағы
120 г жеймін. Егер бұл қанағаттанарлық нәтиже бермесе, онда мен майды күніне екі -үш грамм немесе
одан  да  көп  мөлшерде  ұрып  -соғуды  бастайтын  едім,  мен  мүмкіндігінше  тезірек  жеймін.  .  Неге?
Өйткені, мұнай сізге көмектеспегенде, сіз одан басқа ештеңе таба алмайтын шығарсыз. Сонымен қатар,
агрессивті ауруларды агрессивті түрде емдеу керек. Жақсы тілектер, JB

«Жақсы жаңалық JB & RICK !!! Мен бүгін емтихан нәтижесін алу үшін дәрігерлерге бардым! Менің
қалқанша  безім  22  жыл  бойы  белсенді  емес  және  емделді.  Мен  тек  бір  ай  бойы  RSO  -ны  толық
қабылдадым, мен тұнбаны тамағыма қарай сүртемін, мен RSO -ны буға айналдырамын! Мен бұған өте
қуаныштымын!

Ол шынымен де керемет дәрігер болды, ол мені осында қолдады және жақсы біледі, мен шынымен де
RSO OIL -ды қолданамын! Дәрігер бола отырып, ол әлі де қалқанша безіне ультра дыбыс шығарып,
түйіндердің бар -жоғын тексергісі келеді! Ультра дыбыс туралы не ойлайсыз?
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Мен бұл майды қалған күндерімде мақтанышпен қабылдаймын, бұл өзімді дұрыс сезінеді, бұл барлық
мәселе! Рецепт бойынша дәрі -дәрмек - ЗАМАН! Менің денсаулығымда көптеген проблемалар бар, мен
оларды осы керемет маймен емдеймін! Ми сабағының 1 типті Чиари ақаулары, менде ауыр карпальды
туннель және тағы басқалар бар!

Мен 45 жастамын, бүгінде мен сезінгендей ұрып -соғу мен ауыруды сезбеймін! Мен 7 ай бұрын миға
ота  жасатқанымды  айттым ба,  мен  операциядан  бері  есірткінің  бауыр жеткіліксіздігіне  байланысты
есірткі қолданған жоқпын! Мен бұл майдың құдайдан екендігінің дәлелі! Мұны біз дәрі ретінде ішуіміз
керек!

JB мен Рикке шын жүректен жасаған барлық ісіңіз үшін рахмет! Қалқанша безінің дәрі -дәрмегі жоқ,
Иә !!!!!!!! ” Марген

- Құттықтаймын, Марген. Ультрадыбысқа келетін болсақ, менің ойымша, сіз жауапты білесіз. Неғұрлым
аз сканерлесе, соны ғана айта аламын.

Мен 22 жыл бойы маған  мұнай  туралы айтпайтын адамға  жақындамайтын  едім,  бірақ  егер  сіз  бұл
адамдар  сізге  әлі  де  бірдеңе  айтады  деп  ойласаңыз,  олармен  сөйлесуге  болады,  егер  сіз  олардың
айтқандары  сізді  шынымен  қызықтырса.  медицина  туралы.  Бірақ  мен  оларға  рұқсат  етер  едім,  тек
осылай  олар  сізге  зиян  тигізбеуі  мүмкін,  өйткені  олар  өздері  таңдаған  таблеткаларды  ішуге
«қажеттілікке» айналдырды.

Ізгі  ниетпен  және  сізге  22  жыл  бойы  сізге  қате  кеңес  беруден  аулақ  болыңыз.  Сіз  олардың
«емдеулерінен» аман қалғаныңызға қуанышты болыңыз, басқаларына сәттілік болмады. JB

«Қарасора майын құтыруды емдеуге қолдануға бола ма?» Аами

- Аами, иә, бірақ бұл науқасты біраз уақыт комада ұстауды қажет етеді, әсіресе өте жоғары мөлшерде
маймен. JB

«Менің  қамқоршымда  науқас  бар,  оның  денесінде  лупус  пен  сынаптан  улану  диагнозы  қойылған.
Шамамен бір жыл өткен соң, үйдегі майды қолданғаннан кейін, сынаптан улану мүлдем жоғалып кетті,
ал Лупус дерлік жойылды. Шаш фолликулалары әр 2 апта сайын оның табысының жаңартулары үшін
оның денесінде нені  және қанша улану бар екенін білу үшін қабылданады.  Табиғи жолмен емдеуге
болатыны таңқаларлық. Бұл қымбатқа түседі, бірақ бәрібір сау және өмір сүруге тұрарлық! » Джесси

«Маған  бастапқы  миелоидты  фиброз  диагнозы  қойылды,  дәрі  -дәрмектерді  қабылдадым,  олар
көмектесті,  бірақ  аурудың күшеюіне,  тәбеттің  болмауына,  қанның  түсуіне,  көкбауырдың ұлғаюына,
ұйқысыздыққа байланысты қанағаттанбады. Бұл дәрі-дәрмекті бір жыл бойы қабылдағаннан кейін және
ешқандай түбегейлі өзгеріс болмағаннан кейін мен RSO-ны қолданып көруді шештім, маймен 1 ай ғана
ауырдым, тәбетім қайтты, қанның саны жоғарылап, тас сияқты ұйықтап жатырмын ». Агуа

«Мен  оны  медициналық  аномалияны  емдеу  үшін  қолданамын  ...  менің  аймағымдағы  бірнеше
ауруханалар  бұл  мүмкін  емес  дейді  ...  бірақ  РСО  таңқаларлық  ...  Мен  денемдегі  VP  шунтты
қабылдамаймын,  менде дәнекер  тінінің  ауруы бар басқа  да  сирек  кездесетін  проблемалар ...  36 күн
ішінде 4 миға операция жасалды, мен есірткі толтырудан бас тарттым ... тек медициналық марихуана,
RSO  және  тыныс  алу  ...  Мен  өмірімде  ешқашан  тез  емделмедім  ...  тіпті  менің  зертханаларым
көрсеткендей Менің денем қатты қиналған, менің ауырсынуым соншалықты жаман емес ... »Кэти

«Төменде 1977 жылы ауыр автокөлік апатына ұшыраған джентльмен туралы айтылған. Ол беттің сал
ауруына шалдыққан, көз жасын ағызатын түтіктер жұмыс істемеген, көз майлау құралдарын қолдануға
мәжбүр болған, бір көзінің көру қабілеті жартылай жоғалған. Сонымен қатар, ол бас сүйегінен жарақат
алды, нәтижесінде есте сақтау қабілеті бұзылды, сөйлеу проблемалары болды. Ол таяқпен жүріп, осы
жылдар бойы азап шегеді. Бұл оның жіберген хабарламасынан. == «Май мені ұялы деңгейде жөндеп
жатыр. Оң жағымдағы тыртықтың бәрі жоғалып кетті! Қазір менің оң көзімнің қозғалысы бар. Мен тіпті
күле аламын, қазір бет әлпеті кетіп бара жатыр. Мұның бәрі соңғы 6 айда болды. Бір кезде ісік ауруынан
мен дозаны бір граммға дейін арттырдым және тәулігіне 11/2 грамм мөлшерледім. Бірнеше ай бұрын
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мен теледидар қарадым, мен мұрнымның оң жағын көре алатынымды түсіндім. Мен мұны 1977 жылдан
бері бірінші рет көрдім. Мен жаттығуды бастадым. Менде қазір толық қозғалыс бар ». Каннабис майы
тек қатерлі ісікке қарсы емес. Корри

Жануарлар - айғақтар

«Мен иттің ісігін RSO көмегімен емдедім ... Бұл үлкен болды, енді ол ӨТТІ !!!!» Андреа

«Менің итімде остерсаркома (сүйек ісігі) бар. Мен оның аяғын бір апта бұрын кесіп тастадым, ол бір
аптадан кейін химиотерапияны бастайды. Оның қатерлі ісігімен әдетте өкпеге таралады, иттердің 95%
бір жыл ішінде өкпе ісігінен өледі. Егер сіздің итіңіз болса, сіз майды қазірден бастап бастар едіңіз,
бірақ  әлі  де  химиотерапия  жасайсыз  ба,  әлде  химиясыз  және  майсыз  ба?  Адамдар  үшін  сіз  күріш
дәнінен, 70 фунттан тұратын иттен бастайсыз, сіз күніне үш рет оның үштен бір бөлігінен бастайсыз ба?
Мұны оқығаныңыз үшін рахмет, мен сіздің жауабыңызды асыға күтемін ». Эда

«Эда, май біздің қымбат итіміз Софиді құтқарды. Ол өліп бара жатты. Итке тез арада майды беріңіз ...
Химио оны өлтіреді. Сізбен дұға ... »Брюстер

«Менде достарымның иті туралы керемет жаңалықтар болды, мен олармен бөліскім келді! Бірнеше ай
бұрын Максимустың артқы аяқтарының бірінде бақылаусыз өсіп келе жатқан ісік болды. Ветеринар
досыма аяғын кесу үшін 3 грандтан жоғары төлеу керектігін айтты, әйтпесе ол таралады, ол бір жыл
ішінде  өледі.  Бұл шамамен 4 ай бұрын болды. Сол кезде  мен оның жоспарланған  операция туралы
статусын көргенде, мен оған хабар жіберіп,  орнына каннабис майын беруді ұсындым. Ол ампутация
сияқты  түбегейлі  және  қайтымсыз  нәрсені  жасамас  бұрын,  табиғи  емді  сынап  көретінін  ойлады.
Бақытымызға орай (және Максимус), ол Калифорнияда тұратындықтан каннабис картасына ие болды.
Сонымен,  ол  каннабис  диспансеріне  барып,  біразын  алды.  Ол  оған  күніне  екі  рет,  бұршақтың
көлеміндей 1 тамшы май берді. Ол бірден оның аз ауыратынын және өзін әлдеқайда жайлы сезінгенін
айтты. Сонымен қатар, оның тамақтану әдеттері қалыпты жағдайға оралды. Бірнеше аптадан кейін ол
ақсап қалмай жүгіре алады, сондықтан ол операциядан бас тартып, табиғи емдеумен қалады. Ол бүгін
ветеринарлық тексеруден үйге келді және оның ісігі толығымен жойылғанын білді. Ісіктің ізі де қалған
жоқ. Ветеринар оған оны қалай емдегенін айтқан кезде қатты таң қалды.

Мәлімет:  Бұл  мен  білетін  3  -ші  ит,  ол  каннабис  майымен  сақталған.  Мен  сондай  -ақ  құтқарылған
көптеген адамдарды білемін. Егер сіз әлі де каннабис қатерлі ісікті емдемейді деп ойласаңыз, онда сіз
оған  назар  аудармадыңыз.  Мен  бірнеше  жыл  бойы  шындықты  білдім  және  каннабистің  майы
сақталмаған ешкімді де, жануарды да, адамды да таппадым ». Лара

«Кейбір балалар лимфома Т-жасушалы CLCT-1 қатерлі ісігі ӨТКЕН! Біз ветеринарға тек үш апта сайын
тестілеу үшін барамыз: КБК кальций деңгейін өлшейді, ал қатерлі ісік жасушаларының қызыл-ақ қан
мөлшерін бақылау үшін FNA. Оған енді дәрі -дәрмек қажет емес, бірақ біз оны өмір бойы қатерлі ісікті
емдейтін Рик Симпсон майында ұстаймыз. Біз ризашыл отбасыбыз ». Кейбір балаларға ғажайып қажет

«Ғажайып оқиға!  Мен денсаулықты сақтау  үшін  RSO жасаймын және  қабылдаймын,  өйткені  менің
отбасымда  қатерлі  ісік  ауруы  көп  болды.  Мен  оны  иттеріме  бере  бастадым,  олардың  екеуінде  де
кішкентай ісіктер бар, ал менің Шетланд шопанында итқұйрықтың дискоидты лупусы бар. Бұл керемет!
Бірнеше апта ішінде иттің ісіктерінің бірі 70% -ға қысқарды, ал қызыл жегі бар екінші ит керемет! Оның
қызыл, ісінген және ауырған мұрны соңғы жылдары алғаш рет емдейді! Мен рецепттерді, стероидтерді,
диетаны қолданып көрдім және ештеңе көмектеспеді. RSO менің итімнің лупусын емдейді, мен білемін,
бұл адамдарға да көмектеседі! «Эшли

«Менің  мысығыма  күніне  2-3  рет  мөлшерлі  1/4  -1/3  дәнді  күріш  берілді,  оның  созылмалы  қабыну
жолдарының жұқпалы ауруларын емдеуге және сүйкімді етуге, егер сұйықтықтар, антибиотиктер мен
дәрі -дәрмектердің көп айналымы мүмкін болмаса, оны шикі диетаға енгізеді. ол қайталанбады. Әрине,
қатерлі ісік кезінде сіз жоғары дозаны қолданар едіңіз. Әдетте мен оларға қатты әсер етпейтін дозаны
табуға  тырысамын -  бұл оларға  ешқашан  зиян  тигізбейді,  бірақ  үй иесі  ұйқысыздықты,  ұстамауды,
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мүмкін аздап масаңдықты байқайды. Әрине, қатерлі ісік ауруы сізді қызықтырмайды - оларды біртіндеп
жоғары дозаларға дейін тезірек өңдеңіз.

Бұл «күтімге» арналған - мысалы, менің көзімді глаукомадан алып тастаған (және керемет) оның басқа
көзінің глаукомаға шалдығу қаупі бар, сондықтан мен оны күніне кем дегенде екі рет маймен емдеп,
жақсы  зат  таптым.  доза  ұстамауды  тудырмайды  және  т.  Мен  оған  ауруды  емдеуге  арналған  көзді
қабылдауға  рұқсат  бердім.  Менің  ойымша,  май  оған  операциядан  кейінгі  ауруға  қарсы  дәрі  -
дәрмектерден гөрі көп көмектесті - 1 -ші немесе 2 -ші күні ол 1-2 рет ветеринарлық дәрі қабылдады,
содан кейін мен тек РСО -ға бардым, операциядан бір күн өткен соң ол қайтадан доп ойнағысы келді
және бақытты қыз болды.  Хлое шын мәнінде  RSO -ны менің  саусағымнан жалап алады -  оны жек
көретін мысығымнан айырмашылығы. ҚАТТЫ КҮЛУ (…)

Мен RSO жануарларды алаңдатады деп ойламаймын - жарық сезімталдығын жоғары дозаларда байқауға
болады.

Мен тіпті RSO -ны өз қалтасында қолдандым - ол өте қартайған және бір күні оянды, ол кенеттен өте
әлсіз болды, мүмкін ол инсульт алған шығар. Мен оған күндіз ұйықтап қалу үшін аз мөлшерде РСО
бердім - сол күні ол оянып кеткендей болды - басын шайқап, менің каннабисті жеген кездегі иттерім
сияқты  әрекет  етіп,  мен  оны  ұйықтап  қалдырдым,  оның  денесі  не  болатынын.  Ең  болмағанда,  ол
ауырмайды немесе қиналмайды - менде оның оянатыны туралы жарты ой бар еді - өкінішке орай ол
қайтыс болды, бірақ оның соңғы күнге дейінгі өмір сапасы өте жақсы болды, сондықтан мен RSO -ның
оған соңғы күні ең жақсысын бергенін сеземін. мүмкін Мен оның ауырмайтынын білемін, ол өте тыныш
ұйықтады, мен білемін, бұл RSO шамалы емес, өйткені ол таңертең және түстен кейін дозаланған, содан
кейін ештеңе жоқ, мен оны кешке қарай ұйықтап жатқанын тексердім. ол оянуы мүмкін еді, бірақ ол
ұйықтағысы келді ».

Уитни - Өмірдің соңына дейін ең жақсы сапасы, бұл мұнай тартылған кезде де маңызды. Рахмет, JB

«Кеше Хлое, менің 8 жасар ұрықтандырушы әйел Хилер түлкі терьерінің бір көзінде глаукома диагнозы
қойылды. Оның 1 көзіндегі қысым өте жоғары болды және ол біржола соқыр болып қалуы мүмкін. Біз
IV сұйықтықтар мен маннитолмен шұғыл емдедік, ол екі дәрі қабылдайды. Қысым біршама төмендеді,
бірақ көп емес, және ол жартылай соқыр өмірге бейімделуді ұнатпайды. Мен оны RSO -мен емдегім
келеді, себебі бұл менің ауыртпалығым үшін керемет болды және мен өзімнің ауырсынуыма сенемін,
мен  майға  сенемін  және  бұл  жерде  айтатын  әңгімелер  керемет.  Мен  Хлояның  екінші  көзінде
глаукомамен ауырғанын қаламаймын және мен зардап шеккен көзде емдеуге болатын нәрсені емдеймін.
Мен үй жануарларына көптеген майдың көмектескенін түсінемін, және егер Хлоэ өзінің көру қабілетін
немесе  тіпті  зардап шеккен көздің  көру қабілетін  қалпына келтірсе,  мен бақытты болар едім ...  Кез
келген көмек немесе кеңес үшін рахмет!

- Уитни, оны жай ғана майға жағыңыз. Кейбір майлар басқаларға қарағанда глаукома үшін жақсы. Бұл
қаншалықты тиімді болатынын білудің ең оңай жолы - таңертең дозаны қабылдау және көзіңізді қарау.
Егер  олар  таза  болса,  басқа  штаммды  немесе  штаммдардың  комбинациясын  іздеңіз,  егер  сізде
тазартатын заттар көп болса, бұл көзішілік қысымды төмендету үшін жақсы штамм. Жақсы тілектер, JB

«Рахмет JB! Кеше мен керемет жетістікке жетіп жатырмыз деп ойладым, көз таза болды (мен оларды
күні бойы шығардым) және оқушы толық ашылмаған, бірақ ол басқа көздің қарашығына сәйкес келмесе
де,  ол  жарыққа  жауап  береді  деп  ойладым,  бірақ  бүгін  таңертең  бәрі  қайтадан  бұлтты.  Мүмкін,
кешегідей  жарқын  жарықта  ол  жақсы  көрінеді  ...  Сіз  оған  дозаны  қанша  және  қаншалықты  жиі
ұсынасыз? Осы уақытқа дейін мен өте аз мөлшерде бұршақ мөлшерін қолдандым, ол небәрі 30 жаста
және бұл оған әсер ететін сияқты, бұл иттер әрқашан сабақтар мен жапырақтар мен қарақұйрықтарды
жегенді, түтінді алуды жақсы көретін, сондықтан мен оның зардап шеккенін айта аламын. маймен де, ол
оған сабақтарды жеген сияқты әсер етеді,  бұл мені  алаңдатпайды,  бірақ мен оның «жұмыс істеуін»
білдіреді деп ойлаймын. Уитни
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-  Уитни,  мен  оған  күніне  екі-үш  рет  жақсы  нәрсе  берер  едім.  Сіз  оған  қаншалықты  тез  кірсеңіз,
соғұрлым  жақсы.  Тіпті  оған  бір  -екі  күн  ұйықтауға  тура  келді,  оған  кім  мән  береді.  Қарасорадан
туындаған кішкене кома зиян келтіре алмайды. JB

«Маған  жақсы естіледі!  Мен мұны бүгін  жасаймын.  Ол кеше  де  әбден  зонды болды.  JB тез  жауап
бергеніңіз үшін рахмет! » Уитни

«Менің итім кеше өсімдіктің бір бөлігін жеді, өйткені ол тауыққа түскі астың майын алып, оның көп
бөлігін жегеннен кейін асқазанға көмектесетінін  білді,  ол ұзақ жүрді,  кейін жоғары көтеріліп,  содан
кейін жайлы демалды. Ыдыста не бар екенін біліңіз - кастрюль жапырақтары. Ақылды ит ». Донна

«Сәлем  JB,  мен  аттарыма  RSO беремін.  Шындығында,  мен  өткен  аптада  менің  ауруыммен қорқып
кеттім, мен оған біздің ISO майының 1/3 граммын бердім, ол соншалықты тоқтап қалды !! Ол седативті
болды.  Сонымен  ...  ол  жылқыларда  жұмыс  істейді  және  егер  грамның  1/3  бөлігі  жылқыда
тыныштандыратын болса, емдік қасиеттерін елестетіп көріңіз. Оның әсерін жою үшін оған шамамен 24
сағат қажет болды. Мен оның ауызша мөлшерін күтім үшін күріш дәніне дейін қысқарттым ». Хизер

«Бұл 70 -ші жылдары FDA каннабис қатерлі ісік жасушаларын өлтіретіні туралы бірінші рет хабарлады
деп ойлаймын ... менің білетінім, менің мысығымның асқазанының қатерлі ісігі жойылған сияқты, ол
қазір жақсы тамақтанады, жаңа котенка сияқты жүгіреді ...» Тони

«Мен  19  жастағы  мысыққа  декарбоксилденген  каннабисті  2011  жылдың  желтоқсанынан  бері  беріп
келемін.  Ол өте летаргиялық,  аққан,  нәжістің  қартаюының белгілері  болды ...  ветеринарияда жұмыс
істеген танысым оған 1/4 аспирин беруді ұсынды. 4 t metamucil  ... мұны бірнеше күн жасады, содан
кейін  каннабисті  сынап көруді  ұйғардым ...  Мен оның дымқыл тамағына әр  екі  күнде аз  мөлшерде
себемін ... ол әлі де бізбен бірге !!! » Лори

«JB, біз оған бірнеше партия жасадық, өйткені біз оны әр 2 ай сайын жаңа топтамамен шығарамыз,
себебі ол күніне 1сс алады. Біз 2 түрлі штамм қолдандық. Ол қазір менің мысығымның қатерлі ісігін
емдеген партияны қолданады ». Чарли

«Мен  сізге  алғыс  айтуым  керек.  Менің  14  жастағы  сүйікті  мысығыма  1  маусымда  қабыршақты
жасушалы карцинома диагнозы қойылды. Мен оны RSO -мен бір аптаның ішінде емдедім! Ветеринар
бұл керемет екенін айтады. Мен оны 8 маусымда оған қайта алып бардым, ол менен бұл мысық па деп
сұрады, себебі аузындағы ісік дерлік жойылды, және ол мені оны тастау үшін қайтып келгенімді толық
күтті. Қазір ол дерлік сауығып кетті. Мен оны қатты жақсы көремін және дәрі -дәрмекті ТЕГІН қалай
дұрыс жасау керектігін айтқаныңыз үшін сізге алғыс айтуға тура келді! »

«Менің  мысығыма  өткен  маусымда  қатерлі  ісіктің«  тез  өсетін,  агрессивті,  емделмейтін,  жұмыс
істемейтін  »түрі  диагнозы  қойылды,  оның  септумында  қабыршақты  жасушалы  карцинома,  ол
естілгендей  ұсқынсыз.  Оған ең көп дегенде  1-3 ай уақыт берілді,  ал менің ветеринарым оны «қазір
жіберуге  рұқсат  ет»  деп ақырын ұсынды.  Мен жылап,  ойланып,  оның өлгенін  көре алмайтынымды
шештім.  Мен  Интернетке  кірдім,  онкологиялық  ауруларды  емдейтін  көптеген  дәрі  -дәрмектер  бар
екенін білдім. Оған көптеген қоспалар беруді бастады. Т. Ісік ақыры мұрнының екінші жағына қарай өсе
бастады, ал желтоқсанда ол төмен қарай бастады. Мен ойладым, жарайды, қазір уақыт келді.

Содан кейін мен каннабисті және оның қатерлі ісікті қалай өлтіретінін білдім. Ұзын сөздің қысқасы, Тед
RSO -ны желтоқсаннан бастап қабылдайды. Кішкене дозаны дұрыс алу бастапқыда біраз жағдай болды,
себебі ол мысық. Және адамнан әлдеқайда кіші. Ол әлдеқайда жақсы ұйықтап жатыр, ұйықтағанда оның
тыныс алуы жақсарады, тәбеті  бұрынғыдай болмаса да қайта  оралды. Мұның бәрі  саяхат,  және мен
оның қалай аяқталатынын білмеймін.

Алайда, ісік өте баяу болса да, тегістелетін сияқты. Менің ойымша, егер бұл қатерлі ісік болмаса, ол
бірнеше ай бұрын жазылып кетер еді. Менің ветеринар оның жағдайын көріп, қатты қуанды. Сондықтан
мен  оны  күн  сайын  қабылдаймын  және  сол  күндердің  көпшілігі  жақсы  күндер  болып  көрінетініне
қуаныштымын. Оның максималды жарамдылық мерзімі өткен қыркүйек болды, сондықтан ол жақсы ».
Анн-Мари Лейдл
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«Алақай!!!! Менде де каннабистің котяты бар. Каннабистің жоғары сұрыпты майы мені ветеринарларға
4800  доллар  төлеуге  мәжбүр етті  ...  Мен айтайын  дегенім  ...  ісікті  алып тастау  үшін  мысығымның
құлағына операция жасаңыз. Каннабис котяты мен каннинаға қайырлы күн! » LinZy

«RSO-иш заты  40  фунт  иттің  өмірін  сақтап  қалды-бұл  көршісінің  қатып  қалуына  қарсы мас  күйде
болған менің итімді құтқару үшін RSO-ға ұқсас этилден алынған май. Ветеринар телефон арқылы оның
тым кеш аяқталғанын және эвтанизацияға дейін 40 минуттық жолда аман қалмайтынын айтты, мен оған
жайлы болуға кеңес бердім.

Менің адал серігімнің аузынан көбік пайда болды, жиі ұстамалар болды, қатты қызып кетті, тамағының
ісіп кеткені соншалық, ол әрең дем алып, есінен танып қалды. - өлетіні сөзсіз.

Оның бұл дүниеден өтуін жеңілдетуге тырысып, мен 1/2 шай қасық сары майға қыздырдым және ісінген
тамағындағы  саңылауды  итеріп,  тамағыма  саусағыммен  толтырдым.  Он  минуттан  кейін  ол  аузын
ашытпады, қызуы бұзылды, қалыпты тыныс алды, барлық тырысулар мен ұстамалар тоқтады.

Ол суды ынтамен ішті, содан кейін 12 сағат ұйықтады және оянған соң бірнеше минут ішінде жүгіріп,
ойнаған  сияқты  көрінді.  Мен  ветеринарға  айтып,  оқиғаны  кейс  -стадиде  жариялауды  өтіндім,  ол
каннабистің иттерге улы екенін айтып бас тартты! » Алан

«Біз оны ұстамасы бар 14 жасар чихуахуада қолданамыз. Бірнеше ай бұрын біз оны ұзаққа созылмайды
деп ойладық, сондықтан мен майды сынап көрмеу керек деп ойладым. Бір күнде ол жаңа ит сияқты
болды! Ол жақсы тамақтанып, көңілді және ойнағысы келді! Бұл материал шынымен де көп нәрсеге
жарайды! » Минди

«Бізге  өте  үлкен  адам  таптап  кеткен  күшік  келді.  Ол  ойыншық чихуахуа,  оның төменгі  жартысын
жабатын төрт -төрт дюймдік жүні бар. Ол қатты ауырып, суықтай бастады, сондықтан мен көз жасымды
сынау оған қатты зиян тигізбеуі мүмкін деп шештім.

Мен оған алғаш рет мөлшер берген кезде, ол басын әрең қозғады. Мен сізге айтуға өте қуаныштымын,
аптасына күніне үш рет көз жасын төгіп,  бақытты, сау және жұмсақ бөксе. Бізді шындықты ашқаны
үшін Рик пен Джейбге рахмет. Әйелім екеуміздің көз жасымыз оны құтқарды деп сенеміз.

Ұмытпасам,  мен  күніне  3  рет  бір  фунтқа  жетпейтін  ойыншық  хихуахуаны  RSO  граммымен
мөлшерлегенмін. Бұл бір фунтқа жетпейтін күшікке күніне 3 грамм және 300 фунттан асатын баланың
аяқ басуына байланысты өлім алдында. Егер каннабис шынымен улы болса, каймана әлі де бізбен бірге
болмайтын еді, жаңғақ жүгіріп, арамшөптердің түтініне секірді ».

«Біздің  13 жасар баламызға артқы аяғы мен жамбас буынының артритіне  көмектесу үшін бердім ...
таңқаларлық, бізде көктемгі ит қана емес, сонымен қатар 4 күшік те болды. Ешқандай жағдайда ол әлі
де литрге ие болмауы керек еді, және бәрі сау және керемет! RSO -ны жақсы көріңіз! » Джули

«Менің  итімде  тері  ауруы  болды  (оның  жүнін  жұлып  алған  бөртпе)  және  қайталанатын  құлақ
инфекциясы. Менде RSO жоқ, бірақ оған досым жасаған тұнбаны берді. Оның жүні өсіп, құлақ ауруы
басылды. Егер тұнбалар жақсы жұмыс істесе, мен RSO -мен оны толық емдей аламын деп ойлаймын.
Мен айтар едім, иә, RSO иттің қатерлі ісігінде де адамдар сияқты жұмыс істейді. Рик сізге де, сізге де
батасын берсін, JB ». Бетт

- Рахмет, Бетте. Сіздің ойыңыз логикалық және дұрыс. Жануарларда метаболизм тез жүреді, сондықтан
май  оларды емдегеннен  әлдеқайда  тез  емдейді.  Жануарларды  маймен  емдеу  -  бұл  рахат,  олар  оны
қабылдағанды жақсы көреді. JB

«Мен оны иттерімде қолданамын. Бізден әлдеқайда аз. Менде 12 жасар бала жүгіріп кетті, жамбасын
алып тастауға тура келді. Ауыстырылмады ... жойылды! 4 апта ішінде ...

Операциядан ешқандай тыртық жоқ, серуендеу, әлі ақсап тұру, бірақ бәрі жақсы айналады, мен майды
аурудың орнына қолдандым ...  Бұл өте жақсы жұмыс істеді!  (...)  Менде 9 жасар Ротти жүрегі  құрт,
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қорқынышты аллергия, энергиясы өте төмен және құйрығынан шашы түсіп қалған. Оны бүгіннен бастап
... 10 жасар 3 ісігі бар хихуахуаны құтқарды, мен білемін, бұл оны түзетеді !!! «Долли Дурбин

«RSO OIL ит печеньесі және оның аяғындағы қатерлі ісікке жергілікті жақпа жағылған, бұл доллардың
1/2  өлшемі.  Ол  орнынан  тұрып  жылай  бастады,  оның  дірілі  нашар  болды.  Мен  RSO  -ның  жұмыс
істейтінін білдім ... Келесі күні ол жыламай, дірілдемей орнынан тұрды, ол бірнеше күннен кейін өзінің
кішкентай досы егеуқұйрық терьерімен бірге аулада жүгірді. Бұл 6 ай бұрын болды. Ол қазір 12 жаста
емес, 6 жастағы ит сияқты. Бұл мен соңғы 2 жылда куә болған көптеген оқиғалардың бірі.

Менің әңгімем әлдеқайда ұзақ ...  RSO менің өмірімді  сақтап қалды. Опиат жоқ. Және көп жағдайда
ауырсыну аз. Рахмет Рик Симпсон ... Сізге бейбітшілік болсын ». Рон Янгблуд

Q. Құрметті достар, бұл сізді жақсы табады деп үміттенемін. Мен денемнің оң жағында өсіп келе жатқан
ісіктерге арналған 8 жастағы 40 фунт итке RSO беремін. Бүгін оның алғашқы емделу күні, ол нокаутқа
түсіп,  ұйықтап  жатыр.  Мен оған күріштің  мөлшерін  бердім.  Бұл тым көп пе?  Қанша уақытқа  және
қаншалықты жиі ұсынар едіңіз

Мен саған май беремін бе? Мен өзім майдың үстіндемін. Уақыт өткен сайын мен «биікке» үйреніп бара
жатырмын. Мен келесі айда ота жасауым керек, мен ауыруым мен қалпына келуім үшін RSO қолдануды
жоспарлап отырмын. Егер мен мұны істей алсам, мен өмір бойы өмір сүремін. Береке ~ Үлкен рахмет

А. Кэтрин, егер мүмкін болса, мен операцияны кейінге қалдырар едім, егер сіз күніне үш рет 180 грамм
май (немесе одан да көп мөлшерде) жегенше. Егер сіз оған қазір алған нәрсесі ұнамайды деп ойласаңыз,
итке оның жартысын беріңіз. Ұйықтау - бұл емделу процесінің бір бөлігі, бұл алаңдататын ештеңе жоқ
және  бұл майдың тыныштандыратындығының белгісі,  бұл сіз  қалаған  нәрсе.  Неғұрлым күшті  және
седативті болса, соғұрлым жақсы. Жақсы тілектер, JB

«Сізге менің сүйегімнің қатерлі ісігі диагнозы қойылған итімнің жаңартылуын жіберемін. 1 маусымда
жеті  ай  болды,  соңғы  рентгенограммада  өкпеге  таралмаған.  Олар  аяқтың  ісік  аймағының  жанында
бұзылмайтын үзіліс тапты, олар не істеу керектігін білмейді. Әдетте бұл иттерде үзіліс болса, оларды
жерге қою керек. Олар Zometa деп аталатын препараттың ай сайынғы инфузиясы оны сақтайды деген
қорытындыға  келді,  сондықтан  олар  оны  сотта  жалғастырады,  ал  ол  ай  сайын  Zometa  инфузиясын
алады. Бірақ қатерлі ісік таралмайды және олар 7 ай бұрын болған ісікті көтере алмайды. Сіз білгіңіз
келеді деп ойладым. Бұл қатерлі ісік әдетте диагноз қойылғаннан кейін 4-6 ай ішінде иттің өмірін алады.
Міне, ол 7 ай, қатерлі ісік таралмайды. Сынбаған, бірақ әлі де ештеңе жоқ сияқты жүру ». Линда

«9 аптадан кейін менің итімдегі тері ісігі  толығымен жойылды !! Өмірді тексеру үшін күтім дозасы.
Менің ойымша,  бұл оған ыңғайлы ғана емес,  сонымен бірге ұзақ өмір.  RS & JB БЕРЕКЕСІ !!  >  ;-)
»Гоблин

«Менің  итім  3  апта  өмір  сүрді.  Оның тұқымды  питбуль  денесінде  жаппай  жасушалық  ісіктер  ...  3
аптадан кейін ісіктер ISO/RSO бойынша кішірейеді. Мен серт беремін. Ол өзін мас күйінде бірнеше рет
ұрды, бірақ мен мұның жақсы екенін білдім. Ол әлі де солай. Олар жоғалып кетсе де, мен оны емші
қыламын. Мен сені жақсы көремін, JB және Рик ». Bocaj

«Мен 14 жастағы Питке 4 апта бойы қатерлі ісікке қарсы май бердім. Мен оған тым көп берсем, ол
кейде сәл «дірілдейді» және мас болады, бірақ мазасыздық жойылғанда, ол күшік сияқты ұйықтайды.
Ол ветеринарлық дәрі -дәрмектерді қабылдаудан бас тартты, біз оның орнына май алдық. Әлі ерте, бірақ
мен оның жетістіктерін жазып жатырмын. Ол майға үйреніп, тәбетті қайта дамытуға бір аптаға жуық
уақыт кетті. Мен қызғанамын, өйткені бұл кезеңде біз оған тек қана май бере аламыз. Барлығының әдемі
әңгімелерін жақсы көріңіз! » Жанин

«Мен иттің RSO әсерін бірінші қолымен көрдім ... Алғашқы күндері Руби (12 жасар ит) ауырып, сәл
дірілдеп  тұрды,  егер  бұл  мәселеге  күмәнмен  қарайтын  болсаңыз,  алаңдаушылық  тудыратын
симптомдар. Сіз 1 ай емделесіз, ал ит өмірге толы секіреді, баспалдақпен секіреді, төсекке секіреді және
орындықтар  үнемі  энергияға  толы.  Бұрын  көздер  сулы  және  сұр  жабындымен  қалыпты  жағдайға
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оралды. Руби аяғының ішкі бөлігінде ұзақ жылдар бойы өсіп тұрды, енді май жегеннен кейін ол құлап
кете жаздады !!!

Рик Симпсон xxx бұл майды жарылқағаны үшін, ол шынымен де жұмыс істейді,  неге олай емес деп
айтатын айғақтар жоқ? .. » Бретт

«Бүгін менің итімді RSO (Rick Simpson Oil) емдеуге арналған 3 -ші күн, ол көптеген ауыр ауруларды
емдеуге арналған каннабис концентраты. Ол 13 жаста және шамамен 7 ай бұрын, ол қатты тітіркенуді
тудыратын нәрсе алды, үлкен шырышты және кейбір күндері ол летаргиялық болды. Оны интернеттен
қарап, «питомник жөтел немесе ит суық» деді, сондықтан менде антибиотиктер болды және оны курсқа
бастадым. Мүлдем көмектеспеді, сондықтан біз оны ветеринарға апардық.

Әрине, олар қан анализі, рентген және шырышты скрининг жасағысы келді. Шамамен 500 ветеринарлық
есепшот, мен одан бас тарттым, сондықтан біз оны кең антибиотиктен бастадық, ол оған бір ай ішінде
де әсер етпеді. Оны қабылдады және тағы екі күшті антибиотик алды, олар бір ай бойы діни жолмен
жүрді. Оған да тиіскен жоқ!

Содан кейін ветеринар фунгицидтік дәрі -дәрмектерді қолданып көрді ... Әлі де оның ауруына тиіскен
жоқ !! 13 жастағы итке жұмсаудың нені ақтау керектігін анықтау қиын ... Сондықтан мен оның денесін
қалпына келтіру үшін бір ай бұрын барлық дәрі -дәрмектерді тоқтаттым және оны 3 күн бұрын RSO -да
бастадым, барлығы 6 ем. мүлде жаңа ит!

Ешқандай  жөтел,  жөтел  жоқ,  оның  манифесті  бар,  және  біз  жалпы  жақсарғанын  байқадық.  Нағыз
сенбейтін. Менің жеке тәжірибемнен бұл керемет сюрреалистік дәрі екенін растай аламын. Сізге шын
жүректен рахмет! » Аман қалу

«Менің итім - 13 жастағы бельгиялық шопан. Бірнеше жыл бұрын оның жағында кішкентай түйін пайда
болды. Бірнеше ай бұрын ол кенеттен қорқынышты қарқынмен өсе бастады. Өкінішке орай, оған қатерлі
ісік диагнозы қойылды. Тексеру кезінде ол көп болды. Оның басқа да проблемалары болды ... Негізінен
артрит  пен  жамбас  дисфазиясы.  Операция  мүмкін  емес  еді,  өйткені  оның анестезиядан  аман  қалуы
күмәнді  еді.  Мен  оның  қиналғанын  көруге  шыдай  алмадым  ...  ол  әрең  жүрді  және  тамақтануды
тоқтатты. Мен оған көмектесудің соңғы әрекеті ретінде оған каннабис майын беруге тырысамын деп
шештім.  Менің  серіктесім  Пэт  екеуміз  оған  кішкене  мөлшерде  (күріш  дәнінің  көлеміндей)  печенье
бердік. Бұл оған шынымен әсер етті ... ол аяғынан тұрмай, бірнеше сағат ұйықтады.

Біз келесі  бірнеше күн ішінде дозаны өзгерттік және оның тәбеті  бірден жақсарғанын байқадық.  Ол
сондай -ақ әлдеқайда жеңіл жүре бастады және оның көзқарасы әлдеқайда жарқын болды. Күндер өткен
сайын біз оның дозасын біртіндеп арттырдық. 3 апта болды, мен оны бір ит ретінде танымадым. Ол
бақытты! Құйрығын бұлғау, ойнақы, тамақтану, ең жақсысы - бұл ісік - біз майға кіріспес бұрын болған
көлемнің  жартысы  !!!!  Мен  оның  емін  жалғастырамын  (біз  өз  мұнайымызды  жеткізе  алатын
бақыттыбыз)  және  сізді  хабардар  етіп  отырамын.  Мен  бұл  ісіктердің  толық  жойылатынын
күтемін !!!!!!!! ” Джози

«Менің көршім бар, оған бір ай ішінде оның итіндегі ісікті сәтті алып тастады, оған дәрі берді. Рик
олардың метаболизмі өте жоғары, сондықтан олар бізден әлдеқайда тез жақсарады деп айтқандықтан,
өте аз мөлшерде жүре беріңіз ». Кови

«Мен ұйқы безінің қатерлі ісігінен туындаған инсулемадан емделдім. Қараңыз, сіздің «жүнді отбасы»
сізге қажет. Міне, Гүл емделу кезінде, оның көзі сәл қиық, тыныш ұйықтауға дайын ..! » Хемпи

«Иә, мен мысығымды онкологиялық аурудан емдедім, ветеринар оны жұмыстан шығарыңыз деді. Оған
май беріңіз, 10 күн ішінде өлімге әкелетін ісік жойылды! Ветеринар бұл керемет екенін айтты! » Чарли

«ҚҰДАЙ JB мен Рик Симпсонды саған ең мұқтаж адамдарға адалдығың үшін жарылқасын. Мен өзім
білетін  адамдарға  мұқтаж  адамдарға  көмектесу  үшін  қолымнан  келгенше  жасаймын.  Менің  қызым
итінің ісігіне арматурадан кішкене бұйым жасады. Төрт күн қолданған кезде ол құлап бара жатқандай
көрінетінін айтты. Мен әлі де соңғы нәтижені күтемін. ҚҰДАЙ химик алдында! » Грег
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Өмір сапасы

Қарасора майы өмір сүру ұзақтығын жақсарта ала ма?

«Егер біз  барлығымыз қарасора майының аз мөлшерін үнемі қолданатын болсақ,  онда біз  ұзақ өмір
сүретінімізге және денсаулығымыз мықты болатынына сенімдімін.  Ұзақ өмір сүру адамзат үшін өте
пайдалы болар еді, өйткені бұл керемет талант иелеріне көп нәрсеге қол жеткізуге мүмкіндік береді.
Қазіргі  әлемде  жиі  адам  өз  ісін  жақсы  меңгереді  және  олар  мансабын  тоқтататын  медициналық
проблемаларға тап болады.

Біздің түрлеріміз жоғары деңгейге көтерілуі  үшін біздің қабілеттеріміз бен ой -өрістерімізді  кеңейту
үшін бәрімізге өмір деп аталатын тәжірибе берілді. Сонымен қатар, бізге денемізді аурулардан сақтау
үшін де, қорғау үшін де осы керемет өсімдік берілді. Адамзат баласы бұл өсімдіктің емдік мүмкіндігін
бұдан  былай елемейтінін  түсіну  мүмкін  емес.  Қарасораның емдік  қасиеттері  туралы шындыққа  қол
жеткізілгеннен кейін, егер біз бұл дәрі -дәрмекті тегін қолдануды дереу талап етпесек, біз өзімізге де,
жақындарымызға да өз міндеттерімізден бас тартатын болар едік.

Егер сіз немесе осы жердегі кез келген адам денсаулығыңыз жақсы жағдайда ұзақ өмір сүргіңіз келсе,
біз мүмкін болатын әлеуетке жету үшін мен өз еркімізді бізге жүктеуге немесе тырысуға құқығымыз бар
деп ойлаймын. кез келген адамды осы өсімдікті дәрілік мақсатта қолданудан бас тартуға мәжбүрлеу.
Өмір өмірден тұруы керек болғандықтан, енді сіз қажетсіз азаптан аулақ болудың жолын таптыңыз, мен
сізге ұзақ өмір мен мықты денсаулық тілеймін.

Сізге көптеген адамдардың: «Бұл жұмыс істемейді, ештеңе көмектеспейді. Дәрігер мен өмір бойы 
осы аурумен ауыратынымды айтты ... »

Науқастардың көпшілігі маған медициналық жағдаймен келді, олардың дәрігерлері емдей алмады, және
олар өз жағдайларын үмітсіз деп есептеді. Көбінесе адамдарда ненің дұрыс еместігі туралы диагноз жоқ,
себебі дәрігерлер оларға жауап бере алмады. Мен май берген бұл пациенттердің көпшілігі қарасораны
емдеуге  тырысқанша  олардың жағдайына  көмектесе  алатынына  сенбеді.  Мен мыңдаған  адамдармен
байланыста болдым, олар бұл дәрі -дәрмектің олардың жағдайына қалай әсер еткеніне таң қалды. Егер
қарасора майы сіздің жағдайыңызды емдей алмаса, сіз бұл майды ең жақсы бақылау құралынан табасыз.

Дәрігерлер бізге көптеген аурулар мен жағдайлардың емделмейтінін айтуды ұнатады, бірақ бұл дәрі
дәрігерлердің пікіріне аз көңіл бөледі және көбінесе медициналық кереметтер деп есептеледі. Егер сізде
медициналық проблемалар болса, майды қолданып көріңіз, сонда сіз өзіңіз жасай алатын кереметтерді
көре аласыз.

Адамдарды кендірге негізделген дәрі-дәрмектермен қамтамасыз етпеудің мағынасы бар ма?

Қарасораны халыққа дәрілік қолдануға тыйым салудың мүлде мағынасы жоқ, ал шын мәнінде мұндай
әрекетке ешкімнің құқығы жоқ. Қарасораның алғаш рет тыйым салынуының бірден -бір себебі, ол үлкен
ақша мәселесіне үлкен қауіп төндірді.  Жер шарындағы ең емдік өсімдіктің дәрілік қолданылуын бұл
планетада  тұратындарға  шектеуді  адамзатқа  қарсы  қылмыс  деп  атауға  болады.  Қазіргі  уақытта
үкіметтер есірткі  компаниялары бар бай достарына өз  жолдарын беруге  әлі  де  дайын сияқты,  бірақ
соңында олар бұл дәрі туралы шындықты айта алмайды.

Қарасора негізгі медицинаға оралғанда, ол тегін дәрілік қолдануға қарсы болған барлық жемқорлықты
жояды. Бұл өсімдік тез арада емделетін ең керемет өсімдік ретінде танылады және одан шығарылатын
дәрі  -дәрмектер  медицинаның  бетін  түбегейлі  өзгертеді.  Көп  ұзамай  жұртшылық  дәрі  -дәрмек  деп
атайтын химиялық заттар мен уларды қабылдамайды және олар осы табиғи  затты қолдануды талап
етеді, сондықтан олар өздерін сауықтырады.
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Қалай ойлайсыз, құқық қорғау органдарындағы адамдар ерте ме, кеш пе бұл дәрі -дәрмектің 
өздеріне қажет болуы мүмкін екенін түсінбейді ме?

Құқық қорғау органдарындағы көптеген адамдар қарасора дәрі -дәрмегінің жұмыс істейтінін біледі және
олардың емдік қолдануға кедергі келтіруге құқығы жоқ екенін түсінуі керек. Шын мәнінде, мен бұл дәрі
-дәрмекті біздің қоғамның полициясына қызмет ететіндердің көпшілігіне жеткіздім. RCMP офицерлері
тіпті емделу үшін емделушілерді жіберді, олар қатерлі ісік ауруынан қайтыс болды, сондықтан көптеген
офицерлер  бұл  табиғи  зат  жұмыс  істейтінін  біледі.  Полицияның  ауруға  қатысты  бізден  еш
айырмашылығы жоқ, олар да қатерлі ісіктен және басқа да ауыр жағдайлардан қорқады.

Полицияға  біздің  үкіметтің  қарасора медицинасына қатысты саясаты оларды және олардың отбасын
өлтіріп жатқанын түсіну қиынға соғады. Полиция қызметкерлерінің көпшілігі қарасорадан дәрі -дәрмек
қолданатындарға қарсы жүргізілген рейдтерге қатысты өздерінің қателіктерін жоюға тырысады. Бірақ
бұл Гитлердің өлім лагерлерінде жұмыс істегендер дәл сол жолмен жүрді және бұл олардың мінез -
құлқын ақтамады, сонымен қатар қазіргі полиция күштерінің мінез -құлқын ақтамады.

Полиция не істеп жатқанын түсінетін уақыт келді. Полиция қызметкерлері бұл дәрі -дәрмекті өндіру
үшін жер бетіндегі ең емдік өсімдіктерді өсіруді жұртшылық дұрыс емес деп санай ма? Немесе өлетін
және емдеуге мұқтаж жақын адамы болса,  олар өздері  бұл майды іздемей ме? Мен олар күтеді  деп
ойлаймын, сондықтан полицейлер нағыз қылмыскерлерге қаруын көрсететін уақыт келді.

Қарасораның халыққа қолданылуын жоққа шығару қылмыс болып табылады және полиция қарасораны
дәрілік қажеттіліктерге қолдануға қарсы қабылданған заңдардың орындалуын тоқтатуы керек. Қарасора
- бұл табиғи зиянсыз емдік өсімдік. Полиция немесе басқа біреулер денсаулығының ауыр мәселесі бар
адамды  осы  затты  тегін  пайдалануға  рұқсаттан  айыруға  құқығымыз  бар  деп  қалай  ойлайды?  Рик
Симпсон, қарасора: Ең дәрілік өсімдік

Неліктен RSO деп аталады?

«Рик оны RSO деп  атаған  жоқ,  басқалары жасады.  Бұл жақсы термин,  себебі  ол  адамдарды Риктің
әдістері мен материалдары туралы ақпаратқа жетелейді.  Рик өзінің әдістері мен ұсынылған бастапқы
материалдық қасиеттері Phoenix Tears немесе RSO емес деп аталатын адамдарды мазалайды. Ол өзінің
емделушілерді  емдеудегі  үлкен  тәжірибесінде  не  жұмыс  істегенін  біледі  және  ол  өте  жақсы
науқастардың сол атпен «жақсы болуы мүмкін» емес, өз білгенін алатынына көз жеткізгісі  келеді ...
»Матай

«Егер Рик пен оның видеосы болмаса, мен оның қатерлі ісікті емдейтінін білмес едім ... мен шамамен 27
жыл қолданушы және өсіруші  болсам да,  оның осы қасиеттері  бар екенін білмедім ...  енді  мен Рик
Симпсонның арқасында. .. және оның батылдығы мен ашықтығы болмаса, біз бәріміз қараңғыда өмір
сүретін  едік  ...  сондықтан  мен  RSO -  бұл  мұнайдың  жақсы  атауы  деп  ойлаймын ...  бірақ  RSO RS
нұсқауларына сәйкес жасалуы керек ... жоқ кейбір иістер жақсы нәрсені түсінеді ... егер ол сынбаса -
түзетпеңіз ». Питер

«Джек Херер оны Rick Simpson Oil немесе RSO деп атай бастады. Рик мұны осылай атағысы келмеді
және  оны  бұл  жақсы  идея  екеніне  сендіру  үшін  біраз  уақыт  қажет  болды.  Бұл  жерде
қарасора/каннабистің көптеген майлары бар және май немесе сығынды алудың көптеген әдістері бар
және көптеген науқастар май немесе сапасыз сығындыларды сатып алданған.

RSO белгілі бір әдіспен, нақты материалдардан және белгілі бір жолмен шығарылады, сондықтан оны
не деп атаған жөн - RSO. RSO BHO емес (бутан бал майы), RSO декарбоксилденген және өте күшті
және седативті. Ең жақсы RSO-95-98% THC, 1-2% CBD және өте күшті және седативті. Экстракцияның
басқа  түрлерінің  көпшілігінде  декарбоксилденбеген  және  өте  күшті  май қажет емес,  ол  көп еңбекті
қажет етеді. Біз әдетте каннабистің көп мөлшерін өңдейміз және Риктің әдісі каннабистің көп мөлшерін
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өңдеуге өте тиімді  және жеңілдетілген.  Сіз  бір фунт каннабисті  өңдеп,  майды екі  сағаттан аз уақыт
ішінде өндіре аласыз, оны әлемнің көп бөлігінде табу оңай. Науқас күтпеуі үшін дәрі -дәрмекті тезірек
жасау керек. «JB

«Мен оның қалай аталатынына мән бермеймін !!! Өтінемін, қалағаныңызша қоңырау шалыңыз, бірақ
мыңдаған адамдардың өмірін сақтап қалған және бүкіл өмірін хабар таратуға берген Рик сияқты адамды
қоқысқа тастамаңыз. Бұл дұрыс емес !! » Донна

«Мен оны үнемі« қарасора майы »деп атаймын, өйткені бұл сөздікте, бұл каннабис үшін тағы бір сөз.
Бұл көне термин, бірақ дұрыс термин кем емес. Оның не айтып отырғанын бәріміз білеміз ». Дион

«Сиқыр  трихоманың  глобулярлы  басында.  THC  зауытта  басқа  жерде  жоқ.  Зауыт  репродуктивті
бөліктерін  қорғау үшін THC шығарады.  Бұл бөліктерге,  бүршіктерге  жақындаған сайын трихомалар
соғұрлым көп болады. Сондықтан бүршіктерде ең көп дәрі бар. Бұл болжам емес, ғылым. Рик, маған ең
жақсы май жасауға шабыт бергені үшін тағы да рахмет. Әдемі мөлдір кәріптас майы ». Тони

«Жүгері сияқты? Біз бәріміз JB -мен келіспейміз. Арзан болса жақсы болар еді, бірақ қазір ». Рик

- Рик, егер мыңдаған гектар алқаптарда каннабис өсірілетін болса, сіз оған қанша төлегіңіз келеді? Бір
келі 20 доллар? Немесе аз ба?

Сіз граммнан гөрі тонна каннабисті ойлауды бастауыңыз керек. Мұнайға сұраныс соншалықты үлкен
болады, сондықтан барлық өсімдікті  тек «медициналық жылыжайларда» өсіру мүмкін болмайды. Ең
күшті  және  тыныштандыратын  штаммдарды бүкіл  әлем бойынша  миллиондаған  гектар  жерге  өсіру
керек.

Мысалы,  ханымдар  майды  терімен  және  әжімдермен  емдеуге  болатынын  түсінгенде,  олар  барлық
косметикалық өнімдеріне ең жақсы майдың 20-30% -ын алады және кенеттен миллиондаған тоннаға
сұраныс  пайда  болады.  тек  косметикаға  арналған  ең  жақсы  май.  Содан  кейін  ауруханаларға  тағы
бірнеше миллион тонна май қосыңыз.

Бір келі май алу үшін сізге 5-8 келі құрғақ бүршік қажет. Бір келі майдан 5 келі косметикалық өнім
шығады,  яғни 50 г  тұз/крем/лосьон/ерін  далабы/бет кремі/сусабын қосылған 100 банка.  Қарасорадан
жасалған жүз банкадан жасалған кремдер/кремдер/лосьондар/далаптар/бет  кремдері/сусабындар -  бұл
ештеңе емес,  сіз  оны бір күнде оңай бере аласыз,  сіз  әрқашан оларды қолдана алатын адамды таба
аласыз.

Тағы да, граммен емес, тоннамен ойлауды бастаңыз. Мен білемін, қазіргі бағалар әлдеқайда жоғары.
Мен оларға риза емеспін, мен даладан құрғақ көкөніс бағасының келісін шамамен 10-20 долларға дейін
алу  үшін  барлығын  жасаймын.  Өйткені  бұл  баға  бүкіл  әлем  бойынша  миллиондаған  фермерлерді
жұмыспен және жақсы жұмыспен қамтамасыз етеді.  Және бұл біздің барлығымыздың өмірімізге өте
жақсы өзгерістер әкеледі. JB

«Рик Симпсон Ойлдың айналасында  болып жатқан  оқиғалардың көпшілігін  қорытындылауға  рұқсат
етіңіз. Нұсқау адамдарға A, B, C және D нұсқаларын береді. Адамдар оларды оқиды және сұрайды - егер
мен A жасамасам, B, C және D әлі де жұмыс істей ме? Егер мен B жасамасам, A, C және D бәрібір
жұмыс жасай ма? Егер мен C жасамасам, A, B және D жұмыс істей ме? Егер мен D жасамасам, A, B
және C бәрібір жұмыс істейді  ме? Ал егер мен A, B, C және D жасасам, басқаша, ол бәрібір нақты
нәрсені шығарады ма?

Жалпы жауап: жоқ, болмайды. Егер сіз RSO шығарғыңыз келсе, сөздің нұсқауларын орындаңыз. Егер
сіз басқа өнім шығарғыңыз келсе, басқа нұсқауларды орындаңыз. Өтінемін, егер сіз майдың басқа түрін
өндірсеңіз  және  емдеу  нәтиже  бермесе  және  науқастың  қажетсіз  өлімімен  аяқталса,  бізді
жауапкершілікке тартпаңыз.

Егер сіз A, B, C және D жасасаңыз, май мүмкіндігінше жақсы жұмыс істейді. Сондықтан нұсқаулар бар.
Егер олай етпесеңіз, ол жұмыс істемеуі де мүмкін. Бұл өте қарапайым, солай емес пе?
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Егер сізге дәрі қажет болса, сіз жеке не алғыңыз келеді? Жақсы жұмыс істегені дәлелденген нәрсе ме,
әлде мұны жасаған кім өз гипотезасын немесе «әдісін» дәлелдеуі  немесе жоққа шығаруы үшін? Бұл
сіздің өміріңізге қауіп төндіреді. Сондықтан абай болыңыз, өзіңіз ойланыңыз және сізден бұрын осы
жолмен жүргендерден үйреніңіз.

Сізге жақсы тілектер. Джиндрих Байер »
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Бұл кітап сізге көмектесті деп үміттенеміз. 
Ендігі кезекте бізге басқаларға көмектесуге 
көмектес.

Бұл кітапты жасау және ақпаратпен бөлісу - бұл махаббаттың еңбегі.
Өкінішке орай, махаббат төлемдерді төлемейді.

Біз бұл кітапты 300+ тілге аударуға және осы тақырып бойынша тағы
10 түрлі кітап жазуға тырысамыз.

Біз  сіз  сияқты  адамдарға  аударма,  зерттеу  және  т.б.  шығындарға
көмектесетініне сенеміз.

Мекенжайына  қайта  оралу  арқылы  қазір  көмектесіңіз
http://www.hempcures.work және  төмендегі  PayPal  арқылы  ҚАЙДЫРУ
батырмасын  шертіп,  өзіңізге  және  жақындарыңызға  құнды  деп
санайтын нәрсені сыйға тартыңыз.

Сонымен  қатар,  PayPal  көмегімен  қайырымдылықты тікелей  жіберуге
болады  DONATE@HEMPCURES.WORK немесе  сіз  BitCoin  арқылы
қайырымдылық жасай аласыз: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Біз сіздің қолдауыңызды бағалаймыз және сізге және сіздің 
жақындарыңызға қарасорадан сау және бақытты өмір тілейміз.
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